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Рик Симпсон протоколу

"Элди  кургатылган  кыска  данчалуу  күрүчтүн  жарымы  өлчөмүндө  минус  дозадан  баштаңыз.  Май
зыянсыз болсо да, дарылоону баштагандарга караганда азыраак жакшы. Башында ар бир сегиз саатта
бул  укмуштуу  заттын  кичинекей  бир  бөлүгүн  алыңыз,  андан  кийин  дозаңызды  ар  бир  төрт  күндө
үзгүлтүксүз көбөйтүп туруңуз жана жакында сиздин толеранттуулугуңуз жогорулайт. Эгерде адам анын
кесепеттерин сезбедим же бир аз сездим деп айтса, мен муну башталгыч үчүн жакшы доза деп эсептейм.
Сиз жөн эле алардын системасына бир аз дарыларды алгыңыз келет, ошондо алар ага көнө башташат.

Сиз бул кишинин кандай жооп берерин так билбейсиз,  андыктан акырындык менен улантыңыз жана
пациент  ар  бир  24  саатта  бир  грамм  жутмайынча,  дозасын  ар  бир  төрт  күндө  көбөйтүңүз.  Муну
аткаруунун эң жакшы жолу - бул аларды колдонууга көнгөн соң, ар бир сегиз саатта бир граммдын
үчтөн  бир  бөлүгүнө  барабар  дозаларды  алуу.  Ошентсе  да,  кыйынчылыктарга  дуушар  болгондорго,
алардын дозасын жайыраак көтөрүүгө болорун эскертип кетким келет, бирок эң жакшы натыйжаларга
жетүү үчүн аны мүмкүн болушунча тезирээк ичүү керек.

Бул пациент сабырдуулукту жетишерлик тез кура алса, Рик сунуштаган дозалык көрсөтмөлөр. Эгерде
бул протокол сакталса, көптөгөн пациенттер үч жуманын ичинде 8 грамм сайын бир граммдын үчтөн
бирин жутуп ала алышат. Орточо алганда, көбүнчө пациенттердин көбү бул дозаны иче электе төрт -
беш жума талап кылынат, андан кийин айыгып кеткиче же алардын абалы көзөмөлгө алынганга чейин
күнүнө бир грамм ичүүнү уланта алышат.

Рик бул дарыны ийнеси жок пластикалык шприцтер менен камсыз кылууну жакшы көрөт, анын ордуна
майды сыгып ала турган кичинекей тешиги бар. Анын айтымында, майды ушундай жол менен берүү
пациенттин дозасын өлчөөнү жеңилдетет жана ал бөтөн заттардын дарыларды булганышын токтотот.

Көбү жутушу керек болгон сумманы түшүнүүнүн эң оңой жолу-аны кыска таруу кургак күрүч сыяктуу
нерсеге  салыштыруу.  Башталгычтын  дозасы  күрүчтүн  бир  данынын  жарымына  же  узундугунун
сегизден  бир  бөлүгүнө  жакын  болушу  керек,  бул  сумма  тамчынын  төрттөн  бир  бөлүгүнө  барабар
болмок.  Кээ  бир  учурларда,  өтө  төмөн  толеранттуулукка  ээ  болгондор,  бул  башында  алар  үчүн
ыңгайлуу иштөө үчүн өтө көп болушу мүмкүн деп ойлошот, андыктан, керек болсо, азыраактан баштаса
болот.

Мындай өлчөмдөгү дозалар күнүнө үч жолу, таң эрте,  түштөн кийин жана пациент уктаар алдында
болжол менен бир сааттан кийин кабыл алынышы керек. Жаңы баштагандардын баары пластикалык
шприцтен кургак күрүчтүн жарымына барабар сыгып алуусу керек жана бул алардын дозасы. Биз өтө аз
сумма жөнүндө айтып жатканыбызга  жана анын пациентке  эч  кандай  зыяны жоктугуна  карабастан,
анын потенциалына байланыштуу, бул зат урматтоо менен колдонулушу керек.

Бул  дозада  төрт  күн  өткөндөн  кийин,  ал  күрүч  данынын  өлчөмүнө  барабар  болгон  дозаларга  же
шприцтен сыгылганда узундугу төрттөн бир дюймга чейинки дозаларга чейин эки эсеге көбөйтүлөт.
Андан кийин, төрт күн өткөндөн кийин, дозасы дагы эки эсе көбөйтүлөт жана бул пациент бир дозага он
алты күрүч эквивалентин жутмайынча  ар  бир төрт күндө улантылат.  Бул сумма бир дозага  болжол
менен сегизден тогуз тамчыга барабар, бул болжол менен граммдын үчтөн бир бөлүгүн түзөт.

Бир мл салмагы боюнча бир граммдан бир аз  көбүрөөк,  андыктан пациенттер кааласа,  бул өлчөөнү
колдонуп, дозасын аныктай алышат. Ошол учурда, бейтаптар, адатта, бул ден соолук шарттары менен
каалаган натыйжага  жеткенге  чейин бул дозада уланта беришет.  Дозаларын ушунчалык тез  көбөйтө
албаган бейтаптар болот, бирок Рик аларды мүмкүн болушунча тезирээк кабыл алууга үндөйт, андыктан
мунай алардын азабын жеңилдетет. Мындан тышкары, бул дарыны тезирээк кабыл ала тургандар болот
жана Риктин эч кандай көйгөйү жок,  эгер пациент аны тезирээк кабыл алууга ыңгайлуу болсо, бул
алардын тезирээк айыгып кетерин билдирет.
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Чынында, Рик бул дарыны колдонууга келгенде бейтаптар өздөрүнүн ыңгайлуу зонасында калуулары
керек деп эсептейт. Бирок ал дагы эле оор абалда кимдир бирөө бул зат менен оюн ойнобошу керек деп
ойлойт, анткени эгерде ал туура кабыл алынбаса, анда ал дарылануу үчүн коюлган шартты жеңе албайт.

Бул дарыны колдонуу абдан коопсуз болгондуктан, биз адатта дозаларды так өлчөбөйбүз,  бирок так
өлчөөнү жана жетишерлик тактыкка ээ болгондор үчүн болжол менен 0,01 г (10 мг) же бир күндө үч
жолудан аз башталат. төрт күн. Андан кийин, эгер мүмкүн болсо, аны төрт эсе 0,02 г (20 мг), андан
кийин төрт күнгө 0,04 г (40 мг), төрт күнгө 0,08 г (80 мг), төрт күнгө 0,16 г (160 мг) чейин эки эсе
көбөйтүңүз. , анан 0.32 грамм (320 мг). Бул затты бат жутуп алгандар үчүн идеалдуу дозалоо графиги
болмок. Бул 1-5 мг доза, адатта, симптомдору жок жол экенин билүү да жакшы.

Индика бүчүрүнүн жогорку сортторун иштете алганда, өндүрүлгөн май өтө тынчтандыруучу болот. Бул
чыныгы  "Рик  Симпсон  Ойлун"  чыгарган  болсоңуз,  анда  майдын  таасири  болот  жана  анча  деле
тынчсызданбаңыз. Бейтаптар жөн эле уктап калышат, акыры ойгонушат. Кээ бирөөлөр башында бир аз
таш бараңга түшкөндөй сезилиши мүмкүн, бирок алар жабыркабайт, адатта, алар тургандан кийин бир
сааттын ичинде ошол уйкучу сезим кетет. Эгерде май кара куурайдын сатива сортторунан өндүрүлсө,
кыйынчылык  жана  узак  убакытка  созулган  энергиялуу  сатива  күтүңүз.  Сиз  рак  сыяктуу  олуттуу
шарттары бар адамдардын бул эффекттер менен май ичүүгө аракет кылышын каалабайсыз жана пациент
жакшы  көрсөткүчтөр  бере  турган  дарылык  пайданы  албайт.  Ар  бир  адам  бийик  болууну  жактыра
бербейт жана бул затка ашыкча таш бараңга түшүү дарылык мааниге ээ эмес.

Кеп - пациентке дарыны күнүнө үч жолу алуу. Оорулуу аны манжасына коюп, анан тиштерине сыйрып
алат.  Андан  кийин,  муздак  суу  же  чай  ичкиле,  алар  жутуп  алууну  оңой  табышы  керек.  Кээ  бир
штаммдар жагымдуу даамга ээ болбогон экстракты өндүрүшөт, бирок аны менен күрөшүү оңой. Жөн
гана пациенттердин дозасын кичинекей бир кесим нанга салып, бүктөп кой, анан оозуна салып, аларга
суу ичир. Ошол эле банан же мөмөнүн башка түрлөрүн колдонуу менен да жасалышы мүмкүн. Идея
бейтапка  майды мүмкүн болушунча  тезирээк алуу,  бирок Рик алардын жайлуу зонасында  калганын
көрүүнү жакшы көрөт.

Ар ким ар башка жана бул дарыларга биздин сабырдуулук ар бир адамда ар кандай болот, андыктан
пациент  алар  жеп  жаткан  суммага  ыңгайлуу  экенине  ишениңиз.  Көптөгөн  олуттуу  шарттар  менен,
оорулуулардын  бул  дарыны  тез  кабыл  алуусу  маанилүү,  андыктан  алар  аман  калыш  үчүн  жакшы
мүмкүнчүлүккө ээ болушу мүмкүн. Мен буга чейин айткандай, майдын зыяны жок болсо да, эгер өтө
көп кабыл алынса, көбүнчө бейтаптарга бул тажрыйба жакпайт. Ошентип, алардын дозасын акырындык
менен иштеп чыгыңыз; ошондо алар аны колдонуу менен ыңгайлуу болуп калышат.

Ошентсе да, биз айткандай, агрессивдүү ооруларды агрессивдүү түрдө дарылоо керек, андыктан эгер
менде  өмүргө  коркунуч  туудурган  нерсе  болсо,  мен  мүмкүн  болушунча  кыска  мөөнөттө  мүмкүн
болушунча  көп  экстракты  жутуп  алмакмын.  Менимче,  даярданыш  керек,  ошондуктан  мүмкүн
болушунча эртерээк мунайдын эффекттерине көнө башташы керек, анткени андан чоң дозаларды ичүү
керек болсо, алар эмнени күтүп турганын билишет.

Стандарттык дарылоо-денеңизди жакшы абалга келтирүү үчүн үч айлык мөөнөттө 60 грамм жогорку
сапаттагы  май  колдонулат.  Химия  жана  радиацияны  кабыл  алгандар  үчүн  120-180  грамм  майды
тезирээк  ичүү  жакшы.  Адатта,  60  г  олуттуу  ракты  айыктыра  алат,  бирок  медициналык  системадан
жабыркагандар  үчүн,  рактын кайтып келүүсүн алдын алуу жана бул дарылоолор калтырган  зыянды
жоюу үчүн көп учурда талап кылынат.

Оорулуу кайрадан дени сак болгондон кийин,  дозаны айына бир же эки граммга чейин же пациент
ичкенди  жакшы  көргөндөй  түшүрө  аласыз;  биздин  көз  караш менен  караганда,  ошончолук  жакшы.
Колдоо дозаларын өткөрүп жибербеңиз,  анткени алар ден соолукту чыңдоо үчүн маанилүү. Кечинде
жумуштан кийин бир ай же бир күн тамчы анча угулбайт, бирок Риктин айтымында, денеңиздин ден
соолугун сактоо үчүн жетиштүү болушу керек.
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Мындан  тышкары,  ал  бейтаптарга  алманын  үрөнү  жана  буудайдын  чөбү  сыяктуу  башка  табигый
нерселерди мунайды дарылоо менен бирге колдонууну жакшы көрөт. Менин тажрыйбам боюнча, мен да
бейтаптарга  кара  куурайдын  уруктарын  жегим  келет,  анткени  алардагы  май  абдан  пайдалуу  жана
организм үчүн пайдалуу.

Рик ошондой эле бейтаптар дарбыз же лимон ширеси ж.

Бейтаптар дагы чийки жашылча -жемиштерди жеп, этти, өзгөчө уулуу заттарды камтыган иштетилген
сортторду азыраак жеши керек. Рик шире машиналарын колдонууга бекем ишенет жана С витамининин
чоң дозалары да чоң пайда алып келээрин сезет.

Бул Рик Симпсондун протоколу жана анын аты түбөлүккө белгилүү болушунун себеби. Бул, балким,
бардык учурлардын эң маанилүү ачылышы жана бул кишинин бизге берген пайдалуу таасирин баалоо
мүмкүн эмес. Заманбап медицина менен технология иштебегенде эмне пайда? Эгерде сиз жыйынтык
көргүңүз келсе, Риктин айыгуу ыкмасын колдонуп көрүңүз.

Бизди  бул  майды  айыктыруучу  деп  аташканы  үчүн  сындашты,  бирок  көптөгөн  медициналык
көйгөйлөрдү  дарылоодо ийгиликтүү  колдонула  турган  затты башка  эмне  дей аласыз?  Кээ  бирөөлөр
айыктырат деген сөз бул май түбөлүк өмүрдү берет дегенди билдирет деп ойлошот окшойт, бирок бул
Риктин ниети эмес болчу. Албетте, бул дары сиздин өмүрүңүздү узарта алат жана сиз аны колдонуу
менен көпкө жашай аласыз, буга эч кандай шек жок. Ошентсе да, бул түбөлүк өмүрдү берет дегенди
билдирбейт.

Бул  май  дагы деле  мыйзамдуу  түрдө  көпчүлүк  үчүн  жеткиликтүү  эмес,  андыктан  канча  жыл кошо
бериле тургандыгын аныктоо үчүн көп убакыт талап кылынат. Азырынча, биз бул дарыны өлбөстүктүн
эликсири катары карабайбыз жана ал сизге ок өтпөйт деп ишенебиз. Ошентсе да, Рик айткандай, эгер
биз өлбөстүктүн ачкычын тапсак, анда кара куурай негизги ингредиент болоруна ишенет.

Сураныч, сиз аны колдонуп жатканда вирусту жуктура албайм деп ойлобоңуз. Сиз дагы эле сасык тумоо
сыяктуу нерселерди жуктуруп алышыңыз мүмкүн, бирок анын кесепеттери бир топ төмөндөшү мүмкүн
жана сиз тезирээк сакайып кетесиз.  Пандемия же кандайдыр бир нерсе болгон учурда,  эгер сиз бул
өсүмдүктүн бере турган кереметтүү майын ичсеңиз же мурунтан эле жеп жатсаңыз, анда сиздин аман
калуу мүмкүнчүлүгүңүз абдан көбөймөк. Джиндрих Байер, Феникс көз жашы: Рик Симпсон окуясы

Дозалап маалымат

Дарылоо үчүн протокол барбы?

«Протокол бар жана дарылоонун эффективдүү болушун камсыз кылуу үчүн аны карманыш керек. Аз
өлчөмдөгү май теринин рагын жана башка шарттарды дарылоо үчүн колдонулушу мүмкүн же өпкөнүн
шарттарын дарылоо үчүн демделип, бууландырылышы мүмкүн. Май суппозиторий түрүндө колдонулса
же  денеге  сиңип  кетиши  мүмкүн  же,  албетте,  аны  түз  эле  ооз  аркылуу  жутууга  болот.  Ички  рак
ооруларын  дарылоо  үчүн  пациент  майды  мүмкүн  болушунча  тезирээк  ичиши  керек.  Жалпысынан
алганда,  сиз дайыма бул дарыны эң акылдуу түрдө көйгөйдү жаратып жаткан аймакка жеткиргиңиз
келет. Мисалы, эгер сиз ичеги рагын дарылап жатсаңыз, анда эффективдүү дарылоо каражаты майды
суппозиторий түрүндө алуу болмок.

Орточо  оорулуу  болжол  менен  90  күндүн  ичинде  толук  кандуу  60  граммдык  ракты  жутуп  алат.
Радиация жана химиотерапиядан жабыркаган адамдар, же MS жана башка олуттуу оорулар менен көп
жылдар бою жабыркаган бейтаптар, кээ бир учурларда, алардын медициналык көйгөйлөрү айыгууга бир
топ убакыт талап кылынышы мүмкүн.
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Медициналык системадан олуттуу жабыркагандар жана жаңыдан дарылана баштагандар бул табигый
майдын тез арада дарыланбай турганын түшүнүшү керек. Көбүнчө, мындай пациенттерге май көбүрөөк
талап  кылынат  жана  аны  узак  мөөнөткө  алуу  керек  болот.  Мындай  бейтаптар  алты  айдын  ичинде
химиотерапия жана радиациянын зыянын жоюу жана башка узак мөөнөттүү оорулардан жана аларды
дарылоодо  колдонулган  зыянды калыбына  келтирүү  үчүн  120дан  180  граммга  чейин  ичүүгө  аракет
кылышы керек.  Оорулуу айыккандан кийин жана бардык зыяндар калыбына келтирилгенде же абал
көзөмөлгө алынганда, мен аларга ден соолукту чыңдоо үчүн айына 1-2 грамм майдын дозасын ичүүнү
улантууну  сунуштайм.  Чоң  кишилер  үчүн  бул  күнүнө  бир  тамчыга  барабар  болмок  жана  аны
колдонууга көнгөндөн кийин, анын таасирин да сезишпейт. ошондуктан мен чындап эле бул ден соолук
үчүн төлөөгө өтө кымбат экенин элестете албайм ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Эмне үчүн тейлөө дозалары ушунчалык маанилүү?

"Ар бир  адам денесин  детоксикациялоо  жана  ден  -соолугун  чыңдоо  үчүн сактоо  дозаларын ичиши
керек. Болгону айына 1-2 грамм май керектелет, жөн эле түнкүсүн уктаар алдында болжол менен бир
саат тамчы. Бул сизге жакшы уйку берет, ал тургай Япониядан жана башка жактан чыккан радиацияга
каршы кандайдыр бир коргоону камсыз кылат.

Май денеңиз менен иштейт жана ден соолукту чыңдоо үчүн жана ар кандай ден соолук маселелеринен
коргоону камсыз кылуу үчүн иштейт. Билл Гейтс сыяктуу адамдар биздин кекиртегибизди түшүрүүгө
аракет кылып жаткан бул коркунучтуу вакциналарды жана окууларды менин балама да бербейт элем.
Эгерде мен балдарымды сасык тумоо сыяктуу нерселерден коргум келсе, мен туура өндүрүлгөн кара
куурай майына ишенем, анткени анын эффективдүү экенин жана эч кандай зыяны жок экенин билем.

Мен пациенттерге кургатылган кыска данчалуу күрүчтүн өлчөмү боюнча күнүнө үч дозадан баштоону
сунуштайм. Мындай доза болжол менен ¼ тамчыга барабар болмок, сиз көрүп тургандай,  көпчүлүк
учурда жаңы баштагандар өтө кичинекей дозалардан башташы керек.

Мен пациенттерге чоңураак дозалар менен баштоону сунуштаган бир гана жолу, аларды тез эле көз
карандылыкты жана коркунучтуу ооруну басаңдатуучу  дары -дармектерди алуу керек,  же эгер алар
өлүмдүн  босогосунда  болушса.  Мындай  дарыларды  колдонгон  адамдар  май  менен  дарылоону
баштаганда, алар, адатта, ооруну басаңдатуучу дарыларды экиге бөлүп салышат. Объекти - ооруга кам
көрүү  үчүн  жетиштүү  май  сиңирүү  жана  пациентке  бул  коркунучтуу  көз  карандылыкты
фармацевтикалык препараттарды колдонуудан бошонууга жардам берүү. Майды алуу оорулуунун бул
тапшырманы  аткарышын  бир  топ  жеңилдетет  жана  алар  анча  чоң  эмес  көйгөйлөргө  туш болушат,
анткени мунай көз карандылыктан арылууга жардам берет.

Мындай абалда болгондор үчүн, менимче, алардын биринчи дозасы орточо башталгыч жегенден эки эсе
көп болушу керек. Андан кийин алар ооруну басаңдатуу үчүн башка дарыларды талап кылбаган жерге
чейин  дозасын  мүмкүн  болушунча  тезирээк  көтөрүшү  керек.  Морфин  сыяктуу  нерселерди  алып
салганда, кээ бир көйгөйлөргө туш болушуңуз мүмкүн. Кээде май менен морфинди аралаштырганда,
бул морфиндин эффекттерин ого бетер айкын кылат жана пациент галлюцинацияга кириши мүмкүн.

Бул кыска мөөнөттүү гана жетишпестик, анткени пациенттин морфинди кабыл алуусу азайган сайын,
галлюцинациялар алар болбой калганга чейин азаят. Көпчүлүк учурларда, пациенттерди бул заттардан
тазалоо  бир аз  көйгөйлөрдү  жаратат,  андыктан  өтө көп кыйынчылыкка  туш болобуз.  Алар дозасын
көбөйтүүнү  уланта  бергенде,  пациент  жогорку  толеранттуулукту  өнүктүрөт  жана  жакында  алар
мунайдын эффекттерин сезбей калышат. Бул болгондон кийин, алар айыгып кеткиче, абдан тез керектүү
болгон майларды жутуп алышат.

Башталгычтын дозасын алгандан төрт күн өткөндөн кийин, көпчүлүк адамдар жутуп жаткан сумманы
көбөйтө алышат. Мен муну болжол менен төрт күндө бир өткөрүүнү сунуштайм, анткени бул пациентке
бул затка карата толеранттуулугун арттырууга мүмкүнчүлүк берет. Орточо адам күнүнө бир граммды
жей турган деңгээлге жетүү үчүн төрт -беш жума талап кылынат. Бул пациент ар бир сегиз саатта 8ден 9
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тамчыга чейин жогорку сапаттагы майды жутат дегенди билдирет. Алар бул дозага жеткенден кийин,
оорулуу абал жоголмойунча же көзөмөлдө болмоюнча ушул темпте уланта алат.

Көптөгөн  пациенттер  бул  дарыларга  толеранттуулукту  өрчүтүшөт  жана  мунайды  бир  кыйла  тез
ылдамдыкта  кабыл  алышат.  Эгерде  сиз  бул  адамдардын  бири  болуп  калсаңыз,  сураныч,  бул  затты
каалаганыңыздай тезирээк жутуп алыңыз, анткени акыркы натыйжа сизди тезирээк айыктырат. Мен ар
дайым бейтаптарды бул дарыны колдонуу менен өздөрүнүн ыңгайлуу зонасында калуусун эскертем,
бирок эгер мунай тезирээк алынса, ал пациентке аман калууга жакшы мүмкүнчүлүк берет.

Бул ыкма организмге сабырдуулукту жай жана төрт -беш жумадан кийин курууга мүмкүндүк берет,
көпчүлүк адамдар күнүнө бир грамм же кээ бир учурларда жутуп алуу менен эч кандай көйгөйгө туш
болушпайт. Ар бир төрт күндө бир дозасын көбөйткөн орточо адам үчүн, адатта, бир нече көйгөйлөр
кездешет. Чынында, мен мунай ичкен кишилерден отчетторум бар, алар дарылануу учурунда эч качан
көтөрүлбөгөнүн  билдиришкен.  Баарыбыздын  ар  кандай  дары  -дармектерге  карата  ар  кандай
толеранттуулуктарыбыз бар,  андыктан  бейтапка  бул заттын  кайсы  өлчөмүн кабыл алууда  ыңгайлуу
экенин аныктоого уруксат берүү эң жакшы деп ойлойм.

Сиздин өлчөмүңүз жана дене салмагыңыз кара куурай майына болгон толеранттуулугуңузга эч кандай
тиешеси жок. Мен башталгыч кишилерди көрдүм, алар чоң кишилер болчу, бул майдын бир тамчысын
алып, бир сааттын ичинде алар честерфилдтен түшө да алышпады. Кичине болгон аялдары ошол эле
дозаны алып, эч нерсени сезишпейт. Демек, сиз көрүп тургандай, пациенттин канчалык деңгээлде кабыл
ала тургандыгын аныктоодо өлчөм маанилүү эмес, чындыгында пациенттин өздөрү жөнүндө көбүрөөк.

Бул дары менен дарылоону баштаганда кан басымыңызды төмөндөтөрүн билиңиз. Эгерде сиз азыр кан
басымын төмөндөтүүчү дарыларды ичип жатсаңыз, басымыңызды тез -тез текшерип туруңуз, анткени
кан  басымыңызды  көзөмөлдөө  үчүн  майдан  башка  эч  нерсеге  муктаж  болбой  калууңуз  ыктымал.
Мындан  тышкары,  эгерде  пациент  кант  диабети  менен  ооруган  болсо,  анда  алар  кандагы  кантты
көзөмөлдөшү керек. Көпчүлүк учурда, алардын инсулинге болгон муктаждыгы азаят жана кээ бирлери
бул затка таптакыр муктаж болбой калышат.

Адамдар мунай алып жатканда, мен алардын жайлуу зонада калышын көргүм келет, бирок чындык аны
канчалык тезирээк алса, аман калуу мүмкүнчүлүгү ошончолук жакшы болот.

Мен өтө төмөн толеранттуулукка ээ болгон бир кишиге 60г дарылоону жутуп алуу үчүн жети ай керек
болчу. Бул анын терминалдык лимфомасын айыктырды, бирок, эгерде ал бардык дарылоону тезирээк
кабыл алса, мен аны артык көрмөкмүн.

Бактыга жараша, мен сейрек дарылоо үчүн көп убакыт талап кылынган бейтаптарга чуркайм, бирок
андай болот. Мен атүгүл бир айдын ичинде бүтүндөй дарылоону алып, терминалдык рагын айыктырган
бейтаптарды  көрдүм.  Ошондуктан,  майдын  жутулушу  мүмкүн  болгон  ылдамдык  пациенттердин
өздөрүнө жана алардын толеранттуулугун канчалык тез курууга жараша болот.

Дарылоо аяктагандан кийин, көпчүлүк адамдар мунай ичүүнү улантышат, бирок бир топ төмөндөтүлгөн
чен  боюнча.  Мен  мурда  айткандай,  айына  болжол  менен  бир  -эки  грамм,  бул  ар  бир  түнү  уктаар
алдында бир тамчы майга барабар, жакшы тейлөө дозасы болмок.

Мен  мунайды  ашыкча  колдонуп  жүргөн  кишилерди  көргөндү  жактырбайм,  бирок  ашыкча  дозанын
зыяны жок, андыктан эгерде ушундай болуп калса, паникага алдырбаңыз. Бул дарынын негизги терс
таасири -  айыгуу процессинде  маанилүү  роль ойногон уйку жана эс алуу.  Адатта,  дозаны алгандан
кийин бир сааттын ичинде мунай сизге жатып, эс алууну айтып жатат. Уйкучу сезим менен күрөшпөңүз,
жөн эле өзүңүздү ыңгайлуу кылып, май сизге керектүү эс алууну берет. Көпчүлүк учурларда, бир айдын
ичинде, бул дарылоо менен байланышкан күндүзгү чарчоо жоголот, бирок пациент түндө абдан жакшы
уктай берет.

Мен рактан өлүп жаткан бейтаптарга мунай эки нерсенин бирин жасайт деп айтам: бул алардын рагын
айыктырат жана алар жашоосун улантышат, же, эгер дарылоого кеч болуп калганда, май жеңилдейт
алардын жолу жана алар жок дегенде көп кыйналбай өлүп, кадыр -баркын сактай алышат.
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Кара куурай майы ракты дарылоодо эң жогорку ийгиликтерге ээ жана көбү аман калышат.  Тилекке
каршы,  мага  келген  көптөгөн  адамдар  химиялык  жана  радиациялык  ж.б.  менен  медициналык
системадан  катуу  жабыркап  калышты.  Мындай дарылоолордун зыяны түбөлүккө  таасирин тийгизет
жана бул дарылоо деп аталган ооруга чалдыккан адамдарды айыктыруу эң кыйын. Бирок үмүт үзбөңүз,
анткени сиз катуу жабыркаган болсоңуз дагы, бул май 70-80% ийгиликке ээ.

Эгерде  өндүрүлгөн  жана  туура  колдонулса,  кара  куурай  дарысы  бул  планетанын  эң  чоң  табигый
дарыгери. Кандай гана адам азап чегип жатса да, алар мунайды сынап көрүп, ага эмне жардам берерин
көрүшү  керек.  Эгерде  сиз  чындап  эле  азаптан  чарчап  жатсаңыз,  өзүңүзгө  тыныгуу  бериңиз  жана
чындыгында иштей турган нерсени сынап көрүңүз. Бул дарынын эмне кыла аларын сезгенден кийин,
эмне үчүн тарых да, мен да кара куурай дарысын айыктыруучу дары деп атайбыз. Рик Симпсон, Кара
куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Сиз кыла турган башка табигый нерселер

«Оорулуулар ракты дарылоо үчүн мага май сураш үчүн келгенде, мен аларга биринчи жолу диетаны
өзгөртүү керектигин айтам. Мүмкүн болушунча жаныбарлардын протеиндеринен алыс болууга аракет
кылыңыз, анткени белоктун бул түрү рактын өсүшүнө өбөлгө түзөт. Шире чыгаруучу аппаратты алыңыз
жана мүмкүн болушунча чийки жер -жемиштерди жей баштаңыз, анткени өсүмдүк протеини рактын
өсүшү  менен  күрөшөт.  Шекерди  колдонууну  токтотуңуз  жана  аны  чийки  бал  сыяктуу  табигый
таттуулар менен алмаштырыңыз.

Дарбыз жана лимон ширеси ж.

Ондогон  жылдар  мурун  изилдөөчүлөр  ракты  С  витамининин  мега  дозалары  менен  дарылоодо  чоң
натыйжаларга ээ болушкан, ал пациенттин канына врачтар химия сайган сыяктуу эле, бирок оорулуунун
өлүмүнө алып келүүчү кыйратуучу терс таасирлери жок эле сайылган. Ошондуктан, витаминдердин чоң
дозалары  рак  сыяктуу  оор  абалдан  жапа  чеккен  бейтаптарга  чоң  пайда  алып  келиши  мүмкүн  деп
ойлойм.

Ошондой эле пациентке күн сайын эки алмадан уруктарды жей баштаңыз, бул аларга күнүмдүк B17
дозасын берет,  аны лаетрил деп да аташат.  Бир нече жыл мурун, бул дарылоонун коопсуз эместиги
жөнүндө  көп  пропаганда  болгон,  бирок  бул  дооматтар  жалган  болуп  чыкты.  Чындыгында,  B17  өз
алдынча ракты дарылоодо абдан жакшы тажрыйбага ээ.  Буудай чөптөрү жана көк жашыл балырлар
сыяктуу башка табигый нерселер да бар. Бир нече жыл мурун, Италияда бир дарыгер сода колдонуу
менен рактын кээ бир түрлөрүн айыктырып жаткандыктан, биз акылыбызды бардык мүмкүнчүлүктөргө
ачык кармашыбыз керек.

Ракты дарылоо үчүн майды колдонгон көптөгөн адамдар эч нерсени өзгөртүшкөн жок, бирок май дагы
эле сыйкырдуу иштеп,  айыгып кетишти.  Ошентсе да,  эгерде сизде рак сыяктуу олуттуу абал болсо,
мунайды ракты жок кылууга жардам бере турган башка табигый нерселерди алуу жакшы деп ойлойм
жана сизге аман калууга жакшы мүмкүнчүлүк берет.

Баарынан  маанилүүсү,  адамдар  медициналык  системанын  көбүнчө  пайдасынан  зыяны  көп  экенин
түшүнүшү керек. Мени менен байланышкан адамдарга,  эгер алар аман калгысы келсе,  медициналык
системадан мүмкүн болушунча алысыраак болгонун айтканымдын себеби.

Бүгүнкү күндө биздин медициналык системанын кейиштүү абалы жана бул системанын ичинде иштеген
адамдар  акыры  химиялык  заттар  менен  уу  айыкпасын  түшүнмөйүнчө  өзгөрбөйт.  Мен  билгенден,
бүгүнкү күндө врачтардын көбү практикалаган нерсени медицина деп эсептөөгө болбойт. Аны чыныгы
аты, жиндичилик деп атоо алда канча туура болмок.

Менин көз карашымда, рак менен ооруган адам, аман калуу мүмкүнчүлүгүн оптималдаштыруу үчүн
колунан келгендин баарын кылышы керек.  Ошентип,  рак оорусун дарылоо үчүн кара куурай майын
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алыңыз, бирок менин оюмча, башка табигый пайдалуу дарылоолорду кошуу эң жакшы болмок. Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Өпкө рагы менен ооругандар үчүн кошумча кеңештер

Q. Бул майдын үстүндө бир канча убакыт болгон жана дагы эле ооруну басаңдатуучу каражаттарды
колдонууга туура келген, ошондуктан биз пациентке кантип жардам берүүнүн башка жолдорун издеп
жатканбыз. 

A.1)  Дагы бир мунай партиясын жасап,  аны өзүңүз  менен аралаштырууга  аракет  кылыңыз,  мүмкүн
болушунча тынчтандыруучу майды издеңиз, оорулууга энергия бергиңиз келбейт.

2) Майды бир эле учурда бир нече штаммдан чыгарууга аракет кылыңыз, эгер мүмкүн болсо, ал, адатта,
ушундай жол менен жакшы килем эффектине ээ. Дагы, баштапкы материалдын жана майдын эң катаал
жана тынчтандыруучу күчүн издеңиз.

3) Капсуладагы майды колдонууну токтотсо жакшы болмок. Сиз анын тилине кошумча сублингвалдык
сиңирүүнү каалайсыз (бул ооруну басаңдатуучу таасирге ээ)

4)  Какао майы менен 0.3-0.5г  суппозиторийлерди жасаңыз  жана аны күнүнө жок дегенде  эки жолу
колдонуңуз, ал аны аналдык жана башка жол менен колдоно алат. 

5) Майды күнүнө бир нече жолу буулантсын - жөтөл каалалса, ал өпкөсүнө тиешеси жок нерселерди,
анын ичинде ошол шишиктерди жөтөлүшү керек (алар жөн эле кичирейип, анан бөлүнүп кетет жана ал
аларды жөтөлөт).

6) Спирт менен майдын тундурмасын жасаңыз (20-30-50%, канча майыңыз бар экенине жараша; 1-2мл
май 4мл 96-99% спиртте)  жана аны операция болгон жерге сүйкөп коюңуз.  тамчылаткыч же тамчы
менен - көбүнчө бир же эки тамчы жасайт, жана сиз муну көп үнөмдөй аласыз. Албетте, сиз майдын бир
бөлүгүн  түз  эле  жерге  сүйкөп,  аны бинт  менен  жаап,  үч  күндө  же  бинт  түшүп  калганда  кайталап
койсоңуз болот.

7) Ши майы менен сальв жасаңыз же бир аз майды жылуу кара куурайдын майы же жогорку сапаттагы
зайтун майы менен эритип, бул жерге күнүнө бир нече жолу сүртүңүз.  Бул анын кабыргаларындагы
ооруну жоюуга жардам бериши керек жана аны төшөктөгү  жараларга  жана терисиндеги нерселерге
колдонсоңуз болот.

8) Анын диетасына кара куурайдын уруктарын, кара куурайдын жүрөгүн жана кара куурайдын майын
кошуңуз - жок дегенде бир ууч үрөн/жүрөк же 1-3 аш кашык кара куурай майы. 

9) Дарбыз жана лимон ширеси ж. 

10)  Ооруну  басаңдатуучу  каражаттарды  жана  тактарды  тезирээк  май  менен  алмаштырууга  аракет
кылыңыз.  Эгер  сиз  майды  жергиликтүү  колдоно  баштасаңыз,  анда  ал  чоң  жардам  бериши  керек.
Шамдар ошондой эле өпкө шарттары үчүн кереметтерди жасашат. Ал канчалык көп май ичсе жана муну
бат  жасаса,  ошончолук  жакшы  болот.  Ал  ооруну  жеңгенге  чейин  күнүнө  бир  грамм же  андан  көп
калуусу керек, андан кийин айына 1-2г өлчөмүндө кармалышы керек. Окугула жана биздин сайттагы
башка көрсөтмөлөрдү аткаргыла. Жакшы каалоолор, JB жана RS

Башкаруу жолдору
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Сиз мунайдын кандай жолдорун сунуштайсыз жана алардын кандай артыкчылыктары бар?

"Мен ар дайым бейтаптарга ички шарттар үчүн майды ооз аркылуу жутууну же денелерин жакшы ден
соолук абалына кайтарууну сунуштайм. Бир нече ондогон жылдар бою биздин күнүмдүк жашообузда
токсиндерге  дуушар  болгондон  кийин,  дени  сакмын деп  ойлогондор  да  денесинен  детоксикациялоо
үчүн 60г дарылоону жутуп алууну ойлошу керек, бул заттар ден соолугуна зыян келтирет.

Геморрой же ичеги  рагы сыяктуу көптөгөн  ооруларды дарылоо үчүн,  майды суппозиторий түрүндө
колдонуу эң жакшы болмок. Көпчүлүк адамдар муну түшүнүшпөйт, бирок майды денеңизге ушинтип
алуу - тапшырманы аткаруунун эң эффективдүү жолдорунун бири.

Мен муну шишикке же эмделип жаткан нерсеге мүмкүн болушунча жакыныраак жүргүзүү пациентке
пайдалуу деп ойлойм. Эгерде сизде ичеги -карын оорусу болсо, суппозиторийлер эң жакшы иштейт,
бирок эгерде сизде тамак рагы сыяктуу бир нерсе болсо, анда мен майды ооз аркылуу жутуп алмакмын.

Көптөгөн жылдар бою дарыгерлер жана изилдөөчүлөр лабораториялык жаныбарларга шишикти THC
менен  сайып  келишкен  жана  алар  жакшы  натыйжаларга  жетишкен.  Бирок,  өкүнүчтүүсү,  алар  өлүп
жаткан рак оорулуусуна ушундай кылышпайт,  андыктан бул дагы биздин медициналык системанын
пациентке туура келген нерсени жасай албагандыгын баса белгилейт.  Эгерде врачтар бул укмуштуу
дарыны гана аныкташса жана бул зат  менен туура иштей башташса,  азыр өлүп жаткандардын көбү
куткарылмак.

Көбүнчө бейтаптар мага өпкө рагы жана башка өпкө оорулары менен кайрылышат. Мындай адамдар
үчүн мен майды жутуудан тышкары бууландыргычты колдонууну сунуштайм. Бул дарыны буулантуу,
аны жутуу менен бирге өпкө рагы же башка өпкө шарттары менен жабыркагандар үчүн абдан пайдалуу
таасир  тийгизиши  мүмкүн.  Бир  пациент  кадимки  дозасын  ичип,  анан  бууланткычты  жылытып,
бууланган каннабиноиддерди өпкөсүнө дем алуусу керек. Муну ар бир сегиз саатта бир жасаса болот,
алар кадимки дозасын ичкенде жана пациенттен бууланган каннабиноиддерди ар бир шартта бир нече
жолу дем алууну талап кылат. Бул ыкманы колдонуу менен өпкө рагына эки жактан чабуул коюлат жана
бул дарылоонун эффективдүүлүгүн абдан жогорулатат.

Көпчүлүк учурларда,  шишиктер жөн эле жоголуп кетет,  бирок кээ  бир бейтаптар  чындыгында азап
чегип жаткан шишиктердин өлүк бөлүктөрүн жөтөлүшкөнүн уктум. Мен ишенем, бул тажрыйба эмес,
бирок биздин өпкөбүз болбошу керек болгон нерселерден арылуу.

Мындан тышкары, мен ичегилердин шишигинен өткөн бейтаптарды билем, бирок, албетте, бул табигый
нерсе. Кээ бир учурларда, бул өлүк капсулаланган шишиктерди хирургиялык жол менен алып салууга
туура келиши мүмкүн, эгерде алар табигый жол менен өтө албай турган болсо, анда мындай кырдаалда
дарыгер талап кылынат.

Мен мунайды ар кандай рак оорулары менен жабыркагандарга берген адамдарга караганда, мен бул
майдын дарылоодо эффективдүү болбой турган рактын эч кандай түрүн билбейм. Мен үчүн, рактын
бардык  түрлөрү,  денеңизде  кайда  көрүнүүнү  кааласа  да,  айыгып  кетет.  Медициналык  системадан
пациент канчалык аз зыян тартса, анын айыгуу мүмкүнчүлүгү ошончолук жакшы болот, ошондуктан
менин оюмча, ракты айыктырууну каалагандар бул далилденген табигый ыкманы колдонушу керек. Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Актуалдуу колдонуу

"Массалык колдонуу үчүн, майды тери кремдери, күн лосьондору жана башкалар менен аралаштырууга
болот. Бирок, теринин олуттуу оорулары үчүн, мен муну эң таза түрүндө гана колдонуу керек деп кеңеш
берем. Майды эч нерсе менен аралаштыруу бул дарынын күчүн азайтат. Ошентсе да, кара куурайдын
бул алсыраган түрлөрүнүн көбү тери көйгөйлөрүн дарылоодо абдан натыйжалуу болушу мүмкүн.
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Көбүнчө  денесинин  чоң  жерлерине  жайылган  териси  өтө  начар  адамдар  үчүн  мен  кара  куурайдын
тундурмасын сунуштайм. Настойка - бул спирт аралаштырылган май же ушундай ташуучу зат. Качан
адам теринин абалына тундурманы сүйкөөчү тамчы менен колдонгондо, алкоголь бир тамчынын чоң
аянтка жайылышына себеп болот. Спирт бир нече секунданын ичинде бууланып, аймакты ичке пленка
менен каптайт.

Тундурмалар  -  бул  майларды  чоң  аянттарга  түшүрүүнүн  эффективдүү  ыкмасы  жана  пациенттер
өзүлөрүнүн муктаждыктарына жараша мындай настойканын күчүн тууралашат. Эгерде настойка күчтүү
болушун кааласа, жөн гана көбүрөөк май кошуңуз; эгер алар аны алсыраткысы келсе, анда жөн гана
спирт кошуңуз.

Кара куурай тундурмалары сиздин кара куурай майыңыздай күчтүү болушу мүмкүн деп ойлойсузбу?

Көлөмү боюнча, кара куурайдын тундурмасы таза май сыяктуу күчтүү болушу мүмкүн эмес. Пациент
дозасын спирт менен аралаштырып жей алат, бирок бул дарыны спирт менен ичүүнүн пациентке кандай
пайдасы бар? Май - бул дары жана аны спирт же башка ташуучулар менен аралаштыруу, менин оюмча,
ички колдонуу үчүн эч кандай пайда алып келбейт.

Учурда, наркотик үчүн тилдин астына чачыратылган Sativex аттуу кара куурай негизделген тундурманы
саткан дары -дармек компаниясы бар, мен бул затты колдонгон бейтаптарга май бергем жана майдын
таасирин  башынан  өткөргөндөн  кийин,  Sativexти  дагы  сатып  алуу  керек,  анткени  алар  мен  берген
майдын эффективдүүрөөк экенин аныкташты. Учурдагы шарттар үчүн, тундурманы майды андан ары
жылдыруу үчүн колдонсо болот, бирок теринин олуттуу оорусу же инфекция үчүн, мен аны тазалоодо
таза майдын колдонулушун каалайт элем.

Актуалдуу колдонуунун негизги максаттары кайсылар жана майга аллергиялык реакцияларга күбө 
болдуңуз беле?

Мен  тундурмаларды  көптөгөн  тери  ооруларын  дарылоодо  эффективдүү  деп  таптым  жана  майды
ушундай жол менен колдонуу анча деле ысырапкорчулукка алып келбейт. Бет терисине тынчсызданган
адамдар үчүн жөн эле майды сүйүктүү бет креми менен аралаштырып, өзүнө жакшы бет берүү укмуш
натыйжаларга алып келиши мүмкүн.

Герпес, тери рагы, сөөл, мең жана башка тери ооруларын мен билген аллергиялык реакцияларсыз таза
май менен дарыласа болот. Чындыгында, мунайды жергиликтүү колдонууда мен көргөн жалгыз реакция
аны жабуу үчүн колдонулган бинттерден улам келип чыккан. Бандажды узак убакытка колдонгондо, ал
бинттин  жабышчаак  бөлүгү  менен  капталган  жердин кыжырдануусун  пайда  кылат.  Бирөө  бир  -эки
күнгө бинт колдонууну токтотушу керек, ошондо абал жоголот.

Дагы бир айта кетчү нерсе, май айыккан жарага же инфекцияга бинттерди жабыштырууга жол бербейт.
Бул өтө маанилүү көрүнбөшү мүмкүн,  бирок эгер  сиз  качандыр бир кезде  жарага  жабышып калган
бинтти алып салуу азабынан өтсөңүз, менин эмнени айткым келгенин түшүнөсүз.

Мен  Канадада  жүргөндө,  көбүнчө  ар  кандай  сорттогу  майларды  аралаштырчумун,  анткени  алар
медициналык  касиеттери  боюнча  абдан  айырмаланышы  мүмкүн.  Муну  жасоо  менен,  мен  бул
аралаштырылган майлар көптөгөн шарттарга жакшыраак айыктыруучу таасир тийгизгенин байкадым,
андыктан  эгер  сиз  муну  чоңураак  көлөмдө  өндүрүүнү  пландап  жатсаңыз,  анда  сиз  дагы  ушундай
кылууну ойлонушуңуз мүмкүн. Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Сиз мунайды башкаруунун ар кандай түрлөрүн айкалыштыра 
аласызбы?
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"Майды башкаруунун ар кандай жолдору эч кандай зыяндуу терс таасирлери менен айкалыштырылышы
мүмкүн  жана  чындыгында  муну  кээ  бир  учурларда  чоң  пайда  алып келиши  мүмкүн.  Мисалы,  мен
өпкөнүн рагына кабылган болсом, майдын сиңирилишин суппозиторийлер менен айкалыштыра алчумун
жана  муну  буулантып,  өпкөмө түз  дем алдырмакмын.  Оозеки  ичүү  жана  суппозиторийлер  өпкөнүн
рагын  дарылоо  үчүн  жакшы  иштейт  жана  майды  буулантуу  бул  абалдан  жабыркагандар  үчүн  да
пайдалуу болушу мүмкүн.

Илимий адабияттар THCти жаныбарлардын майында эритилмейинче иштете албастыгын 
айтышат. Майды ушундай жол менен колдонуу эффективдүү болбойбу?

Мен илимий адабияттарда эмне деп айтылганы жөнүндө анча деле тынчсызданбайм жана мен малдын
майы рак сыяктуу оорулардан жапа чеккен бейтаптар үчүн жакшы деп ойлобойм. Менин тажрыйбам
боюнча,  май эффективдүү болушу үчүн аны эч нерсе менен аралаштыруунун кажети жок.  Мен аны
тамаксыз көп жолу ичип, анын таасирин дагы деле сезип жүргөндүктөн, биз айткан нерселердин туура
эмес экенине жакшы мүмкүнчүлүк бар деп ойлойм. Эгерде дене THCти жаныбарлардын майы менен
аралаштырбай иштете албаса,  эмне үчүн мен майдын таасирин дагы деле сезе алмак элем? Мындан
тышкары, кара куурай ышталганда, муунда малдын майы жок, андыктан адамдар кантип көтөрүлөт?

THCти ээритүүчү процесстерди колдонуу менен малдын майына, сары майга,  майга,  ж. Бул май же
айбан майы эмес, айыктырып жаткан май, андыктан максималдуу эффективдүүлүккө жетүү үчүн бул
дарыны эң таза түрдө колдонуу керек деп ойлойм. Эгерде мен эки тери рагы бар адамды алып, бирин
таза  май  менен,  экинчисин  жаныбарлардын  май  аралашмасы  менен  дарыласам,  таза  май  менен
дарыланган  рак  тезирээк  жана  эффективдүү  айыгып  кетерине  күмөнүм  жок  ».  Рик  Симпсон,  Кара
куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Кара куурай чегүү

Тамеки чегүүнүн жана кара куурайдын медициналык баалуулугун салыштыра аласызбы?

"Адам муун чегип жатканда, өсүмдүк материалынын дарылык аспектилеринин 90% дан ашыгы түтүнгө
айланган.  Көңүл айнуусун басаңдатуу үчүн кара куурайдан химиотерапия алган пациенттерди көрүү
мен үчүн күлкүлүү, анткени алар туура кабыл алынса, аларды айыктыра турган затты чегип жатышат.

Мен үчүн,  кара  куурай  чегүү менен бул өсүмдүктүн  эфир майын ичүү менен медициналык абалды
дарылоонун ортосунда эч кандай салыштыруу жок. Эгерде сиз жөн гана абалыңыздан бир аз жеңилдик
издеп жатсаңыз, кара куурай чегүүнүн кандайдыр бир пайдасы тийиши мүмкүн. Бирок, эгер сиз шартка
туура мамиле кылгыңыз келсе, муну ичүү бул ишке ашуунун эң жакшы жолу. Кара куурайдын тамеки
чегүүсүнүн да дарылык пайдалары бар экендигинде эч кандай шек жок, бирок мындай жол менен оор
абалды айыктырам деп ойлобоңуз.

Медициналык жактан ышталган марихуана эмне үчүн жакшы?

Медициналык  көз  караштан  алганда,  кара  куурайдын  кара  куурайынын  тамеки  чегүүсү  майга
салыштырмалуу  медициналык  мааниге  ээ.  Тамеки  чегүү  кант  диабетине  чалдыккандардын  кандагы
канттын деңгээлине таасирин тийгизет жана глаукома менен ооруган адамдар үчүн көздүн басымын
төмөндөтүүгө  жардам  берет.  Биз  баарыбыз кара  куурайдын  жүрөк  айланууну  жана  тамеки  чегүүнү
азайтуу жөндөмүн билебиз, бул көп учурда көптөгөн медициналык шарттар менен байланышкан оору
менен күрөшүүгө жардам берет.

Индиканын жакшы штаммын чегүү деле адамды эс алдырат, бул өзү үчүн абдан пайдалуу. Тамеки чегүү
MS  сыяктуу  көптөгөн  шарттардын  симптомдорун  азайтууга  жардам  берет  жана  көбүнчө  спазмдук
оорусу  барлар  үчүн  абдан  пайдалуу.  Кара  куурайдын  тамеки  тартуусу  да  дүйнө  жүзүндөгү  сансыз
адамдардын бакубатчылыгына  көп жардам бере аларын ачык көрсөткөн далилдердин жетишсиздиги
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жок. Бирок, менин көз карашымда, эгерде дарылар май түрүндө туура кабыл алынса, эмне үчүн ооруну
айыктыруу же көйгөйдү жакшыраак көзөмөлдөө мүмкүн болгондо симптомдорду азайтуу керек?

Кара куурайдын тамеки чегүү менен кара куурайдын майын ичүүнүн ортосунда салыштыруу аз. Тамеки
чегүү  -  кара  куурайды  дары катары колдонуунун  эң  аз  эффективдүү  ыкмасы.  Кендир  өсүмдүгүнүн
концентрацияланган эфир майы өндүрүлгөндө кара куурайдын дарылык күчү көп жолу көбөйөт. Эгер
сиз бул өсүмдүктөн чыныгы дарылык сыйкырды көргүңүз келсе, жогорку сорттогу кара куурай майын
жей  баштаңыз.  Ким  чийки,  күйбөгөн  THC  жана  аны  менен  байланышкан  каннабиноиддерди  жей
баштаганда, медициналык кереметтер көбүнчө натыйжасы болуп саналат. Рик Симпсон, Кара куурай:
Эң дарылык өсүмдүк

Изилдөө эмнеге көңүл бурушу керек?

"Жакынкы келечекте эң маанилүү нерсе - бул эң жакшы дары штаммдарды өстүрүү, ошондуктан биз
алардын  чыныгы  медициналык  сапаттарын  аныктай  алабыз.  Бул  дары  зыянсыз  болгондуктан,  биз
адамдарды айыктырып жатканда, кандай изилдөө керек болсо, ошонун баарын жасай алабыз.

Кара куурайдын кээ бир түрлөрү башка медициналык кырдаалдарда башкаларга караганда алда канча
эффективдүү.  Кыска  убакыттын  ичинде,  биз  кандайдыр  бир  шартты  дарылоо  үчүн  эң  жакшы
штаммдарды  аныктай  алышыбыз  керек  жана  бул  бул  оорулардын  эффективдүү  дарыланышына
мүмкүндүк  берет.  Мындан  тышкары,  биз  сапатты  көзөмөлдөөнүн  кандайдыр  бир  түрүн  мүмкүн
болушунча тезирээк ишке киргизип,  жеткирүүчүлөр карманууга тийиш болгон стандарттарды иштеп
чыгышыбыз  керек.  Учурда  бейтаптар  башкалардан  сатып  алып  жаткан  майдын  сапаты  же
эффективдүүлүгү  тууралуу  эч  кандай  түшүнүккө  ээ  эмес.  Чынында  эле,  бул  өсүмдүктүн  дарылык
касиеттери боюнча дагы көптөгөн изилдөөлөр жүргүзүлө элек, бирок эгерде биз муну туура жол менен
карай  турган  болсок,  кыска  убакыттын  ичинде  биз  көп  нерсени  үйрөнө  алабыз  деп  ойлойм ».  Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Менин 28 жаштагы эски досум бүгүн эмчек рагына операция жасашты, алар рак алынып салынганын
айтышты, бирок дагы эле ага химия жасоону каалашат. Биз буга чейин сүйлөшкөнбүз, мен ага химиядан
баш тартууну жана жөн эле РСО алуусун айткам. Мен бул туурасында туурабы? Мен Phoenix Tears
боюнча  окугандарымдан,  бул  туура  деп  ойломокмун,  бирок  бул  суроого  жооп  берүү  үчүн
жардамыңарды каалайм. Рахмат." Джастин

- Молодец, Джастин. Химия же сканер жок. Операциянын кереги жок болчу. Ага кийинки алты айдын
ичинде 120-180г май жеп, сайтыбыздагы көрсөтмөлөрдү аткарыңыз. JB

«Элестетип көрүңүз, шым кийүүнү адамдарга үйрөтүүгө аракет кылып жатасыз ... Бул оңой көрүнөт.
Эгер адамдар сизге шымын кантип кийүү керектигин сурап күн сайын SMS жазышсачы? (оорлотуп) Бул
жердин чочко күнү сыяктуу! Эгерде мен шымымды кийген болсом, анда ал башкага көрсөтөм. Мен
шымын  артка  кийип  көргүсү  келген  кишилерге  күлө  алам:  “Эй,  алар  жакшы  жарашат,  бирок  бул
алардын артта экенин өзгөртпөйт! (Бул Крис Кросс үчүн иштеген).

JB бизге эмне иштээрин айтып жатат жана башка жол менен айтпайт, анткени башка жолдордун кереги
жок. Көрсөтмөлөрдү аткарыңыз же шымыңыз менен ары -бери басып жүрүңүз, бирок ал сизге туура
жолду  көрсөтүп  жатканын  билгенде  JBге  жинденбеңиз!  Биз  китептин  текстин  өзгөртүүгө  аракет
кылбайбыз, жөн эле башка китептерди изилдейбиз! ” Чад

- Рахмат, Чад, бул сонун түшүндүрмө болду жана ооба, туура айтасың. RSO медицинасынын бул саны
ушунчалык  жөнөкөй  болгондуктан,  аны  татаалдаштырат.  Адамдарга  ишенүү  өтө  жөнөкөй,  тактап
айтканда, алар өзүлөрү дарыны колдонуп көрүшпөгөндө жана ал жөнүндө гана окуу керек болгондо.

Жана бардык нерсе адамдардын өмүрү коркунучта. Мен алар менен жекече сүйлөшөм, жүздөрүндөгү
ооруну  көрүп  турам,  ушунча  жылдан  кийин  мага  эмне  кылды  деп  сураба.  Мен  үчүн  бул  жерде
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импровизацияга  көп  орун  жок,  узак  бебоп сололорго  же бекер  джазга  убакыт жок.  Бул катуу  эски
таймер он эки бар блюз жана узундугу он эки бар. Рик бизге ээрчүү үчүн көрсөтмөлөрдү берди, бирок
баары бирөө напсинин көйгөйлөрүнөн же бул эмнеден улам дөңгөлөктү кайра ойлоп табууну каалашат.

Бул  тууралуу  айтканымдын  баары:  “Алгач  күрүч  бышыруучу  менен  желдеткичти  өздөштүрүңүз.
Адегенде  RSO,  андан  кийин  каннабистин  башка  бардык  (анча  күчтүү  эмес)  формалары.  Анткени
потенциал маанилүү. Канчалык күчтүү жана седативдүү май оорулуу үчүн ошончолук жакшы. Сиз ички
шарттар боюнча тестирлөөнүн кереги жок, адегенде тери ооруларында сынап көрүңүз жана 95-98% THC
менен  реалдуу  абдан  күчтүү  жана  седативдүү  RSO  менен  же  башка  нерсе  менен  тезирээк  айыгып
кетээрин көрүңүз, бул сизге жооп бериши керек. Андан кийин билиңиз, бул дарыны ичкенде денеңизде
да ошол нерсе болуп жатат.

Муну  кылгандан  кийин,  негизинен,  каннабистин  азыраак  күчтүү  формаларына  болгон  кызыгууңуз
жоголот. Кээ бир учурларда алар жардам бере албаганы үчүн эмес, ошол эле акча үчүн биринчи класс
менен учуп, ошол эле учурда өмүрүңүздү тезирээк жана ишенимдүү сактап кала турган болсоңуз, эмне
үчүн экинчи же үчүнчү класска учасыз?

RSO -  бул  премиум  дары,  мен  ага  кандай  карасам,  калгандары  премиум  дары эмес.  Мен  премиум
дарыны каалайм,  эмне  үчүн  мен  чыныгы нерсенин  ордуна  суюлтулган  дарыны каалайм?  Канчалык
мыкаачы седативдүү жана күчтүү май болсо, ошончолук дары катары жакшы иштейт - бул эч качан
өзгөрбөйт. "JB

"Мыкты RSO 95-98% THC жана өтө күчтүү жана седативдүү. Андан башка нерсенин баары (чийки кара
куурай,  ширелер,  жегичтер,  CBD  майлары,  декарбоксилденбеген  BHO,  тундурмалар,  консервалар,
кошулмалар, макераттар, сиз муну атасаңыз)-каннабиске каршы дарынын анча күчтүү эмес формасы.
Кара  куурай  дарыларынын  бардык  түрлөрү,  албетте,  кандайдыр  бир  деңгээлде  пайдалуу,  бирок
каннабистин азыраак күчтүү формаларына өмүрүңдү койбо ». JB

Рик Симпсондун кара куурай майын өндүрүү процесси

"Мен көбүнчө абдан күчтүү жогорку сапаттагы индикадан же индикадан басымдуу сатива кресттеринен
бир  фунт  же  андан  көп  бүчүр  менен  иштейм.  Бир  унция  жакшы  бүчүр  адатта  3-4  грамм  жогорку
сорттогу май өндүрөт жана өндүрүлгөн майдын көлөмү штаммдан штаммга чейин өзгөрөт. Сиз иштеп
жаткан материалды иштетмейинче, канча мунай алаарыңызга эч качан ишенбейсиз. Орточо алганда, бир
фунт жакшы бүчүр адатта 60 граммга жакын жогорку сорттогу май өндүрөт, кээде кээ бир сорттордон
кыйла көп түшүм алсаңыз болот.

Көптөр мунай янтарь болушу керек жана сиз муну көрө аласыз деп ишенишет окшойт. Көбүнчө мен
чыгарган майлар бул сапаттарды көрсөтүштү, бирок дайыма эле эмес. Сиз өндүрүп жаткан майдын түсү
жана текстурасы сиз мунайды өндүрүү үчүн колдонуп жаткан штаммга,  ыкмага жана эриткичке көз
каранды. Эгерде сиз өндүргөн майдын түсү кара болуп калса, кабатыр болбоңуз, бул мындай май күчтүү
дары эмес дегенди билдирбейт. Чынында, мен өндүргөн эң күчтүү майлардын кээ бирлери кара түстө
болчу, бирок алар дагы эле керектүү дарылык таасирге ээ болчу.

Менимче,  бул  көрсөтмөлөр  бул  майды өндүрүүнү  эч  кимге  жеңилдетиши  керек,  бирок  баштаардан
мурун,  аны  туура  жасоо  үчүн  керектүү  нерселердин  бар  экенине  ынангыла.  Болгону  башталгыч
материал, эриткич, жыгачтын узундугу, эки пластик чака, воронкалар жана кофе чыпкалары бар бир
нече кичинекей контейнерлер, күрүчтүн электр меши, желдеткич, дат баспас болоттон жасалган өлчөө
чөйчөгү, кофе жылыткыч жана шприцтер керек.

Мен сүрөттөп  бере  турган  процесс,  өсүмдүк  материалынан  жеткиликтүү  чайырды алып салуу  үчүн
баштапкы материалды эки ирет жакшы эриткич менен таза жарык алифаттык нафта же 99% изопропил
спирти менен жууп салууну камтыйт. Жеңил нафта мунай өндүрүү үчүн абдан жакшы эриткич экенин
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далилдеди,  башка эриткичтердин баасына салыштырмалуу сатып алуу да абдан арзан.  Ал ар кандай
формада жана ар кандай  аталышта келет,  бирок мен колдонгон эриткич  Канадада жеңил нафта деп
аталат, Европада көбүнчө бензин (e) деп аталат. Ал көптөгөн аталыштар менен сатылат, бирок эгер сиз
күйүүчү май менен камсыздоочуга кайрылсаңыз, анда 40тан кайсыл жерде болбосун гидротазаланган
жеңил  алифат  эриткичи  нафта/мунай  эфири/бензин/углеводород  эритүүчүсүн  сурасаңыз,  кээ  бир
нерселерди байкоодо кыйынчылыктар болбошу керек. 100 ° C (140-212 ° F), CAS саны 64742-49-0.

Жеңил нафтанын көптөгөн өндүрүштөрү бар жана көбүнчө мотордун бөлүктөрүн же жука боекторду
майсыздандыруу үчүн колдонулат,  андыктан сизге керектүү нерсени табууда анча деле кыйынчылык
болбошу керек деп ишенем. Сизге анын көп колдонулушу жөнүндө түшүнүк берүү үчүн, бул Колеман
лампалары менен мештерин күйгүзүү үчүн колдонулган зат. Бирок, тилекке каршы, дат ингибиторлору
Колеман отунуна кошулат, ошондуктан мен бул отунду май өндүрүү үчүн колдонууну сунуштабайм.
Дүйнөнүн көптөгөн өлкөлөрүндө медициналык класстагы нафта (гексан) бар, бирок аны алуу бир аз
кымбатыраак жана адатта кыйыныраак жана мен таза жарык нафта менен анын медициналык класстагы
версиясынын ортосунда олуттуу айырма таба алган жокмун. .

Бутан  мунай  өндүрө  алат,  бирок  мен  бул  дарыны  өндүрүү  үчүн  аны  эриткич  катары  колдонууну
сунуштабайм,  анткени  ал  өтө  туруксуз  жана  коркунучту  нейтралдаштыруу  үчүн  кымбат  баалуу
жабдууларды колдонууну талап кылат. Мындан тышкары, мунайды өндүрүү үчүн бутанды колдонуу
даяр  продуктту  декарбоксилден  чыгарбайт,  андыктан  аларды  туура  декарбоксилдөө  үчүн  кошумча
убакыт  талап  кылынбаса,  мындай  жол  менен  өндүрүлгөн  майлар  дарылык  колдонуу  үчүн  анча
эффективдүү болмок эмес.

Азырынча  эфир,  жеңил  алифаттык  нафта  жана  99%  изопропил  спирти  менен  тажрыйбалуу  болгон
жалгыз эриткичтер. Этер менин жеке сүйүктүүм жана ал абдан эффективдүү эриткич, бирок кымбат
жана  аны  алуу  өтө  кыйын  болушу  мүмкүн.  Менимче,  эфирди  колдонуу  жабык  дистилляциялоочу
түзүлүштөргө ылайыктуу, анткени ал абдан туруксуз жана анын түтүнү иштөө үчүн коркунучтуу кылат.

Эфир жана жеңил нафта экөө тең тандалма эриткичтер, демек спирт ээритүүчүдөй эффективдүү эмес,
бирок  ошентсе  да  жакшы иштейт.  Алкоголь  баштапкы  материалдан  көбүрөөк  хлорофиллди ээритет
жана буга байланыштуу спирт менен өндүрүлгөн майлар көбүнчө караңгы түскө ээ болот.

Эриткич эффективдүү болушу үчүн ал 100% таза болушу керек жана 100% таза спирт кымбат жана
табуу өтө кыйын болушу мүмкүн. Экинчи жагынан, жеңил нафтаны алуу абдан арзан жана адатта аны
табуу өтө кыйын эмес. Эфирди колдонуунун жанында, таза жарык алифатикалык нафта менин тандоо
эритүүчүм.

Бардык  бул  эриткичтер,  анын  ичинде  спирт  уулуу  мүнөзгө  ээ,  бирок  эгер  сиз  бул  көрсөтмөлөрдү
аткарсаңыз,  даяр  майдагы  ээритүүчү  калдыктар  тынчсыздандырбайт.  Даяр  продукт  бөлмө
температурасына чейин муздагандан кийин, бул май эмес, калың майлуу зат жана сиз ала турганчалык
уулуу зат.  Эриткичтин калдыгынын бир аз изи калган күндө да,  мунай өзү кандайдыр бир зыяндуу
уулуу  эффектти  нейтралдаштыруу  үчүн  ага  аракет  кылмак.  Негизи,  сиз  жасай  турган  нерсе  -  бул
дарылык чайырларды бүчүрдүн материалынан жууп салуу. Андан кийин, ээритүүчү май аралашмасын
чыпкалап, эриткичти кайнаткандан кийин, сиз чайырларды эң дарылык түрүндө калтырасыз.

Эң жакшы натыйжа алуу үчүн, баштапкы материал мүмкүн болушунча кургак болушу керек. Иштеген
жериңиз жакшы желдетилгенин жана бул аймакта учкундар, ачык жалындар же кызуу элементтер жок
экенин тактаңыз.

Жуу  процессинде  май  эриткич  аралашмасы  чачырап  кетпеши  үчүн  баштапкы  материалды  жакшы
тереңдиктеги идишке салыңыз. Андан кийин, колдонулган эриткич менен бүчүрдү нымдап, бүчүрдүн
материалы 2х2 өлчөмүндөгү жыгачтын узундугу менен эзилет.

Ал майдаланып бүткөндөн кийин, материал толугу менен эриткичке чөмүлгөнчө көбүрөөк эриткичти
кошуңуз.  Бүчүрдүн материалын үч мүнөткө чейин аны эзген жыгачтын узундугу  менен иштетиңиз.
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Анан акырындык менен ээритүүчү май аралашмасын башка таза идишке куюп, баштапкы материалды
баштапкы контейнерге калтырыңыз, ошондо аны экинчи ирет жууса болот.

Кайра баштапкы материалга жаңы эриткичти кошуңуз, ал дагы бир жолу эриткичке чөмүлгөнчө, андан
кийин  сиз  колдонуп  келген  жыгачтын  узундугу  менен  дагы  үч  мүнөт  иштетиңиз.  Андан  кийин,
ээритүүчү  май  аралашмасын  биринчи  жуугандан  баштап  ээритүүчү  май  аралашмасын  кармаган
контейнерге куюңуз.

Өсүмдүк материалын үчүнчү ирет жууганга аракет кылсаңыз, өтө аз май чыгат жана анын дары катары
эч  кандай  пайдасы  болбойт.  Биринчи  жууганда  баштапкы  материалдан  70-80% чайыр  ээрип  кетет;
Экинчи жууганда, пайдалуу болгон чайырды алып салат, ал калат.

Биринчи  жуудан  алынган  майлар  дарылык  жактан  эң  күчтүү,  бирок  жогорку  сорттогу  баштапкы
материал  колдонулса,  экинчи  жуугандан  алынган  майдын  да  пайдасы  бар.  Эгерде  кандайдыр  бир
себептерден улам, сиз күчү жетпеген материал менен иштешиңиз керек болсо, анда мунайды биринчи
жуугандан  баштап  ички  колдонуу  үчүн  гана  колдонуп,  андан  кийин  өсө  баштаңыз  же  баштапкы
материалды издеңиз.  жакшыраак сапат.  Унутпаңыз, сапат сандан маанилүү жана баштапкы материал
канчалык жакшы болсо, дары ошончолук жакшы болот.

Үстүндө кичинекей тешиги бар таза суу идиштери сыяктуу нерселерди колдонуңуз жана тешиктерге
воронкаларды  салыңыз,  андан  кийин  чоң  кофе  чыпкаларын  воронкаларга  салыңыз.  Биринчи  жана
экинчи  жуугандардан  ээритүүчү  май  аралашмасын  кофе  чыпкаларына  куюп,  ээритүүчү  май
аралашмасын чыпкалар аркылуу төгүп, өсүмдүктүн керексиз материалдарын алып салыңыз. Канчалык
көп  воронкалар  менен  контейнерлерди  колдонсоңуз,  ал  ошончолук  тез  чыпкаланат.  Эритүүчү  май
аралашмасы чыпкаланган соң, азыр эриткичти кайнатууга даяр.

Эгер сизде буга ээ эмес болсоңуз, анда эфирди майдан кайнатуу үчүн жогорку жана төмөн жылуулук
орнотуулары  бар,  үстү  ачык,  арзаныраак  чоңураак  мешти  сатып  алсаңыз  болот.  Күрүч  бышыргыч
жакшы желдетилген жерге орнотулганын текшериңиз жана эриткич кайнаганда түтүндү учуруу үчүн
желдеткичти жакын жерге коюңуз. Бул түтүндүн конденсацияланышына жана коркунуч жаратуусуна
жол  бербейт.  Күрүч  бышыргычтар  күрүч  бышып  жатканда  күйүп  кетпеши  үчүн  иштелип  чыккан.
Киргизилген температура сенсорлору,  эгер мештин ичиндеги температура өтө жогору боло баштаса,
автоматтык түрдө очокту төмөн температура режимине которот.

Мунай  өндүрүүдө,  эгер  температура  148  °  Cтан  бир  аз  жогору  болсо,  анда  ал  мунайдан
каннабиноиддерди  бууланта  баштайт  жана,  албетте,  мындай  болушун  каалабайсыз.  Эгерде  күрүч
бышыргыч туура иштеп жатса, ал автоматтык түрдө жогорку температура режиминен 230 ° F (110 ° C)
температурада  чыгып  кетет,  бул  декарбоксилденүү  температурасы  жогору  жана  THC  жана  башка
пункттардан дагы төмөн. каннабиноиддер бууланып кетет. Мына ошондуктан мен мурда эч качан мунай
өндүрбөгөндөргө күрүч бышыргычты колдонууну сунуштайм, анткени ал каралып жаткан майга зыян
келтирүү  коркунучун  жок  кылат.  Плюс  натыйжасында  алынган  май  декарбоксилденген,  бул  дагы
маанилүү, ошондуктан анын толук дарылык таасирине жетише алат.

Мен адамдар  мунай  өндүрүү үчүн  идиштерди  жана  ушул сыяктуу  шаймандарды колдонууга  аракет
кылбоону сунуштайм. Мен биринчи жолу мунай өндүрүүгө аракет кылганымда, мен идишти колдондум
жана  бул  аппараттар  канчалык  жылуулук  чыгара  аларын  билбегендиктен,  мунай  ысып  кетти  жана
бузулду.  Ошентип,  менин  оюмча,  башталгыч  күрүч  бышыргычтан  башташы  керек  жана  биздин
көрсөтмөлөрдү кылдаттык менен аткарышы керек. Мындай кылуу аларды көп кайгыдан куткарат.

Бул  дарыны  өндүрүү  жана  колдонулуп  жаткан  эриткичти  кайтарып  алуу  үчүн  да  дистилляторду
колдонсо болот. Бул ыкма чындыгында күрүч бышыргычты колдонууга караганда көбүрөөк мааниге ээ,
бирок эриткичтерди коопсуз кайнатуу үчүн жасалган фотолор кымбат жана көпчүлүк бул түзмөктөрдүн
бирин кантип туура иштетүүнү билишпейт. Эгерде бирөө бар болсо, мен өзүм деле сюжетти колдонгум
келет, бирок, кээ бир өлкөлөрдө фото сүрөткө ээ болуу мыйзамга каршы келет. Эгерде кимдир бирөө
олуттуу  жана  чоң  көлөмдөгү  мунай  өндүргүсү  келсе,  дистилляцияга  карап,  бул  жабдууну  туура
колдонууга үйрөтүңүз.
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Ар дайым күрүч бышыргычты толтуруп жатканда же эриткичти кайнатып жатканда бул аймакта  эч
кандай учкундар, ачык от же кызыл элементтер жок экенин текшериңиз, анткени эриткичтерден чыккан
түтүндөр өтө күйүүчү жана уулуу. Мен ушул эле процессти миңдеген жолу колдонгом жана эч качан
кырсыкка учураган эмесмин,  бирок өзүңүздүн коопсуздугуңуз үчүн,  көрсөтмөлөрдү аткарыңыз жана
аймак жакшы желдетилип жатканын текшериңиз. Мен ошондой эле эриткичтер чыгарган түтүндөрдөн
дем албоону эскертем, анткени алар жакын жердеги эч кимге жагымсыз таасирин тийгизиши мүмкүн.

Желдеткич  иштеп  жатканына  жана  түтүндү  жок  кылуу  үчүн  жетиштүү  аба  агымын  чыгарганына
ишениңиз,  андан  кийин  күрүч  бышыргычты  төрттөн  үчкө  чейин  толтургула.  Бул  ээритүүчү  май
аралашмасына төгүлбөстөн кайнашына мүмкүнчүлүк берет.  Күрүч бышыргычты жогорку ысыктыкка
коюп, эриткичти кайнатып баштаңыз. Эч качан вентиляторсуз муну жасоого аракет кылбаңыз, анткени
түтүндөр конденсацияланышы мүмкүн жана эгер алар жылытуучу элементке тийсе,  анда өрт чыгып
кетиши мүмкүн.

Күрүч бышыргычтын деңгээли төмөндөгөндө, эч нерсе калмайынча, калган ээритүүчү май аралашмасын
кылдаттык менен кошо бериңиз. Күрүч бышыргычтын деңгээли акыркы жолу түшкөндө жана калган
ээритүүчү май аралашмасынан болжол менен эки дюймга чейин кыскарганда,  калган ээритүүчү май
аралашмасына болжол менен 10-12 тамчы суу кошуңуз. Бул кичинекей суунун көлөмү калган ээритүүчү
идиште калган майды кайнатууга мүмкүндүк берет.

Кайнаткычта аз калганда, мен көбүнчө кол кап кийип, анан мешти алып, анын ичиндегилерди айланта
баштайм. Бул желдеткичтен чыккан аба агымы менен түтүндү алып кетет жана бүтүрүү процессин бир
аз  ылдамдата  алат.  Кыска  убакыттын  ичинде,  меш  автоматтык  түрдө  жогорку  ысытуу  режимин
күйгүзүп, анан аз жылуулукка өтөт. Акыркы ээритүүчү кайнатылып жатканда, сиз меште калган майдан
чырылдаган үндү угасыз жана калган майдын ичинде бир аз көбүк пайда болгонун көрөсүз. Ошондой
эле, сиз күрүч бышыруучу жайдагы майдан бир аз түтүн же буу чыгып жатканын байкайсыз,  бирок
кабатыр болбоңуз, анткени бул көбүнчө сиз кошкон суунун бир нече тамчыларынан чыккан буу. Күрүч
бышыруучу автоматтык түрдө төмөн жылуулук режимине өткөндөн кийин, Мен, адатта, кайра жогорку
ысыктыкка  которулганга  чейин  муздатып  коём.  Плита  экинчи  жолу  автоматтык  түрдө  төмөн
температурага  которулгандан  кийин,  мен  ички  казанды  мештен  алып  чыгып,  мазмунун  дат  баспас
болоттон жасалган өлчөө чөйчөгүнө куям.

Казанда бир аз май калат, аны майы сиңип кетүү үчүн кургак нан сыяктуу нерселерди колдонбосоңуз, ал
жылуу болуп турганда сыртка чыгууга дээрлик мүмкүн эмес болуп калат. Андан кийин, бул нандын аз
өлчөмүн дары катары жесе болот, бирок анын таасирин сезе электе кээде бир саат же андан көп убакыт
кетерин унутпаңыз. Ушунчалык нан жегениңизде этият болуңуз, анткени өтө аз өлчөмдө сизди чийки
май  өзү  жасагандай  эле  бир  нече  саатка  чейин  уктатып  коюшу  мүмкүн.  Казанда  калган  майды
тазалоонун  дагы  бир  жакшы  жолу  -  казанды  бир  аз  спирт  менен  жууп,  кара  куурайдан  жасалган
тундурма чыгаруу.

Мындай тундурма тери ооруларын дарылоодо абдан эффективдүү болушу мүмкүн жана кичине болсо
да акчаны үнөмдөөгө жардам берет. Мен көбүнчө бир нече штаммдын майын аралаштырууну жакшы
көргөндүктөн,  калган  майды  казанга  кийинки  жолу  калтырам.  Ар  кандай  штаммдагы  майларды
аралаштыруу менен сиз мунайдын бардык түрлөрүнөн дарылык пайдаларды аласыз жана мен мындай
майларды  бардыгын  дарылоодо  эффективдүү  деп  таптым.  Эгерде  сизде  жакшы  кара  куурайдын
көптөгөн  түрлөрү  бар  болсо,  анда  майларды  аралаштыруу  жакшы  идея  деп  ойлойм,  бирок  андай
болбосо, бир штаммдын майы сиздин муктаждыктарыңызды канааттандырат деп ишенем.

Дат баспас болоттон жасалган өлчөө чөйчөгүнө куюп алган майды алып, майдын ичинде калган бардык
нерселерди буулантуу үчүн кофе жылыткыч сыяктуу жумшак жылытуучу түзүлүшкө коюңуз. Көбүнчө
калган  сууну  буулантуу  үчүн  бир  аз  убакыт  талап  кылынат,  бирок  кээ  бир  штаммдар  башкаларга
караганда  табигый  терпендерди  чыгарат.  Бул  терпендер  кофе  жылыткычыңыздагы  майдын бир  топ
убакытка  чейин көбүрүп кетишине  алып келиши мүмкүн жана  мындай майлар бул ишмердүүлүгүн
токтотушу үчүн бир аз убакыт талап кылынышы мүмкүн. Кофе жылыткычтын майы көбүктөнгөнүн
токтотуп, анча -мынча кыймыл байкалбай калганда, майды кофе жылыткычтан алып, бир аз муздатып
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коюңуз.  Кофе  жылыткычты  колдонбостон  майды  бүтүрүүнүн  дагы  бир  жолу  -  мунайды  130  °  C
температурада  коюлган мешке  бир сааттай  коюу.  Бул даяр майды декарбоксилдейт  жана ээритүүчү
калдыктар көйгөй болбошу керек.

Андан  кийин,  жергиликтүү  дарыканада  дүкөндө  жок  болгон  пластикалык  аппликаторлорду  же
шприцтерди  колдонуп,  поршенди  колдонуп,  акырындык  менен  шприцтерге  жылуу  майды  тартып,
муздатып коюңуз. Кыска убакыттын ичинде чайыр калың майлуу затка айланат.

Кээде  чайыр  ушунчалык  калың  болгондуктан,  аны муздатууда  шприцтерден  чыгарып салуу  кыйын
болот.  Эгерде  мындай  нерсе  болуп  кетсе,  анда  шприцти  бир  стакан  ысык  сууга  салып  койсоңуз,
дозаңызды оңой сыгып аласыз. Кээде пациент өтө көп май куюп жиберет, бирок эгерде мындай болуп
калса, шприцтин поршенин артка тарткыла жана ашыкча май адатта шприцке өтө көп кыйынчылыксыз
тартылышы мүмкүн.

Орточо алганда, кургак фунт материалга эки жуугучту жасоо үчүн болжол менен 2 галлон (8-9 литр)
ээритүүчү керектелет.  Эгерде сиз мунайды аздыр -көптүр баштапкы материалдан өндүрүүнү пландап
жатсаңыз, болжол менен канча эриткич керек экенин аныктоо үчүн математиканы кылыңыз. Башынан
аягына  чейин,  адатта,  бүт процессти  бүтүрүү үчүн үч -төрт саат  талап  кылынат,  андан кийин дары
колдонууга даяр.

Бул майдын жарактуулук мөөнөтү өтө узун экенин да айта кетүү керек. Бирок узак мөөнөттүү сактоо
үчүн  аны  капкагы  бекем  же  дат  баспас  болоттон  жасалган  контейнерге  караңгы  бөтөлкөгө  салып
коймокмун. Сактоодо караңгы салкын жерде сакталса, ал дарылык күчүн жылдар бою сактай алат.

Башында  кимдир  бирөө  өз  алдынча  дары  -дармек  өндүрүшү  кыйын  көрүнүшү  мүмкүн,  бирок
чындыгында бул процесс өтө жөнөкөй. Болгону көрсөтмөлөрдү кылдаттык менен аткаруу керек жана
бул дарыны бир нече жолу чыгаргандан кийин, аны жасоо бир чыны кофеге караганда анча кыйын эмес
экенин  көрөсүз.  Өзүңүздүн  дары  -дармектериңизди  чыгаргандан  кийин,  бул  бардык  сырды  дары  -
дармектен  алып  салат  жана  көпчүлүк  учурда  дарыгерлерге  таянуунун  кереги  жок,  азырынча  сиз
өзүңүздүн дарыгериңиз болуп калдыңыз ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк
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Q. Эмне үчүн кургак материалдарды майдалоо THC жоготууга алып келет? Бул үчүн кандайдыр бир
түшүндүрмө барбы?

A. Сиз чындап эле күчтүү бүчүрдү алдыңыз беле? Эгер андай кылсаңыз, эмне үчүн экенин билишиңиз
керек.  Сиз  майдалагандан  кийин  үстөлдүн  тегерегиндеги  ак  порошок  THC  (же  трихомалар)  болуп
саналат жана ал майдын ичинде калышы керек болчу. Анын үстүнө, ал майдаланып калганда, бул өтө
жакшы жана сиз майыңызда чийүүнү каалабаганыңыздын көбүн кырып саласыз.

Сөөктү  кургаткан  бүчүрлөрдү  нафта  же  өзүңүз  тандаган  эриткич  менен  нымдап  алгандан  кийин
иштетиңиз,  бирок  аны  иштетүүдөн  мурун  ага  көп  тийбеңиз,  анткени  аны  тийгизген  сайын  бир  аз
жоготосуз. Жер материалынан алынган майлар нымдалгандан кийин майдаланган бүчүрлөрдөн алынган
майга караганда алда канча күчтүү.

Биринчи тез жуу эң күчтүү жана 70% га жакын THC, экинчиси 20% га жакын, үчүнчүсү 5% га жакын.
Аны  майдалаганыңызда,  майыңызга  үч  жуугучту  (чындыгында  төртөөнү)  аласыз  жана  муну
каалабайсыз. Сандан сапат. JB

"Салам  JB.  Эгер  тез  арада  керек  болсо,  бүчүрдү  кургата  турган  эң  кыска  убакыт  кайсы?  Рахмат."
Присцилла

- Сөөк кургай электе. Бирок мен 5-7г бүчүрдү тез кургатам, бул сизге бир грамм май берет, аны баштоо
үчүн  жетиштүү  болот,  анан  аны  туура  кургатканда,  бир  жумада  же  андан  кийин  бүтүрө  аласыз.
Иштетүүдөн  мурун баштапкы  материалды канчалык аз  иштетсеңиз,  чайыр ошончолук  аз  сарпталат.
Ошентип, баштапкы материалды декарбоксилден чыгарбоо эң жакшы (GW эч кандай себепсиз эле, сиз
муну азыраак көйгөйлөр менен декарбоксилдей аласыз, аны ээритүүчү калдыктарды жок кылуу үчүн
жасашыңыз керек). Эң жакшы нерсе - бүчүрдү кургатуу бөлмөсүндө иштетүү үчүн чакага салып коюу,
мүмкүн  болушунча  эч  кандай  кошумча  иштетүү  жок.  Бөйрөккө  канчалык  аз  тийсеңиз,  ошончолук
жакшы болот. JB

1.) Мен сөөгү кургак бүчүрлөрдү колдорум менен гана майдаладым, эч кандай тегирмен колдонулбайт.
Баштапкы  материал  болжол  менен  абдан  кичинекей  бүчүрлөрдөй  көрүнгөн.  Диаметри  5-10  мм,
андыктан  көбүнчө  порошок  жок.  Менде  азыр  "бышыруу"  тажрыйбасы  бар  болгондуктан,  мен  С
пунктунан башка бардык пункттарга  кошулам.  Мен спирттеги майлар хлорофиллди ээриткендиктен,
көбүнчө караңгы спирт менен жасалган майларды көрдүм. Мен майымды лабораториялык сорттогу таза
мунай  эфиринен  жасадым.  Бул  майдын  түсү  алда  канча  ачык  (алтын-күрөң)  жана  алко-майга
салыштырмалуу  эң  сонун,  даамдуу  ачуу  даамы  бар.  Бул  жерде  менин  оюм:  Нафта  спирт  сыяктуу
терпендер  менен  хлорофиллдерди  чечпейт  деп  ишенем.  Ал  ошондой  эле  спирт  ичимдиктерине
караганда алда канча көзөмөлдөнөт жана башкарылат. Ошентип менин суроом бул жерде,

-  Алгач  материалды  майдалабаңыз.  Кургак  бүчүрдүн  материалдары  менен  иштөө  THC жана  башка
каннабиноиддерди жоготууга алып келет (столдун үстүндөгү майда чаң чакада калышы керек болчу).
Ооба, майдалоо жана нафта майдалоо менен спиртке караганда "жакшыраак" болмок - бул айкалыш
дээрлик кепилденген ийгиликсиздик, муну жакшы май менен жасай албайсыз.

Бүйрөктү  чакага  салып,  аны нафта  менен  нымдап,  таяк  менен  эки-үч  мүнөт  эзип,  майга  ээритүүчү
аралашманы чакага  куюңуз.  Эгерде сиз  сапаттуу  материал менен иштесеңиз,  анда экинчи жуугучту
жасаңыз  жана  экинчи  аралашманы  биринчи  жуугуч  менен  чакага  төгүңүз.  Эгерде  сиз  бул  жакшы
материалды  колдонбой  жатсаңыз,  биринчи  жуугучту  ички  максаттар  үчүн  гана  колдонуңуз  (жана
жакшы материалды издөөнү улантыңыз).

Эфир чоң майларды чыгарат (биз кара түстөгү майларга караганда янтарь майларын жакшы көрөбүз,
бирок кээ бир штаммдар башкаларга караганда күңүрт майларды чыгарарын унутпаңыз). Биз ошондой
эле практикалык себептерден улам янтарь майларын жакшы көрөбүз - хлорофилл белгилери бар кара
тиштерди ким каалайт? Бирок биз азыр анча деле сунуштай бербейбиз, анткени эфир менен иштөө өтө
коркунучтуу,  дүйнөнүн  көпчүлүк  бөлүгүндө  аны  алуу  кыйын  жана  биз  мунай  өндүргөндөрдүн
коопсуздугуна абдан кам көрөбүз. Бул салыштырмалуу төмөн температурада абдан жеңил бумга бара
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алат. Ошентип, көпчүлүк адамдар үчүн жеңил алифаттык нафта жакшы иштейт. Биз көбүнчө нафтаны
колдонобуз, бирок эфир биз тандаган эриткич болмок.

Биз колдоно турган эриткичтердин учурдагы тизмеси: 1. эфир, 2. таза жеңил нафта, 3. 99% изопропил
спирти, 4. азык -түлүк алкоголу - 99%, бирок, адатта, аны алуу кыйын жана абдан кымбат. 96% спирт
менен иштегенде, калган 4% көбүнчө суудан турат. 10 литрдин 4% ы 4dcl, дээрлик бир стакан сууну
кайнатышыңыз керек болот - жана сиз акылга сыярлык убакытты талап кылат.

2.) Ошондой эле, бардык ээритүүчү калдыктарды толугу менен жок кылуу үчүн, акыркы 60 ° C жылуу
майды  вакуум  астында  1,5  саатка  койдум.  Мен  сизге  жазганымдай,  мен  35  грамм  жеген  майды
декарбоксилден чыгардым ... Майдын даамы декарбоксилден мурун абдан ачуу болчу, мен андан жаман
деп айтпайм, бирок сиз буринг жөнүндө туура айттыңыз.

-  Өткөндө  айтканымдай,  жарылуу  суудан  калган.  Ал  эми  суу  сиз  колдонгон  "илимий"  төмөн
температуранын айынан болгон. Майды баары бир декарбоксилдештирүү керек, андыктан 110 ° Сде
өчүп турган күрүч бышыргыч жакшы иштейт. Же, албетте, колдонуунун эң жакшы нерсеси кыймылсыз
абалда  болмок  -  бирок,  дагы  эле  көп  адамдар  аларга  ээлик  кылышпайт  жана  кантип  иштетүүнү
билишпейт жана жарылуу коркунучу дайыма бар. Дагы эле жарылганда, адатта бүт үйдү бузат. Күрүч
бышыруучу идиштин мазмуну жарылганда, ал эки же үч метрлик жалын чыгарат, аны менен күрөшүү
оңой.

Вакуумга келсек -  албетте,  эмнеге болбосун.  Эгерде сизде жабдуулар болсо жана аны кантип туура
колдонууну билсеңиз,  анда майды аягына чыгаруу жаман эмес,  эгерде сизде  ээритүүчү калдык жок
экенине  100% ишенгиңиз  келсе  же  оозду  жабууну  кааласаңыз  нефтехимиялык  эриткичтерге  каршы
болгондордун.  Кээ  бирөөлөр  муну  чоң  ийгилик  менен  колдонушат,  мен  каршы  эмесмин.  Белгилүү
болгондой,  адамдардын  көпчүлүгү  бул  жабдууга  ээ  эмес  жана  көптөгөн  пациенттерибиз  күрүч
бышыргычты жана желдеткичти ала алышпайт же алышкан эмес, ошондуктан вакуумду зарылчылык
катары сунуш кылбайбыз.

Риктин методу канчалык оңой жана жөнөкөй экенин жана дагы канча  суроолорго жооп беришибиз
керек экенин караңыз. Эми мунайды өндүрүүнүн башка ыкмалары жөнүндө маалыматты кошкондо эмне
болорун элестетип көрүңүз. Бул түшүнбөстүктү гана пайда кылат жана мен "баш аламан" адамдардын
суроолоруна жооп берүү үчүн күндөрдү жана жумаларды өткөрүүгө туура келет, бирок мен мындан ары
кылбайм.

3.)  Сураныч,  түшүндүрүңүз,  эмне  үчүн  майды  түтүкчөдөн,  оозго,  капсуласыз  жутууну  сунуштап
жатасыз?  Кандайдыр  бир  соруу  маселеси?  Майдын  көбүн  тамеки  кагазына  жейм,  бирок  кээде
капсулаларды  сейрек  колдоном,  эгер  үйдөн  бир  нече  саатка  чыгып  кетсем.  Анын үстүнө,  мен  аны
тиштеримдин баарына жага бергим келбейт, анткени түшүү абдан кыйын ...

- Бир нече себептерден улам. Эң башкысы - бул жутуу ыкмасы пациенттер үчүн эң эффективдүү жана
пайдалуу  болуп  чыкты.  Бул  ооздун  гигиенасын  жакшыртат,  анткени  ал  ошондой  эле  оозду
дезинфекциялайт, андан кийин тамак сиңирүү системасындагы же тамагыңыздагы ар кандай шарттарда
жардам  берет.  чыдай  турганымча  оозумда.  Көпчүлүк  учурда,  сасык  тумоо  же  ангина  (же  анын
симптомдору) бир түндө каралат.

Сиз айткандай, кээ бир майлар тишиңизде жана тилиңиздин астында калат, андыктан бул ичүү ыкмасы
чындыгында  майды  сублингвалдык  иштетүүнү  айкалыштырат  (ala  Sativex  жана  башка  адамдар
колдонгон тил астындагы спрейлер жана тундурмалар) жана ашказанда иштетүү ичеги. Эң башкысы -
ашказанга май алуу. Демек, эгерде сизде анча жакшы эмес даамы бар май болсо, анда бир кесим нан же
банан ж.б. салып коюңуз (же тамеки кагазы, эгерде сиз химиялык заттарды жегенди жакшы көрсөңүз),
бүктөп,  жутуп  алыңыз.  таблетка  жана  аны  суу  же  чай  же  каалаган  нерсеңиз  менен  чайкаңыз.  Он
мүнөттөн  кийин тишиңизди май менен тазалаңыз,  бул оозеки гигиенага  да жардам берет.  Көптөгөн
майлар даамдуу даамга ээ (айрыкча баштапкы материал майдаланбаганда жана май өндүрүү үчүн спирт
колдонулбаганда).
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Капсулалар - а) сиз аларды Big Pharmaдан сатып алышыңыз керек, аларды акча менен колдоп жатасыз,
б)  кээ  бир адамдарда  аллергия  бар,  в)  кээ  бирлери ашказаныңызда  эмес,  ичегиңизде  эрип кетет,  г)
дилерлер  көп  коюшат  Капсулада  май  болушу  керек  болгондон  азыраак,  д)  алар  ушунчалык  көп
шарттарда жакшы иштебейт, е) муун жасоо же өпкө шарттары үчүн майды бууландыруу керек болгондо
алардан  май  алуу  кыйын  же  мунайды  жергиликтүү  колдонуу  керек  болгондо.  Мен  капсулаларды
колдоно албайм деп айткан жокмун, болгону майды түтүктөн түз колдонууну үйрөнүү жакшы экенин
айтып  жатам.  Көбүрөөк  машыгуудан  кийин,  сиз  майды  эч  кандай  ыңгайсыздык  менен  колдонууну
үйрөнөсүз. Мен жеке майды күрүч бышыргычтан жегенди жакшы көрөм, ага сөөмөйүмдү малып, мен
ойлогондой ала берем. Акыл, бул абдан "май керектөөчү" жана сиз адатта шприцке караганда көбүрөөк
аласыз. Май жакшы болгондо, "ашыкча өлчөм" сизди уктап калат, чоң нерсе. Бирок, албетте, мен муну
тажрыйбамдын  жана  толеранттуулугумдун  аркасында  жасай  алам,  мен  башталгычтарга  же  анча
тажрыйбасы жокторго сунуштабайт элем. Сизге да баардык жакшылыктар, Стефан. Jindrich "

«Эгерде сиз наркы жөнүндө тынчсызданып жатсаңыз, анда бул рак оорусуна каршы дары-дармектердин
көпчүлүгүнө кошумча төлөөдөн алда канча арзаныраак жана кээ бирлери, эгер сиз рак үчүн үйүңүздө
ичкен дарыларыңыз камсыздандырууга кирбесе. Эгерде менин үй -бүлөмдө кимдир бирөө бул майга рак
оорусуна муктаж болсо, мен анын жолун табат элем. Жакшы ийгилик!!!!" Лиза

-  "Мен макулмун,  Лиза,  май башка  чыгымдарды жана чыгашаларды эске  алганда,  бир кыйла арзан
дарылоо. Мындан тышкары, бул медициналык система бере турган нерселерден алда канча коопсуз, ал
алда  канча  эффективдүү  жана  ишенимдүү  иштээрин  айтпаганда  да,  уулануудан  же  радиацияга
караганда, албетте, андан да кызыктуу. "JB

Q.  Мен  сиз  RSOну  өзүңүз  жасоону  сунуш  кылаарыңызды  билем,  бирок  диспансерде  кээ  бир
жергиликтүү нерселер бар жана мен жөн эле баа кандай болушу керек деп ойлонуп жаткам. 

A.  Бир грамм май  өндүрүү үчүн  4-7г  жогорку  сапаттагы  бүчүр керек,  ошондуктан  бул "туура  баа"
болушу керек. Келгиле, кара куурайдын күлкүлүү баасын талкуулабайлы, мага 60г дозасынын туура
баасы 50-100USD (же андан  аз,  эгерде ал  мыйзамдуу түрдө ачык жерде чоң масштабда  өстүрүлгөн
болсо).  Мен  муну  кайда  алууну  билем  деп  айткан  жокмун,  сиз  жашаган  жерде  жогорку  сорттогу
материалдын баасы канча. JB

Чыгаруунун башка формалары

Сиз май жасоонун башка жолдорун таптыңызбы?

«Майды өндүрүүнүн көптөгөн жолдору бар жана мен өзүмдүн методум эң жакшы деп айтпайм, бирок
менин билишимче ал миңдеген учурларда ийгиликтүү болгон.

Чынында,  биз  дүйнөгө  көрсөткөн  ыкма  эң  чийки  деп  эсептелмек,  бирок  бул  дарынын  абдан  таза
формасы ушундай  жол  менен  өндүрүлүшү мүмкүн.  Менин максатым -  май  даяр  болгон  жабдуулар
менен  өндүрүүнүн  ыкмасын  сунуштоо  болчу,  андыктан  керек  болсо  дээрлик  ар  ким  өз  дарыларын
жөнөкөй жол менен өндүрө алмак.

Мен 2005 -жылы рейдге чыкканга чейин, мен дары өндүрүү жана эритүүчүлөрдү калыбына келтирүү
үчүн  дистилляциялоочу  процесстерди  колдонгом.  Бул  ыкма  анча  коркунучтуу  эмес  жана  көбүрөөк
"жерге  ылайыктуу",  анткени  эриткич  текке  кетпейт.  Бирок  полиция  менин  жабдыктарымды  тартып
алды, бул мени күрүч бышыргычтарды колдонуп, тапшырманы аткарууга мажбур кылды.

Андан кийин экстракциянын башка кандай түрлөрүн колдонсо болот?

Дагы, экстракциялоонун бир нече ыкмалары бар жана мен мындай нерселер боюнча адис экенимди
билдирбейм.  Асыл  газ  алуу  сыяктуу  илимий  методдордун  көйгөйү,  көпчүлүк  адамдардын  мындай
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экстракцияларды жасоо үчүн жабдуулары жана билими жоктугунда. Ошондуктан биз коомчулукка бул
дарыны өздөрү өндүрүүнүн эң жөнөкөй жолун көрсөттүк.

Чайырларды  алуу  үчүн  колдонула  турган  муздак  суу  алуу  ыкмалары  да  бар.  Мен  бул  түрдөгү
экстракцияны бир нече жолу жасоого аракет кылдым жана жыйынтыктар күтүлгөндөй жакшы болгон
жок. Ошентсе да, мен ушундай жол менен жогорку сапаттагы мунай өндүрүлгөнүн айткан адамдарды
билем. Албетте, муздак суу өрттөнүп же жарылып кете албайт, андыктан муздак сууну алуу ыкмалары,
албетте, бир вариант болушу мүмкүн, бирок мунай пациентке берилерден мурун декарбоксилденгенине
ынануу керек.

Декарбоксилдөө деген эмне?

Декарбоксилденүү мунайдын ичиндеги молекулалар жылуулукту колдонуу менен дельта 9 позициясына
бурулганда  пайда  болот,  ошондуктан  алар  дарылык  жактан  активдүү  болуп калышат.  Бул  теманын
температурасы  талаштуу,  анткени  мен  бул  темада  көргөн  көптөгөн  отчеттор  дал  келбейт.  Мен
сунуштаган  нерсени  жасоо  менен,  май  декарбоксилденүү  жогору  турган  температурага  чейин
ысытылат.  Карбоксил  тобу  алынып  салынат,  бул  молекулалардын  биздин  эндоканнабиноид
системабыздын CB1 жана CB2 рецепторлоруна батышына жана мээ тосмосунан өтүшүнө мүмкүндүк
берет.

Мунайды күчтүү кылуу үчүн бир жолу барбы?

Майдын потенциалын жогорулатуунун бир нече жолдору бар, бирок дагы эле бул ыкмалардын көбү
орточо  адамда  жок  болгон  атайын  жабдууларды  жана  билимди  талап  кылат.  Мурда  мен  мындай
майларды чыгарганмын жана аларды күчтүү жана дарылык касиетке ээ деп эсептейм, бирок мыйзамдар
жана керектүү жабдуулар менен мен кандайдыр бир сумманы чыгара алмак эмесмин.

Мен өндүргөн же сатып алган майдын күчү жетишсиз болгондо мен кыла турган бир нерсе барбы?

Эгерде мунайды өндүрүү үчүн жакшы баштапкы материал колдонулса, бул көйгөйгө туш болбош керек,
бирок  муну  жасагандар  болот  деп  ишенем.  Катуу  ооруну  дарылоодо,  эң  жакшысын  гана  жасайт,
андыктан эгерде сизде болгон май сиздин милдетиңизге жооп бербесе, мен дагы бир бүчүр материал
алып,  аны  туура  өндүрмөкмүн.  Кимдир  бирөөнүн  жашоосу  таразага  илинип  турганда,  бул  азыраак
сапаттагы май менен ойноого убакыт эмес. Эгерде сиз азап чегип жүргөн адам болсоңуз, анда эң жакшы
дарыларды  каалабайт  белеңиз?  Андыктан  башкаларга  да  ушундай  кылууга  аракет  кылыңыз.  "  Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Мүмкүн болгон эң жогорку сапаттагы майларды өндүрүү

"Карапайым  кишиге  мүмкүн  болушунча  эң  жогорку  сапаттагы  жана  эң  көп  дарылык  майларды
чыгарууга уруксат берүү кызыкчылыгында, мен ар бир адамга мурунку коомчулукка көрсөткөндөн да
эффективдүү дарылык баалуулуктарга ээ майларды чыгарууга мүмкүндүк бере турган жөнөкөй ыкманы
ачтым. . Чындыгында, биз сизге көрсөткөн процеске дагы бир нече кадамдарды кошууңуз керек, бирок
мунайды ушундай жол менен өндүргөндөн кийин, менимче, бул чоң айырмачылыкка кошулат.

Эгерде сизде иштей турган жогорку сапаттагы дарылык бүчүр болсо, анда каннабиноиддердин деңгээли
жогору болгон майларды жакшы эриткичти жана күрүч бышыргычты колдонуп өндүрүшүңүз керек.
Мен  ушундай  жол  менен  өндүрүлгөн  майлар,  адатта,  башка  каннабиноиддердин  жана  өсүмдүк
момдорунун ар кандай деңгээлдери менен бирге 95% же андан көп THC деңгээлин көрсөтүштү. Бул
сыяктуу  майдын  айыктыруучу  күчү  акыры  кара  куурай  өсүмдүгүнө  татыктуу  медициналык  таануу
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берди, бирок ошентсе да мен бул заттын дарылык күчүн эч кандай кыйынчылыксыз толугу менен жаңы
деңгээлге көтөрүүгө болорун таптым.

Болгону майды алып, каннабиноиддерди бууланып кете турган жылыткычка салып коюу керек жана бул
сапаты  жана  тазалыгы жогору  болгон  майларды чыгарат.  Кадимки  бууландыргыч бул тапшырманы
аткара алса да, чындыгында алар бул ролду аткарууга тийиштүү түрдө иштелип чыккан эмес, анткени ар
кандай  көлөмдөгү  дары  -дармектерди  өндүрүү  үчүн  көп  убакыт  талап  кылынат  жана  көпчүлүк
бууланткычтар агып кетет.

Нефтини чоңураак көлөмдө өндүрүү үчүн герметикалык бууландыруучу бирдик талап кылынат жана
бурчта орнотулган бир топ чоң күмбөздү колдонууну талап кылат, ошондо каннабиноиддер чогултула
баштаганда, алар башташат. куполдун эң төмөнкү чекитине чейин чуркаңыз, алар кичинекей дренаждык
тешиктен  өтө тазаланган  май түрүндө чогултулушу мүмкүн.  Механикалык жактан ийкемдүү болгон
адам бул тапшырманы аткаруу  үчүн  бирдикти  чогултууда  өтө  көп  кыйынчылыктарга  туш болбошу
керек, бирок аппаратты чогултуу үчүн бир аз убакыт жана күч талап кылынат.

Буулангандан  кийин  чогултула  турган  майдын  көлөмү  баштапкы  баштапкы  майдын  каннабиноид
пайызына жараша болот. Эгерде сиз колдонгон майдын салмагы 99% каннабиноид болсо, анда болжол
менен бул сумма бууланып бүткөндөн кийин кайра кайтарылышы керек.

Мен дагы бул жерде өтө көп кошулмалары бар төмөнкү сорттогу майлардын сапатын жакшыртуунун эң
сонун жолу экенин белгилеп кетишим керек, ошондуктан алар күчтүү жана эффективдүү дары катары
колдонулушу мүмкүн. Каннабиноиддердин курамы бир топ төмөн болгон каннабиноиддер бууланып
кетсе жана кошулмалар идиште калып кетсе, татыктуу дарыларды чыгара алат. Киргизгениңиздей көп
чыга албайсыз, бирок, жок дегенде, сиз баштагандан алда канча дарылык касиетке ээ майга ээ болосуз.
Айыктырууга келгенде, дарынын тазалыгы жана эффективдүүлүгү пациент үчүн бардыгын билдирет,
андыктан мүмкүн болушунча эң көп дарылык майларды өндүргүңүз келсе,  мен айтканымды олуттуу
карооңуз керек деп ойлойм.

Азырынча мен түшүндүрө албайм, эмне үчүн мындай жол менен өндүрүлгөн майлар башка ыкмалар
менен өндүрүлгөн эң жакшы майларга караганда дарылык жактан активдүү. Мен бууландырган майлар
бууландыргычка  кире  электе  декарбоксилден  чыгарылгандыктан,  алар  мүмкүн  болушунча  дарылык
жактан  активдүү  болгонун  билдирет,  андыктан  май  бууландыргычтан  чогултулгандан  кийин
потенцияда  бир  аз  айырмачылык  күтүлөт.  Каннабиноиддер  бул  жогорку  сапаттагы  майлар  менен
бууланганда, бууландыргычтын идишинде калгандары өсүмдүк момдору жана башка булгоочу заттар
калат. Бул керексиз заттарды идишке таштап коюу менен, сиз чогулткан май бир топ таза болот, бирок
бул майлар бууландыргычка салынганга чейин анча -мынча кошулмаларга ээ болгондуктан, мунайдын
азыр эмне үчүн мынчалык күчтүү экенин түшүндүрүүгө эч нерсе болбойт. .

Каннабиноиддер  мунайды  300дөн  400  градуска  чейин  буулантат  жана  бул  температуралар  бизге
декарбоксилденүү  үчүн  талап  кылынган  температурадан  алда  канча  жогору.  Же  декарбоксилденүү
жөнүндө биз азырынча түшүнбөгөн нерсе бар, бул потенциалдын укмуштуудай өсүшүнө алып келет, же
каннабиноиддердин  буулануусу  үчүн  керектүү  болгон  бардык  кошумча  жылуулуктар  биз  мурда  эч
качан билбеген мунайга бир нерсе кылып жатышы мүмкүн. .

Мен акыркы бир нече жумадан бери бул жаңы процесс жөнүндө айтып жатам, интервью бергенде, азыр
кээ  бир адамдар  бар,  алар  майларды ушундай жол менен  өндүрө  башташты жана мага  айткандары
боюнча  алар  потенциалдын  айырмасына  таң  калышты.  Менин  тажрыйбам  боюнча,  дистилляция
жабдууларын же күрүч бышыргычты колдонуу менен өндүрүлгөн эң жогорку сорттогу майларды да
каннабиноиддер бууланып кеткенден кийин чогултулган майлар менен салыштырууга болбойт. Алар
бир аз окшош болушу мүмкүн, бирок менимче, бууланган майлар бир нече эсе күчтүү жана чынында
бул аларды оор шарттары бар адамдарды дарылоого ылайыкташтырышы керек.

Кээ  бир  адамдар  өсүмдүк  материалын  бууландыргычка  салып,  анан  өсүмдүк  материалы  ысыгандан
кийин каннабиноиддерди буу түрүндөгү куполдон чогултушат. Чийки өсүмдүк материалын колдонуу
менен татыктуу май өндүрүүгө болот, бирок тестирлөө көрсөткөндөй, бул майлар күрүч бышыргычта
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өндүрүлгөн майдын потенциалына барабар эмес, ошондуктан мен муну менин методдорумду колдонуп
элге чыгарууну көрсөтөм. Эгерде сиз бууландыргычка жогорку сапаттагы май куя турган болсоңуз, анда
каннабиноиддер  бууланып  бүткөндөн  кийин  өндүрүлө  турган  май  жогорку  сапаттагы  бүчүр
материалынан бууланган эң жакшы майларга караганда алда канча күчтүү болот. Ошентип, эгер сиз чоң
натыйжаларды көргүңүз келсе, аларга эң жакшы майды буулантуу менен гана жетишүүгө болот жана
бул сизге дары берет, мен аны эч нерсе менен салыштырууга болбойт.

Өкмөттөр кааласа да, каалабаса да, жакынкы келечекте көбүбүз өзүбүздүн дары -дармектерди өндүрөбүз
жана бул майлар көптөгөн медициналык көйгөйлөр үчүн ушунчалык эффективдүү болгондуктан, мен
бул  жөнөкөй  элдик  медицинанын  бардык  жерде  өндүрүлүшүн  күтөм.  дары  фирмалары  менен  оюн
ойногонго  акчасы  жоктор.  Келечекте  мен  дары  -дармек  компаниялары  бул  дарыны  өндүрүү  үчүн
квалификациялуу гана адамдар деп айтууга аракет кылышат деп ишенем, бирок баарыбыз билебиз, бул
кылмышкерлер берүүгө даяр болгон нерсенин баары өтө кымбат баада болот; жана дээрлик кимдир
бирөө бул затты өндүрө алса, мен баңги компанияларынын роль ойношунун кереги жок деп эсептейм.

Биз  талап  кылынган  жөнөкөй  изилдөөлөрдү  жүргүзгөндөн  кийин,  биз  ар  кандай  табигый
каннабиноиддерди  аралаштырып,  ар  кандай  ооруларды  дарылоо  үчүн  атайын  иштелип  чыккан
майларды өндүрө алабыз,  бирок бул жаңы майлар укмуштуудай дарылык касиетке  ээ болсо да,  биз
өзүбүз өндүрө турган майлар дайыма боло берет. биздин медициналык кабинеттерде өз орду бар. Мен
тапкан ыкмаларымды патенттөөгө эч качан аракет кылган эмесмин, анткени бул билим аны колдонууну
каалаган ар бир адам үчүн жеткиликтүү болушу керек деп ойлойм жана эч кимдин өмүрүн сактап кала
турган эч кимди кармап калууга укугу жок. Чындыгында, менимче, эгерде бизде патент деген нерсе жок
болсо, анда бул алда канча жакшы дүйнө болмок.

Бул дарыны колдонууга тыюу салууну каалагандар, дары компаниялары сыяктуу, алар бизди таштап
келген таштанды менен ууландырууга жана өлтүрүүгө бактылуу экендиктерин өткөндө далилдешкени
менен, алар бизге алар айтканын айтууга аракет кылышат деп ишенем. бул дарыны туура өндүрө ала
тургандар гана. Мен жаңы сүрөттөгөн жаңы ыкманы колдонуп, ар ким дары -дармек компаниясы бере
ала тургандай таза дары -дармектерди өндүрө алат. Мындан тышкары, мен ойлойм, биз өзүбүз өндүрө
турган дары -дармектер,  дары -дармек компаниясы сунуштаганга  караганда алда канча эффективдүү
болот,  анткени  алардан  айырмаланып,  биз  бул  үчүн  акча  үчүн  эмеспиз  жана  максатыбыз  өзүбүздү
айыктыруу.

Эмнеге биз өзүбүздүн дары -дармектерди өзүбүз өндүрө албай тургандыгыбыздын эч кандай акылга
сыярлык себеби жок жана биздин сатып алган жана төлөнгөн өкмөттөр бизге буга жол бербөөгө аракет
кылганда,  бул  биздин  коррупциядан  арылуубуздун  дагы  бир  мисалы болот.  баары  үчүн,  адамзатты
алардын туткунунан бошотуу. Азырынча ачык-айкын болушу керек, дары-дармек компаниялары жана
биздин өкмөттөр биздин ден-соолугубузга жана анча-мынча кам көрүшпөйт, андыктан биздин жалпы
ден соолугубузду чыңдоо үчүн эмне кыла аларын карап көрөлү. биз муну жасайбыз, мындан ары өткөн
нерселерди кабыл албайбыз деп ишенем ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Кара куурай же марихуана?

«Тарых бою кара куурай миңдеген жылдар бою аны түшүм катары өстүргөндөр тарабынан кара куурай
катары  белгилүү  болгон.  Чоң  акчалуу  концерндердин  жана  алар  көзөмөлдөгөн  өкмөттөрдүн
манипуляциясы  менен,  курамында  чайыры  көп  болгон  кара  куурайдын  штаммдары  марихуана  деп
аталып, коомчулукка жаманатты болушту. Бул болгон доордо, жалпы коомчулук көбүнчө марихуана
деген эмне экенин билишчү эмес. Аларга марихуана коркунучтуу көз карандылык жана өлүмгө алып
келүүчү дары экенин айтышкан. Баарыбыздын оюбузча, тамеки чегүү өзүбүзгө өзүбүз кыла турган эң
зыяндуу нерсе.  Албетте,  мунун баары жөн эле жалган жалаа  болчу,  бирок ал учурда коомчулуктун
башка нерсени билүүгө каражаты болгон эмес.

27



РАК ООРУСУНУН ДАБАСЫ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛУ

Эгерде  алардын  өкмөттөрү  бул  өсүмдүктү  АКШнын  көптөгөн  негиздөөчүлөрү  жана  мурунку
президенттери  мансап  учурунда  кара  куурайды  көп  колдонушкан  деп  тыюу  салууга  аракет  кылып
жатышканын  коомчулук  билсе,  анда  алар  бул  жаңы чектөөлөрдү  жутуп  алышкан  эмес.  .  Көптөгөн
белгилүү  мамлекеттик  ишмерлердин  тамеки  чегүү  тажрыйбасын,  атүгүл  Авраам  Линкольн  сыяктуу
президенттер  верандасында  чоордо  кара  куурай  чегүү  менен  өткөргөн  убактысын  кантип  жандуу
сүрөттөгөн көптөгөн документтер бар.

Кээ  бир  документтерге  караганда,  ошол  доордун  саясий  лидерлери,  мисалы,  Эгемендүүлүк
Декларациясы жана Конституция пайда болгондо, менимче, чынында, алар абдан так ойчулдар болгон
деп айтууга болот. Алар тамеки чеккен марихуананын коркунучтуу таасири коомчулукка ушунчалык
зыяндуу  окшойт,  мындай  адамдарга  же  алардын  эстүү  ой  жүгүртүү  жөндөмүнө  эч  кандай  таасири
болгон  эмес.  Ошентсе  да,  ондогон  жылдар  өткөндөн  кийин,  кара  куурайды  колдонууну  чектеген
мыйзамдар 1900 -жылдардын башында колдонулганда, мындай нерселерди билгендер аз болчу.

Кара куурайдын тарых бою дарылык жактан колдонулушу легендарлуу. Бул оорунун жана жаракаттын
дээрлик  бардык  түрлөрүн  дарылоо  үчүн  колдонулган.  Акыркы  бир  нече  он  жылдыкта  гана  кара
куурайдын дарылык колдонулушу коомчулукка четке кагылган. Кара куурай өсүмдүгүн чындыгында
таануу үчүн, биз фантастикадан бөлөк фактыны жасашыбыз керек.

Система  кара  куурайды  марихуана  деп  атоо  менен  коомчулукка  жаманатты  кылды.  Биздин  ата  -
энелерибизге жана чоң ата, чоң энелерибизге марихуана жана/ же кара куурай өсүмдүгү өлүмгө алып
келүүчү,  коркунучтуу  жана  көз  карандылыкты  жаратуучу  дары  экенин  жаңылыктар  жана  кино
каражаттары айтышты. Чындыктан башка эч нерсе болушу мүмкүн эмес, бирок ошол доордо коомчулук
өзү үчүн фактыларды табышы дээрлик мүмкүн эмес болчу.

Бул күлкүлүү пропаганданы чыгаргандар эчак өлгөн, анда эмне үчүн кара куурай жөнүндөгү калптар
жана алдамчылыктар артта калууда? Жооп жөнөкөй - акча.  Биз азап чегип, өлүп баратабыз, анткени
баңги  компаниялары  жана  башка  чоң  акча  кызыкчылыктары  кирешелерин  жакшыртууну  каалашат.
Муну улантуу үчүн, алар кара куурайдын дарылык жана башка максаттар үчүн мыйзамсыз жана элден
алыс болушун камсыз кылышы керек.

Мунун баарынын артындагы тарыхка көз жүгүртсөк, бизде Жон Д. Рокфеллер жана анын бай достору,
ошол  доордун өкмөттөрү  катышкан  коррупция  менен  бирге,  бизге  азыркы медициналык  системаны
бергенин  көрөбүз.  Байлар  жана  күчтүүлөр  каржылаган  медициналык  окуу  жайларда  дарыгерлерге
аллопатиялык  медицина,  башкача  айтканда,  химиялык  заттардан  жана  уудан  дары  -дармектер
үйрөтүлгөн.  Убакыттын  өтүшү  менен  алардын  калптары  жана  алдамчылыктары  дарыгерлерди  гана
эмес, жалпы коомчулукту химиялык заттар менен ууландыруучу заттардын медициналык шарттар үчүн
пайдалуу  экенине  ынандырды.  Башкача  айтканда,  бул  медициналык  окуу  жайлары  врачтардын  да,
жалпы эле элдин мээсин жууп, акты кара деп ишендиришти ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык
өсүмдүк

Май жасоо үчүн кайсы штаммды же штаммды колдонушум 
керек?

"Бул  суроого  жооп  берүү  кыйын,  анткени  чындыгында  баарыбыз  үрөнчүлүк  соодагерлердин
ырайымындабыз, анткени алар биз өстүрүп жаткан нерселерде акыркы сөздү айтышат.

Кыйынчылык,  эгер  сиз  Ак Жесирге  окшогон штаммды беш башка  урук  берүүчүгө  заказ  кылсаңыз,
аларды өстүргөнүңүздө, сиз, балким, таптакыр башка өсүмдүктөрдүн беш түрүн өстүрүп алмаксыз. Мен
Канадада кайра өсүп келе жаткан Ак жесирдин түрү жакшы Indica сортуна окшош абдан оор седативдүү
эффектке ээ болгон жана мен тапкан эң жакшы ооруну басаңдатуучу каражаттардын бири болгон. Бирок
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мен ошол эле үрөндөрдү мен сатып алган компаниядан заказ кылууга аракет кылсам, бүгүн алар мага
таптакыр башка дарылык баалуулуктагы үрөндөрдү жөнөтүшмөк.

Мен Европада көргөн Ак жесир, Канадада өстүргөнүмө караганда алда канча энергиялуу, ошондуктан
бул жердеги уруктар сатива басымдуу болушу керек окшойт. Тилекке каршы, көбүнчө мен Канадада
өсүп жаткан Ак жесирдей оор уйкучу эффектти өндүрүү үчүн издеп жүргөн дарылык баалуулуктарга ээ
болгон эмес.

Кээ бир штаммдар ооруну басаңдатуу үчүн жакшыраак, башкалары кант диабетине чалдыккандардын
кан глюкозасын көзөмөлдөө же глаукома менен ооругандар үчүн көздүн басымын төмөндөтүү үчүн
эффективдүү болот. Бизге дарылык баалуулуктары бар үрөндөрдүн үзгүлтүксүз камсыздалышы керек,
андыктан карапайым адам эмнени өстүрүп жатканын билет. Бизге керек болгон нерсе - жер бетиндеги
эң дарылык штаммдарды өстүрүү эркиндиги, андан кийин жок кылуунун жөнөкөй процессин колдонуп,
кайсы штаммдар ар кандай медициналык шарттарды дарылоо үчүн эң жакшы май чыгарарын аныктай
алмакпыз.

Бул бүткөндөн кийин, бул үрөндөрдүн туруктуу камсыздалышы коомчулукка жеткиликтүү болмок жана
алар  медициналык  муктаждыктарына  ылайык  келген  штаммдарды  өстүрө  алмак.  Бирок,  ошол  күн
келгенге чейин, мен чындап эле белгилүү бир штаммды же үрөн сатуучуну сунуштай албайм жана "бул
сиз үчүн" жана "кепилденген эффекттерге" ээ деп айта албайм.

Кээ бир үрөнчүлүк компаниялар саткан штаммдардын дарылык баалуулуктары жөнүндө маалыматка ээ.
Андыктан бул маалыматты сатып алардан мурун карап чыгуу жакшы болмок.

Анда пациенттер кандай штаммдарды издеши керек?

Бул убакта мен жасай ала турган нерсе - бул элге майын өндүрүү үчүн THC 20% же андан ашык күчтүү
жана өтө седативдүү  индикаторлорго  же индива  басымдуу сатива  кресттерине  заказ  берүүнү айтуу.
Мындан тышкары, адамдар менден үрөндү кайдан алса болот деп сурашат жана бул аларды сатууга
уруксат  бербеген  кээ  бир өлкөлөрдө жашагандар  үчүн чыныгы көйгөй  болушу мүмкүн.  Эгерде  сиз
Интернетке  кирсеңиз,  анда  дүйнө  жүзү  боюнча  кара  куурайдын  үрөнүн  жана  кээ  бир  кемелерди
жеткирүүчү  көптөгөн  үрөнчүлүк  компанияларын  таба  аласыз.  (Кеңеш:  Google  дүйнө  жүзү  боюнча
марихуана  үрөнү  деген  сөздү  камтыйт  жана  сиз  керектөөлөрүңүздү  канааттандыра  турган  онлайн
дүкөндөрдү көрөсүз).

Мунай өндүрүү үчүн өсүмдүктөрдү тандоодо же сатып алууда эмнеге көңүл буруу керек?

Кара куурай менен тажрыйбасы жок адамдар үчүн этият болуш керек, анткени көптөгөн өстүрүүчүлөр
жана дилерлер сизге бар нерсесин сатууга аракет кылышат. Эч качан кара куурай чекпегендер үчүн,
сатып алууда тажрыйбасы бар бирөөнү алып кетүүнү сунуштайм.

Кара  куурайдын  потенциалын  аныктоо  үчүн  дайыма  сырткы  көрүнүшү  жана  жыты  менен  бара
албайсыз.  Мен  чайыр  менен  жалтырап,  сонун  жыттанып  калган  бүчүрлөрдү  көрдүм,  бирок  аларда
жакшы дарыларды чыгаруучу күч жок болчу. Андыктан, көп материалды сатып алардан мурун, анын
канчалык күчтүү экенин билүү эң жакшы.

Кимдир бирөө дарыны өндүрүү үчүн бир фунт алып келгенде, мен анын таасирин алгач өзүмө сынап
көрөм.  Мен  кичинекей  бүчүрдү  кесип,  аны  менен  муундарды  түрттүм.  Эгерде  кара  куурай  жакшы
болсо, мен муунумдун жарымын чегип бүткөнгө чейин анын кесепеттерин сезем. Мен издеген нерсе -
бул уктап жаткан сезим. Эгерде мен жакшы индика же индика басымдуу сатива крестин чегип жатсам,
адатта мындай сорттор бул эффекттерди көрсөтүшөт.

Мен  бул  оор,  уйкусуз  сезимди  жараткан  кара  куурайдын  дээрлик  бардык  сорттору  абдан  дарылык
касиетке  ээ экенин байкадым.  Бул мен ракты жана башка олуттуу ички көйгөйлөрдү дарылоо үчүн
майларды  чыгарууда  чоң  ийгиликтер  менен  колдонгон  сорттор  ».  Рик  Симпсон,  Кара  куурай:  Эң
дарылык өсүмдүк
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Кайсы баштапкы материалды сатып алууну кантип аныктаса 
болот?

"Бүйрөк материалдын ичинде кандай өзгөчөлүктөр бар экенин аныктоонун эң оңой жолу - бул кээ бир
нерселерди чегүү жана анын сизге кандай таасир этерин көрүү. Адамдар мага бул дарыны өндүрүү үчүн
кара куурай алып келишкенде, мен муунумду жылдырам. Мен анын жарымына чукул убакыттын өтүшү
менен, мен издеп жаткан седативдүү эффектке ээ экенин билем жана мен колдонгон материалды дал
ушундай тандап алам.

Эгерде  сиз  дары  -дармек  өндүрүү  үчүн  кара  куурай  сатып  ала  турган  болсоңуз  жана  аны  өзүңүз
чекпесеңиз, анда тажрыйбалуу тамеки чегүүчүлөрдү ээрчитип алып, сатып алууну ойлоп жаткан айрым
материалдарды  колдонуп  көрүңүз.  Аларга  тынчтандыруучу  эффекти  издеп  жатканыңызды  жана
көңүлүңүздү көтөрүүчү же энергия берүүчү нерсени сатып алгыңыз келбегенин айт.

Чөнтөк лупасын алып келүү да жаман эмес, андыктан сатып алууну пландап жаткан бүчүрдүн чайырын
карап көрсөңүз болот. Жакшы бүчүр аязга капталган окшойт, көпчүлүк учурда аны жөн эле көз менен
көрүүгө  болот.  Майды  өндүрүүгө  көнгөндөн  кийин,  чоңойткуч  менен  бүчүрдүн  материалын  карап
туруп, бир фунт бир фунтка канча май өндүрө алаарын жакшы түшүнүүгө болот. Сиз байкап жаткан
чайыр - бул дары жана көбүнчө бүчүрдүн материалында канчалык көп болсо, ошончолук көп май чыгат.

Эмне үчүн элге мунайды бир фунт же андан көп баштапкы материалдан жасоону сунуштайсыз? 
Алар аны бир унция кургатылган кара куурайдан өндүрө алабы? '

Ооба, албетте,  мунайды азыраак өлчөмдө да өндүрүүгө болот. Бир унция жакшы кургак кара куурай
бүчүрү  3-4  грамм жогорку  сорттогу  май  чыгарышы керек  жана  эки жуу  үчүн 16 гана  суюк унция
эритүүчү талап кылынат.

Бирок, мен мүмкүн болушунча пациенттер бир фунттан мунай өндүрүшүн сунуштай турган себептер
бар жана алар пациентти  аны колдонууга  жеңилдетүүнү  камтыйт.  Менимче,  дени  сак  болгондор да
денесин  детоксикациялоо  жана  толук  ден  соолук  абалына  алып  келүү  үчүн  60  граммдык  толук
дарыланууну жутушу керек. Бул көп май өндүрүү үчүн адатта бир фунт бүчүр талап кылынат жана
менимче,  эгерде  алар  ар  кандай  сорттогу  майларды  чыгарууга  аракет  кылбаса,  пациентке  бир  аз
жеңилирээк болот.

Ар  бир  штамм  ар  кандай  эффектке  ээ  майларды  чыгарат,  андыктан  эгер  пациент  бир  штаммдан
экинчисине  өтсө,  алар  эмнени  күтөөрүн  эч  качан  билишпейт.  Бул  дарыны  колдонуу  менен  бейпил
болгондор  үчүн,  майларды  алмаштыруу  анча  -мынча  көйгөйлөрдү  жаратат.  Бирок  анын  таасирин
биринчи жолу башынан кечирип жаткан бейтаптар үчүн, менимче, алар майдын бир түрүн гана жешсе
жакшы болот.

Сиз мунай жасоодо колдонгон өсүмдүктөр канчалык күчтүү жана күчтүү?

Мен  дары  -дармектерди  эң  күчтүү  жана  тынчтандыруучу  материалдан  жасайм  жана  көбүнчө  мен
иштеген штаммдар эйфориялык эффект берет. Мындай сапаттарга ээ болгон штаммдардан өндүрүлгөн
майлар абдан жагымдуу таасирге ээ жана бейтаптар аларды алуудан ырахат алышат.

Жергиликтүү деңгээлде, тамеки чегүүчүлөрдүн көбү дары -дармек үчүн жакшы кара куурайды сатып
алып, тамеки тарткысы келгендерге эч нерсе калтырбайм деп даттанышат. Мен буга анча деле көңүл
бурбайм,  анткени  мен  өмүрүн  сактап  калуу  оорулуулардын  эс  алуу  муктаждыктарынан  алда  канча
маанилүү деп эсептейм.
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Мен  ар  дайым  оор  чайырдын  мазмунун  жана  тийиштүү  дарылык  баалуулуктарын  көрсөткөн
штаммдарды  издейм.  Мен  дарыны  өндүрүү  үчүн  колдонгон  материалдардын  көбү  20%  THC
диапазонунда болушу керек болгон сорттордон келет. Албетте, эгерде бул штаммдарда THC ушунчалык
көп  болсо,  анда  бир  фунт  90-100  грамм  мунай  өндүрмөк.  Кээ  бирөөлөр  бар,  чындыгында  ушул
сапаттагы дарылык кара куурайды өстүрүшөт, бирок аны менден алгыла, мындай кара куурай абдан
кымбат жана табуу кыйын болушу мүмкүн.

Мага жеткиликтүү болгон бүчүрлөрдүн көбү кургак фунтка 60 граммдын тегерегинде жогорку сорттогу
май  чыгармак;  ошондуктан  эч  кандай  шек  жок  сапаты  жакшыраак  болмок.  Чынында,  менин  бул
маселеде тандоом өтө аз болчу. Эгерде мен бейтаптардын өмүрүн сактап кала турган болсом, анда колдо
бар нерсени колдонууга туура келди. Адамдар чындап эле билиши керек болгон нерсе, ар бир штамм
өндүргөн майдын көлөмүнө жараша өзгөрөт жана бул майлар дарылык баалуулугу боюнча да өзгөрөт.

Мындан тышкары,  кара  куурайды өстүрүү  үчүн  колдонулган  ыкмалар  THC канчалык  кургак  бүчүр
материалында бар экендигине байланыштуу. Өсүп жаткан штамм 20% THC же андан да көп камтыган
бүчүрлөрдү  чыгара  алат,  бирок  көптөгөн  багбандар  буга  жетишүү  үчүн  керектүү  көндүмдөргө  же
жабдууларга ээ эмес. Мен бир кургак фунт бүчүрдөн 90 грамм май, кээде андан да көп май чыгарган
штаммдар  менен  иштедим.  Тилекке  каршы,  мындай  сапаттагы  кара  куурай  өтө  сейрек  кездешет,
андыктан эгер сиз кургатылган кара куурайдан 60 грамм жакшы май ала алсаңыз, бактылуу болуңуз.
Баштапкы материалды сатып алууда ар  дайым эң күчтүү  кара  куурайды издеңиз;  кимдир бирөөнүн
жашоосу ага көз каранды болушу мүмкүн ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Cannabis Sativa жана Cannabis Indica каршы

Кара куурай сативасы менен кара куурай индикасынын дарылоодогу негизги айырмасы эмнеде?

«Мага  рактын  жана  башка  оор  шарттарды  дарылоо  үчүн  сативанын  майын  жуткан  бирөөнү  көрүү
жакпайт.  Албетте,  жакшы сативадан  жасалган  май  ракты айыктырышы мүмкүн,  бирок  бул  майдын
энергия берүүчү таасири айыгууга өбөлгө түзбөйт. Албетте, мен теринин рагын сырттан мындай май
менен  дарылоодон  тартынбайм,  бирок  сативанын  сортторунан  алынган  майлар  пациенттин  уйку
режимине терс  таасирин тийгизиши мүмкүн.  Мен дагы мындай майларды депрессия  менен ооруган
адамдарды  дарылоодо  абдан  эффективдүү  деп  эсептейм.  Кээ  бир  учурларда,  депрессиядан  жапа
чеккендер, эгерде алар төшөктөн турганда бул майдын кичине дозасын иче турган болсо, пайда алып
келиши мүмкүн. Бул аларга энергия берет жана маанайын көтөрөт, бирок эгер өтө көп ичсе, кээ бир
күчтүү  сатива  майлары  өтө  энергиялуу  болушу  мүмкүн  жана  көпчүлүк  адамдар  бул  эффектти
жактырышпайт.

Сативадан өндүрүлгөн майлар кээ бир учурларда пайдалуу болушу мүмкүн болсо да, көбүнчө аларды
колдонбоого аракет кылам. Көбүнчө бул майлар өтө кубаттандырат жана мен сарайдын боёгусу келип
жаткан рак оорусуна чалдыккан же башка олуттуу ооруга чалдыккан адамды көргүм келбейт. Кээ бир
бейтаптар  энергия  берүүчү  майдын  эффекттерин  жакшы  кабыл  алышпайт,  бул  аларды  көбүнчө
тынчсыздандырат.  Менин  тажрыйбам  боюнча,  эгерде  май  мен  айткан  касиеттери  бар  седативдүү
штаммдардан өндүрүлсө, пациент алда канча жакшы жооп берет.

Бейтаптын башынан өткөрө турган кошумча уйкусу абдан сергитерлик жана логикалык жактан жакшы
эс алган бейтап  уктап  жатканына  караганда  жакшыраак  айыгат.  Көпчүлүк  медициналык шарттарды
дарылоо  үчүн  ички  колдонуу  үчүн,  индика  штаммдарын  же  индика  басымдуу  сатива  кресттерин
колдонууну сунуштайм. Индикалар адамды эс алдырат жана аларга көбүрөөк эс, уйку жана жан дүйнө
тынчтыгын берет.

Ошондой эле,  индика басымдуу штаммдарынан өндүрүлгөн майлар депрессияны жана ден соолукка
байланыштуу башка маселелерди дарылоодо эффективдүү экенин байкадым. Менин көз карашымда,
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жакшы  индика  штаммдары  өндүрүлгөн  майлар  сативадан  өндүрүлгөн  көпчүлүк  майларга  караганда
дарылык жактан баалуу.

Мен көптөгөн штаммдардын жана штаммдардын айкалыштарындагы майларды сынап көрдүм. 
Мага нирвана бере турган бир май эсимде. Бейтаптарга эң жагымдуу тажрыйба бере турган 
идеалдуу мунайды кантип сүрөттөйт элеңиз?

Бул  майды денеңизди  эффективдүү  айыктыруу  үчүн  колдонгондо  нирванага  жетүүнүн  кажети  жок,
бирок сиз  өтө эле  көп алып,  ушул абалга  жетсеңиз  да,  сизге  зыян келтирилбейт.  Чындыгында,  рак
сыяктуу нерселерден өлүүгө жакын адамдар үчүн, жогорку сорттогу мунайдын ашыкча дозасы, алардын
аман калуу мүмкүнчүлүгүн жогорулатат.

Оорулуу  муну  үйдө  жасай  алат,  бирок  майга  уруксат  берилгенде,  менимче,  муну  оорукананын
шартында жакшыраак аткарса болот. Эгерде пациент өлүмгө жакын болбосо, мен аларга биздин доза
боюнча  көрсөтмөлөрдү  аткарышын  айтам,  бирок  өмүрүнө  коркунуч  туудурган  адамдар  үчүн  бул
дарыны мүмкүн болушунча тезирээк ичүүнү сунуштайм.

Мурун кара куурай чегип жүргөндөрдүн көбү бул заттан коркушпайт жана мен айыккыс рагы менен
ооруган бир нече адамдын абалын бир айда айыктырганын көрдүм. Чынында, бул дарынын канчалык
тез  кабыл  алынышы  бейтаптын  өзүнөн  көз  каранды.  Бул  жутуу  канчалык  коопсуз  экени  жалпыга
маалым болгондон кийин, мен дагы аны тезирээк жутууга аракет кылат деп күтөм.

Indica, Sativa же Ruderalis?

Бактыга жараша, көпчүлүк учурда каннабистин жакшы штаммдары рактын бардык түрлөрүнө каршы
эффективдүү  дарылоо  болуп  көрүнөт.  Учурда  кара  куурайдын  миңдеген  түрлөрү  бар,  алар
селекционерлердин ар  кандай  штаммдарды кесип өтүшүнөн улам пайда  болгон.  Бул өсүмдүктүн  үч
негизги  сорту  -  кара  куурай  индикасы,  кара  куурай  сативасы  жана  кара  куурай  рудералиси.  Таза
көрсөткүчтөр  көпчүлүк  медициналык  шарттарды  дарылоодо  эффективдүү  болгон  абдан
тынчтандыруучу дарыны чыгарат.

Сатива же рудералис менен айкалышкан жакшы индика штаммдары да бул оор седативдүү дарылык
таасирге  ээ  болушу мүмкүн.  Ошентсе  да,  бул дары -дармектердин канчалык эффективдүү  болоруна
байланыштуу,  бул  жаңы  кресттердеги  индикаторлордун  пайызынан  көп  нерсе  көз  каранды.
Жалпысынан  алганда,  индиканын  мазмуну  канчалык  жогору  болсо,  бул  кресттер  дары  катары
ошончолук тынчтандыруучу жана эффективдүү болот.

Таза  сатива,  тескерисинче,  көп учурда айыгууга өбөлгө түзбөгөн жана аны дары катары колдонууга
аракет кылгандардын уйку режимине тоскоол боло турган энергиялуу эффект чыгарат. Таза сативадан
же сативадан басымдуу индикадан же рудералис крестинен өндүрүлгөн дары -дармектер депрессияга
чалдыккан адамды дарылоодо пайдалуу болушу мүмкүн.

Жутуу  максатында  сатива  жана  сатива  басымдуу  кресттерден  алынган  майлар  этияттык  менен
колдонулушу керек. Мындай майлар ичкенде укмуштуудай энергия бериши мүмкүн жана бул таасир,
менин оюмча, айыгуу процессине өбөлгө түзбөйт.

Акыркы бир нече жылда, кара куурай рудералисине кара куурай дүйнөсүндө көп көңүл бурулду. Мен
түшүнгөндөй,  бул  штаммдарды  бышык  жана  көккө  туруктуу  кылуу  үчүн  ruderalis  индикалар  жана
сативалар менен кесилишүүдө. Мындан тышкары, рудералистин сорттору кбрда көп жана кээ бирөөлөр
бул чоң мааниге ээ болушу мүмкүн деп ойлошот, бирок ал дагы эле далилдене элек. Мен бул сорттон
өндүрүлгөн  дары  -дармектер  дарылык  жактан  канчалык  эффективдүү  болору  тууралуу  пикир  айта
албайм.  Мен ruderalis  сорттору  менен  иштөө  тажрыйбам жок  болгондуктан,  бул учурда  мен өз  көз
карашымды сунуштай албайм.
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Ошентсе да, эң жакшы натыйжаларга жетүү үчүн, мен бул дарыны өндүрүү үчүн таза индика же индика
басымдуу сатива кресттерин колдонмокмун, анткени алар эффективдүү экени далилденген.

Менин  тажрыйбам  боюнча,  дээрлик  бардык  индика  басымдуу  штаммдар  көптөгөн  медициналык
шарттар  үчүн  эффективдүү  дарылоочу  дары  -дармектерди  чыгара  алат.  Депрессия  менен  ооруган
адамдар  да  жакшы  индикаттардан  өндүрүлгөн  майлардын  таасиринен  пайдалана  алышат.  Ошентип,
көпчүлүк ички максаттар үчүн дары өндүрүү үчүн сативалардан алыс болгонуңуз жакшы. Ошентсе да,
эгер  сиз  теринин  абалын  же  теринин  рагын  дарылоону  кааласаңыз,  анда  сативанын  сортторунан
өндүрүлгөн майлар мындай нерселерди дарылоодо эффективдүү болушу мүмкүн деп ойлойсуз. Кээ бир
штаммдар ар кандай медициналык шарттар үчүн башкаларга караганда алда канча күчтүү дарыларды
чыгараарында эч кандай талаш жок. Келечекте бул жерде изилдөө жүргүзүлүшү керек ». Рик Симпсон,
Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк
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Сырткы версия Жабык

Ички жана сырткы өсүмдүктөрдүн майларынын ортосунда айырмачылыктар барбы?

«Мен кара куурайдан үйдүн ичинде да,  сыртында да жакшы натыйжа менен өстүрдүм.  Мен сыртта
өстүрүлгөн  кара  куурай  менен  иштөөнү  жактырам,  анткени  жакшы  вегетация  мезгилинде  сыртта
өстүрүлгөн жогорку сапаттагы кара куурай күчтүү болот жана көп учурда чайыр чыгарат. Мен муну
көбүнчө күнгө байланыштырам, анткени көбүнчө ички жарык системалары бул жарык булагы менен
атаандаша алат деп ишенбейм. Ошондой эле,  табияттагы башка стресстер жана факторлор бар, алар
өсүп  жаткан  штаммдын  потенциалына  таасирин  тийгизиши  мүмкүн,  алар  үй  ичинде  өстүрүлгөн
өсүмдүктөргө жолукпайт.

Үй шартында өстүрүлгөн кара куурай, албетте, абдан күчтүү жана жакшы дары -дармек өндүрө алат,
бирок  жабык  жерде  өстүрүүдө  көптөгөн  кемчиликтер  бар.  Ичинде  өстүрүлгөн  өсүмдүктөр,  адатта,
сыртында өстүрүлгөндөргө караганда бою жагынан бир топ кичине.  Ошондой эле,  ички орнотуулар
менен, жыт, аба кыймылы, инфекциялар жана жылуулукка байланыштуу көйгөйлөр пайда болот. Жабык
жерде  өстүрүү  системалары  көбүнчө  ашыкча  жылуулукту  көп  бөлүп  чыгарат  жана  көбүнчө
инфекциялар менен өсүмдүктөрдүн өсүшү химиялык заттарды колдонуу менен көзөмөлдөнөт.

Мен жабык өсүмдүктөрдөн дары өндүрүүдө кандайдыр бир көйгөйгө туш болдум деп айта албайм; эгер
сизде альтернатива жок болсо, бул өзүңүздү камсыздоонун жакшы жолу. Айыл жеринде жашабагандар
үчүн, мен аларга бүт үй -бүлөсүнүн дарылык муктаждыктарын камсыз кыла турган кичинекей жабык
өстүрүү  системасын  курууну  же  сатып  алууну  сунуштайм.  Учурда  үйдө  өстүрүүчү  бөлмөлөрдүн
көптөгөн түрлөрү бар же кааласаңыз, ар дайым өзүңүз кура аласыз. Ошентсе да, менин көз карашымда,
кара куурайды туура өстүрүүнүн бир гана жолу бар жана ал ачык жерде. Ачык жерге жакшы дренаж
жана туура рН керек. Бул көп күндүн нуру, ат кыгы жана суунун көп болушу укмуштуудай түшүмдү
бере алат.

Мен кара куурай майынын ичиндеги же сырткы өсүмдүктөрдөн өндүрүлгөн жабык өсүмдүктөрдүн күчү
бир  аз  азыраак  окшойт.  Бирок  бул  эмне  үчүн  болгонун  бир  нече  себептери  болушу  мүмкүн  жана
тийиштүү шарттарда жабык өсүмдүктөр сыртта өстүрүлгөндөй күчтүү болушу мүмкүн.

Мен Канадада өндүргөн эң күчтүү майлар сырткы өсүмдүктөрдөн алынган. Жабык өсүмдүктөр бир аз
азыраак күчтүү майларды өндүрүшү мүмкүн,  бирок алар дагы эле дары катары абдан эффективдүү.
Ошентип, азыркы учурда, мен үйдө же сыртта болобу, сиз ала турган эң күчтүү седативдүү бүчүр менен
иштемекмин. Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Жасалма жарыктын кайсы түрү менен эң жакшы натыйжага 
жетесиз?

«Мен  жогорку  басымдагы  чырактардын  комбинациясын  колдонуу  менен  үйдүн  ичинде  эң  жакшы
натыйжаларга жетиштим. Мен ошол кездеги өстүрүү камерасында 1000 ватт жогорку басымдагы натрий
жана 1000 ватт металл галогенди колдонуп көрдүм. Мен жабык өстүрүү системасында 600 Вт жогорку
басымдагы  натрийди  эч  качан  колдонгон  эмесмин,  бирок  мен  чогулта  ала  турганымдай,  мындай
лампалар эң эффективдүү, анткени алар ваттка эң көп люменди өчүрүшөт. Жогорку басымдагы жарык
берүү  тутумдарынын  негизги  көйгөйү-алар  чыгарган  жылуулук  жана  алар  керектеген  энергия,
ошондуктан мен бул маселелерди чечүүгө жардам берүү үчүн жарыктын башка түрлөрүн карап чыктым.

Стандарттык 4 футтуу салкын ак флоресценттүү лампалар вегетативдик абалда кара куурай өсөт; бирок
бүчүр үчүн мен дагы жарыктын интенсивдүүлүгүн сунуштайт элем. Бүгүнкү күндө өстүрүүчүлөр мага
жакшы натыйжаларга жетишүүмдү айтышкан жогорку интенсивдүү LED жана чакан флуоресценттүү
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жабдуулардын  көптөгөн  түрлөрү  бар.  Жарыктын  бул  түрү  өтө  аз  жылуулук  чыгарат,  аз  энергия
керектейт жана бул жабдуулардын узак өмүр сүрүү мөөнөтү бар.

Акыркы бир нече жыл аралыгында, жарыктын ар кандай түрлөрүнүн баасы кескин төмөндөдү, андыктан
бул жабдуулар азыр көптөгөн багбандар ала турган баада. Үйдүн ичинде өстүрүү искусствосуна жаңы
келгендерге мен жарыктын бул түрү флуоресценттик шаймандарды колдонуу менен баштоонун жакшы
жолу деп эсептейм жана жогорку басымдагы жарык берүү тутумдары менен байланышкан көптөгөн
көйгөйлөрдү жок кыла алат.

Светодиоддук  жана  флуоресценттик  арматуралар  үйдүн жакшы түшүмүн өстүрө алышса  да,  мен эң
толкунданган  жарык  булагы  плазмалык  жарыктандыруу.  Мен  түшүнгөндөй,  бул  аз  энергияны
үнөмдөөчү, аз жылуулук чыгаруучу жана 1000 Ватттык лампочканын бир жарык бере турган көлөмү
дээрлик  түшүнүксүз.  Бир  эле  лампочканы  колдонуу  1000  Ватт  жогорку  басымдагы  натрийлерди
колдонуу зарылчылыгын жокко чыгарат. Чоң дыйкандар үчүн бул жылуулук көйгөйлөрүн чечүүгө жана
энергия  менен  зымдардын  чыгымдарын  кескин  төмөндөтүүгө  жардам  берет.  Учурда,  мындай
жарыктандыруу абдан кымбат, бирок, LED арматуралары сыяктуу, баасы жакында түшөт.

Мен ойлойм, сиздин жарык берүүчү бөлмөңүздөгү биздин күн сыяктуу жарык спектриндеги плазма
жабдыгы көпчүлүк олуттуу өстүрүүчүлөр үчүн жакшы инвестиция болмок. Кыска убакыттын ичинде
мен чакан флуоресценттерди, светодиоддорду жана плазмалык жабдууларды үйдүн түбөлүк өсүшүнүн
жүзүн  өзгөртүп,  кара  куурай  өсүмдүгүн  өстүрүү  менен  алектенгендердин  бардыгын  бир  аз
татаалдаштырат деп күтөм ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Кара куурай өстүрүү үчүн пациенттер эмнени билиши керек?

«Кара куурай өстүрүүнү жаңы баштагандар үчүн бул темада жакшы китеп же видео керек. Каннабис
боюнча  онлайн  басылмалардын  бирине  барыңыз  же  бул  басылмалардын  бирин  өзүңүз  жашаган
жергиликтүү дүкөндөн сатып алыңыз. Адатта бул журналдар бул темада жакшы китептердин кайда бар
экенин айтып беришет.  Менин жеке сүйүктүүм -  Хорхе Сервантестин "Үйдүн сыртында дарыларды
өстүрүүчүлөрдүн Ыйык Китеби".  Мындан тышкары, Ed Rosenthal жана башка көптөгөн жеткиликтүү
темада мыкты китептер бар.

Кара куурай жана анын колдонулушу жөнүндө көбүрөөк билүүнү каалагандар үчүн, мен аларга Джек
Херердин  "Император  кийим  кийбейт"  деген  китебин  окууну  же  Жектин  "Кендирдин  императору"
видеосун көрүүнү сунуштайм.

Бул өсүмдүк ачылыш сапарынан кийин,  сиздин медициналык көйгөйүңүзгө карабай,  бул дары сизге
жардам бербесе, мен ойлойм, анда сиз каалаган нерсени таба алышыңыз күмөн. Табияттын бул керемети
миңдеген  дарылык  профилдери  бар  өсүмдүк  деп  атоого  толук  негиз  бар.  Ар  кандай  штаммдардан
өндүрүлгөн  майлар  медициналык  эффекттерди  башынан  өткөргөндөн  кийин,  сиз  эмнени  айтып
жатканымды түшүнөсүз. " Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Q. Ооган Куш мунай жасоого ылайыктуубу? Мен көчөдөгү нерселерден май жасап, акыркы эки жумада
уйку  көйгөйлөрүмдү  колдонгом,  азыр  мен  ымыркай  сыяктуу  уктап,  эртең  менен  жакшы  ойгоном.
Маселе Лондондо жакшы нерселерди алуу кыйын, ошондуктан мен АК заказ  кылдым, азыр сиздин
пикириңиз керек. Чоң рахмат.

A. Мен чындап эле штаммдын атына бара албайм. Эгерде ал күчтүү жана уктап калса, анда ал жакшы
дарыларды  чыгарышы  мүмкүн.  Белгилүү  болгондой,  биз  эң  күчтүү  жана  седативдүү  штаммдарды
сунуштайбыз  (эң  жакшысы  20% THC менен)  жана  эң  жакшы майлар  бир  нече  абдан  күчтүү  жана
седативдүү  штаммдардын  айкалышынан  өндүрүлөт,  андыктан  эгерде  мен  бир  нече  седативдүү
штаммдарды заказ кылууга аракет кылмакмын. мүмкүн, бул идеалдуу болмок. Бирок бир эле штамм
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майлары кереметтерди жасай алат, мен айтып жатам, эң жакшы майлар көбүнчө бир нече штаммдардын
айкалышынан өндүрүлөт. Жакшы тилектер, JB

"Саламатсызбы,  мени  сизге  досум  Бобби  көрсөткөн  ...  Мен  RIде  кароочу/багбанчымын  жана  мен
атамдын рак менен ооруганын жаңы эле билдим, андыктан Рик Симпсон майын табигый түрдө жасоо
приоритеттүү болуп калды. Менде майды жасоодо колдонулган материал жөнүндө кыскача суроо бар ...

Ар дайым көрсөткүч үстөмдүк кылышы керекпи? Менде А+ материалына көп мүмкүнчүлүк бар, бирок
анын көбү сатива басымдуу, анткени мен башы жокмун ... чыгыш жээги кычкыл дизель, chemdog d,
chemdog  4,  chemdog  эже,  blueberry  sativa  клону,  кыз  скаут  кукилер,  OG  Kush  ж.  ...  Баары  сатива
спектрине  көбүрөөк таянат  ...  Керек болсо мен дагы басымдуу материалдарды колума алмакмын ...
Бардык кылганыңар үчүн рахмат ... "Сэм

- Сэм, сен майдын эң тынчтандыруучу материалдан өндүрүлүшүн каалайсың, сативалар пациентке өтө
көп  энергия  берет  жана  алар  биз  издеп  жүргөн  туура  дарылык  таасирге  ээ  эмес.  Ошентип,  эң
тынчтандыруучу бүчүрлөрдү тандап алыңыз, ал дарылоону башташы үчүн бир нече грамм май жасаңыз
жана керектүү баштапкы материалды издөөнү улантыңыз. Жакшы тилектер, JB
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Ракка каршы эффективдүү болбогон штаммдар барбы?

"Бактыга  жараша,  эгерде май тынчтандыруучу  сорттордон туура өндүрүлгөн  болсо,  анда  ал рактын
бардык түрлөрүн дарылоодо абдан жакшы иштейт окшойт. Мен буга чейин айткандай, мен көбүнчө бул
майды  индиканын  күчтүү  сортторун  колдонуу  менен  чыгарам,  бирок  индиканын  басымдуу  сатива
кресттери көбүнчө мыкты натыйжаларды бере алат. Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

«35 жашымда жубайым рактан каза болуп, иним акыркы беш жылдан бери боордун трансплантациясын
күтүп жүргөндө, мен диспансерлерде RSO издеп жүрдүм. Бул Вашингтон штатында 100 г/г 30 г чейин
өзгөрөт. RSO деп аталган жерлердин биринде мунай кудайы жок 7% THCде болгон, CBDs жогору, бул
татыктуубу?  Бул  30  г  май  болчу.  Жүз  доллардык  май  90дон  жогору  болчу,  менимче  92%.
Психоактивдүү үч химикаттын тең салмактуулугу кандай? ” Хит

-Хит, эң мыкты РСО 95-98% THC, көбүнчө 1% CBD жана өтө күчтүү жана седативдүү, күчтүү жана
седативдүү сөздөргө басым жасоо менен (диванга кулпулоо, бул сизди абдан уктап, эс алдырышы керек)
Болбосо,  башка партияны колдонуп көрүңүз жана энергия берүүчү майды актуалдуу колдонуу үчүн
калтырыңыз).

7% THC бар "жогорку CBD" майларына келсек, жок дегенде, эмне үчүн биз мындай майларга каршы
экенибизди билесиңер - учурда берилип жаткан CBD майларынын көбү таштанды деп атаган сөздөрдүн
синонимдери, анткени биз жогорку сорттун айырмасын билебиз. май жана негизинен баары.

Мүмкүн болушунча өзүңүздүн майыңызды өзүңүз жасаганыңыз эң жакшы. Бүчүрдү диспансерлерден
алыңыз, эң жакшысын сатып алыңыз, анан майды жасаңыз, чынында эч нерсе жок. Мен өзүм мунайды
эч кимден сатып албайт элем, дайыма өзүмдүкүн жасамакмын. Сиз өзүңүздүн сапатты көзөмөлдөгүңүз
келет, эч кимге көз каранды болгуңуз келбейт. Эгерде сиз бир чыны кофе же можито жасай алсаңыз,
майды да жасай аласыз. JB

Сактоо

Майды канча убакытка чейин сактоого болот?

"Менин тажрыйбам боюнча,  кара  куурайдан  жасалган дарыларды сактоо боюнча"  эң мыкты күндөр
"жок. Кара куурай майынын потенциалына таасир эте турган үч нерсе бар: аба, жарык жана жылуулук.
Мен адамдарга бул дарыны салкын, караңгы жерде сактоону айтам, бирок муздатууну талап кылбайт.
Бул  жарык  жана  жылуулук  менен  байланышкан  бардык  көйгөйлөрдү  чечет.  Кыйынчылыктарды
жараткан  абага  келсек,  мунай коюу майлуу,  ошондуктан ага  аба  кире албайт,  ошондуктан  мунайды
ондогон жылдар бою сактаса болот жана дагы деле потенциалын сактап калат.

Практикалык себептерден улам, мен көбүнчө майды шприцтер менен камсыздайм, бейтаптарга дозасын
өлчөөнү жеңилдетүү жана булганууну алдын алуу. Майды көпкө сактоо үчүн мен дат баспас болоттон
жасалган идишти же капкагы бекем кара түстөгү бөтөлкөнү сунуштайт элем. Эгерде май туура сакталса,
анын өндүрүлгөн датасы тууралуу тынчсызданууну көпкө чейин этибарга албай коюуга болот ». Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Азык-түлүк алкоголун колдонуу менен мунай өндүрүү жакшыбы
же коопсузбу?

«Көбүнчө адамдар мага мунайды дан спиртин колдонуу менен өндүрүүнү артык көрүшөрүн айтышат.
Эмнегедир,  алар  дандын  спиртин  колдонуу  коопсузураак  болот  деп  ойлошот  окшойт,  бирок
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чындыгында ал башка ээриткичтердей эле ууландырат. Дан спиртинин негизги көйгөйлөрүнүн бири -
бул 99 же 100% таза алкоголду табуу өтө кыйын. Көпчүлүк учурда, 95 % дан ашкан алкоголду табуу
кыйын, адатта калган 5 % суу болот. Бул суу бар болгондуктан, бул спиртти ээритүүчү катары анча
эффективдүү кылбайт жана процесстин аягында майдын ичинде бир аз суу калат, аны буулантуу керек.

Тажрыйбамдан улам, май спиртинин колдонулушун майды өндүрүү үчүн изопропил спирти же жеңил
нафтадан коопсуз  деп эсептебейм.  Кандай карасаңыз да,  алкоголь уулуу жана сиз  спирт ичимдигин
ичкенде, моторикаңызга таасир этүүчү уулуу зат чыгарат жана муну мас катары билишет. Мен жогорку
сорттогу май дан спиртин колдонуу менен өндүрүлбөйт деп айткан жокмун. Тескерисинче, бул зат мен
колдонгон башка  эриткичтерге  караганда  жакшыраак же коопсуз  эмес экенин билишиңиз  керек деп
айтып жатам жана кээ бир жолдор менен жакшы иштебейт.

Көбүнчө  мага  май  же  зайтун  майы  сыяктуу  нерселерди  колдонуп  май  алууну  каалаган  адамдар
кайрылышат, алар мындай жол менен жасалган экстракция мен колдонгон дарыларга окшош күчкө ээ
болгон дары чыгарат деп ойлойсузбу деп сурашат. менин методум. Жооп жок. Мен ушундай жол менен
жасалган  экстракцияларды  алсыратылган  кара  куурайдын  дарысы  деп  эсептейм.  Көлөмү  боюнча,
мындай өндүрүлгөн дары мен чыгарган дарыларга окшош күчкө ээ болушу мүмкүн эмес. Эгер сизде
олуттуу  рак  бар  болсо,  аны  сугарылган  кара  куурай  дарысы  менен  дарылайт  белеңиз,  же  реалдуу
нерсени тезирээк дарылооңузда колдонмоксузбу?

Кара куурай майын спирт менен бирге колдонсо болобу?

Мен спирт ичимдигин ичкенден кийин катуу тынчып калган көптөгөн адамдарды көрдүм. Ичкилик бул
планетанын эң кыйратуучу нерселеринин бири экенине эч кандай шек жок,  бирок адамдар адамдар
болушат жана көбү алардын ичкилигин жакшы көрүшөт. Биздин тажрыйбабызга караганда, кара куурай
майы  ичкен  кишиге  эч  кандай  коркунуч  туудурбайт  жана  чындыгында  бул  зыяндуу  заттын
колдонулушун  азайтат  окшойт.  Көбүнчө  кара  куурай  майын  медициналык  көйгөйлөрүнөн  улам
ичкендер  ичкиликке  болгон  суусоосу  өтө  азайганын,  кээ  бирлери  ичкиликтен  толугу  менен  баш
тартышканын айтышат ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Майдагы эриткичтер жана ээритүүчү калдыктар

"Көп жылдар бою, мага эриткичтердин калдыктары даяр мунайдын артында калып калышы мүмкүн деп
тынчсызданган  көптөгөн  адамдар  кайрылды.  Менин  тажрыйбам  боюнча,  эгерде  биз  мунайды  туура
өндүрүү үчүн берген көрсөтмөлөр аткарылса, мунайды керектөөнүн эч кандай коркунучу жок экенин
сезем. Мен бул майды он жылга жакын убакыттан бери эч кандай терс таасири жок ичип келем. Мындан
тышкары, мен бул майды миңдеген адамдарга жеткиликтүү кылдым жана мага өтө аз арыздар түштү.
Эгерде кимдир бирөө майдын даамы менен көйгөйгө туш болсо, анда ал ээритүүчү калдыктан эмес.
Анын ордуна мунай камтылган табигый терпендер себеп. Кээ бир майлардын даамы өтө аз, башкалары
жагымсыз даамга ээ болушу мүмкүн, бирок мен билгендей, медицина баары бир жакшы даамга ээ эмес,
ошондуктан мен андай нерселерге анча деле маани бербейм.

Мен  чыгарган  майларга  жасалган  лабораториялык  сыноолордо  ээритүүчү  калдыктар  табылган  жок.
Медициналык  система  коомчулукту  эмне  менен  азыктандырып жатканын  ойлогондо,  кимдир  бирөө
майдагы  ээритүүчү  калдыктар  жөнүндө  тынчсызданат  деген  мага  акылга  сыйбас  нерседей  көрүнөт.
Боордун уулуу химиялык заттары, ууландыруучу заттар, химия, нурлануу, вакциналар ж.б. Менимче,
уулануудан  корккондордун  баары  толугу  менен  кайнатылган  ээритүүчү  калдыктын  ордуна,
медициналык системанын камсыздоосу менен көбүрөөк алектениши керек.

Эгерде кимдир бирөө майды алууда көйгөйлөргө туш болсо,  анда бул көбүнчө энергияны сативаны
колдонуу  үчүн  колдонулат.  Мындан  тышкары,  эгерде  пациент  мунайды  дарылоо  менен  бирге
фармацевтикалык  каражаттарды  ичүүгө  аракет  кылып  жатса,  же  аны  туура  колдонбосо,  башка
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көйгөйлөр жаралышы мүмкүн. Идеалдуу кырдаалда, үй -бүлөнүн башка мүчөлөрү майды пациент менен
бирге ала алышат. Бул аларга мунайдын эффекттерин түшүнүүгө жардам берет жана алар пациентке
тийгизген  таасири жөнүндө анча деле  тынчсызданбайт.  Майды колдонуу менен эмнени күтүү керек
экенин билбегендиктен, үй -бүлө мүчөлөрү пациент өтө көп ичсе, көбүнчө ашыкча реакция кылышат.
Бирок эффекттер кыска убакыттын ичинде жок болуп кетет жана оорулуу жабыркабайт. Ошондуктан,
менимче, үй -бүлөнүн башка мүчөлөрү да майды кичине дозада колдонушу керек,

Жогорку сорттогу кара куурай майы көпчүлүк дарыларды колдонууну алмаштыра алат, бирок пациент
май  менен  бирге  дары-дармектерди  алууга  аракет  кылганда,  кээде  өз  ара  аракеттенүүдөн  улам
көйгөйлөр  жаралышы  мүмкүн.  Дарыгерлер  берген  көптөгөн  заттар  уулуу  мүнөзгө  ээ  жана  мунай
бейтаптын денесинде  мындай нерселердин болушун жактырбайт.  Адатта,  пациент  фармацевтикалык
препараттарды  колдонууну  токтоткондон  көп  өтпөй,  алар  башынан  өткөргөн  көйгөйлөр  жөн  эле
жоголуп кетет ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Нафта  -  бул  мунайдын  соода  аты,  андыктан  аракет  кылгыла  жана  издегиле,  үй  жаныбарларынын
эфиринде өнөр жайда колдонулуучу, суюлтуучу каражаттарды боёо үчүн май тазалагыч бар." Al

"THC жана CBD полярдык эмес экенин эстен чыгарбаңыз ... жана хлорофилл менен H2O полярдык ...
Ошентип, эң жакшы май полярдык эмес эриткичтен жасалат ... ал таза ... хлорофиллсиз." Michael

"Менин бир химик досум мен үчүн бүт окуяны жөнөкөйлөтүп, нафтанын эмне үчүн жакшыраак болушу
мүмкүн  экенин  түшүндүрдү  (бирок  ал  анча  деле  ойлобойт):  нафта  полярдык  эмес  ээритүүчү
болгондуктан  полярдык  эмес  молекулаларды  оңой  жана  эффективдүү  бөлүп  алат  (THC  жана  CBD
негизинен полярдык эмес молекулалар) жана полярдык молекулаларды калтырат.

Изопропил спирти (жана эфир) алсыз полярдык эриткич, ошондуктан бул максат үчүн абдан жакшы,
бирок, балким, нафтадан бир аз азыраак - анткени JB экөөнү тең сынап көрүшкөнүн жана алар күчтүү
болгонун айтты. EDIT: Ооба, ооба, мен дээрлик унутуп калдым: ал ошондой эле эгер сиз Рик Симпсон
тарабынан берилген рецепт боюнча жүрсөңүз, акыркы продукттун ичинде нафтанын (же изонун) калуу
коркунучу жок экенин айтты (менин досум пластикалык чаканы колдонбо деди. бирок айнек же дат
баспас болоттон жасалган) жана эгер ишенбесеңиз, анда JB дайыма айткандай кылыңыз - бир аз суу
кошуп,  мешке  салып  коюңуз,  ал  толугу  менен  бууланып  кетет.  Ал  изопропил  спиртин  колдонмок,
анткени бул чындыгында экенине ишенесиз ... ”Сандра

-  Сандра,  Риктин дүйнөгө көрсөткөн ыкмасы эң жөнөкөй,  татаал  жана жеткиликтүү.  Т -га берилген
көрсөтмөлөрдү аткарганда, бул дээрлик акылга сыйбас нерсе, бирок ал сынат жана сиз муну эч качан
каалабайсыз. Дат баспас болот, албетте. 99.9% iso жакшы иштейт, бирок биз мүмкүн болушунча жеңил
алифатикалык нафтаны колдонобуз. JB

"Мен  ошондой  эле  экстракциядан  мурун  баарын  мүмкүн  болушунча  муздатууну  сунуштайм.  Көбү
спирт,  кара  куурай,  контейнерлерди  жана  экстракцияга  тиешеси  бар  нерселерди  тоңдургучка  24-48
саатка коюшат. Сиз ушундай жол менен алда канча таза продукцияны аласыз. Түшүмдүүлүгүңүз төмөн
болот, бирок сизге анча керек эмес. Катачылыктар же жетишпеген сөздөр үчүн кечирим сурайм, MS
соруп жатат, менде дары жок, lol. Кут болсун ». Чак

-  Чак,  тоңдуруу  жакшы  жана  жакшы,  бирок  сапаттуу  эриткичтер  жана  баштапкы  материал  менен
иштегенде андай кылуунун кажети жок. Мындан тышкары, биз колубузду муздатууну жактырбайбыз,
бөлмө температурасы биз үчүн жакшы иштейт жана биз бир нече айдан же бүчүрдү тоңдургандан кийин
артрит менен көйгөйгө туш болбойбуз.  Мындан тышкары, көбүнчө мунай жүздөгөн чакырым жерде
тоңдургуч жок жерлерде жасалат.  Демек,  ооба,  сиз кааласаңыз тоңдуруп койсоңуз болот,  бирок биз
муну өзүбүз жасабайбыз.

Мен тоңдурулган жашылчаларды өзүм жактыра бербейм, мүмкүн болушунча жегенден качам, андыктан
эмне үчүн мен өзгөчө кылып, баарынан көбү жаккан жашылчаны тоңдурушум керек экенин түшүнбөйм.
Бирок ооба, мунайды алуу үчүн алкоголду колдонуу керек болгондо жардам бере алат, андыктан мен
буга толугу менен каршы эмесмин.
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Биз спиртти өзүбүз эриткич катары колдонбойбуз (же жакшыраак: бул биздин биринчи тандообуздун
эриткичи  эмес),  мен  мамлекетке  ээритүүчү  үчүн  кошумча  салык  төлөшүм  керектигинин  бир  дагы
себебин көргөн жокмун. баары бир бууланып кетет (эгерде биз мүмкүн болгондо эмне кылмак элек, эгер
сиз кыймылсыздыкты колдонбосоңуз). Мен бир литр жеңил нафтаны болжол менен 3 - 4 долларга сатып
алам, 99% спирттин бир литри болжол менен беш эсе кымбат болот жана ал азыраак май өндүрөт жана
бул май жеңил нафта же 99,9 сыяктуу жакшы болбойт. % iso колдонулду. Мындан тышкары, азыраак
май аласыз.

Ошентип, спиртти эриткич катары колдонуунун артыкчылыгы кайда? Мен муну таза аз кайнак жарык
алифатикалык нафтан артык көрүүнүн бирден бир рационалдуу себебин көрө албайм, тактап айтканда,
майдын ээритүүчү калдыгы жок деп ойлогондо, мунай туура өндүрүлгөндө тынчсызданууга туура келет.
Туура  эмес  өндүрүлгөндө,  майдын ичинде  ээритүүчү  калдыктар  бар же болушу мүмкүн.  Бирок  биз
туура  эмес  өндүрүлгөн  майлар  үчүн  бизди  күнөөлөбөңүз,  биз  башкалар  берген  майдын  сапатынын
жоктугу үчүн жооп бере албайбыз. Бул ушунчалык жөнөкөй. ”JB

"Чексиз суроого абдан жөнөкөй түшүндүрмө ... Мен мунайды жасоо үчүн нафтанын ... изо спиртин ...
жана бутанды колдонгом ... жана эң жакшы ... эң таза ... эң күчтүү ... жана эң жакшы мунайдын даамын
татуу нафтан болчу ... Адамдарга эмне жакпасын түшүнбөйм ... Туура жасаганда күйүүчү май калбайт ...
жана нафта өсүмдүктөрдү дагы чечип салгандай көрүнөт ... Бул көп нерсени кылат тезирээк ... Ошентип,
таза май ... (алтын) ... ”Питер

"Жеңил нафта - 30 ° C (86 ° F) менен 90 ° C (194 ° F) аралыгында кайнап турган бөлүк жана 5-6 көмүртек
атому бар молекулалардан турат. Оор нафта 90 ° C (194 ° F) менен 200 ° C (392 ° F) аралыгында кайнайт
жана 6 - 12 көмүртектүү молекулалардан турат.

Нафта  негизинен  жогорку  октанды  бензинди  өндүрүү  үчүн  чийки  зат  катары  колдонулат
(каталитикалык  риформинг  процесси  аркылуу).  Ал  ошондой  эле  битум  казуу  тармагында  эриткич
катары  колдонулат,  нефть  -химия  өнөр  жайы  буу  крекеринде  олефиндерди  өндүрүү  үчүн  жана
химиялык өнөр жайда эриткич (тазалоо) үчүн колдонулат. Аны менен жасалган жалпы продукцияларга
жеңилирээк суюктук, лагердин мештери үчүн отун жана кээ бир тазалоочу эриткичтер кирет ».

«Нафтада CnH2n+2 химиялык формуласы бар. Жеңил нафтада 5 жана/же 6 көмүртек атому бар, алар
C5H12 жана C6H14ке түшөт, ошондой эле Pentane жана Hexane деп аталат. Демек, сиз издеп жүргөн
нерсе - бул нафтан - бул пентан менен гексан аралашмасы. " Wouter

"Мен жөн эле эриткичтер жөнүндө бир нерсе жазгым келди.  Мен химия боюнча бир нече илимдин
кандидаты жана доктору бар досума бардым жана мунайдагы нафтаны толугу менен жок кылуу үчүн
эмне кылышымды сурадым. Ал: «5 мл изопропил спиртин алып, акыркы жолу көбүк чыкпай калган соң
аралаштырыңыз. Бул бууланат жана нафтаны өзү менен кошо алат. Андан кийин уулуу эриткич уулуу
эмес ээритүүчүгө айланат. Бул менин чыныгы атым эмес, жумуштан айдалуудан же медайым катары
жалданып калуудан коркуп, чыныгы эсебимди колдоно албаганым уят ». Bobbie

"Улуу Британияда Наптаны табуу үчүн" панелди аарчууну "же" тез панелди сүртүүнү "издеңиз.  Бул
металлды  тазалоодо  жана  калдык  калтырбоодо,  унаанын  кузовун  оңдоодо  колдонулган  продукт.
Кыйынчылык  так  ингредиенттердин  деталдуу  тизмесин  табууда,  анткени  алар  ар  кандай  болушу
мүмкүн. 99,9% изопропанол оңой табылышы керек. " Em

"Рик Симпсон,  биз сиздин процессти VM&P Naphtha аркылуу байкадык жана биз күткөндөн бир аз
көбүрөөк суюктук чыккан шприцтердин биринчи жуптарын кошпогондо, бардыгы план боюнча жүрдү.
Мен  бир  -эки  тамчы  суу  кошуп,  кайра  аракет  кылдым,  баары  жакшы  окшойт.  Менин  бир  гана
тынчсыздануум/суроом - бул даам. Ал дагы эле эриткичтин даамын татып жатат. Бул жакшыбы же дагы
бир нерсе кылышым керекпи? Муну алган адам майды алган сайын болжол менен 12 саат уктап жатат.
Ал толеранттуулукту өнүктүрмөйүнчө туурабы? Ар кандай жардам абдан бааланат ». Pamela
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-  VM&P жакшы эриткич эмес окшойт (бирок кээ бир MSDS бул биз колдонгубуз келген зат менен
бирдей болушу керек деп айтат). Бул оор нафта окшойт жана ал толугу менен кайнабайт окшойт жана
кошумча кам көрүүнү талап кылат окшойт.

Мен бир аз суу кошуп, аны 130 ° Цельсий (266 ° F) электр мешине бир нече саатка, балким бир түнгө,
же  ээритүүчү  толугу  менен  кеткенге  чейин  коймокмун,  кээ  бирөөлөрдүн  айтымында,  ээритүүчү
калдыктарды кетирүү төрт күнгө чейин созулат . Эгерде мунай туура өндүрүлсө жана май агып кетпесе,
анда  майлоого  окшош болушу  керек.  Май  чындыгында  туура  чыпкаланганын  текшериңиз,  анткени
ээритүүчү калдыктар өсүмдүк материалдарына жабышып калат.

Колдонууну  каалаган  эриткич  менен  манжаңызды  текшерип  көрүңүз.  Сөөмөйүңүздү  малып,  30
секунддун ичинде же тезирээк бууланарын текшериңиз. Тез бууланып кетет, эч кандай тасма калбайт,
ошончолук жакшы.

Эгерде сиз таза жарык алифатикалык нафта ала албасаңыз (Европада бензин деп да аталат, CAS 64742-
49-0  номерин  сураңыз.  Ал  ар  кандай  аталышта  сатылат.  Бул  машиналарда  күйүүчү  май  катары
колдонулбайт,  бирок  эриткич  же  боектор  суюлтуучу  же  майсыздандыргыч),  мен  99%  же  андан  да
жакшы 99,9% изопропил  спиртине  бармакмын -  бул дүйнөнүн дээрлик бардык жеринен  табылышы
мүмкүн окшойт.

Учурда биз жеңил алифатикалык (аз кайноочу, гидрогендүү) нафтаны жактырабыз, бирок ал азыркы
учурда  колдонулуп  жаткан  көпчүлүк  эриткичтерге  караганда  жакшыраак  жана  күчтүү  майларды
чыгарат. Майдын курамындагы өсүмдүк материалдары жана хлорофилл канчалык аз болсо, дары катары
ошончолук  жакшы иштейт,  анын  даамы жакшырат  жана  күчтүү  болот.  Бардык амал  -  бул  майдын
канчалык  күчтүү  жана  тынчтандыруучу  экендигинде.  Канчалык  күчтүү  жана  седативдүү  болсо,
ошончолук жакшы. JB

"Туура  нафта  АКШда  ТРАКТОРДУН  ЖЕТКИРҮҮСҮНДӨ  же  Үйдө  же  Лоустарда  эмес,  ал  тургай
Шервин Уильямста сатылбайт. Ал дагы эле Канадада сатылат. Менин досум бар, аны 100 ° F чейин
дистилляциялайт жана ээритүүчү заттарды майдан жасоо үчүн сактап калат ». Steve

«Эгерде  сиз  АКШда  жашасаңыз,  анда  сиз  керектүү  нафтаны  ала  албайсыз,  бул  түрдөгү  ээритүүчү
заттардын жөнгө салынбагандыгынан улам, АКШда жасалган бардык нафталарга ишенүүгө болбойт.
Сиз АКШда эч качан таза нафта ала албайсыз, ал тургай VM&P бир бөтөлкөдөн экинчисине таптакыр
карама  -каршы  келиши  мүмкүн  жана  ал  тургай  таза  деп  жарыяланбайт.  Канадада  алар  таза  нафта
жасашат жана бул ISO же Дан алкоголуна салыштырмалуу эң жакшы эриткич болуп саналат, чоң ката
кетирбеңиз  жана  дары  -дармектерди  текке  кетирбеңиз,  же  андан  да  жаманы  туура  эмес  эриткичти
колдонуу менен өзүңүздү же башка бирөөнү ого бетер оорутат. Эсиңизде болсун, АКШдагы нафта керек
болгондой көрүнгөн, бирок катуу ооруга чалдыктыруучу май чыгарат. Chase

-Таза алифатикалык нафтанын АКШнын бардык жеринде сатылбаганы, CAS номери 64742-49-0 жана
кайноо температурасы 60-80 ° C болгон таза алифатикалык нафта жок же бар экенин билдирбейт. туура
колдонулганда, көпчүлүк башка эриткичтерге караганда жакшыраак май өндүрө албайт. Эгерде сиз таза
наптаны ала албасаңыз, 99% же андан да жакшы 99,9% изопропил спирти биздин экинчи тандообуз
болмок.

Бирок  мен  дагы  деле  баш  тартмак  эмесмин  -  жеңил  нафта  (бензол)  же  ушул  сыяктуу  эриткичтер
өсүмдүктөрдөн  майларды  алуу  үчүн  колдонулат,  андыктан  өсүмдүк  майын  өндүрүүчүлөр  менен
текшерип,  алар  эмнелерди  колдонорун  көрмөкмүн.  Мен  Европада  жашаган  жерде,  мен  эриткичти
дээрлик бардык жабдыктардан же боёк дүкөндөрүнөн сатып алам, бул менин бала кезимден бери эсимде
калган  эң  кеңири  таралган  техникалык  суюктуктардын  бири,  биз  аны  велосипед  чынжырларын
майсыздандыруу үчүн колдонгонбуз, жана дээрлик баарында бөтөлкө болгон. анын үйүндө. Ошентип,
эриткичтер  жөнүндөгү  бүтпөс  талаш  мага  бир  аз  күлкүлүү  көрүнөт.  Туура  жарык  нафтасын
колдонгонуңузда, эриткичтин калдыгы жок, балким, бир нече промиллеге окшош, биз сунуштагандай
эле, дээрлик бирдей ээритүүчү менен өндүрүлгөн арзан өсүмдүк майларындагыдай. JB
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"Жеңил алифатикалык нафта сонун иштеген, менин даамымда эч кандай эриткич калган эмес. Эгерде
сиз Рикстин көрсөтмөлөрүн аткарсаңыз, анда эч кандай көйгөй жаралбашы керек. Рик

«Нафтанын 2 негизги категориясы бар - жеңил жана оор. Жеңил нафтанын курамында бензол жок, бул
Райна  эмнени  билдирген  (гексан  эмес).  Мен  кара  куурай  экстракты  нафтанын  калдыгы  үчүн
өндүрүлгөндөн  кийин  текшерилмейинче,  жеңил  нафтаны  да  сунуштабайт  элем,  бирок  эгерде  бул
эриткичке жетсе гана болот. Эң негизгиси, экстракты калың майлуу абалга кайнатып алууңуз керек -
ошол учурда нафтанын көбү кетиши керек. Дистилляция жабдууларын колдонуу-эң таза, ээритүүчү май
чыгаруунун  жолу,  бирок  көпчүлүк  адамдардын  мүмкүнчүлүгүнөн  тышкары.  Бул  жардам  берет  деп
үмүттөнөм. " Марк

"Райна,  мен сени менен талашпайм. Википедиядан:  "Мунай эфирин, бензин синонимине карабастан,
бензол  же  бензин  менен  чаташтырбоо  керек,  бензин  менен  да  чаташтырбоо  керек,  бирок  көптөгөн
тилдер муну бензинден алынган ат менен аташат, мисалы" Бензин "(немис) же" бензина »(италиялык).
Мунай  эфири  алкандардын  аралашмасынан  турат,  мисалы,  пентан,  гексан  жана  гептан,  бензол  -
циклдүү, ароматтык углеводород, С6Н6. Ошо сыяктуу эле, мунай эфирин RO-R 'функционалдык тобун
камтыган  эфирлер  деп  аталган  органикалык  бирикмелер  классы  менен  чаташтырбоо  керек.  Менин
билимим  микробиология  -  мында  мен  органикалык  химияны,  кээ  бир  биохимияны  /  кээ  бир
органикалык эмес химияны окудум ... Мен, албетте, баарын билбейм, бирок бир аз билем. Жеңил нафта
бензол  камтыбайт  -  мезгил.  Мен  сиздин  комментарийиңизге  көңүл  бурбайм,  "Эгерде  сиз  илимий
маалыматтардан тышкары доомат койбосоңуз, анда бул баарынын кызыкчылыгы үчүн болмок." Марк

«Атаңа эмне бергиң келет? Мыктылардын мыктылары же окшош көрүнгөн, бирок жөн эле эффекттери
жокпу?  Дарыны  Риктин  көрсөтмөсүнө  ылайык  жасаганда,  дарылоо  учурунда  ийгиликсиз  болуу
мүмкүнчүлүгү өтө төмөн. "Эксперттер менен окумуштуулардын" көрсөтмөсүнө ылайык май жасаганда,
сиз башка продукт жасап жатасыз. Жана биздин тажрыйбабызга таянып, бул жумуш биз сунуштагандай
болбой калышы мүмкүн.

Ошентип,  менин  оозумду  жапкыла  жана  аларга  төмөн  сорттогу  таштандыларды  берүүсүн
каалайсыңарбы? Же менден/бизден  үйрөнүп,  пациенттерибиз  айткандай  жыйынтыкка  ээ  болуу үчүн
муну кантип жасоону билгиңиз келеби? " JB

"Мен 99% изопропил  спиртин колдоном,  бул мага  эң жеткиликтүү  болгон.  Мен 100% органикалык
өсүмдүктөрдүн кремин колдоном жана эч кандай пестицид жок, жакшы маникюрланган жана сөөгүм
кургак. Мен аны бир нече индика штаммдары менен аралаштырам. Мен Ходжкиндин лимфомасы менен
ооруган бейтапты дарыладым, ал 4 -стадияда болчу жана 6 айдын ичинде майдын көрсөтмөсүн алгандан
кийин ал азыр раксыз !! Бул маалыматты баарына жеткиликтүү кылуу үчүн кылган курмандыктарыңыз
үчүн Рик Симпсонго рахмат!  Жакында эле рактын 4 -стадиясындагы бир бейтап мага жардам сурап
кайрылды, анын бөйрөгүнүн биринде шишик бар, ал иштебейт. Эки ырасталган айыгууну алуу үчүн
тиленүү. Кудай сизге Рик Симпсон менен ЖБди колдосун, сөздү жайылтууну жана адамдарга ушул эң
сонун айыктыруучу кара куурай майын үйрөтүүнү улантыңыз. ” GrowGoddess

-  Бир  нече  штаммды  аралаштыруу  дайыма  жакшы  идея.  Жөнөкөй  эле  караңыз,  сиз  конкреттүү
штаммдын эмне үчүн пайдалуу экенин билбейсиз, андыктан бир нече штаммды аралаштырганда, сиз
килемдин  эффектин  жакшыраак  аласыз.  Плюс  мындай  майлар  сизди  алда  канча  жогору  көтөрөт  -
идишти  "эс  алуу  үчүн"  чеккендер  менин  эмнени  айтып  жатканымды  билишет.  Досторуңуз  менен
отуруп, ар биринин эң жакшы бүчүрүн тартуулап жатканын элестетиңиз. Бир -эки сааттан кийин көп
нерсени  кыла  албай  каласыз.  Бул  эң  жакшы  натыйжаларга  жетишүү  үчүн  керек  болгон  эффект,
ошондуктан  дагы  штаммдарды  аралаштыруу  -  бул  эң  туура  жол.  Жакшы  каалоо  жана  рахмат,
GrowGoddess, мен жөн гана көрсөтмөлөрдү аткарган жана биз сүйлөшкөн натыйжаларды алган адамдар
жөнүндө уккандан кубанычтамын. JB

"Салам JB, менде электр күрүч бышыруучу менен көйгөй бар, мен көргөн нерселердин бардыгы 100 ° C
чейин  түштү,  мен базардын бардык бренддерин  карадым жана  алардын бардыгында  термостат  бар.
температура. Эмне сунуштайсыз?" Кристина
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- Кристина, проблема эмнеде? Сиз майды ар дайым 130 ° С коюлган электр мешине салып, бир сааттай
ошол жерде калтырып, декарбоксилдей аласыз. JB

«Температура 100 ° Сге жеткенде, электр күрүч бышыруучу жабылат! Эриткич 110 ° Сге жетпейт ».
Кристина

- Эриткич бул температурага жете албайт, анткени ал кайнайт. Плита биринчи жолу өчкөнчө эриткичти
кайнатып  туруңуз  (акыркы  партияга  бир  нече  тамчы  суу  кошуңуз).  Андан  кийин  муздатып,  кайра
күйгүзүңүз. Биз эмне кылабыз. JB

"Кайра күйгүзүп, кайра кайтып келгенге чейин кайнатып коёсузбу? Андан кийин өчөт жана май эбак эле
бүттүбү? ” Кристина

-  Күрүч  бышыргычты  күйгүзүңүз,  биринчи  жолу  токтогонго  чейин  кайнатыңыз,  андан  кийин
муздаганча беш мүнөт күтө туруңуз, кайра күйгүзүңүз жана экинчи жолу өчкөнчө күтө туруңуз. Андан
кийин майды дат баспас болоттон жасалган чөйчөккө куюп, бир саатка 130 ° C га коюлган мешке салып
койсоңуз, майыңыз даяр болот. JB

- Рахмат JB, сен менин жашоомду сактап калдың. Кристина

«Сиз мунай жасап жатканда нафтан дем алып жатасыз. Ушинтип жатканда сиз УУТ менен дем алып
жатасыз. Эгер жытын сезе турган болсоң, анда сен өлгөнсүң. Мен Coleman лагеринин күйүүчү майын,
зиппонун күйүүчү майын жана нафтамын жарым -жартылай тазалоодо жана өндүрүштө колдонууда
жүздөгөн жолу жыттадым ... Азырынча өлө элекмин. Күлкүнүчтүү.

Олуттуу ... Эгерде сиз таза эриткичти колдонсоңуз (эч кандай кошулмалар жок) жана эриткичти аягында
жогорку кайноо чекити кошулган суу менен кайнатсаңыз, ал изо, спирт же нафта болобу, сиз аны аласыз
баары чыкты. Туура жасалган майды өмүр бою колдонгондон кийин, бир жыл ичинде машинаңызга
өзүңүздүн газыңызды чыгарган нафтанын көлөмү көбүрөөк. " Матай

"Салам Рик (же бул катты окугандар), биринчиден, мен сизге айткым келет, бул бакшыны жайылтуу
үчүн сиз абдан жакшы иш кылып жатасыз, ушунчалык сонун дары болуп көрүнөт! Мен Норвегияда
жашайм жана Крон оорусу диагнозу бар. Менин дагы жакын досум бар, ал рак оорусуна чалдыкты,
анткени врачтар эч нерсе кыла алышпайт. Мен муну ушул эки шартта тең сынап көргүм келет.

Менде мунай жасоо боюнча суроо бар. Бул жерде Норвегияда таза нафтанын табылышы өтө кыйын
(жок дегенде менин тажрыйбамдан кийин), ошондуктан мен жакшы альтернативаларды издеп жатам.
Бир нече жыл мурун мен "аарынын экстракторун" сатып алдым (цилиндрди сөөктүн кургак чөптөрү
менен толтуруп, мунайды алуу үчүн бутан газын колдоносуз). Бул нафтанын майын бышыргандай эле
жакшыбы?

Анан рухту кантип колдонот? 90% дан ашык спирт бар? Менин кээ бир досторум бар, алар өзүлөрүнүн
рухун түзүшөт жана бул мен үчүн анча кымбат эмес. Бул бутан жакшыбы? Мен акыркы жолу жасаганда
"бал экстракциясын" тамеки чегип көрдүм, эгер мен аны жесем айтып жаткан ушул 2 шарт үчүн анын
жакшы  дарысы  барбы  деп  ойлонуп  жаттым.  Эгерде  бутан  же  спирт  жакшы  вариант  болбосо  -
Норвегияда же Швецияда кармоо оңой экенин билген башка варианттарды сунуштай аласызбы? Чон
рахмат! Мен оорума каршы майын сынап көрүүнү чыдамсыздык менен күтүп жатам. Терең урматтоо
менен, Генри »

"Урматтуу Генри, менин бал аарыларын алуу боюнча тажрыйбам жок, бирок бул ыкма мен колдонгон
ыкмалар сыяктуу натыйжалуу болмок деп ойлобойм. Мен мунай өндүрүү мунайды мүмкүн болушунча
күчтүү кылуу үчүн даяр продукцияны декарбоксилдейт. Бул жылытуу процесси молекулаларды дельта 9
абалына  бурат,  бул  мунайды  күчтүү  кылат.  Эгер  туура  эриткичти  табууда  кыйынчылыктар  болсо,
ацетон колдонуп көрүңүз. Мен эч качан ацетон майын өндүрүүгө аракет кылган эмесмин, бирок мен
ацетон дарыны өндүрүү үчүн спирт же нафта сыяктуу иштебейт деп эч кандай себеп көргөн жокмун.
Сиз  боёк  саткан  дүкөндөрдөн  жеңил  алифатикалык  нафтаны  ала  алышыңыз  керек,  анткени  алар
нафтаны боёкту жукартуучу катары сатышат.
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Туура жасалган май сиздин көйгөйлөрүңүздү чечиши керек, ошондой эле рак менен ооруган досуңузга
аман  калууга  мүмкүнчүлүк  бериши  керек.  90%  алкоголь  анча  эффективдүү  эриткич  болуп  калат,
анткени калган 10% адатта суу жана бүтүрүү процессинде сизде буулануу үчүн ашыкча суу көп болот.
Жакшы тилектер, Рик Симпсон "

"Туура декарбоксилдөө мунай жасоонун эң маанилүү бөлүгү, анткени чийки өсүмдүк анча таза delta9-
THC бербейт жана анын ордуна кислоталар THCA жана CBDA дегенди билдирет.  Карбоксил тобун
алып салуу үчүн, жылытуу процедурасы. Муну өтө кылдаттык менен бааланган молекулаларыңызды
күйгүзүп албаңыз. Мен хроматография журналында майды жылытуу үчүн керектүү температура жана
убакыт болушу керек  болгон жакшы нотаны таптым,  анткени күрүч  бышыруучуга  жараша темптер
жетишсиз болушу мүмкүн. Демек, мунайыңызды минимум 27 мүнөткө чейин жылытуу жакшы идея.
Цельсий  боюнча  122  градус.  Майды  ысып  кетпөө  үчүн  жылытуу  табагыңыздын  температурасын
санарип өлчөөчү аппарат менен текшериңиз. Төмөндөгү таблицада сиз эч качан жете албаган негизги
каннабиноиддердин кайноо чекитин көрөсүз, эгер сиз аларды бышырсаңыз. Мен Риктин видеолорунда
дайыма айтканы туура экенин белгилеп кетем,  бирок майды ысып кетпейт,  бирок айыктыруучу май
жасоо  үчүн  жылуулук  керек.  Минималдуу  106.2  градус  Цельсий  боюнча  диаграммада  көрсөтүлгөн
убакыт ичинде туура декарбоксилденүү процесси үчүн бир саатка жакын убакыт талап кылынат. Эгерде
мунайыңыз THCA жана CBDAнын кислоталуу түрүнө ээ болсо, анчалык натыйжалуу болбойт, анткени
кислоталар CB1 жана CB2 рецепторлоруна анча туура келбейт. Муну туура жол менен жасооңузга кам
көрүңүз,  анткени  Риктин  айткандары  чындык,  эң  жакшы  жасалган  мунай  гана  ишти  көз  каранды
болгондо  жасай  алат.  (…)  Эгерде  мунайыңыз  THCA  жана  CBDAнын  кислоталуу  түрүнө  ээ  болсо,
анчалык натыйжалуу болбойт, анткени кислоталар CB1 жана CB2 рецепторлоруна анча туура келбейт.
Демек,  сиз муну туура жол менен жасооңузга  кам көрүңүз,  анткени Риктин айткандары чындык,  эң
жакшы жасалган май гана бул ишти жашоого көз каранды болгондо жасай алат.  (…) Эгерде сиздин
мунайыңыз THCA жана CBDAнын кислоталуу түрүнө ээ болсо, анчалык натыйжалуу болбойт, анткени
кислоталар  CB1  жана  CB2  рецепторлоруна  анча  туура  келбейт.  Демек,  сиз  муну  туура  жол  менен
жасооңузга кам көрүңүз, анткени Риктин айткандары чындык, эң жакшы жасалган май гана бул ишти
жашоого көз каранды болгондо жасай алат. (…)

Ооба,  бул  илимдин  диаграммасын  караңыз  жана  чечмелеңиз,  декарбоксилденүү  процесси
каннабиноиддердин  ээритүүчү  суюктук  аралашмасын  күрүч  бышыргычта  ысыткан  сайын  иштейт.
Ошентип,  графиктер  максималдуу  декарбоксилденүү  үчүн  температураны  Цельсий  боюнча  130
градуска чейин жеткирүү чоң иш экенин көрсөтүп турат. Бардык температура жана убакыт эң жакшы
деңгээлге жетүү үчүн.

Эгерде сиз санарип температураны өлчөөчү приборду колдонуп, аны эгиндин ээритүүчүсүн буулантуу
үчүн  бүт  процессте  күрүч  бышыргычтын  түбүнө  койсоңуз,  процесстин  акыркы  этабында  гана  суу
тамчылаганда  финалга  келет.  меш,  температурасы  100-110  °  C  айланасында  келет.  Бирок  бул
диапазондогу убакыт негизинен декарбоксилденүү процесси үчүн жетиштүү эмес. Андан кийин майды
кичине болоттон жасалган идишке жылытуу табагына көпкө чейин жылытасыз. Ошентип, эч кандай
активдүүлүк  (газдын көбүкчөлөрү  жок)  сиз  жылытасыз  жана күтөсүз.  Температураны көзөмөлдөңүз
жана  жарым  сааттын  ичинде  Цельсий  боюнча  130  градустан  жогору  болбоңуз.  THC  кайноо
температурасы  157  градус  C.  экенин  унутпаңыз,  андыктан  өтө  ысып  кетүү  менен  тобокелчиликке
барбаңыз, антпесе сиз каалаган каннабиноиддер бууланып, шамалга учуп кетет ...

Негизинен  декарбоксилденүүнүн  эң  чоң  суммасын  алуу  маанилүү  эмес,  ошончолук  кийинчерээк
денеңизге май жетиштүү. Кызыктуусу, күнүнө БИР граммдын же андан да көп болушу керек. Албетте,
сизге  канча  мунай  керек  экендиги  чындыгында  канча  delta9THC  мунайдан  көз  каранды  -
декарбоксилденүү канчалык натыйжалуу болгонун билдирет. Эгерде сиз Рикстин сунушун аткарсаңыз
жана  мунайды  130  °  C  чейин  ысытсаңыз,  баары  жакшы  болот.  Сиз  кайсы  эриткичти  колдоно
тургандыгыңыз көз карандысыз. " Stephan
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"Салам  JB,  мен  бул  Наптаны  өзүмдүн  аймагымдан  таптым  ...  (шилтеме)  Анда  Light  Naphtha  деп
жазылбайт ... бул дагы эле иштей береби? Бардык жардамыңыз жана супер маалыматыңыз үчүн дагы
бир жолу рахмат! ”

- Бул жеңил алифатикалык нафта болушу керек- MSDSти текшериңиз, ал эч кандай кошумчасы жок таза
жеңил нафта), Австралиядагы скелит, (техникалык же өндүрүштүк) Европада бензин (бензин, бензол
эмес, ошондой эле колдонулган түрү эмес) унаалардагы күйүүчү май). Ал ар кандай аталыштар менен
сатылат. Бул боёкту жукартуучу, ээритүүчү, майсыздандыруучу катары колдонулат, ал үй чарбасында
ээритүүчү же текстилдик май тазалоочу катары колдонулган, аны дагы жарык суюктук катары колдонсо
болот. Кайноо чекити 60-80 ° C айланасында, ошончолук жакшы .

Таза  Петри табагына  бир сыйпаңыз же манжаңызды малып алыңыз,  эгерде ал отуз  секунда  ичинде
бууланып, майлуу калдык калтырбаса, колдонууга туура келет. Көптөгөн жеткирүүчүлөр бар, мен сизге
кайсынысы эң жакшы экенин же азыр эмне сунуштай тургандыгын айта албайм, ошондуктан биз жалпы
көрсөтмөлөрдү гана беребиз.

CAS номери 64742-49-0, таза, нефти дистиллят, мүмкүн болсо эч кандай кошумчасы жок жана кайноо
температурасы мүмкүн болушунча төмөн болушу керек. Көпчүлүк нефтини кайра иштетүүчү заводдор
аны өндүрүшөт, жөн гана алардан чөп экстракты үчүн эмнени сунуштаарын сураңыз.

Экинчи вариант 99% же 99,99% изопропил спирти же өтө кымбат 99% азык-түлүк алкоголу. Изопропил
спирти жана азык-түлүк алкоголу нафта сыяктуу эффективдүү эмес жана майдын ичиндеги өсүмдүк
материалдарын жана хлорофиллди азайтып, анча күчтүү эмес жана даамдуу кылат. Жакшы тилектер, JB
”

Q. Рик,  Мексикада  "нафта"  нафта тибиндеги бир нече продукт аталыштарынын бири.  Өлүмгө алып
келүүчү ката кетирбөө үчүн, сиз колдонгон "нафта" үчүн илимий аталышка ээ болосузбу?

A.  Эч  кандай  кошумча  ингредиенттери  жок  таза  жарык  нафтасын  издеңиз.  Бул,  негизинен,  сиз
төмөндөгү сүрөттө көрүнүп турган Коулман отуну менен бирдей,  бирок Колеман отунуна кошулган
датка каршы кошулмалары жок нафтаны издеңиз.

Эгер сиз өлкөңүздө жеңил алифаттык нафтага тыюу салынганын билсеңиз (мисалы, Гондураста болгон),
99% же 99,9% изопропил спиртин издеңиз, аны табуу оңой болушу керек. 99% спирт - бул биз колдоно
турган  үчүнчү  эриткич,  бирок  биз  аны  колдонбоо  үчүн  колубуздан  келгендин  баарын  кылмакпыз,
анткени ал өтө көп хлорофиллди жана башка керексиз өсүмдүк материалдарын жок кылат. Кээ бирлери
изопропил спиртин же спиртти эриткич катары колдонгондо, ээритүүчү менен баштапкы материалды
тоңдурууну  жакшы  көрүшөт.  Биз  жеке  түрдө  бул  эриткичтерди  колдонбойбуз  жана  колубуз  тоңуп
калганды  жактырбайбыз,  андыктан  аны  тоңдурууга  көмөктөшпөйбүз,  бирок  айрымдар  мунайдын
сапатын жакшыртууга жардам берет дешет. Кайноо температурасы төмөн полярдык эмес таза жарык
нафтасын колдонгондо, эч нерсени тоңдуруунун кажети жок жана көрсөтмөлөрдү аткарсаңыз дагы эле
жакшы продуктка ээ болосуз. JB

«Эй JB, Наптаны колдонууга аллергия болсочу? Бизде ар бир кичинекей нерсеге, өзгөчө эриткичтерге
катуу  аллергиялык  реакциясы  бар  үй  -бүлө  мүчөсү  бар.  Биз  ага  май  жасагыбыз  келет,  бирок
органикалык  эриткичти  колдонушубуз  керек.  Биз  тазалыкка  жетүү  үчүн  бир  нече  жолу  тазаланган
органикалык "самогон" жасоону ойлондук, бирок бул боюнча сиздин оюңуз кандай? Ушунчага катуу
аллергия  үчүн  кандай  сунуштамаңыз  бар?  Ал  дарыларды  такыр  иче  албайт,  анткени  ал
байланыштыруучу агенттерге аллергиясы бар, баарына аллергиясы бар болгондуктан абдан кыйналып
жүрөт. Алдын ала рахмат!" Сара

- Ооба, сиз 99% спирт ичимдигин колдонсоңуз болот, биз колдоно албайм деп эч качан айткан эмеспиз.
Биздин тажрыйбада полярдык эмес эриткичтер менен өндүрүлгөн майлар бир аз күчтүү жана көбүнчө
өсүмдүк материалдары аз болот. Кээ бирлери спиртти тоңдуруп, кайра иштетүүдөн мурун бүчүрлөрү
майга көбүрөөк ээ болушат. Менин оюмча, бул сенин жолуң, Сара.
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Жогорку THC же Жогорку CBD майы?

«Мен бир аз түшүнбөй жатам. Менин досумдун 4 -стадиясында бөйрөк рагы жана өпкөсүндө рак бар.
CBD  майын  же  THC  майын  берген  жакшыбы?  CBD  майында  THC  изи  гана  барбы?  Мен  ага  он
граммдык түтүк  алдым,  ал  18% CBD жана 1% THCден аз.  Мен бул туура эмес жолдо баратамбы?
“Ричард

Майкс: Ооба, андай эмес, сиз чыныгы RSOну алышыңыз керек.

-95-98% THC 18% кбр эмес, туурабы? Муну сизге ким берген болсо, ошону токтотууну айт. CBDдин
жогорку маркетинги көптөгөн бейтаптарды өлтүрөт, бул кайгылуу. Эмне үчүн алар чындап эле иштеген
көрсөтмөлөрдү  аткара  алышпайт?  Жогорку  CBD  майларын  колдонуу  өтө  чектелген,  алар  теринин
шартында деле жакшы иштешпейт, чындыгында эмне үчүн баары CBD нонсенси жөнүндө ушунчалык
көп  экенин  түшүнбөйм.  Ооба,  бул  да  күчтүү  дары,  бирок  анын  колдонулушу  чыныгы  RSOго
салыштырмалуу чектелген.

95-98% THC, 1-2% CBD, өтө күчтүү жана тынчтандыруучу жана эйфориялык; бул сиздин эң жакшы
майыңыз жана бул эң жакшы иштейт. Адегенде муну байкап көрүңүз. Муну кылганда, сиз ошол CBD
майына тийбейсиз же жакын барбайсыз, айырмасын билесиз жана эч ким сизди жулуп салбайт. RSO
биринчи. JB

«Мага  бул  баракча  жана  андан  үйрөнө  турган  маалыматтар  абдан  жагат.  Бирок,  THCден  башка
каннабиноиддердин экинчилик катары коюлганын угуу абдан өкүнүчтүү. Бул кыз жана анын ата -энеси
CBDди  экинчи  даражадагы  катары  көрүшпөйт.  Бул  ага  өмүр  берди.  THC муну  кылган  эмес,  CBD
болгон. Сураныч, баарынан баш тарт. Сиз адамдарга CBDдин жогорку штаммдарын колдонууга тоскоол
болуп жатасыз, аларга чындап жардам бере аласыз. THC бийиктиги баарына жооп бербейт, ошондуктан
өсүмдүктүн ичинде бирден ашык каннабиноид бар ». Тина

"JB Дравет синдрому эмес, өпкө рагы жөнүндө жооп берди, эч ким эч нерсеге көз жумбайт. Рак үчүн
пациенттин отчеттору жана илимий изилдөөлөрү THC ракты өлтүрүүчү нерсе экенин көрсөтөт.  CBD
рактын  кээ  бир  түрлөрү  үчүн  пайдалуу  деп  айткан  кээ  бир  изилдөөлөр  бар,  бирок  THC  менен
жүргүзүлгөн  изилдөөлөргө  салыштырмалуу  аз.  Азыр  талма  жана  башка  CBD  шарттары  сиз  издеп
жүргөн нерсе. " Келлин

- Келлин менен Тина, биз колдонгон майлар талмага каршы иштейт. Ал эми бейтаптар чыныгы нерсени
колдонуп,  симптомдорун  эле  эмес,  себебин  айыктырууга  аракет  кылышса,  салыштырылгыс  жакшы
натыйжаларга жетишмек.

Мен CBDди түшүргөн жокмун, бул чындыгында эле күчтүү дары жана мен ойлойм, бул балдар үчүн
сагыз чайноодо, мисалы. Бирок эгер сиз чыныгы бийликти кааласаңыз, сизге эң катаал RSO жана THC
лоттору керек. Бул менин көз карашым жана ал өзгөрбөйт.

Жөн гана теринин шарттарына карап көрүңүз жана чыныгы RSO менен же анын CBDнин төмөнкү сорту
менен күйүк же жара тезирээк айыгып кетээрин көрүңүз. Мен муну өз көзүм менен көрдүм, өзүм үчүн
жогорку CBD майлары менен эксперимент кылуунун кажети жок. Мен өзүм үчүн жана бейтаптарым
үчүн эң жакшысын каалайм.

CBD майларынын көбү 95-98% THC менен эң мыкты жана баңги затына күчтүү жана седативдүү RSOго
салыштырмалуу экинчи сапатта.

Сиздин негизги көйгөйүңүз - бул Big Pharma каннабис дарыларынан пайда табуу үчүн түртүп жаткан
бир каннабиноиддик теорияны сатып алдыңыз. Сиз чындыгында жалгыз каннабиноиддерге негизделген
дарыларды каалабайсыз, эң жакшы натыйжага жетүү үчүн эң ырайымсыз күчтүү жана седативдүү май
керек.
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Жана сиз өсүмдүктөрдү өзүңүз өстүрө аласыз жана майды өзүңүз жасай аласыз, аны чынында эле чоң
фармацевтикалык компаниялардан сатып алуунун кажети  жок,  алар ач көздүгүнөн башка  эч кандай
себепсиз декарбоксилделген кара куурай чайырына эбегейсиз бааны коюуга аракет кылышат. .

Сизге, балким, бир күндө бир килограмм май керек болот - өзүңүзгө же үй -бүлөңүзгө - бир грамм үчүн
канча төлөгүңүз келет? Өсүмдүктөр ачык жерде жана чоң масштабда өстүрүлгөн болсо, анда бул өтө эле
көп. Ошентип, эч кандай атайын салыктар, андай эч нерсе жок. 100% мыйзамдаштыруу - бул жалгыз
жол жана ал азыр жасалышы керек, дүйнө жүзү боюнча миллиондогон пациенттердин азап чегүүсүнө эч
кандай себеп жок.

Бул жөнүндө талашуудан тартынба; бирок баары бир бул жөнүндө жасай аласыз. Жакшы тилектер, JB

"Сураныч, өзүңүздүн жолуңузча түшүндүрө бериңиз, мен бир нерсени жазып алам жана сизден мүмкүн
болушунча эмнеге пайдалуу экенин үйрөнөм, мен даяр болууну каалайм жана мен үчүн туура билим
менен меники ... Эгерде сиз жогорку THCге муктаж экениңизди айтпасаңыз, мен жакшы деп ойлойт
элем, мен БАРДЫК маалымат үчүн ыраазымын. ” Vicky

"Рик дайыма THCтин жогорку деңгээлин сактап келген, бул сизге эң жакшы мүмкүнчүлүк берүү үчүн
абдан маанилүү, бул анын эң жакшы натыйжаларга ээ болгону анык. Көп нерселер бар, CBD жакшыраак
болушу мүмкүн, ал көбүнчө балдарга Дравет синдрому, ADHD жана катуу обсессивдүү компульсивдүү
баш  аламандык  үчүн  колдонулат,  анткени  көптөгөн  адамдар  дагы  эле  балдарды  бийик  көтөрүүдөн
коркушат. THC сизди бийикке чыгарат. Мен көп адамдарды дарылоо үчүн THC майын колдонгон кээ
бир адамдарды таптым, бирок эгер пациент үмүт кылгандай жооп бербесе, алар жогорку CBDге өтүштү
жана бул жакшы иштеди.

Менимче,  ар  ким ар  кандай  жана  ар  бир рак башка.  Бирок бардык керектүү  изилдөөлөргө  уруксат
берилгенге чейин, балким, Риктин ыкмасын кармануу эң жакшы. Жогорку THC, протоколго ылайык
басымдуу  көрсөткүчтөр.  Бул  кичине  башталып,  ар  бир  4  күндө  дозаны  эки  эсе  көбөйтсө,  пациент
сабырдуулукту тез түзө алат жана катуу уйкучулук майга бир аздан кийин басылат деп айтылат. Риктин
майы 95-8% THC, бирок психоактивдүү эффекттер сизге зыян келтирбейт.

Кимдин ыкмасын ээрчиш керектигин чечкенде, мен эч ким Рикке караганда бул дары менен көбүрөөк
тажрыйбага  ээ  болгонуна ишенбейм.  Мен голландиялык ыкманы көрдүм жана ойлонуп көрөм,  эгер
кимдир бирөө өлүп жатса, анда эмне үчүн дарылоону суюлтмак элеңиз? ” Ник

"Мен CBD майынын талмага жардам берерин уккандан бери, эгерде ошол ата -энелер баласына гибрид,
бирок  үстөмдүк  кылган  индика  майын  берсе,  бала  айыгып  кетет  деген  ойдо  болчумун.  Мен  CBD
майлары талманы көзөмөлдөй турганын билем жана бир нерсе Шарлоттого окшогон балдарга жардам
бере алаарына абдан кубанычтамын, бирок THC жана өсүмдүктөгү каннабиноиддердин башка спектри
берилсе,  айыгууну элестете  аласыз.  Ошентип,  сиздин бала THC көп  уктайт,  алардын денеси  дозага
ылайыкташат. Мен толук кандуу өсүмдүк эң пайдалуу деп ойлойм, каннабиноидди бөлүп көрсөткөн
жок. " Сара

"Медиа  каннабиноиддерди  бөлүүгө  басым  жасай  берет,  бирок  THC  да,  CBD  да  ракты  өлтүрүп,
шишиктерди кичирейтээри далилденди. Каннабис Индикадан жасалган Рик Симпсон майы - бул Лэндон
жана Кайраттуу Майкайла жана башка көптөгөн адамдарды айыктыруучу дары жана аны ким жасай
алат. Медиа бул дартты күтүшүңүз керек же CBDди бөлүшүңүз керек деп ойлоого жол бербеңиз! THC
биздин эндоканнабиноид системасы менен да иштейт. Ар ким жасай ала турган дарыны билип алыңыз
». Hanan

Майды колдонуу коопсузбу?

"Бул дарынын коопсуздугу салыштырууга мүмкүн эмес жана мен күбө болгондой, бул бир чыны таза
суу ичүүдөн коркунучтуу эмес. Адам өтө эле ашыкча өлчөмдө ичсе да, майдын таасири өчкөндөн кийин
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аларга эч кандай зыяны жок. Медициналык шарттары үчүн кара куурай майын жеген адамдар менен эң
көп кездешкен терс таасирлери - бул көп эс алуу жана жүздөрүндө жылмаюу.

Башка күчтүү дарылар сыяктуу эле, кээ бир адамдар өтө көп жесе, бул жагымсыз терс таасирлерди алып
келиши мүмкүн. Бул майдын таасири коркунуч туудурбаса да, ашыкча дозадан бийик болуп кетүүнү
жактырбагандар бар. Бул дары коопсуз жана көпчүлүгүндө аны колдонуу менен эч кандай көйгөй жок
болсо да, кыйынчылыктарды башынан өткөрө тургандар да болорун эске алуу керек.

Мына ошондуктан мен баарына кичине дозадан баштоону, андан кийин ар бир төрт күндө жеп жаткан
сумманы  көбөйтүүнү  тапшырам.  Муну  менен,  бул  затты  колдонуп  жаткан  адамга  сабырдуулукту
жогорулатуу мүмкүнчүлүгүн  берет жана көптөгөн пациенттер дарылоо учурунда да көтөрүлбөгөнүн
айтышкан. Эгерде кара куурай майы каннабис индикасынын абдан күчтүү седативдүү штаммдарынан
туура өндүрүлсө же көбүнчө индика-басымдуу сатива кресттеринин кээ бир түрлөрүнөн даярдалса, анда
мындай  майдын  таасири  уйкусуроого  жана  уйкуга  өбөлгө  түзөрүн  байкоого  болот.  айыктыруу
процессинин маанилүү бөлүгү.

Бейтаптар  бул  майдын  кан  басымын,  көздүн  басымын жана  кандагы  канттын  деңгээлин төмөндөтө
тургандыгын билиши керек. Эгерде адамдар бул көйгөйлөрдү дарылоо үчүн дары -дармектерди алып
жатышса,  алар  учурда  колдонуп  жаткан  дарыларды  колдонууга  болгон  муктаждыктарын  көпчүлүк
учурларда  азайта  алышы  керек.  Мен  кан  басуучу  дарыларды  кабыл  алган  пациенттерге  май  куюп
баштаганда,  көбүнчө  алардын  кан  басымы  боюнча  маселелер  фармацевтикалык  каражаттарды
колдонууну  талап  кылбай  тургандыгын  билдиришим керек  жана  бул диабет  менен  глаукома  менен
ооругандарга да тиешелүү.

Сураныч,  эгер  мунай  башка  шарттарды  дарылоо  үчүн  жутула  турган  болсо  жана  ал  кан  басымын
төмөндөтүүчү дары -дармектер менен бирге кабыл алынса, кээ бир учурларда пациенттин кан басымын
өтө  төмөн түшүрүшү  мүмкүн.  Муну башынан  өткөргөн,  эч  кандай  реалдуу  зыян тарткан  эч  кимди
билбейм, бирок, эгер мүмкүн болсо, бул абалдан качууга аракет кылышым керек деп ойлойм. Андыктан
кан  басымыңызды  тез  -тез  текшерип  туруңуз  жана  эгерде  фармацевтикалык  каражаттар  талап
кылынбаса, аларды жутпаңыз.

Кээ  бир  адамдарга  бул  белгиленген  заттарды  колдонууну  токтотушу  акылга  сыйбаган  нерседей
көрүнүшү мүмкүн. Бирок, бул табигый дарынын айыктыруу потенциалын түшүнгөндөн кийин, алар бул
укмуштуу  май  дээрлик  бардык  фармацевтикалык  каражаттарды  колдонууну  алмаштыра  аларын
түшүнүшөт.

Мунайга көбүнчө кантип жол берилет?

Баарыбызда күчтүү дарыларга ар кандай сабырдуулук бар, ошондуктан мен пациенттерди кандай дозада
ичээрин  аныктоодо  өздөрүнүн  ыңгайлуу  зонасында  болууга  үндөйм.  Көпчүлүк  адамдардын
толеранттуулугу өтө тез курулат жана орточо эсеп менен алганда, кадимки адам 60 граммдык дарыны
ичүү  үчүн  болжол  менен  90  күн  талап  кылынат.  Туура  өндүрүлгөн  60  грамм май,  эгерде  пациент
медициналык  система  тарабынан  химия  жана  нурлануусу  менен  катуу  жабыркабаса,  көпчүлүк  рак
ооруларын айыктыра алат окшойт.

Химио  жана  радиациянын  таасиринен  жабыркаган  бейтаптар  медициналык  системанын  калтырган
зыянын жоюу үчүн көбүрөөк май талап кылат.  Көпчүлүк учурда, адам майдын эффекттерине көнүп
калганда,  бейтаптар  затты  алуудан  ырахат  алышат.  Бирок  бул  дарынын  көз  каранды  болбостугуна
байланыштуу,  көбүнчө  затты  колдонгондор  дозаларын  туура  колдонууну  унутушат.  Бул  мунайдын
аларды унутушуна алып келген нерсе эмес,  жөн гана алардын денеси анын болушунун зарылдыгын
сезбегендиктен  жана  бул  заттын  чындап  эле  көз  каранды  эмес  экенин  көрсөтөт.  Эгерде  андай
болбогондо, пациент дозасын алууну унутмак эмес, анткени эгерде ал көз каранды болсо, сегиз сааттан
кийин денелери зат үчүн кыйкырышмак.
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Кандайдыр бир терс таасирлери барбы?

Кээ бир бейтаптар бул дарыны колдонуу менен тынчсыздануу же паранойяны баштан кечиришкенин
айтышкан. Муну менен күрөшүүнүн жолдору бул китепте бир аз алдыга чыкканда талкууланат.

Мага маалымдалган кара куурай майынын негизги терс таасирлери - бул ден соолук, бакыт жана жакшы
уктоо, андыктан кимдир бирөө колдонгон дарыларынан дагы эмнени сураса болот?

Көптөгөн адамдар күн сайын көптөгөн дары -дармектерди жешет. Бул денеге жакшы болушу 
мүмкүнбү?

Аллопатиялык  препараттардын  коркунучтуу  терс  таасирлерин  баңгизаттардын  жарнактарында
көргөндөр  эмне  үчүн  дагы  деле  бул  дарыларды ичүүнү  ойлонушарын түшүнгөн  жокмун.  Көптөгөн
адамдар  дарыгердин  буйругун  аткарышат  окшойт,  жана  ошол  эле  адамдардын  көбү  кара  куурай
дарысын колдонууну четке кагышат. Калптын айынан аларга өкмөттөр жана фармацевтика тармагынын
артында көмүскөдө жүргөндөр айтышкан. Кара куурай дарысын колдонуудан эч ким өлбөйт жана эч
кандай зыяны жок. Дарыгерлердин бизге күн сайын жазып бергендери үчүн мен да ушуну айткым келет,
бирок тилекке каршы, андай эмес.

Кээде  бул  дары-дармектердин  себеп  болгон  ар  кандай  өз  ара  аракети  бизди  мүрзөгө  коюу  үчүн
жетиштүү. Бирок бизде эч кандай көйгөй болбосо да, аларды колдонуу коркунуч жаратат. Убакыттын
өтүшү  менен,  бул  дары  -дармектер  денебизде  пайда  болот  жана  бул  да  ден  соолугубузга  олуттуу
көйгөйлөрдү  алып келиши  мүмкүн,  бул  көбүнчө  өлүмгө  алып келет.  Атүгүл  аспирин  таблеткалары
сыяктуу жөнөкөй нерселер жыл сайын дүйнө жүзү боюнча миңдеген адамдардын өлүмүнө алып келет.
Ошондуктан менимче, эч кимибиз фармацевтика тармагына же алар берген нерсеге ишенбешибиз керек.
Эгерде сиз чыныгы айыктыруучу күчтү көргүңүз келсе, анда Табият Энеге кайрылыңыз, анткени сиз
таблеткаларды чыгаруучу заводдо өтө аз пайда таба аласыз.

Бейтаптар кара куурай майынын терс таасирлерин химиялык дары -дармектер менен 
салыштырышат?

Кара  куурай  майынын  терс  таасирлери  менен  медициналык  система  камсыз  кылган  уулуу
химикаттардын  ортосунда  эч  кандай  салыштыруу  жок.  Дарыгерлер  берген  бул  заттар  денебизде
болбошу керек, анткени алар боорго уулуу. Бул деген бул дары-дармектерди жутууга болбойт, анткени
алар биздин боорубузду ууландырат жана анын функциясын бузат. Мындан тышкары, аларды колдонуу
ден соолукка байланыштуу башка көйгөйлөргө алып келиши мүмкүн, эгер анын ордуна кара куурай
майы колдонулса, андан сактанса болот.

Химиялык дары -дармектерди колдонуу менен,  биз  көбүнчө терс  таасирлерге  дуушар болобуз,  алар
алгач  дарыланып  жатканынан  да  жаман  болушу  мүмкүн.  Рак  жана  кант  диабети  сыяктуу  кээ  бир
оорулуулар  мага  алардын  шарттары  дарыгерлер  берген  дары  -дармектерден  улам  келип  чыкканын
айтышты. Демек, пациенттин учурдагы медициналык абалына көбүнчө дарыгерлер өздөрү жок дегенде
жарым -жартылай жооп берет окшойт. Көптөгөн пациенттер мага жазылган дары -дармектерден келип
чыккан  коркунучтуу  терс  таасирлерин  деталдуу  түрдө  сүрөттөп  беришкен,  ошондуктан  мүмкүн
болушунча аларды колдонбоого аракет кылмакмын.

Денебиздин  химиясы  жана  башка  көптөгөн  заттарга  болгон  толеранттуулугубуз  ар  түрдүү
болгондуктан.  Көп  учурда  дарыгерлер  ар  кандай  химиялык  препараттардын  топтолушу  ден
соолугубузга жана жыргалчылыгыбызга кандай таасир этерин билишпейт. Эч кимибиз бирдей эмеспиз,
жана  аралаштырылган  ар  кандай  дары  -дармектер  уулуу  химиялык  коктейлден  кем  эмес,  кээ  бир
учурларда  пациент  үчүн ден соолукка  байланыштуу  күтүлбөгөн  кесепеттерге  алып келиши мүмкүн.
Ошентип, кандай гана дарыгер эмнени коопсуз жана эмне кабыл алынгыс экенин аныктоо үчүн бардык
белгисиз нерселерди эске алмак?
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Мен чынын айтсам, Альцгеймер жана башка көптөгөн оорулар сыяктуу шарттар көбүнчө дарыгерлер
жазып берген химиялык заттардын аралашмасынан келип чыгат деп ойлойм. Көптөгөн пациенттер мага
фармацевтикалык каражаттарды колдонуу менен туш болгон көйгөйлөр тууралуу айтып беришти, бирок
бул заттарды алууну токтотуп, майды иче баштагандан кийин көйгөйлөр жоголду. Кыскача айтканда,
эгерде кара куурайдан жасалган дарылар туура чыгарылса, аларды колдонуу өтө коопсуз жана зыянсыз,
бирок медициналык адистер берген нерсе эмес.

Аллопатиялык жана эмпирикалык медицинанын таасирин салыштырууга болобу?

Менин билишимче,  аллопатиялык медицина  менен  эмпирикалык медицинанын ортосунда эч кандай
салыштыруу  жок.  Аллопатиялык  медицина  көпчүлүк  учурда  зыяндуу  химикаттар  менен  уулардын
аралашмасы, аны эч ким жебеши керек. Эмпирикалык дары (өсүмдүктөрдөн алынган дары) миңдеген
жылдар  бою  колдонулуп  келген  жана  кара  куурайдан  өндүрүлгөн  дары  -дармектер  коопсуздукка
салыштырмалуу эмес. Кара куурай чайырынын дарылык жактан эффективдүү жана зыяны жок мунай
өндүрүлөт, кара куурай өсүмдүгүн "бардык эмпирикалык медицинанын ханышасы" кылат.

Көптөгөн  жылдар  бою  мен  көптөгөн  оорулуулар  менен  байланышта  болуп,  алардын  шарттарын
дарылоо  үчүн  колунан  келгендин  баарын  кылдым  жана  баары  ийгиликсиз  болгондон  кийин,  мага
кайрылышты. Менин оюмча, аллопатиялык жана эмпирикалык медицинаны колдонгон бейтаптар менин
ордуна  химиялык  дары  -дармектер  менен  кара  куурай  майынын  ортосундагы  айырма  жөнүндө
сүйлөшүүгө квалификациялуураак. Бирок, өкүнүчтүүсү, көптөр алдыга чыгуудан коркушат, ошондуктан
мен алар айткан нерселерди гана айта алам.

Бул  пациенттердин  көбү  мага  дарыгерлер  берген  дары  -дармектердин  ордуна  кара  куурай  майын
тезирээк  колдонорун  айтышты.  Жөн  гана,  анткени  ал  алда  канча  жакшыраак  иштеди,  эч  кандай
жагымсыз терс таасирлери болгон жок жана кыска убакыттын ичинде көптөр кадимки жашоого кайтып
келе алышты. Алар аллопатиялык дары -дармектерди колдонуу менен бул айыктыруучу таасирлерди
башынан  өткөрүшкөн  жок  жана  көпчүлүгү  бул  дарылар  чоң  зыян  келтирип  жатканын  сезишти.
Менимче, бул эмне үчүн мен азыр аллопатиялык дары -дармектерди колдонууну ойлобойм жана көп
адамдар дагы ошондой сезе баштайт деп ойлойм.

THCге көз карандылыктан тынчсызданууга негиз барбы?

Кара  куурай  өсүмдүгүнөн  алынган  үзүндүлөрдү  коркунучтуу  заттарга  көз  каранды  болгондордун
колдонуусунан баш тартуусун жеңилдетүү үчүн да колдонсо болот. Система бизге марихуананын шлюз
эффектиси бар экенин айтат, бул аны колдонгондордун жашоосун таштап, катуу баңгизатка көз каранды
болуп  калышына  алып  келет.  Мындай  билдирүүлөр  таптакыр  болбогон  нерсе.  Көз  карандылыкты
жоюуда пайдалуу  болгон  дарылар кимдир  бирөөнү көйгөйгө  алып келген  коркунучтуу  заттарга  көз
каранды кылып коюшу мүмкүн?

Мен кара куурай майы - бул дарынын дарысы экенине кошулам, бирок бул көз карандылыктан жапа
чеккен  адамдар  үчүн  кайра  ачылган  эшик  жана  аны  биздин  жолдор  менен  колдонгондор  жок
кылынбайт, биздин өкмөттөр биз ойлогондой. Бул өсүмдүктөн өндүрүлгөн дары -дармектерди чындап
билип алгандан кийин, анын дарылык колдонулушу чексиз экенин көрө аласыз.

Эми кара куурай майынын өтө чоң дозасынын "кыйратуучу" кесепеттерин карап көрөлү. Бул дары уйку
деп аталган жарым коматоздук абалга алып келет жана туура штаммдардан өндүрүлгөндө, морфинге
караганда алда канча эффективдүү ооруну басаңдатуучу дары. Эгерде жөнөкөй адам өтө көп нерсени
кабыл  ала  турган  болсо,  албетте,  алар  бир  топ  убакыт  укташат,  бирок  ойгонгондо  эч  кандай  зыян
көрүшпөйт жана эч кандай көз карандылыкка кабылбайт.

Мен  бул  дарыны  көптөгөн  пациенттерге  бергем,  бирок  бейтаптын  бул  затты  жакшы  пайдасына
колдонушуна тоскоол боло турган эч кандай шартты билбейм; дагы, убакыттын өтүшү менен биз кыла
албагандар  бар  экенин көрө алабыз.  Мен айтып жатам,  мен колдонууга  эффективдүү  жана коопсуз
болгон эч кандай дары -дармектерди билбейм жана медициналык системанын алар жөнүндө эч нерсе
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айта  албашына ишенем.  Эми кара  куурай майынын эффекттерин  карап  көрүңүз  жана  медициналык
тутумдун кандай таасир этерин карап көрүңүз.  Кара куурайдан жасалган дарыларды алуу, алар азыр
колдонуп жаткан заттардын зыяндуу жана коркунучтуу экенин эске алганда, алар ойлоп тапкан эң эле
шылтоо экенине кошуласыз деп ойлойм.

Бул дарыны жутуп, колдонуп, буулантып, же жакшы натыйжаларга ээ болгон суппозиторий түрүндө
колдонсоңуз болот. Сиз мунай жей баштаганда, сегиз саатка созулган кичинекей кичинекей дозалар эң
жакшы.  Эгерде  сиз  олуттуу  абалда  жабыркап  жатсаңыз  жана  күчтүү  дарыларды  ичип  жатсаңыз,
дозаңыздын  өлчөмүн  мүмкүн  болушунча  тезирээк  көбөйтүңүз  жана  бул  коркунучтуу  заттарды
колдонууну токтотууга аракет кылыңыз.

Жетекчиликке муктажмын деп ойлогондор үчүн, эң башкысы, бул жаман көз карандылыкты камтыган
химикаттарды сиздин врачыңыз койгон адам болгондуктан, алардан бул заттарды колдонууну кантип
токтотуу  керектиги  боюнча  кеңеш  сураңыз.  Эгерде  өзүңүздүн  врачыңыз  жардам  бергиси  келбесе,
натуропатка  же  гомеопатикалык  адиске  кайрылыңыз.  Мурда  көп  учурларда,  мен  эч  кимден  кеңеш
сурабастан, керексиз дары -дармектерди өз алдынча таштап кетишкенин көрдүм.

Май  менен  дарылоону  баштаганда,  апийимге  негизделген  дары-дармектерди  алып  жаткан  көптөгөн
бейтаптар  бул  коркунучтуу  заттарды  колдонууну  заматта  жарымына  кыскарта  алышат.  Көпчүлүк
учурларда,  бир -эки жуманын ичинде  пациент  бул дары -дармектерден  толугу менен баш тартышы
мүмкүн жана алар анча чоң эмес симптомдорго дуушар болушат.

Бул дары чындыгында сизди бийик көтөрүү үчүн эмес, бул эч кандай зыяны жок табигый зат менен
айыгууга уруксат берүү. Эми эмне үчүн биз адамдар башкаларга бул дарыны колдонууну четке кагууга
жол беришибиз керек? Кара куурайдын бекер дарылык колдонулушу - биздин учурдун эң маанилүү
маселеси, жана көптөр керексиз өлүп жаткандыктан, башка бардык көйгөйлөр салыштырмалуу түрдө
кубарып кетет.  Кара куурай - бул дээрлик ар бир адам өстүрүп, өндүрө турган массалар үчүн дары.
Азыр  дүйнө  жүзү  боюнча  сансыз  адамдар  өз  алдынча  дары  -дармектерди  чыгарышууда  жана  алар
биздин  маалыматта  баяндалган  натыйжаларга  жетишүүдө.  Өзгөрүү  убактысы  жакындап  калды,  биз
менен бирге көптөгөн адамдардын азап чегүүсүн токтотууга жана башка үмүтсүз дүйнөгө үмүт алып
келүүгө жардам бериңиз.

Кара куурай өсүмдүгү бул жерге коюлган, баарыбыз тамак -аш, була, дары -дармек, энергия жана башка
көптөгөн нерселер үчүн эркин колдонушубуз үчүн. Акыр -аягы, бул укмуштуу өсүмдүктөн 50 миңден
ашуун  түрдүү  буюмдарды  өндүрүүгө  болот.  Бул  мыйзамсыз  чектөөлөр  алынып  салынганда,  ал
адамдарды кайра тиешелүү жерлерине коёт. Дагы бир жолу алар табият менен байланышып, өзүн-өзү
камсыз кыла башташат. Миллиондогон жумуш орундары кенге негизделген кара куурайга негизделген
өндүрүштөрдү  алуу  үчүн  ошол  жерде  болмок  жана  кыска  убакыттын  ичинде  бизде  кара  куурайга
негизделген экономика болот ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Мен майды иче баштаганымда" Коркунучтуу "терс таасирлери бар болчу, мен жарым куту пончик жеп
койсом керек !!! Ха Ха Ха !!! Мен дагы уктап калсам кана! Мен күн сайын түндү чыдамсыздык менен
күтчүмүн, ошондуктан мен уктай алчумун. Мен 7: 00дө май алып, саат 9:30 чамасында уктап, 8:30 га
чейин уктайм. Керемет !!! ” Том

"Таң  калыштуусу,  биз  каннабистин  концентратын  күн  сайын,  коркунучтуу  окуяларсыз,  көз
карандылыксыз, эч кандай терс таасирлери же ага байланыштуу өлүмдөр менен байланышкан көптөгөн
окуяларды  угуп  жатабыз,  бирок  жергиликтүү  мыйзам  чыгаруучулар  марихуананы  өстүрүүгө,
колдонууга жана сатууга каршы күрөшүп жатышат. Big Pharma компаниясына болгон берилгендигин
жана  АКШдагы  кара  куурай  тармагынын  өсүшүн  чектөө  үчүн  "Booze-Baronдун  финансылык
паракорлугун жаап-жашыруу болуп саналат".

«Май ушул жумада атама бере баштады. Сөөк боюнча кээ бир тактарга жайылган өнүккөн простата
рагы.  Буга чейин ал көп уктап,  аппетитине келген.  Ал тамагындагы радиациялык оорудан эч нерсе
жеген  эмес.  Ошондой  эле  анын  кээ  бир  тынчсыздануулары  анын  башындагы  шайыр  көрүнүшкө
айланды!
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Ал дагы эле ооруканада ооруну басаңдатуучу нерселерди алып жатат, алар курч ооруга жардам берет,
баары көзөмөлгө алынганга чейин. Документтер мунай тууралуу билишпейт. Биз атүгүл майларды дары
менен айкалыштыруу идеясын кыйытканбыз, бирок дарыгерлер коркунучтуу терс таасирлерди ойлоп
табуу  менен  кайтышкан.  Алардан  бизге  изилдөөлөрдү  көрсөтүүсүн  сурагым  келди,  бирок  атамдын
бошотулушуна коркунуч туудургубуз келбейт, анткени биз аны оорлотуп, ашыкча дары -дармектерге
муктаж экенибизди суракка алуу үчүн "кыйын" деп белгилешкен.

Ооруканадагы ракты дарылоону эң жаман душманыма каалабайт элем. Мен коркунучтуу окуяларды
уккам, бирок кандайдыр бир деңгээлде атам үчүн баары башкача болот деп ойлогом. Кеч эмес деп терең
ишенем ». Эдмунд

- Эдмунд, алар мүмкүн болгон терс таасирлери жөнүндө туура айтышкан, бирок муну май эмес, ага
берген  химикаттар  себеп  болот.  Аны  канчалык  тезирээк  үйүнө  алып  келип,  майга  толтурсаңыз,
мүмкүнчүлүк ошончолук жакшы болот. Майдан баштоо эч качан кеч эмес, бир гана суроо - бул оорунун
алдын алуу үчүн кеч эмеспи. Бирок бул ага канча мунай жана канчалык тез кире тургандыгыңыз менен
түздөн -түз байланыштуу.

Муну менен мен сиз протоколго баш ийбешиңиз керек же чоң дозалар менен башташыңыз керек деп
айткан жокмун. Аны үйүнө жеткирип, протоколго баш ийиңиз жана жакшылыкка үмүт кылалы. JB

"Салам Jindrich, майдын" терс таасирлери "менен бөлүшкүңүз келет. Биринчиден, мен бир аз убакыттан
бери өзүмдүкүн жасап келе жатам, ошондой эле кээ бирлерди диспансерден сатып алам (өзүмдүкүнөн
жакшыраак!), Менде эч кандай өзгөчө абал же оору жок, балким, 2012 -жылдан бери 30 млге жакын жеп
койгом, ошондуктан ...

* мындан ары спирт ичимдиктерин иче албайм ... бир стакан вино мен чыктым! Мен ичүүнү токтотууга
аракет  кылган жокмун,  бирок чындыгында менин денем аны толугу менен четке  кагып жатат жана
башым так болуу чынында сонун!

* Көзүмдүн ириси толугу менен жашыл ... бул жерде жана ал жерде кичинекей күрөң чекиттер жок (эгер
иридологияны билсеңиз, анда бул кичинекей чекиттер органдардын иштешинин же ал тургай өлүмдүн
белгиси), ошондуктан тунук көздөр ден соолукту билдирет! 

* Ушул эле таасир менин 10 жаштагы койчумдун иттердей тунук көздөрүнө жана көп энергияга! (Ал
болжол менен 6 доза болгон). Май жана күтүлбөгөн терс таасирлер !! Рахмат жана Рикке бул дарыны
дүйнө менен бөлүшүү үчүн бардык аракеттериңиз үчүн. Көп сүйүү, Эстелла "

"Мен сизге айта алам, менин ит-итим (Чопан ити) сүт безинин рагы, чоң шишиктери бар болчу. Мен ага
күн  сайын  түнкүсүн  2  тамчы  бердим.  3  жуманын ичинде  БААРЫ КЕТТИ !!!  (Бул  эстроген  сезгич
адамдарда  эмчек  рагына  окшош  !!!).  ЖАНА  досумдун  өмүрүн  сактап  калды,  ал  табарсык  рагына
чалдыкты - Кетти. SOOO БАКТЫЛУУ, адамдарга жана жаныбарларга жардам бере алам ». Dolly

"Мен  иттеримдин  үчөөнө  тең  күн  сайын  бир  тамчы  май  берем,  өткөндө  ар  бир  итимди  рактан
жоготкондон кийин, рактын алдын алуу үчүн." Roger

«Мен өткөн жумада эле майга кусуу жөнүндө жазгам. Мен акыры токтоп калдым жана дагы деле ошол
эле партияны колдонуп жатам. Мен азыр өзүмдү абдан жакшы сезип жатам. Менин оюмча, мен бардык
фармацевтикалык препараттарды системамдан чыгардым. Бул аянычтуу окуя болду, бирок детокс эч
качан көңүл ачпайт ». Robin

"Мен так билбейм, бирок менин божомолумда сиз өтө эле көп нерсени кабыл алдыңыз. Өтө бийик болуу
сыяктуу нерсе бар жана ал кээ бир адамдарды кусууга алып келет. Мен өз тажрыйбасынан билген. (Мен
түшүндүм, бул анча -мынча мааниге ээ эмес.) ”Тина

- Тина, мен да ошону ойлодум жана эмнеге мынча ооруп жатканым боюнча көптөгөн суроолорум бар
болчу.  Мен  чындыгында  өткөн  жылдын  декабрында  мага  болгон  окуядан  улам  детокс  болгонуна
ишенем.  Онкологум  мага  "акыркы  этапта"  жүргөнүмдү,  майым  түгөнгөнүн  жана  сөөктөрүмдү
бекемдөөгө жардам берүү үчүн Зометанын IV аппараты бар экенин айтты. Көрсө, май аллергияга каршы
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таблетка  болуп  иштеп,  мени  Зометанын  таасиринен  сактап  калган  экен.  Майдын  жоктугунан,  мен
анорексияга  кабылдым, Зомета  менин сөөктөрүмө кирип,  кусуп,  чыйрыгып,  ооруканага  жатканымда
аябай кыйналдым.

Ошол окуядан кийин мен индиялык стильде отура албай калдым, анткени муундарым менен жамбашым
катуу  ооруп  калды.  Кайра  май  куюп  баштаганда,  башында  жакшы  болчу,  бирок  бара  -бара  ооруп
калдым. Мен кийин чындап ооруп калдым, бир нече күн бою кусканымда жана байкушумда кызыктай
бир нерсе болуп кетти, муундарымдын баары тазарып, 6 айдан кийин муундарым оорубай калды. Мен
дагы ийкемдүүмүн. Мен мунайдын муундарымдан чыгып кеткенине ишене алам, алар сиз менен бир
жыл бою жашай алышат ». Robin

"Мүмкүн  болушунча  тезирээк  айыккыс  пациентке  кайрылуу  абдан  маанилүү.  Терминалдык
оорулуулардын  көбү  химия/нурлануудан,  ооруну  басаңдатуучу  препараттардан  жана  башкаларды
башынан  өткөрүштү.  Анын  туура  жасалганын  текшериңиз  жана  мүмкүн  болушунча  тезирээк  иче
бериңиз, мен аны жок дегенде рак толугу менен жок болгонго чейин токтотпойт элем! " Бонни

"Дарыгерлериңиз"  сиз  терминалдуусуз  "десе,  сиз  ал жерде болгон нерсенин баарын сынап көргүңүз
келбейт беле? Ойлонуп көр ... Мындай диагноздон кийин эмнени жоготуш керек? Менин жээним бар,
бүгүн тирүү ... ушул майдын айынан ... Дагы айтуум керекпи? » Кэрол

«Бул мен анын жээнимин. Бул чынында эле иштеди ». Джоанна

«Мен жарым марафон  жасадым,  рак  илимдерин  изилдөө  үчүн  5000  доллар  чогулттум.  Мен билген
эмесмин, буга чейин эле шыпаа бар экен, бирок алар мага бербейт. Алар мага эки жолу чындап күчтүү
химиотерапия беришти.  Алар менин боорумду талкалашты;  алар менин бөйрөктөрүмдү талкалашты.
Былтыр апрелде мени үйгө жиберишти. Алты жума жашабайм дешти. Жана бул жерде мен бүгүн, дагы
эле тирүүмүн, анткени мен бүгүн бул жерде болуу үчүн өз дарымды кантип жасоону билдим.

Бул дарт жөнүндө баарына айтыш керек. Ар бир адам билиши керек: реалдуу медициналык марихуана
продуктулары бар, алар сиздин жашооңузга жана досторуңузга рак менен жашоого жардам берет. Баары
билиши керек: эч ким рактан өлбөйт. Дарылануу бар, ар дайым дарылоо болгон. Алар жөн эле ... Big
Pharma бизге уруксат бербейт. Алар кантип батынышат ?! Рак изилдөө-бул миллиарддаган долларлык
тармак  ...  А  алар  эмне  кылып жатышат?  Алар  мага  окшогон  адамдарды  баңгизаты  менен  өлтүрүп
жатышат. Бул текебердик! Дарысы бар! Phoenix Tears майы иштейт! Баарына айт. Өтүнөмүн!" Джоанна

"Саламатсызбы,  мен  майга  ишенем  жана  учурда  аны  рак  оорусуна  чалдыккан  апам  үчүн  колдонуп
жатам, бирок менин суроом бар, сен муну үч айда 2 унция жеш керек деп айтасың, бирок апам оорудан
улам абдан алсыз бир гана унция катары кабыл алынган жана үч айга жакын жолугушканы жатат, бирок
дагы эле алып жатат, мен дагы ошол эле эффект экенин билгим келет, анткени сен үч айда болушу керек
дедиң. Сураныч, мага жооп бер, анткени мен тынчсызданып жатам ». Esmeralda

«Ал ушуга чейин канча алганын көп ойлонбоңуз. Аны дагы бир аз жегенге аракет кылыңыз. Ага мурда
болуп көрбөгөндөй чоңураак бөлүк жегиле деп айт, ал түнкүсүн уктап жатканда, бара -бара көбүрөөк
жей алат. Ал түндө чоңураак дозаны жешин текшериңиз, ал тезирээк толеранттуулукту пайда кылат.
Менин атам биринчи үч айда ушундай кылды. Ал бир күндүн жарымынан ашыгына чейин жей алганга
чейин  көп  убакыт өттү,  ал  эми күнүнө 1/4  граммды эптеп  жеп жүргөндө  да  рак  жоголуп бараткан
(шишик кичирейип бараткан).  Азыр ал күнүнө бир граммдын тегерегинде,  ал 10 айда жүз граммдан
ашты. Ийгиликтер!" Хосе

Дары -дармектерди алмаштыруу

"Май менен болгон тажрыйбам менен, мен жеке колдонууга даяр боло турган бир да фармацевтикалык
дарыны билбейм. Менде бир нече себептер бар, бирок эң негизгиси - бул алардын кереги жок. Денеңиз
ата -бабаларыңыз жеген нерсени гана иштете алат; ар кандай химиялык заттарды иштетүүгө даяр эмес
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жана химиялык заттарды керектөө акыры кыйынчылыкка алып келет. Алар азыр сиз кыйналып жаткан
абалга жардам бериши мүмкүн, бирок баасын кийинчерээк төлөйсүз. Май адам ДНКсы менен резонанс
жаратып,  бүт  денедеги  клеткаларды  калыбына  келтирүүгө  жана  жашартууга  жардам  берет.  Май
тандалма түрдө иштейт жана денеңизге зыяндуу нерселердин баарына кол салат.  Мындан тышкары,
мунай зыяндуу терс таасирин бербейт. Бир аз апыртып айтканда, мунайды колдонуунун бир гана терс
таасири  -  уйку,  бакыт  жана  ден  соолук.  Бул  оорулуу  дененин  жана  акылдын адаттан  тыш абалын
башынан  өткөрбөйт  деп  айтууга  болбойт,  айрыкча,  алар  ичкенге  караганда  көбүрөөк  май  ичкенде.
Бирок алар муну жасашса да, эгерде алар жогорку сорттогу кара куурай майын колдонушса, жөн эле
уктап кетишет. Майдын таасири менен күрөшүүнүн эч кандай мааниси жок, жөн гана аны иштетип, аны
менен кошо агып кеткени оң. "JB

"Макул,  мен муну бөлүшүшүм керек.  Башка штаттагы досумдан май алдым. Биринчи алган нерсем
диспансерден болгон жана мен бул эмне болушу керек эмес экенин сездим. Мен бир нече саатта бир
кыйла  жакшы  өлчөмдөгү  дозаны  ичип  жүрдүм  жана  ал  көп  деле  иштебей  калды  окшойт.  Кечээ
досумдан  буюмдарды  алганымда,  мен  диспансердик  буюмдардагыдай  эле  сумманы  ала  алам  деп
ойлогом.  Бала  мен  жаңылдым!  Баарыңар  жай  баштагыла  деп  тамашалаган  жоксуңар!  Чыныгы
нерселерге ээ болгондо, албетте, күчтүү болот! Тилекке каршы, менде жакшы тажрыйба болгон жок,
негизги паранойя жана түнү бою уктай албай койдум. Менин уулум чындыгында келип, мени "багып
алышы"  керек  болчу!  Мен  бүгүн  абдан  чарчадым  жана  дагы  деле  эффекттерин  сезип  жатам,
ошондуктан, балким, бүгүн кабыл албайм жана эгер кылсам, күрүчтүн жарымынан аз болот! Менин
оюмча, эртең менен оорубайм.

- Кейси, лол. Балким, жаңы партияда кандайдыр бир сативалар бар, андыктан дагы бирин алууга аракет
кылыңыз.  Биз  сунуштаган  нерседен  өндүрүлгөн мунай  андай  кылбайт.  Мен жаңы партияны  же сиз
алгандын жарымын сынап көрмөкмүн. Бул жагымсыз сезимдер кээде кимдир бирөөдө пайда болушу
мүмкүн, бирок аны менен кантип күрөшүүнү үйрөнгөндөн кийин, бул көп нерсени билдирбейт, анткени
бала багуучуңуз тастыктай алат.

Бирок, дагы эле, мен айткандай, майдын ичинде кандайдыр бир энергия берүүчү сатива бар окшойт.
Бирок, балким, ал мурунку майга караганда ооруну басаңдатуучу таасирге ээ. Аз алып, анын кандай
иштегенин көрүүгө аракет кылыңыз. Экинчи жолу жакпаса, аны балаңызга эс алуу максатында бериңиз
же аны колдонуңуз (сулуулук үчүн ж. "Багыттар". Жакшы тилектер, JB

"Бул  ар  кандай  ооруларга  жана  ооруларга  каршы  иштейт.  Эгер  сиз  аны  алып  жатсаңыз,  калий
деңгээлиңизге көңүл буруңуз,  анткени алар кээ бир адамдарда төмөндөйт.  Бөйрөк, боор жана жүрөк
оорулары бар ар  бир адам үчүн,  регенеративдүү  эффекттер  үчүн RSO жана q10 менен  айкалышкан
бездик кошулмаларды караңыз. Матай

«Каннабиноиддер  гана  клеткаларды  жөнгө  салат.  Көпчүлүк  жаралар  үчүн  мазьдар/заттар
дезинфекциялоочу  заттар  болуп саналат  жана  дененин  айыгышы үчүн  идеалдуу  шарт  түзүүгө  гана
аракет кылышат. Каннабиноиддер-антибактериалдык / грибокко каршы / вируска каршы ж.б. Башкача
айтканда,  каннабиноиддерди  жарааттарда  колдонуудан  кийин  тырыктарыңыз  аз  болот,  анткени
клеткалар төмөнкү логика менен жөнгө салынат:

Мен бир аз жабыркадымбы? - Ооба = Клетканы кайра иштетүү/оңдоо үчүн аутофагия. Мен көп зыян
тарттымбы? - Ооба = Программаланган клетка өлүмү (Апоптоз)

Мен колдонгон күнүм өткөн жокпу? - Ооба = Программаланган клетка өлүмү (Апоптоз)

Мен аябай зыян тарттымбы? Ооба = некроз. Качан зыян ушунчалык катуу болгондо, эгерде бул жерге
каннабиноиддер колдонулбаса,  кандагы эндоген каннабиноиддер, адатта,  клеткаларга жетпей, аларды
жөнгө сала алышпайт жана бул чириген эт / некрозго алып келет.

Рак, адатта, бузулган клеткадан келип чыгат, анткени анын CB рецепторлору бузулгандыктан иштебейт.

Ракты  пайда  кылуучу  заттар,  адатта,  денеден  акырындык  менен  чыгуучу  жана  саякатында  дайыма
уюлдук зыян келтирүүчү заттар.
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Клеткалар  канчалык  көп  жабыркаса,  CB  рецепторлору  иштебей  турган  клетканын  бар  болуу
мүмкүнчүлүгү ошончолук жогору болот. Скотт

Ракты май менен айыктыруу

Сиз дарылаган пациенттердин санына караганда, мунай рактын бардык түрлөрү үчүн 
эффективдүүбү же сиз жардам бербей турган рактын кайсы бир түрүн билесизби?

"Май тери рагынын бардык түрлөрүн дарылоодо эффективдүү жана менин билишимче, бул ички рак
жана башка медициналык шарттарга да тиешелүү. Медициналык көйгөйлөрдүн бардык түрлөрү менен
жабыркаган бейтаптар менен иштөө боюнча көп жылдык тажрыйбадан кийин. Чынын айтсам, мунай
эффективдүү дарылоо болбогон шарттарды билбейм.

Жогорку сорттогу кара куурай майы, менин көрсөтмөм боюнча жасалып, колдонулганда, рактын бардык
түрлөрүндө иштейт окшойт жана мен дарылоонун эффективдүү болбой турган рагынын эч кандай түрүн
билбейм. Бир аз убакыт мурун, мен THC рактын бир түрүн пайда кылат деп ырастаган изилдөө жөнүндө
уккам, бирок менимче, бул коомчулукту чындыкты билишине жол бербөө үчүн көбүрөөк пропаганда
болгон. Мен бул изилдөө кемчиликтүү болушу керек деп гана айта алам жана мен эмне үчүн мындай
жыйынтыкка келгенимди түшүндүрөм.

Жөнөкөй сөз менен айтканда,  көпчүлүк изилдөөлөр көрсөткөндөй,  рак - бул бейтаптын денесиндеги
негизги көйгөйдөн улам көбөйгөн клеткалардын мутациясы.  THC мутациялык клеткаларды өлтүрөт.
Анда THC кантип жок кыла алган клеткаларды кантип өндүрө алат?

Эгерде сиз рак оорусуна алып келүүчү дарылоо ыкмаларын издесеңиз, анда химия жана радиациядан
башка нерсени издеңиз. Бул "дарылоо" деп аталган экөө тең абдан канцерогендик, ошондуктан, башкача
айтканда,  алар рак оорусуна алып келиши мүмкүн.  Ал тургай томография денени радиациянын чоң
дозасына  дуушар  кылат.  Нурлануу  клеткалардын  мутациясына  алып  келет  жана  бул  бизге  рак
клеткаларын мутация кылууну айткан. Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Майды химиотерапия жана нурлануу менен бирге колдонсо 
болобу?

«Бейтаптар  мага  бул  суроону  берсе,  мен  аларга  ооба,  мунайды  химия  жана  радиация  менен  бирге
колдонсо болорун айтам. Бул майдын колдонулушу абдан пайдалуу болоруна шек жок жана бул аларга
мындай дарылоолордун таасиринен аман калууга жакшы мүмкүнчүлүк берет. Ошентсе да, эмне үчүн
акыл -эси жайында кимдир бирөө химия жана нурданууну ойлонот?

Химия жана нурлануу ракты айыктырбайт, аны пайда кылат, мен мурда мындай деп аталган дарылоону
алууну пландап жаткан адамдарга май берүүдөн баш тарткам. Эмне үчүн мен медициналык системадан
ушундай дарылоону пландап жаткан адамга май өндүрүү үчүн түрмөгө түшүү коркунучу бар? Эгерде
кимдир бирөө химия же радиацияны алууну чечсе, бул анын тандоосу. Бирок, менин көз карашымда,
эгерде бул адамдар медициналык системанын уулануусуна жол берүүнү каалашса, анда мен дарылоону
камсыз  кылуу  акылсыздык  деп  ойлойм.  Бул  оорулуунун  веналарына  уу  чыгарганда  антидот  берүү
сыяктуу.

Мурда мен бул дарыны эч кандай зыяны жок эффективдүү дарылоону каалаган бейтаптарга бердим
жана аларга аман калуу үчүн абдан жакшы мүмкүнчүлүк бердим. Бирок мен медициналык тутумдун
көбүн  дары  -дармекке  караганда  киши  өлтүрүү  деп  эсептейм.  Ошол  себептен  ден  соолугу  начар
адамдарга мунайды алып, медициналык системадан жана дарыгерлерден алыс болгула деп айтам.
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Медициналык  адистер  ракты  дарылоодо  сарамжалдуу  мамиле  кыла  баштабаса,  пациент  алардын
кеңештерин такыр сурабаганы жакшы деп ойлойм. Медициналык системанын акыры эмне берет, адатта,
пайдасынан зыяны көп жана пациенттин аман калуу мүмкүнчүлүгүн азайтат. Химия жана нурдануудан
улам келип чыккан жана калтырылган зыян көпчүлүк учурларда пациенттин өлүмүнө алып келет, эгерде
алар өздөрүн детоксикациялоо үчүн көп өлчөмдөгү май ичишпесе. Химио жана радиацияны колдонгон
адамдардын басымдуу бөлүгү дарыланып жаткан рактан эмес, бул дарылоонун таасиринен өлөт.

Мен айткандай,  менин тажрыйбамдан  улам,  май рактын бардык түрлөрүндө  иштейт  окшойт,  бирок
менде дарыланууга ээ болуп, андан баш тарткан бир нече адам болгон. Мен алардын жүрүм -турумун
түшүндүрө албайм, акыры алар медициналык системаны бузууну каалашкан жок окшойт. Муну кылган
саналуу гана адамдар болгон жана менин билишимче, аягында бул оорулуулардын баары каза болгон.
Мен эмне үчүн адамдар эмне кылып жатканын жана эмне үчүн алар өз жашоосуна ушунчалык көңүл
кош мамиле кылышканын түшүндүрүп берүүнү каалайм.  Бирок,  эгерде алар өздөрүнө медициналык
системанын камдап койгон нерселери жөнүндө билим берүүнү каалашпаса,  мен бул улана берет деп
күтөм ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Рак менен ооругандардын ийгилиги?

"Адамдар  мага  рак  диагнозу  менен  келгенде  жана  алар  химиотерапиядан  же  нурдануудан  баш
тартышканда,  алар  өлүмдүн  босогосунда  дарылануу  үчүн  күтпөй  туруп,  же  алар  баш  тартышпаса,
айыгып кетүүгө болот. майды туура жол менен жутуп алыңыз.

Майды дарылоону туура кабыл алса, медициналык системадан катуу жабыркагандардын болжол менен
75% ы рак оорусун калыбына келтириши мүмкүн. Бирок, 4төн 1ге жакыны абдан начар жабыркагандар
бар, эң жакшы үмүтү бар, алар биз менен жүргөндө аларга жашоо сапатын жакшыртуу. Бирок мындай
абалдагы бейтаптар үчүн майды ичүү дагы деле жакшы мааниге ээ, анткени бул алардын азабын бир топ
жеңилдетет жана көп учурда алар күтүлгөндөн алда канча узак жашашат.

Ракты айыктыра алсаңыз да,  акыры химия жана нурдануу зыян,  эгерде келтирилген зыян калыбына
келбесе, оорулуунун өлүмүнө алып келет. Бул адамдар рактан өлбөйт; алар чындыгында медициналык
системадан алган "медициналык дарылоолордон" өлүп жатышат. Көрүнүп тургандай, кара куурайдын
майы укмуштуудай ийгиликке ээ, айрыкча дарыгерлер катышпаса. Бирок, эгерде медициналык система
сарамжалдуу боло баштаса жана бул дарыны керектүү түрдө колдоно баштаса,  менимче, аман калуу
деңгээли ого бетер жогорулашы мүмкүн.

Сиз билген канча адам май менен өздөрүн айыктырды?

2003  -жылдан бери  мен  бул  майды медициналык көйгөйлөрдүн  бардык түрлөрү  менен  жабыркаган
болжол менен 5000 кишиге бердим. Бул пациенттердин көбүнүн көңүл буруусу керек болгон бир нече
медициналык маселелери бар болчу, бирок көпчүлүгү бул майды колдонуу менен көзөмөлгө алынган же
айыгып  кетишкен.  Бул  дарынын мыйзамсыз  статусуна  байланыштуу,  мен  эсепке  алууну  жүргүзгөн
эмесмин, бирок мен жүздөгөн адамдарды тышкы жана ички рактардан айыктырганын, башка көптөгөн
шарттарды көрдүм десем жаңылышпайм.

Мындан тышкары, мен жума күнү дүйнөнүн булуң-бурчунан көптөгөн электрондук каттарды алам, бул
май алыскы өлкөлөрдөгү бейтаптарга канчалык жардам бергенин айтып берем. Биз инструкцияларды
веб  -сайтыбызга  коюп,  "Дарылоодон  кач"  даректүү  тасмасын  алып  чыгып,  бардык  жерде  жеке
адамдарга кантип айыгуу керектигин түшүндүрүп бергенде, бул көп көңүлдү бурду жана көптөр бул
маалыматты  муктаждарга  дары  -дармек  менен  камсыз  кылуу  үчүн  колдонушту.  бул  иштеген  Бул
мунайды өндүрүү оңой болгондуктан, дүйнө жүзү боюнча көптөгөн адамдар анын артыкчылыктарын
башынан өткөрүштү  жана менин үмүтүм бар,  жакынкы келечекте  бизде  баары ушундай  болот.  Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк
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Майды колдонууну баштоо өтө эле кечпи?

«Бул  укмуштуу  дарыны  колдонууну  баштоо  эч  качан  кеч  эмес.  Медициналык  системадан  катуу
жабыркаган адамдардын деле айыгууга жакшы мүмкүнчүлүгү бар. Бизде өпкө рагы менен ооруган бир
мырза  бар  болчу,  ал  ооруканада  болчу  жана  дарыгерлер  ага  жашоого  24  саат  убакыт  беришкен.
Медициналык  системанын  каршылыгына  карабай,  уулу  ага  чоң  өлчөмдөгү  май  берип,  эртеси
ооруканадан чыгып кеткен. Болжол менен он беш айдан кийин, бул 83 жаштагы ардагер өлдү, бирок
өпкөнүн рагынан эмес, ал көп жылдар бою ооруп жүргөн жүрөк оорусунан улам көз жумду. Ал жашаган
кошумча айларда, ал жакшы жашоо сапатына ээ болуп, эч кандай оорусу жок уктап жатып каза болгон.
Бул өпкө рагынан өз суюктугуңузга чөгүп, ооруканада өлгөндөн жакшы эмеспи?

Биз рактын 4 -стадиясы бар жана жашоосу күтүлбөгөндөрдү дарылоодо чоң натыйжаларга ээ болдук.
Албетте,  биз  алардын  бардыгын  куткара  алган  жокпуз,  бирок  бир  нерсе  анык,  биз  медициналык
системанын акылынан айыгып кеткен дарылоо жана аман калуу көрсөткүчтөрү менен салыштырмалуу
көптөгөн нерселерди сактап калдык. Мен мурда айткандай, бул май рактын бардык түрлөрүн дарылоодо
эффективдүү,  бирок  мен  көбүнчө  өпкө  рагы  жана  лейкемия  менен  жабыркагандарга  күбө  болгон
жыйынтыктар чындап таң калыштуу болгон. Көбүнчө, рактын бул түрлөрү май дарылоого абдан кескин
түрдө жооп беришет жана бейтаптар күн сайын алардын шарттарынын жакшырышын көрүп калышпайт.

Мен мунайды алып жаткандарды системасына мүмкүн болушунча тезирээк киргизүүгө үндөйм. Идея
THC  жүктөлгөн  майды  денесине  канчалык  тезирээк  сиңире  алат,  ошончолук  ракты  жана  башка
шарттарды айыктырат.  Бул пациенттин  аман калуу  мүмкүнчүлүгүнө  ээ  болушун камсыздайт,  бирок
ошентсе да аларга зыян келтирилбейт.

Мен өмүрүнө коркунуч туудурган оор абалдагы баарына айтам: "Май сиздин өмүрүңүздү сактап калат,
же андан чыгууну жеңилдетет". Оорулуу өтүп кетсе дагы, алар муну абийирдүүлүк менен жасашат жана
ошол  коркунучтуу  оору  дарыларынын  таасиринен  качууга  болот.  Биздин  максатыбыз  -  мүмкүн
болушунча куткаруу, бирок жардамга муктаж болбогон адамдар үчүн, алар оор азаптуу өлүмдөн өтпөй
тургандыгын билүү дагы деле жагымдуу, башкалары сыяктуу эле, ооруканаларда да туруш керек ». Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Кээ бир адамдарга башкаларга караганда айыгуу 
кыйыныраакпы?

«Дарылоо  эң  кыйын  адамдар  медициналык  системанын  катуу  жабыркоосуна  жол  берген  адамдар.
Химиотерапия жана нурлануу экөө тең канцерогендик дарылоо, башкача айтканда ракты пайда кылат.
Эгерде пациент бул деп аталган дарылоолордон аман калса,  алар шишиктин көлөмүнүн азайышына
күбө  болушу  мүмкүн.  Бирок  аягында  бул  дарылоолор  денени  ушунчалык  ууландырат,  ошондуктан
аларды коргой турган иммундук системасы жок калат. Бул дарылоонун өзүндө ракты пайда кылуучу
таасирлер менен бирге ракты дененин башка жерлерине жайылтууга жардам берет.

Оорулуунун иммундук системасы жок болгондуктан, аларды коргоо үчүн тийиштүү түрдө иштейт, эми
алар өлүмгө алып келүүчү көптөгөн медициналык көйгөйлөрдөн коргоно алышпайт. Ар бир акыл -эстүү
адам  медициналык  тутум  тарабынан  берилген  дарылоолор  эмнеге  иштебей  турганын  түшүнүүдө  эч
кандай  кыйынчылыкка  туш болбошу керек.  Ошентсе  да,  дарыгерлер бизге  натыйжалуу дарылоонун
башка  түрлөрү  жок  экенин айтып келишет.  Менимче,  бул  дарыгерлерге  жана  башка  адистерге  бир
нерсени түшүнбөө үчүн жетиштүү акча төлөсөңүз, көпчүлүк учурда алар макул болушат.
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Мен дагы айта кетишим керек, бейтаптар каннабиноиддик рецепторлорун бөгөгөн же эндоканнабиноид
системасынын  ишине  тоскоол  болгон  дарыларды  ичип  жатышат.  Мындай  дарылар  Ремонабант,
Суринабант,  Таранабант  жана  Ибипенабантты  камтыйт.  Бул  заттарды  биринчи  кезекте  дарыгерлер
жазып беришкендиктен,  менимче, бул алар менен талкууланышы керек. Бул пациенттерге химиялык
дары -дармектерден мүмкүн болушунча эртерээк чыгууну айтуумдун себептеринин бири. Эгерде сиздин
каннабиноиддик рецепторлоруңуздун функциясы бузулган болсо, анда мындай адамдарды дарылоону
бир топ кыйын же мүмкүн эмес кылат.

Бүгүнкү  күндө  көптөгөн  адамдар  биздин  акылдын  күчү  олуттуу  оорулардан  айыгуу  менен  көп
байланыштуу  деп  ойлошот  окшойт.  Алар  көбүнчө  позитивдүү  мамиле  жана  колдонулуп  жаткан
дарылоого  бекем  ишенүү  айыгууга  келгенде  абдан  маанилүү  экенин  сезишет.  Бирок  мага
кайрылгандардын  көбү  дарылоону баштаганда  бул майдын пайдасы тиерине  ишенишкен  эмес.  Мен
позитивдүү  ой  жүгүртүүнүн  күчү  пайдалуу  болушу  мүмкүн  экенине  кошулганым  менен,  мен
дарылагандардын басымдуу бөлүгү ансыз абдан жакшы айыгып кете алышкан окшойт.

Мен  айыктырууну  пациенттин  акыл  -эсинин  абалына  эмес,  колдонулган  туура  дарыларга  көбүрөөк
тиешеси бар деп карайм. Мен бул жаңы доордун риторикасына ишенгендердин көбү макул эместигин
күтөм,  бирок  мен  күбө  болгон  нерселерди  бурмалоого  негиз  жок.  Мындан  тышкары,  биздин  үй
жаныбарларыбыздын  жана  башка  жаныбарлардын  денесинде  каннабиноиддик  рецепторлор  бар,
ошондуктан  алар  да  бул  майдын  таасиринен  пайда  ала  алышат.  Мен  көптөгөн  жаныбарларды
дарыладым жана  бул  жандыктардын  кээ  бирлери  абдан  акылдуу  болушса  да,  бул  майдын  жасаган
кереметтеринин позитивдүү ой жүгүртүүгө эч кандай тиешеси жок экенине ишенем ». Рик Симпсон,
Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Лейкемия

«Эгерде сиз лейкозго чалдыккан адамды кара куурай майы менен дарыласаңыз, анда ал бат эле натыйжа
берет.  Лейкемия,  менин  тажрыйбамдан  улам,  ички  онкологиялык  оорулардын  эң  оңой  айыккан
түрлөрүнүн бири жана биз мунайды колдонуу менен укмуштуудай натыйжаларды көрдүк. THC денеге
киргенден кийин биринчи орунда канга кирет. Эгерде кан канда бар болсо, анда ал көпкө созулбайт.
Мен лейкемия менен жабыркагандардын ак кан клеткаларынын санынын эки күндүн ичинде кескин
азайганын көрдүм жана менин оюмча, бул абалдан жабыркагандар үчүн мындан өткөн жакшы дарылоо
жок экенин сезем ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Теринин рагын дарылоо

«Эгерде  май туура өндүрүлгөн  болсо,  анда  ал  теринин  рагын айыктыруу  үчүн сөзсүз  иштейт  жана
тапшырманы аткаруу үчүн адатта аз гана май керектелет. Көйгөй жаратып жаткан жерге майды сүйкөп,
бинт менен жаап коюңуз,  андан кийин жаңы май менен жаңы бинтти ар бир үч же төрт күндө бир
сыйпаңыз жана рак тез эле жоголуп кетиши керек.

Мен ар дайым бейтаптарга рак жок болгонго чейин дарыланууну улантууну айтам, андан кийин дагы
эки жума бою ошол аймакты дарылоону улантыңыз, эгер рак дагы эле бар болсо. Муну кылуу менен
бардык рак клеткалары өлүп калат жана менин көрсөтмөм аткарылса теринин рагы кайтып келгенин эч
качан көргөн эмесмин.

Эгерде сиз тери рагына бир топ убакыттан бери чалдыксаңыз жана рак жакшы аныкталган болсо, аны
айыктыруу үчүн бир аз убакыт кетиши мүмкүн, бирок, адатта, өтө оор учурларда да, тери рагы бир айга
жетпей жоголот. Өзгөчө учурда, бул көбүрөөк убакытты талап кылышы мүмкүн, бирок андай болсо,
анда  ал толугу менен  айыкканга  чейин дарылоону улантыңыз.  Көптөгөн  адамдар тери рагын дароо
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айыктыра  алышат,  бирок  мунун  баары  сиздин  айыгууңуздун  ылдамдыгына  жана  рактын  канчалык
тереңге айланганына жараша болот.

Каннабыңыздын майын колдонуп тери рагын айыктырган канча адам бар?

Мен терини рагы бар жүздөгөн адамдарды май менен камсыз кылдым. Адатта үч жуманын ичинде рак
жок  болуп,  дени  сак  кызгылт  тери  гана  калат.  Мен,  чынында  эле,  канча  бейтап  мындай  ракты
айыктыруу үчүн менин дарылоо ыкмамды колдонгонуна баа бере албайм. Ошентсе да, бул ушунчалык
белгилүү  болуп  калгандыктан,  мен  ушул  убакка  чейин  дүйнө  жүзү  боюнча  жүз  миңдеген,  болбосо
миллиондогон адамдар бул абалдан ушундай жол менен айыгышкан деп күтөм.

Бул дарылоону стандарт процедураларга салыштыра аласызбы?

Тери  рагын  кара  куурай  майы  менен  дарылоо  менен  медициналык  тутум  туура  дарылоону  аташат
дегендин ортосунда эч кандай салыштыруу жок. Көбүнчө операция жасалат, кээде алар бар болгон рак
клеткаларын алып салууда ийгиликтүү болушат. Бирок мен аны жолуктуруу үчүн кайра -кайра кайтып
келген  жолуктургандарга  караганда,  мен бул сейрек  кездешет  деп айтаар  элем.  Өтө көп  учурларда,
пациенттер бул операцияларды кайра -кайра кайталап туруу үчүн дарыгерлерине кайрылышы керек.

Бул  операциялар  бир  нече  жолу  жасалганда  да,  медициналык  система  көбүнчө  көйгөйдү  жок  кыла
албайт. Дарыгерлер тери рагынын башка дарылоо ыкмаларын да колдонушат, мисалы, суюк азот жана
химия камтыган кремдер. Бул дарылоо, адатта, оорутат жана көп учурларда, рак кайра эле келе берет
жана бир топ начарлап кетет.

Кара  куурай  майы  тери  рагын  дарылоо  үчүн  колдонулганда,  ал  мутациялуу  рак  клеткаларын  гана
өлтүрөт  жана абал,  адатта,  тез  айыгат.  Бул зыянсыз  эффективдүү  дарылоо дени сак  клеткаларга  эч
кандай зыян келтирбейт жана менин тажрыйбам боюнча, мен бул абалды дарылоонун эң акылдуу жолу
деп  эсептейм.  Медициналык  система  колдонгон  ыкмалар  -  эң  аз  жагымсыз  деп  айтуу  жана  мунай
колдонулганда инфекциялар же башка кыйынчылыктар жөнүндө тынчсыздануунун кажети жок ». Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк
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Мунай химиялык терапияга каршы

Химиотерапия, нурлануу же башка химиялык дарылар менен салыштырганда бул дарылоонун 
негизги артыкчылыктары кайсылар?

«Кара куурай майынын кадимки дарылоого караганда үч негизги артыкчылыгы бар. Биринчиден, кара
куурайдын  майы  эч  кандай  зыяны  жок,  экинчиден,  иштейт,  үчүнчүдөн,  оорулууну  өлтүрбөйт.
Химиотерапия, нурлануу жана башка уулуу химиялык дарылар денеге чоң зыян келтирет жана өтө көп
учурларда  аман  калуу  мүмкүнчүлүгүбүздү  азайтат.  Мындан  тышкары,  мындай  дарылоого  чыдаган
бейтаптар көбүнчө ушул дарылоонун өзүнөн улам келип чыккан башка медициналык көйгөйлөр менен
аякташат.

Мен кара куурайдын дарысын медициналык системанын бергенине салыштыра албайм, анткени алар
бизге эмнени дары катары эсептешпейт. Химиялык дарылар боорго уулуу. Мындай химиялык заттар
денебизде болбошу керек экенин эч кимге ачык көрсөтпөшү керек, анткени алар уулуу жана оорулуу
үчүн коркунуч жаратат.

Химиотерапия жана нурлануу канцерогендик болуп саналат, демек, бул дарылоолор уулуу гана эмес,
алар ошондой эле рак оорусуна алып келиши мүмкүн. Көп учурда, шишиктин өлчөмүн химиотерапия же
нурлануу менен азайтууга болот,  бирок көп учурларда ал рактын жайылышына шарт түзөт.  Мындай
дарылоолордун  канцерогендик  таасиринен  жана  уулуу  табиятынан  алар  сизге  эң  керек  болгондо
иммундук системаңызды бузат. Менин оюмча, химиотерапияны же радиацияны рак оорусуна же башка
шарттарга каршы дарылоо деп атоо күлкүлүү, бирок аларды такыр колдонууга болбойт.

Майды колдонуу нур терапиясын алмаштыра алабы?

Радиотерапия термини абдан жакшы угулат. Бул пациенттин радиодон кээ бир музыканы угушу менен
гана  айыгып  кетет  окшойт.  Албетте,  көбүбүз  билгенибиздей,  бул  чындыгында  болуп  жаткан
нерселерден алыс, андыктан аны нурлануу терапиясы деп атайлы.

Мен нур  терапиясы  химиотерапиядан  жакшыраак  деп  ойлобойм,  анткени  бул  дарылоонун экөө  тең
уулуу жана ракты пайда кылат.  Кара куурай дарысы биздин өлүмгө алып келүүчү же шартыбызды
начарлата  турган  дарылоолор эмес,  рак  жана башка  бардык оорулардан  коргонуунун биринчи  сабы
болушу керек.

Мен көрүп тургандай, медициналык системанын денебизге мындай кыйратуучу нерселерди жасоосуна
уруксат  берүү  -  бул  өлүүнүн  эң  тез  жолу.  Кээ  бирөөлөр  үчүн  химиотерапия  жана  нурлануу
кечиктирүүчү тактика катары иштейт, бирок аягында бул дарылоолордун денеңизге тийгизген зыяны
коркунучтуу.  Эгерде сиз мындай дарылоолорду жана алардын эффекттерин башынан өткөргөн адам
болсоңуз, анда бактылуу жылдыздарыңызды эсептеңиз, анткени басымдуу көпчүлүгү анчалык бактылуу
эмес. Мындан тышкары, мен адамдарды компьютердик томографиядан жана башка нерселерден оолак
болуу эң жакшы экенин эскертким келет, анткени алар пациенттерди нурлануунун чоң дозасына дуушар
кылышат, бул дагы рак же башка ден соолук маселелерине алып келиши мүмкүн.

Кендир  майы  организмге  уулуу  эмес  жана  бул  май  ракты  же  башка  ооруларды  дарылоодо
колдонулганда, дени сак клеткаларга зыян келтирбейт. Кара куурай майын алгандан кийин, пациентти
абдан эс алдырат, ошондуктан алар көбүрөөк эс алып, уктап алышат, бул айыгууга өбөлгө түзөт.

Менин  көз  карашымда,  химиялык  дарылар  менен  кара  куурай  майынын  ортосунда  эч  кандай
салыштыруу жок. Химиялык заттар жана уулар зыян келтирет жана сиздин жыргалчылыгыңызга таасир
этет;  алар да катуу терс таасирин тийгизиши мүмкүн, ал тургай өлүмгө алып келиши мүмкүн. Кара
куурай майы ден соолукка жана тез айыгууга үндөйт. Мен бул зат жашоого өбөлгө түзөт деп айткым
келет жана аны колдонуу тажрыйбамдан улам, мен чындыгында ушундай экенин билдире алам.
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THC дени сак клеткаларга каршы рак клеткаларына кандай таасир этерин сүрөттөп бересизби?

Биринчиден,  THC  дени  сак  клеткаларга  зыян  келтирбейт,  бирок  рак  болуп  калган  клеткаларга
кыйратуучу  таасирин  тийгизиши  мүмкүн.  Көпчүлүк  адамдар  бул  клеткалардын  өзүн  кантип  алып
жүрөрү жөнүндө аз эле маалыматка ээ, бирок чындыгында рак клеткалары өз жанын кыюуга аракет
кылып жатышат  жана  бул далилденген  факт.  Бирок,  эгерде  биздин  иммундук  системабыз  бузулган
болсо, анда биз алардын өсүшүн токтотуу үчүн табигый каннабиноиддерди өндүрө албайбыз. Клеткалар
рак болуп калганда, алар иш жүзүндө каннабиноиддик рецепторлорду өндүрүшөт, бул биздин денебиз
өндүргөн табигый каннабиноиддердин оңой киришине мүмкүндүк берет. Ушул эле рецепторлор кара
куурай өсүмдүгү өндүргөн THC сыяктуу каннабиноиддерди да кабыл алышат жана бул пациентке чоң
пайда  алып  келиши  мүмкүн.  Эгер  денеңиз  рактын  өсүшүн  токтотуу  үчүн  бул  табигый  заттарды
жетиштүү өндүрбөсө,

Кара куурай майын жутуп,  бул каннабиноиддерди мол берет,  андан  кийин ооруну көзөмөлгө алып,
айыктырууга болот. Биздин денебиз күн сайын рак клеткаларын өндүрөт, андыктан баарыбызда рак бар,
бирок  эгер  иммундук  системабыз  туура  иштесе,  бул  клеткалар  биздин  жыргалчылыгыбызга  анча
коркунуч  келтирбейт.  Иммундук системабыз  начарлаганда,  көбүнчө рак анын катышуусун белгилүү
кылат. Бирок, эгер адам медициналык системага баруунун ордуна, иммундук системасын күчөтүү үчүн
кара куурай майын жутуп алуу үчүн акылдуу болсо, анын катышуусу көпкө сезилбейт.

Биз  бул  темада  изилдөө  иштерин  изилдедик  жана  мен  азыр  THC  эмне  үчүн  ракты  дарылоодо
эффективдүү  экенине  илимий  түшүндүрмө  берем.  Кара  куурай  майы рак  дарысы  катары  киргенде,
мунайдагы THC керамид аттуу май молекуласынын топтолушуна алып келет. Керамид рак клеткалары
менен байланышканда,  дени  сак  клеткаларга  эч  кандай  зыян келтирбестен,  программаланган  клетка
өлүмүнө алып келет.  Бул биз  изилдеген  илимий изилдөөлөрдө  ушундай  түшүндүрүлгөн,  бирок мен
башка түшүндүрмөлөрдү издөөнү токтоткон эмесмин.

Батя Старк аттуу сонун айымдын жардамы менен мен эпифиз безибизди жана ал чыгарган мелатонинди
камтыган жаңы теорияны иштеп чыктым. Фтор жана көптөгөн химикаттар, алар менен байланышкан
башка нерселер, көбүнчө эпифиздин мелатонинди өндүрүү жөндөмүн начарлатат. Мелатонин - адамга
белгилүү болгон эң чоң антиоксидант жана денебиздеги ар бир клеткага жетет. Эпифиз бези жана ал
чыгарган  мелатонин  ден  соолукту  чыңдоодо  абдан  чоң  роль  ойной  алат  жана  чындыгында  биздин
жалпы жыргалчылык сезимибизге байланыштуу.

Эпифиз  безинин  функциясы  бузулганда,  анын мелатонин  өндүрүү  жөндөмү абдан  төмөндөйт.  Жаш
өткөн  сайын  мелатониндин  деңгээли  төмөндөйт  экени  аныкталды,  менимче,  бул  азайтуу  рактын
өнүгүшүнө  да  таасирин  тийгизиши  мүмкүн.  Кендирди  чегүү  мелатониндин  деңгээлин  бир  топ
жогорулатары илимий жактан далилденген. Балким, бул кара куурай чылым чеккендердин рак оорусуна
чалдыкпагандарга караганда төмөн болушунун себептеринин бири. Эми чийки күйбөгөн мунайды ичүү
мелатониндин деңгээли үчүн эмне кыларын ойлонуп көрүңүз.

Мен  түшүнгөндөй,  мунайдагы  каннабиноиддер  эпифиздин  ашыкча  иштешине  алып  келет  жана
мелатониндин деңгээли кескин жогорулайт. Бул, жок дегенде, жарым -жартылай, биз ойлогон нерсе, бул
дарынын рак, анын ичинде көптөгөн шарттарга тийгизген кереметтүү таасири. Эгерде эпифиз бези көп
сандагы мелатонинди өндүрүп жатса, анда ал денеге эч кандай зыяны жок, бирок оорулуу ооруп жаткан
ооруга катуу таасирин тийгизиши мүмкүн. Мелатониндин деңгээли жогору бойдон калганда, оорулууну
же ооруну көп учурда көзөмөлгө алып, ал тургай толук айыктырууга болот. Чындыгында, мен дарыгер
эмесмин  жана  адис  болуу  үчүн  керектүү  квалификацияга  ээ  эмесмин,  бирок  мен  дагы  деле  башка
түшүндүрмөлөргө  оюбузду  ачык  калтырышыбыз  керек  деп  ойлойм.  Эгерде  мен  мелатониндин
маанилүүлүгү  жөнүндө  туура  айтсам,  анда  ал  бизге  ооруну  көзөмөлдөөнүн  жаңы  ыкмасын  бериши
мүмкүн жана бул дарынын картаюуга каршы эффекттерин түшүндүрүүгө жардам берет. Рик Симпсон,
Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк
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Рак күбөлүктөрү

Девизи:  Рактын  өзүнөн  -өзү  ремиссиясы  кара  куурай  майынын катышуусунда  таң  калыштуу  түрдө
пайда болот окшойт

«Досумдун  сөөк  рагы  бар.  Өткөн  жумада  эле  май  башталды,  оору  кетти,  ал  өзүн  жакшы  сезет.
Онкология дарыгерлери таң калышты ». Джо

"Кечээ бир аз жакшы кабар. Биз берген кишиге бир нече жумадан кийин өпкөсүндөгү шишиктер жок
болуп кеткени аныкталганда, анын дарыгери полго түштү. Бир кичинекей түтүк! Бизде бир нечеси бар,
алардын баары жакшы. Мен баары жакшы деп үмүттөнөм. Phoenix Tears тирүү жана жакшы ». Крис

"Жаңыртуу  -  Менин  81  жаштагы  досум  3  шишикти  бетинен  (тери  рагы)  кабыкчалуу  клеткалык
карциномадан өткөрдү.  Алар дүйнөнүн эң мыкты дарыларына каршы турушкан жок.  Май боюнча 5
жума жана ал 15 жылдагыга караганда өзүн жакшы сезет.  Анын аппетити кайра келди! Ал согушта
жеңип жатат !!! Биз күрөштө жеңип жатабыз! Хосе

Стив: Ал майды сиңирип алып, аны жергиликтүү колдонуп жатабы?
Хосе: Экөө тең
Стив: Фантастика Кимдир бирөөнүн жашоосун ушундай өзгөртө аларыбызды билүү таң калыштуу 
эмеспи
Хосе: Ал 68% THC майын зайтун майы жана кокос майы менен аралаштырып, бетине 2 жума сүртүп 
баштады. Ошондой эле, аны жаагынын ички жагына сүрткөндөн кийин зайтун майы жок жутат.
Хосе: Анын доктору кечээ мага чалып, ал дагы тери рагына чалдыкканын жана мунайдын өзүн сынап 
көрүүсүн каалаарын айтты.
Стив: Эми бул жардам сурап жаткан дарыгер тууралуу фантастикалык кабар. Молодец досум !!!! Мен 
сиздин 81 жаштагы эски досуңуз кайрадан жашоодон ырахат алганына кубанычтамын.
Хосе: Ооба, чынында эле укмуш! Dr P, биз аны чакырабыз, бир нече китептин белгилүү жазуучусу жана
улуу натуропат айыктыруучу жана медицина илимдеринин доктору. Ал акыркы 2 жуманын ичинде мага
өзүнүн пациенттеринин 5ин жөнөткөн. Терминалдык рак менен ооругандардын бардыгы. "

"Эки жума мурун мен теримдин/тамагымдын рак оорусуна/досумдун бирине дарылык майын ичип, бир
аз  кокос  майы менен  бирге  колдонуп  бердим.  Шейшемби  күнү  ал  мага  жаагынын териси  ачылып,
шишик ачык болгонун айтты. Мен ага майды колдонууну улантууну айттым, бирок кокос майы жок,
таза айыктыруучу май. Ал дарылануучу майды ачык турган шишикке түздөн -түз коюп, мындай деди:
“Чыккан шишиги эртеси жок болуп кетти. Аны сүйкөгөндөн кийин бир нече мүнөттүн ичинде агып
баштайт. Ал агып кетти - мунай ракты кутурма сыяктуу алып чыкты ». Рак шишиги ошол жерде болчу,
азыр жок болду ... Эки жума !!! ” Хосе

"Үй -бүлө мүчөсүнүн тамагынын рагы гольф топунун шишигине 48 сааттын ичинде майы тийгенден
кийин,  ал  иштеген  шишиктерди  ыргытып  жиберет.  Бул  документтештирилген.  Аялдардын
көйгөйлөрүнө да жардам берет. Дарылоо же жардам табуу үчүн эч ким кам көрбөйт, ат синтетикалык
гормондорду гана берип, анан аялдар эмне үчүн жинди болуп калышат деп ойлонушат. Debra

"Салам  Рик  Симпсон  жана  Джиндрих  Байер,  мен  абдан  БАКТЫЛУУ  БАКТЫЛУУ  кабар  менен
бөлүшкүм келди. Апамдын сканерлери боор менен уйку безиндеги БАРДЫК шишиктердин көлөмүнүн
"өлчөнүүчү" азайганын көрсөттү. Анын өпкөсүндөгү шишик азыр толугу менен, 100% ӨТТҮ !!!

Айлануу үчүн абдан көп рахмат бар, бирок эң сүйүүгө татыктуу болгон биринчи адам бул маалыматты
дүйнө менен ачык бөлүшкөнү үчүн Рик.

Жиндрихке колдогон боорукердигиңиз жана көрсөтмөлөрүңүздү кошкондо баардыгы үчүн рахмат. Мен
билем, биз дагы эле анын диагнозу/прогнозу менен жумуртканын кабыгында басып баратабыз, бирок
эгер абал жакшыра берсе (шишиктер кичирейип же "метастаз жок" деп чечилсе). Мен акыры аны сизге
медициналык отчеттордун алдында жана андан кийин жөнөтөм, ошондо сиз укмуштуудай, мээримдүү,
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активдүү,  берген  аялдын  өмүрүн  сактоого  жардам  бергениңизди  көрө  аласыз,  ал  ачык  жерде  чөп
бакчасын отургузуп жатат. : о). Көп сүйүү, Барбара "

-Салам Барбара, рахмат, сен биздин электрондук почта менен биздин күндү өткөрдүң. Апаңа биз үчүн
салам  айт  жана  ал  башка  сканерлерге,  рентгенге  же  башка  канцерогендүү  болбогон  нерселерге
барбасын.  Ал кандай сезимде болсо, ошону аткарыңыз,  ал алты ай же андан аз 120-180г май жеши
керек.  Эгерде  мен  анын  ордунда  болсом,  анда  мен  муну  өмүрүмдүн  аягына  чейин  күн  сайын  жеп
коймокмун, денеде май бар болгондо рактын мүмкүнчүлүгү абдан аз. Тейлөө дозалары бул методдун
өтө маанилүү бөлүгү. Жакшы тилектер, Jindrich

"Апам майдын жардамы менен 3 -стадиядагы кичинекей клеткалуу өпкө рагын айыктырды !! J Мен
диагноздон кийин төрт айдан кийин гана раксыз экенин айттым беле? Ооба, ушундай болгон. J ”Dawn

«Менин атамда панкреас рагы бар, ал химия учурунда бооруна жана өпкөсүнө жайылган, кийин кайра
жайылып  кеткен,  ал  абдан  начар  болуп,  тез  начарлап  кеткен.  Ал  мунайды  3  ай  мурун  баштаган,
дүйшөмбү  күнү  болгон  акыркы  сканерлөө  7  тактын  баары  жоголгонун  жана  уйку  безинин  рагы
кичирейгенин  көрсөтөт,  ал  өзүн  100%  жакшы  сезип,  жашоо  сапатын  калыбына  келтирет.  Мунай
чынында эле укмуштуудай ». Лиза

"Менин атам дагы уйку безинин рагына каршы майдын үстүндө, ал дагы жети жерине жайылган, ал 5
айдан  бери  майдын  үстүндө  болгон,  химия  учурунда  пайда  болгон  жети  тактын  баары  май
башталгандан  бери  жоголуп  кеткен  жана  панкреас  рагы  азайып  кеткен,  мунай  сакталган  анын
жашоосу!" Лиза

"Саламатсызбы, мен сизди жаңырткым келди. Атам панкреас рагы үчүн 5 ай мурун майын баштагандан
бери дагы бир жолу текшерүүдөн өткөн. Акыркы сканер панкреас безинин рагы кичирейип кеткенин
жана  ал  химия  учурунда  пайда  болгон  башка  7  так  майды иштеткенден  бери  жок  болуп кеткенин
көрсөттү. Жаңы жыйынтыктар панкреас рагы кайрадан кичирейип кеткенин жана башка жайлар жок
экенин көрсөтүп турат, ошон үчүн панкреас рагы ушунчалык коркунучтуу болгондуктан, анын таралуу
ылдамдыгы  ушунчалык  коркунучтуу.  Ошентип,  майдын  5  айын  колдонгон  5  ай  бою,  чынында,  ал
биринчи жолу диагноз коюлганга караганда азыр өзүн жакшы сезип жатат. Ошентип, дагы бир жолу
рахмат  Рик,  ДжБ жана бул маалыматты алууга  жардам бергендердин баарына,  эгерде май болбосо,
менин атам болмок эмес !! " Лиза

«Атам дагы панкреас рагынын 4 -стадиясында болчу. Ал ошондой эле боордо 10 так бар болчу ... бул
2012 -жылдын ноябрынын аягында болчу. Азыр анын боорунда 1 так (.08) жана уйку безинде 1 так (8
мм)  бар.  Биз  муну  сабап  жатабыз.  Анын дарыгерлери  таң  калышат.  Ал  салмак  кошуп  жатат  жана
жалпысынан өзүн жакшы сезет. Каннабиске куюлган май дагы жакшы ». Энжи

- Суюлтулган дары менен ойнобо, Энжи. Бул актуалдуу колдонуу үчүн жакшы, бирок сиз каннабиске
куюлган майларды рак оорулууларына бирден -бир дарылоо катары бергиңиз келбейт. Толук кубаттуу
толук спектрдеги чабуул эң жакшы иштейт.

Өзгөчө "баргысы келгендер" үчүн сканерден өтүңүз,  "анын кандайча айыгып жатканын да көрүңүз".
Мындай адамдар протоколго дагы 60г май кошушу керек, анткени алар кандай сезимде экенин "көрүү
үчүн" өтө канцерогендүү процедурадан өтүштү. Кызыгуу үчүн акча кетет, кечиресиз.

Куттуктоолор жана жакшы каалоолор. Башкача ойлогон адамдардын ийгилигин көрүү абдан сонун. JB

"Мен  RSO  MPNST  жана  NF1ге  түздөн  -түз  таасир  этерин  иш  жүзүндө  далилдейм.  Медициналык
жазуулар,  MRI,  PET,  CAT  сканерлери  шишиктин  көлөмүнүн  жана  авидиянын  олуттуу  азайганын
далилдейт. Kristyne

"Макул менин байкелерим. Бүгүн мен эч качан болбойт деп үмүт кылган күн. Биопсиянын жыйынтыгы
бар. Корри Йелланд РАК ООРУСУНУН 100% ТОЛУГУ МЕНЕН БЕКЕМДЕЛИШИН АЛДЫ !!!! МЕН
РАК РАКТЫМЫН !!!!! Ал тургай, эч кандай дисплазия чоң C.
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Менин  укмуштуудай,  укмуштуудай  досторума,  менин  дары  -дармектериме  жооптуу  болгонум  үчүн
жооптуу болгон = ар бириңерге ыраазылыгымды билдирүүгө сөз жок. Баарыңар укмушсуңар!

Мени биринчи жолу айыктыруудан чуркаган Хизерге-Бул видео түзмө-түз менин жашоомду өзгөрттү.
Ким  муну  ойлойт  эле,  эй?  Мен  сени  сүйөм!  Рик  Симпсонго,  Жиндич  Байерге  чын  жүрөктөн  ...
Билимиңиз  жана колдооңуз үчүн РАХМАТ. Мен баарыңар үчүн бүгүн тирүүмүн!  Мен чындыгында
ушундай укмуштуудай үй -бүлөм жана досторум бар экенине кубанычтамын ». Corrie

Саламатсызбы Жиндрих, мен бүгүн дарыгеримди көргөнүмдү билдирүү үчүн тез эле эскертүү. Отчетто
рак  (аналдык  каналдын  рагы)  эми  аныкталбай  тургандыгы  айтылат.  Өткөн  күздө  мага  радиация
кылбасам 2-4 айым бар экенин айтышкан.  Мен радиация кылбайм жана анын ордуна RSOду тандап
көрдүм. Албетте, ал иштеди! Чын жүрөктөн, рахмат, Рахмат, Рикке жана өзүңө РАХМАТ !!!! ” Corrie

"Менин акыркы ийгилигим.  Бул 50 жаштын аягындагы аял, 3 -стадиясында диагноз коюлган, бирок
өпкө  рагынын  4  -стадиясына  абдан  жакын.  Бүгүн  мен  муну  алдым:  “Ооба,  апам  бир  ай  мурун
томографияга барып, жыйынтыгын бир нече күн мурун кайтарып алган. Ал таптакыр жок болуп кетти!
Анын дарыгери аларды окуп, чоңураак масса ачык экенин жана эч нерсе калбаганын айтты ...

Анын COPD дагы эле бар, бирок биз анын үстүндө иштейбиз жана анын тамеки чегүүсү ... Чоң рахмат,
биз билбеген нерселердин баардык кеңештери жана билими үчүн. Баары бир себептен улам чогулду
жана биз абдан бактылуубуз. Кудай сага жана үй -бүлөңө батасын берсин ». Corrie

- Өпкөнүн рагынын өзүнөн-өзү ремиссиясы кара куурай майынын катышуусунда таң калыштуу болуп
көрүнөт. JB

"Макул, менин эң сонун Peeps, бул көпкө окулат,  бирок мен кечээ PAYDIRTке тийдим деп ойлойм.
Өткөн жылдын сентябрь айынан бери тиш доктурумду көрө элекмин. Ал кезде мен өз өмүрүм үчүн
күрөшүп  жаткан  элем.  Ошол  учурда  тиш  доктурума  рак  бар  экенимди  айтышты.  Биз  кадимкидей
маектештик,  мен ага радиация кылбайм жана "альтернативдүү дарылоо" кылып жатам дедим. Ошол
убакта  ал  менин  эмне  кылып  жатканымды  сурады.  Мен  ага  айтуудан  тартынчумун,  анткени  ал
"катуулугу"  менен  белгилүү  болчу,  бирок  ага  "Run  from  the  Cure"  тасмасын  көрүүнү  айттым.  Ал
чындыгында  мени  көргөндөн  кийин  чалды.  Ал  медициналык  адис  катары  ал  кутуда  болууга
умтулганын, анын бир тууганы (дарыгер) жана дагы бир иниси (фармаколог) бар экенин жана кээде
алар "баардык жоопторго ээ эмес" экенин айтты.

Кечээки күнгө тезирээк.  Ал менин канчалык жакшы көрүнгөнүмдү көрүп таң калды, мен ага "Кара
куурай  майы"  иштегенин  айтканымда,  унчукпай  калды.  Ал  ар  кандай  суроолорду  бере  баштады.
Алардын көбү мен жооп бере албаган "илимий суроолор". Ал клиникалык сыноолор жөнүндө сурады,
айырма. Каннабис менен дарылалган оорулар жана башкалар. Ал иниси менен өзүм жөнүндө, ошондой
эле каннабисти рактын "дабасы" катары айткысы келет, ошондой эле инисинин каннабисти дары катары
изилдешин каалайт. Ал менин уюлдук номеримди жана электрондук дарегимди алса жакшы болобу?

Бул жерде чоң болот. Анын бир тууганы, доктор Джейк Тейсен мурда декан болгон жана Ватерлоо
университетинин  фармакология  программасына  пионер  болгон.  Ал  азыр  дары  -дармек
компанияларынын консультанты жана "Ракты дарылоонун жаңы ыкмалары" боюнча адистешкен.  Ал
канадалык онкология коому менен тыгыз байланышта.  (Ошондой эле, ал суюлтулган химиялык чыр
боюнча тергөө баштоо үчүн өкмөт тарабынан суралган бирөө.) Джон, анын бир тууганы, ракты дарылоо
үчүн ал жакта жакшыраак нерсе болушу керек деп айткан.  Химиялык эмес,  табигый нерсе.  Мен ага
"мындан ары караба" дедим. Каннабис - бул "табигый нерсе".

Бармактар  менин Пипсимди кесип өттү. Кимдир бирөө "биз тарапта" болгондо, бул абдан чоң! Жанет
Суини, Роберт Меламеде, Питер О'Тул, Лестер Гринспун, Герш Авери, Рик Симпсон. Каннабис илими,
эгер керек болсо, мага жардам берүү үчүн бортто болот белеңиз, эгерде мен тиш доктурумду же анын
бир тууганын сизге көрсөтсөм жакшы болор беле?

Peeps  окуганыңыз  үчүн  рахмат.  Кабарды  жайылтууну  улантыңыз  ...  КАННАБИС  МАЙЫ  РАК
ООРУСУН ӨЛТҮРӨТ! ». Corrie
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Q. Сиз простата безинин рагын айыктырууга жардам берген RSOну көрдүңүз беле? 

A.  Албетте.  Мыкты  натыйжаларга  жетүү  үчүн  нускамаларды  аткарыңыз.  Бул  жерде  анын  кантип
иштээринин мисалы келтирилген жана Деннис мунайдын кантип иштээри жөнүндө илимий түшүндүрмө
берет.  Ошентсе да,  Риктин көрсөтмөлөрүнө баш ийиңиз,  майды көрсөтмөгө ылайык жегиле (Деннис
колдонгон аз дозалар башка пациенттер үчүн жетишсиз болушу мүмкүн) жана майды суппозиторий
түрүндө да колдонуңуз. Жакшы тилектер, JB

«2013  -жылдын  башында  мага  простата  безинин  рагы  диагнозу  коюлуп,  Gleason  9  рейтингине  ээ
болдум. Биринчи вариант катары мен Рик Симпсондун кара куурай майын колдонууну чечтим. Рактын
көбү экинчи биопсияга ылайык 90 күндөн кийин жок болгон, бирок шишик дагы эле ошол жерде болчу.
Мен дозамды өтө кичинекей деп чечтим, бул күнүнө ондон бир грамм болчу, ошондуктан мен дагы 90
күн бою кайра жасоону чечтим. Бул жолу мен дозаны биринчи 60 күндүн ичинде 3 ондон граммга жана
акыркы отуз күндө 5 ондон граммга чейин толуктадым, акыркы күндү кошпогондо. Кийинки биопсия
шишиктин жок болгонун көрсөттү. Дагы жакшы, менин ракым 99,9% жок болду! Мени кара куурайга
жетектегени үчүн Кудайга ыраазымын.

Рак  оорусуна  чейин  мен  ар  кандай  түрдө  марихуанага  каршы  болчумун,  бирок  сиз  коркунучтуу
радиация  жана  химия  менен  өлүмгө  туш болгондо,  мен  жогото  турган  эч  нерсе  жок  деп  ойлогом.
Урологум мындай нерсени эч качан көрбөгөнүн айтты, бул таптакыр диаграммадан чыгып кеткен ”.
Уильям

«Мен жаңы эле урологго телефон чалдым. Жолдошум жыл мурун простата  безинин рагынан кийин
көптөгөн медициналык көйгөйлөргө кабылган. Ал болжол менен 2 ай мурун биопсияга жөнөтүлгөн,
бирок бөйрөктөн табарсыкка чейинки түтүктөгү көйгөйлөрдөн улам толук биопсия кыла алышкан эмес.
Бирок алар простата безинин рагы кайтып келгенин жана анын табарсык дубалдарында рак клеткалары
бар экенин көрүш үчүн жетиштүү ткандарды алышкан. Алар башка медициналык көйгөйлөрдөн улам
биопсиясын  кайра  баштоодон  мурун  башка  маселелер  боюнча  аны  дарылаш  керек  болчу.  Бул  чоң
кыйынчылык  менен  бүгүн  ишке  ашты.  Мен  жаңы  эле  врач  менен  телефондон  сүйлөштүм,  ал
радиациянын  айынан  бөйрөгү  жабыркап,  бөйрөгү  иштебей  калышы  мүмкүн,  бирок  ал  2  ай  мурун
аныктаган рак клеткасынын жоктугунан улам таң калган. Рактын эч кандай далили жок жана ал аны
түшүнө албайт. Биринчи биопсиядан кийин мен дароо феникстин көз жашын кетирдим. Экөөбүз тең
абдан жакшы сабырдуулукка ээбиз, андыктан бир жумадан 10 күнгө чейин мен аны 1 грамм дозада
ичтим. Бир айдан кийин бизде рак жок! Мен кудуреттүү отоо чөптөрдүн кереметтүү күчүнө эч качан
шек  санабасам  да,  таң  калып  жатам.  Менде  да  сейрек  кездешүүчү  аутоиммундук  оору  бар  (актер
Гарольд Рамис сыяктуу). Мен өзүмдү күн сайын таң калтырам, анткени мен 3 жылдан ашык убакыттан
бери  ремиссияда  жүрөм,  бул  сейрек  кездешет.  Эмнеге  экенин  билбейм,  бирок  менин  күнүмдүк
керектөөмдүн  буга  тиешеси  бардыр.  Менин  2  врачым  менин  дарылануумду  билишет  жана  100%
колдошот. Ошондуктан мен Симпсон мырзага ыраазымын! Жол көрсөткөнүңүз үчүн рахмат! Мен жөн
гана өзүмдүн күбөлүгүмдү жөнөткүм келди, анткени мен абдан ыраазымын. Ал үйдө болгондон кийин
мен сиздин ишиңизге кайрымдуулук кылам. Дагы бир жолу чын жүрөктөн рахмат! Урматтоо менен,
DKS »

"Менде дагы ушундай оору бар, Гарольд Рамис өткөн айдан бери каза болгон ... васкулит. Мен аны 15
жылдан ашык убакыттан бери кармап келем, бирок чындыгында 4 жыл мурун, симптомдору ушунчалык
коркунучтуу  болгондо,  мен  баса  албай  калганда  диагноз  коюлган.  Мен  цитоксан  (химия)  жана
преднизолондун оригиналдуу дарыланышынан бери 3 жыл ремиссияда болдум. Андан кийин тейлөө
үчүн imuran. Мен бардык дарыларды жок кылгым келди, анткени алардын терс таасирлери оорудан да
жаман  болчу.  Врачым  жок  деди.  Ошентип  мен  башка  башы  оор,  өжөр  адам  кыла  турган  нерсени
жасадым ...  Мен өзүмдүн уруксатым менен алардан өзүмдү алып салдым !!! Hehe. Стероиддер азыр
күнүнө  2  мг  чейин.  Аларды  таштоо  кыйын  !!!  Врачтын  акыркы  сапары,  мен  абдан  жакшы
жүргөндүктөн,  менин врачым акыры мен таштаган дарыларды алып салды (ал менин бир нече жыл
мурун таштагандыгымды билген эмес). Билбейм, бирок мен 3 жылдан бери ремиссиядамын.
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Бул ооруга чалдыккандардын көбү дайыма эле көптөгөн көйгөйлөргө туш болушат, бирок мен өзүмдү
кадимки  адамдай  сезем,  бул  оору  башында  буттарымдын  жана  колумдун  нейропатиясы  сыяктуу
жаратылган.  Андан  башка,  мен  жакшы.  Күн  сайын  машыгып,  чуркаңыз.  Мен  билем,  каннабисти
күнүмдүк колдонуучу катары, мен бул ооруга чалдыккан жана иммундук системаны басаңдатуучу жана
ооруну  көзөмөлдөө  үчүн  коркунучтуу  таблеткаларды  колдонгон  башкаларга  салыштырмалуу  абдан
бактылуу адам окшойм. Бир гана нерсени так билем: кара куурай мага азыркыдай сезүүгө жардам берди.
Мени көптөгөн дарыгерлеримдин 2си 100% колдойт, алардын бири менин невропатологум!

Өз RSOну түзүү абдан  оңой.  Мен башында  толкундандым,  андыктан  кичине  сумма жасоого аракет
кылдым. Бул сонун болуп чыкты, ошол билим менен мен дагы көп нерселерди жасадым. Мен жөн эле
досумдун кичинекей жардамы менен Риктин рецептин аткардым! Фейсбуктагы акыркы билдирүүсүндө
(мен  бул  кереметтүү  чөп  жөнүндө  эмесмин)  менин  үй  -бүлөм  жардам  сурап  келген  ийгиликтери
тууралуу көптөгөн жеке билдирүүлөрдү алдым! Мен дени сак бойго жеткен балдарымды кароосуна
берейин деп жатам,  ошондо алар кандайдыр бир алааматтуу  нерсеге  чалдыгып калышат.  Мен муну
жакшы  көрөм  !!!  Чон  рахмат  мырза  Симпсон  !!!  Сиздин  ар  кимге  болгон  берилгендигиңизди  бул
Калифорния галы абдан баалайт !!! ” Дебора

«Жолдошум«  Финикс  көз  жашы  »программасын  табарсык  рагынын  4  -стадиясы  болгондо  жасады.
Хирургиядан кийинки жол отчету (эгерде биз программага көбүрөөк ишенсек, ал мындай болмок эмес)
такыр рак жок экенин көрсөткөн. Мен Альцгеймер оорусу менен ийгиликтүү болууга даяр эмесмин,
бирок рак оорусуна каршы эң жакшы вариант жок. Карен

"Дагы салам Рик! Бул электрондук почта сизди жакшы табат деп үмүттөнөм. Мен бүгүн сизден сурайын
деп жазып жатам, пациент майдын үстүндө канча убакыт турушу керек? Бизде чоң шишик бар бейтап
бар. Ал 15 -мартта баштаган жана ушул убакка чейин 40 граммды басып өткөн. Ал 2 -күндөн бери
күнүнө 1,5 грамм же андан көп болгон. Сиз 60 граммдык терапевттик дозаны токтотосузбу? Акча бул
оорулуу  үчүн  фактор  болуп  саналат.  Ал  дарысы  үчүн  ушул  убакка  чейин  эч  нерсе  төлөгөн  эмес.
Алардын  камкорчусу  алгачкы  60  грамм  майын  берди,  бирок  түбөлүккө  бекер  дары  бере  албайт.
Киргизгениңиз үчүн рахмат. Мен сиздин түшүнүгүңүздү баалайм. Урматтоо менен, Жанетта "

"Урматтуу Жанет, сен айтасың, ал экинчи күндөн бери күнүнө 1,5 грамм же андан көп. Мен өндүргөн
мунай ушунчалык күчтүү болгондуктан, адатта орточо кишиге күнүнө 1 грамм иче турган деңгээлге
жетүү  үчүн  болжол  менен  5  жума  убакыт  кетет.  Бул  кара  куурайдын  штаммдарын  өндүрүү  үчүн
колдонулган  штаммда  көйгөй  болушу  мүмкүн,  анткени  алардын  шыпаа  жөндөмдүүлүгү  ар  кандай
болушу мүмкүн. Адатта, пациент 60 грамм май ичкенде рак жок болот. Бирок эгер андай болбосо, мен
муну болгонго чейин бере бермекмин. Убакыт талап кылынат жана керектүү майдын өлчөмү адамдан
адамга көп өзгөрүшү мүмкүн. Биз баарыбыз ар кандайбыз жана кээ бирөөлөр башкаларга караганда бат
айыгат.  Адатта,  химия  жана  радиациядан  катуу  жабыркаган  адамдар  узак  дарылоого  жана  майга
көбүрөөк муктаж болушат. Мунай бул дарылоо деп аталган бардык зыянды жок кылышы керек. Менин
кеңешим,  мунайды  башка  күчтүү  индика  штаммынан  өндүрүүгө  аракет  кылуу  болмок,  бирок  аны
майдын үстүндө кармап туруу, бул анын өмүрүн сактап кала турган жалгыз нерсе. Жакшы тилектер, Рик
Симпсон "

"Мен бул ийгиликпи же жокпу билбейм- Бирок мен аны бир катары эсептейм! Кимдир бирөө менин
эмне  үчүн  эркектик  үнүм  бар  деп  ойлонсо,  бул  менин  тамеки  чеккенимден  же  эч  нерсе
тарткандыгымдан  эмес,-  мен  эч  качан  тамеки  чеккен  эмесмин,  бирок  калкан  сымал  безимди  алып
салгандыктан.  Мен  51  (бир  жарым!)  Жана  20дан  бери  май  колдоном.  Мен  жөн  гана  бууланганды
дайыма жагымдуу көрчүмүн. Бир нече жыл мурун- Мен жутуп кыйнала баштадым, менин дарыгерлерим
калкан безимдеги түйүндөрдү табышты. Калкан безиндеги түйүндөр, мен рак илдетине барышым керек
болчу.  Алар  муну  кылышканда-  алар  тамагыңарга  чоң  эшек  ийнесин  сайып,  түйүндөргө  кирип
текшерилет. Алар сизге эч нерсе беришпейт- анестезия жок- анткени жайгашкан жери. Ошентип, муну
бир  нече  жолу  жасаңыз  жана  сиз  дагы  эле  отура  алаарыңызды  көрүңүз.  Эмнеси  болсо  да-  6xте
бычакталган соң жана менин калкан сымал чоң болуп калганда, мен жутуп, дем ала албай кыйналдым-
менин калканчымды алып салышты. Үй-бүлөмдөгү бардык рак оорусу менен- Мен оюндун алдында
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болом деп ойлогом. Рак жок. Эч ким. Мен азырынча үй -бүлөмдө рактан кутулган жалгыз адаммын. Мен
20 жашымдан бери май менен алектенем. Мен үй-бүлөлүк тарыхыма байланыштуу ар бир рак оорусун
текшерип көрдүм жана Кудайга шүгүр! Сиз математиканы жасайсыз :-) ”Жанет

"Салам  Рик!  Эми  эртең  менен  каза  болду.  Эми  анын  номерлери  кызыктай  болуп  калганда,  майды
колдонууну  токтотту.  Сиз  бир  нерсе  туура  эмес  жыттады  дедиңиз-  врачтар  анын  лабораториялык
жыйынтыктарын бурмалашты, алар жаман болчу. Эми ушунчалык чарчады (23 турдуу нурлануу, 3 же 4
химиотерапия).  Ал жөн эле баш тартты.  Мен тамашалап жаткан жокмун. Ал бизге чейин абдан көп
нерселерди башынан өткөргөндүктөн, убактысынын келгенин сезди. Ал туура айтты. Майсыз- баары
бүттү. Бир жума мурун ал абдан сонун көрүнгөн- ант! Ал күнүнө эки граммга чейин баргысы келип,
муну чындап тепкилеп жатты. Анан ал каргыш сыноолор кайтып келди, ал бүттү. Мен аны ала берүүсүн
сурандым. Кантип сен муну менен кантип күрөшө алабыз? Мен кыйналып кеттим. Жанет "

«Урматтуу  Жанет,  мен  сенин  кандай  сезип  жатканыңды  билем,  кымбаттуум,  менин  дарылануумда
болгон бир нече кишинин башына ушундай окуя түштү жана бул жакшы сезим эмес. Жок дегенде биз
кылган иштерибиз жардам бергенин жана зыян келтирген биз эмеспиз деп жүрөгүбүздү оорутуп алабыз.
Көбүнчө биз дарылап жаткан адамдарга терең аралашпоо абдан кыйын жана мындай нерсе болгондо,
бул мени жоопкерчиликтүү адамдарды муунтуп салгым келет. Мага бул келесоо дарыгерлер канчалык
өздөрү  жана  кесиби  жөнүндө  ойлонушпайт,  өлтүрүү  -  бул  киши  өлтүрүү  жана  бул  бүтө  электе,
коомчулук алардын бардыгын көрүшөт. Мен буга Жанетти карайм, биз бардыгын куткара албайбыз,
бирок  жасап  жаткан  ишибиз  сансыз  адамдардын  азабын  жеңилдетүүдө.  Ошентип,  биз  бул  дүйнөнү
алардын аң -сезимине келтирмейинче, биз кыла ала турган нерсе - улантуу. Сиз чоң жүрөгү бар сонун
аялсыз  жана  сиз  эмне  кылып  жатсаңыз,  азап  тарткан  калың  эл  үчүн  абдан  маанилүү.  Андыктан
өзүңүздүн жасаган бардык жакшылыктарыңызга көңүл топтоого аракет кылыңыз жана башкалардын
жөндөмсүздүгү үчүн өзүңүздү күнөөлөбөңүз. Бул дүйнөнү өзгөртө турган бизге окшогон адамдар жана
бизге  окшогон  адамдар,  андыктан  сураныч,  биз  экөөбүз  бара  жаткан  жолдон эч нерсе  бурулбасын.
Жакшы тилектер, Рик Симпсон "

"Мен Рик Симпсондун Феникс Көз жашын Facebookтагы дубалымда көп жолу бөлүштүм ... ошондо бир
күнү менин досум Лимфома менен өлүм төшөгүндө жаткан.  Ал мунайдагы менин билдирүүлөрүмдү
көргөндө,  ал  дароо  майды  иче  баштады  жана  азыр  РАК  ООРУСУЗ!  Анын  дарыгерлери  ага  үч  ай
жашашын айтышканына таң калышат ... АДАМДАР ТУУРА БОЛБОЙТ ». Джейми

"Урматтуу Симпсон мырза, менде АКШда бир пациент бар, ал жакында Phoenix Tearsти баштады. Бул
биздин  мамлекетте  мыйзамдуу.  Ал  программага  бир  айдай  калды,  бирок  экинчи  жумадан  баштап
күнүнө  бир  граммдан  ашык  сурап  жатат.  Күнүнө  бир  граммдан  ашык  нерсе  пайдалуубу?  Мен бул
бейтапты бекер кабыл алдым, ал мени бир аз ойноп жатканын сезип турам. Ал экинчи жумадан бери
күнүнө бир грамм,  анан күнүнө эки грамм алгысы келген -  бул абдан күчтүү.  Мен чейрек  граммга
илинип  калам.  Биз  Будданы  колдонобуз  -  15%  THC  мазмуну  бар  100%  индика.  Баргысы  келген
бейтаптар менен кантип күрөшөсүз? Рахмат, Джордж "

«Урматтуу доктурдоктор, мен оор шарты барларды майды тезирээк ичүүгө чакырам. Алар канчалык бат
кабыл алса, ошончолук тез айыгат. Мен бир нече кишинин бир айдын ичинде 60 граммдык дарылоону
толугу  менен  жутуп,  терминалдык  рагын  айыктырганын  көрдүм.  Бирок  мындай  адамдар  сейрек
кездешет жана бул жигит сизди ойноп жаткандыр. Менде бир -эки адам мени менен сынап көрдү, мен
аларга  чуркадым.  Мен  мунайга  муктаж  болгондорго  май  жеткирүүгө  каршы  эмесмин,  бирок  аны
алдамчылык үчүн чыгарган акылсыздарга бербейм. Эгерде сиз бул жигит алдамчылыкка аракет кылып
жатканын  сезсеңиз,  анда  ага  дарыны  өндүрүү  үчүн  кара  куурайды  өзү  ойлоп  табышы  керектигин
айтсаңыз болот. Эгер ал чынчыл болсо, анда ал дал ушундай кылууга аракет кылышы мүмкүн, эгер
андай болбосо, балким, сен андан эч качан кабар албайсың. Сизде бул майдын чексиз запасы жок жана
ал эң жакшылык кыла турган жерге барышы керек. Ишти улантыңыз. Жакшы тилектер, Рик Симпсон "

«Мен  TERMINAL  рак  оорусуна  чалдыккан,  кара  куурай  майы  менен  дарыланып  жатам,  акыры  ал
жакшы болуп калды. АЛ ИШТЕЙТ!" voodootattooo
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"Азыр да ушундай кылам. 25% THC SKYWALKER OG, акыркы OG майы менин PSA 160 болчу. 100
граммдан кийин бүгүн анын 7. " Джимми

"Салам Крис,  Жаңыртуу ...  рак  жок болуп баратат  ...  ага  башаламан онкологдон кечээ  эртең менен
чалышты. Адатта  бизде бетме -бет жолугушуу болот,  бирок ал бул жолу ага бир нече жума мурун
жасалган бардык сканерлердин жыйынтыктары жөнүндө кеңеш берүү үчүн телефон чалды.

Боор -  рак  мындан ары көрүнбөйт.  Өпкө рагы,  бир өпкө рагы кетип,  экинчи өпкө рагы бир кыйла
азайган. Эмчек - ал комментарий берген жок ... Ал көкүрөк ойлору жөнүндө айткан жок ... ошондуктан
апам  бир  нече  суроолор  үчүн  кайра  чалып  жатат  жана  биз  менен  сүйлөшүп,  өткөндү  көрүү  үчүн
жолугушууну белгилеп жатат. жана акыркы сканерлер. Мен доктор анын боор жана өпкө рагы жөнүндө
сүйлөй баштаганда, эмчек аймагы жөнүндө суроону унутуп калганда, ал бир аз сестенип калганынан
корком.

Бардык  сканерлер  жаңы  гормон  терапиясынын  изин  алдын  ала  текшерүү  үчүн  болгон  ...  бирок
доктордун  айтымында,  ал  мындан ары гормондорду  изилдөөгө  талапкер  эмес,  анткени  пациент  рак
аймактарында өсүшү керек жана анын бардык аймактары өспөйт, бирок өлүү

Биз  мунайдын  жыйынтыгы  менен  айдын  үстүндөбүз  !!!  Мен  Рик  менен  бир  ай  мурун  апама
байланыштуу сүйлөшкөнүмдө, ал 2 -90 күндүк дарыланууга барууну сунуштады, ошондуктан биз муну
сентябрдын башында пландап жатабыз. Ал ортодо биз аны тейлөө дозасын коёбуз.

Вау! Ал дарылоо башталганда эле, май анын шишиктерине иштеп жатканын, алардын кичирейип, кетип
бара жатканын сезе алган. Мени документалдуу идеяңыз менен тааныштырып, ушул дарылоо менен
бөлүшкөнүңүз  үчүн  баарыбыз  ыраазыбыз.  Эгер  сүйлөшүүгө  убактыңыз  болсо,  мен  бүгүн  кечинде
үйдөмүн. Түбөлүк ыраазычылык, Синди "

"Саламатсызбы  урматтуу  Корри  ...  Мен  сизге  апамдан  алган  майымды  эмчек  рагына  чалдыккан
досумдун досуна бергенимди билдиргим келди ... Ал бир айга созулду жана ал ремиссияда ... Кээ бир
рак клеткалары шишикте өлдү ... Жана врач таң калды жана позитивдүү көрүндү, эгерде ал кийинки
жолу  жакшы натыйжаларга  ээ  болсо,  анда  май  жөнүндө  бир  нерсе  кыла баштайт.  Мен ушунчалык
бактылуумун жана бул аялга кара куурай майы жөнүндө маалымат бере алганыма Кудайга ыраазымын ..
:)) Андыктан апам мунайды күн сайын алып турса болмок экен ... "

"Салам Рик, мен жакшы кабар алдым. Апам көкүрөгүндө рак оорусу бар экенине психикалык жактан
чыдай  алган  жок,  ошондуктан  операция  жасалды.  Бирок,  ал  дозадан  30г  жеп,  ар  кандай  дарылык
чөптөрү бар кээ бир кишиден чөп чайларын ичип жүргөн жана бул чөптөрдөн да бинт койгон. Эмнеси
болсо  да,  дарыгерлер  ошол ракты алып салганда,  анын көлөмү 7  ммден ашпаган  жана  100% ткань
болгон, 1% ы гана активдүү, коркунучтуу жана өлүү баскычында болчу. 3 дарыгер муну карап турушту,
алар мындай нерсени эч качан  көрүшпөгөнүн айтышты ...  Ошентип,  эгер  ал  операциясыз  1  же эки
жумага көп барса, баары жок болмок. Эми ал күн сайын 1 жарым грамм май алып жатат жана операция
такыр керексиз экенин эми түшүндү.

Бирок,  ал  азыр алда  канча  тынчыраак  болуп калды,  анткени  ал  жинди болчу,  ошондуктан  биз  аны
операциядан  сүйлөй албадык ...  бирок  азыр  баары жакшы,  чөптөр  менен  май  да  өз  ишин  аткарды.
Эмнеси болсо да, келесоо дарыгерлер ага 23 радиотерапия беришкен, бирок ал муну кылбай турганын
айткан, ал эми дарыгер сызыктардын ортосунда туура деп айткан. Бул дарыгерлердин канчалык алыска
барышына ишенүү мүмкүн эмес. Баары салам айтат, Рик. Сунуш үчүн чоң рахмат жана дагы бир жолу
Джиндрихке чоң ыраазычылык билдирем ». Саса

"Рик ... досумдун башынан мээсинин шишигин алып салышты ... анын өпкөсүндө тактар  бар ... алар
химия жана нурланууну каалашат ... мунайды химиялык терапия учурунда таштандыга айлантып алмак
нурлануу? Мээнин шишигин алып салгандан кийин анын кандай абалда жүргөнүн көрүү таң калыштуу,
ал  өткөн аптага  караганда  80 % жакшыраак,  башына ошол нерсе  ...  Мен ага  химия жана радиация
жасабоону жана май жасоону айткым келет, бирок андай эмес менин тандоом ... ”Шарон
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- Шарон, бул анын аман калуу мүмкүнчүлүгүн арттырмак. Бирок чындыгында, химия зыянды жоюу
үчүн андан кийин 120-180г май жеши керек болот. Албетте, эгер ал уулануудан аман калса. Жакшы
тилектер, JB

"Рик Симпсонду алдамчылык деп ойлогон күлкүлүү адамдар үчүн, Мишель Олдрич 3 -стадиядагы өпкө
рагын кара куурай майы менен айыктырганын билишиңиз керек, Валери Коррал жана WAMM! Эмнеге
маалымат каражаттары жана дарыгерлер чындыкты бир жолу айта башташпайт ?! Кара куурай ракты
айыктырат, кудай урсун !!! Жана жоопкерчиликсиз адамдар бул чындыкты жашырууга аракет кылышат,
мен жана Томми сыяктуу адамдар каннабис жана рак жөнүндө дүйнөнүн чындыкты билишин каалашат
». Steven

"Салам баарына, мен сонун жаңылык алдым. Аялы ПЭТтин сканерлөө жыйынтыгын дүйшөмбүдө алган.
Ал 5 жолу рак оорусуна чалдыккан, 6 жолу химиядан жана бир клеткалуу клеткадан кийин, бирок ал
кайра кайтып келген. 6 ай мурун ал башка трансплантация кылышы керек болчу, бирок алар донор таба
албагандыктан жокко чыгарылган. Ошентип, ал майга киришти. Дүйшөмбү күнү дарыгер бизге рактын
жок болгонун айтты. Май үчүн рахмат, Рик. Сиз эркексиз, рахмат. " Люк

-  Рахмат,  Люк.  Медициналык  документация  жакшы  болмок.  Ал  тейлөө  дозасында  калышы  керек,
мүмкүн болушунча майды мүмкүн болушунча көп жейт элем. Мүмкүн болсо, аны дагы сканерлерден
алыс кылыңыз. Youtube видео күбөлүгү сонун болмок. Жакшы тилектер, JB

«2013 -жыл эми артта калды, мен 2014 -жылды көрүп жатканыма кубанычтамын, аны дарыгерлер 2013 -
жылды көрө албайм деп ойлошкон. Бирок бул жерде мен дагы деле тирүүмүн. Мен бир нече жылдан
бери көрө элек бир нече адамдар, ваа, сен дагы эле тирүүсүң! Ооба, мен дагы эле тирүүмүн, анткени мен
айыккыс GBM мээ рагын өлтүрүү үчүн керектүү чөптөрдү (Каннабис майы) колдоном.

Ошентип,  мага  айыгуунун  жолун  көрсөткөн  Кудайга  ыраазымын.  Жана  доктор  Тив  Хан
краниотомиядагы жөндөмүңүз үчүн, ошондой эле Рик Симпсон бул Кудай жиберген мунай жөнүндө
билгениңиз менен бөлүшкөнүңүз үчүн жана менин жубайым Цинимин Мансур мага кам көргөнүңүз
үчүн, менин периштелерим сиздин момун жардамыңыз үчүн, досторум жана менин үй -бүлөм укмуштуу
үчүн сүйүү жана колдоо. Баарыңарсыз мени кайрадан ден соолугумда көрүү мүмкүн эмес. Мен өзүмдү
абдан бактылуу жана бактылуу сезем. Ооба, мен Периштелерге ишенем.

Баарыңыздарга  2014  -жыл  үчүн  баардык  жакшылыктар,  стресстен  алыс  болууга  аракет  кылыңыз,
бактылуу болуңуз жана ден соолукта болуңуз ”. Элия

"Мен рак үчүн белек кылган май үчүн (xxx) ыраазычылык билдиргим келет !! Азырынча денемде эч
кандай рак жок !! Бул чындап эле иштейт, далилдер менин медициналык документтеримде! Баарыңарга
чоң рахмат жана чоң реквизиттер үчүн !!! " Бекки

«Баш  бармагына  чейин,  Джиндичке,  ал  актуалдуу  колдонууну  бинтке  эмес,  түз  эле  териге  сүйкөө
жөнүндө абдан туура айтты. Айырмасы түн менен күн сыяктуу эле ». Роланд

--  Албетте.  20-30-50% майы бар тундурмалар да жакшы иштейт,  анткени алар жердин астына оңой
түшөт. Кээ бир учурларда, кара куурай майы (же ши майы) жана кара куурай майы аралашмалары да
абдан пайдалуу. Бирок логикалык жактан алганда, жарага канчалык көп май түшсө, ошончолук жакшы
болот. JB

«Мен мурун эмчек рагын дарылоодо ийгиликтерге жеткенибизди жазган элем. Эми врачтар пациентке
анын  жыйынтыгы  ушунчалык  жакшы  экенин  айтышып,  жумушка  кетиши  керектигин  айтышты.
Пациент КУДАЙГА ШҮГҮР деди жана дарыгер ага кудайга шүгүр кылбоо керектигин айтты жана мен
ал эмне кылбаганын сурап жатам, бирок ага химия жана нурлануу керектигин айтып жатам ... жинди
доктур .. .

Бирок биз аны кийинки деңгээлге көтөрдүк, биз бирөөнүн бетин айыктырып жатабыз, анткени ал 5 жыл
мурун таблеткалар менен жок кылынган. Бул кишинин ичегисинде чоң көйгөйлөр бар болчу жана алар
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аны рак деп ойлошот жана ага күчтүү таблеткаларды беришет, анын бетин талкалагандан көрө ал бакага
окшош болчу. Анан алар бул Крон оорусу болушу мүмкүн дешти ж.б.у.с.

Менин айтайын дегеним, бул адам 5 жыл бою жүзүн айыктырууга аракет кылып, эч кандай ийгиликке
жетишкен эмес. Ал кара куурайдын майын 5 жолу бетине сүйкөдү жана биз азыр анын териси кандай
болгонуна ишенбейбиз. OMG ал ушунчалык бактылуу, эми ал кайрадан өзү боло алат.

Мен кээ бир сүрөттөрдү тартканга аракет кылам, бирок ар 3 күндө, бирок тери ушунчалык тез айыгып
кеткендиктен, анын жүзү мурун кандай болгонун көрсөтө албайм, бирок анын уруксаты менен кийинки
күндөрү  анын  эски  сүрөттөрүн  көрсөтөбүз  (анын  бет  териси  гана)  жана  жаңысы,  ошондуктан  сиз
айырмачылыкты көрө аласыз ... ”Жасмин

«Мен 39 жаштамын, 2 жаштамын, эмчек рагы менен таанышкам. Бул май - менин дарым жана дабам.
Бул адамдар ачкөздүккө толгон. Алар биз жана биздин үй -бүлө башыбыздан кечирип жаткан азап жана
азап жөнүндө түшүнүгү жок. Жөн эле өзүмчүлдүк. Карма. " Салли

«Мейли, эки жума ... Дарыгер табарсыгымда 2-3 см шишик бар экенин айтты. Мени ЖОЖго түз алып
баргысы келди.  Аны 14 күнгө жетпей жок кылды. КТ менен ырасталган.  Диагноз 15/2/2,  КТ 2/29да
жасалган. ” Герш

"Бул  томография  табарсыгымда  масштабы  2-3  см  болгон  шишик  14  күн  өткөндөн  кийин  жасалды.
Каннабистин  эфир  майын  колдонуп,  14  күндүн  ичинде  табарсыкта  эч  кандай  шишик  байкалбайт.
Каннабис  гана  ...  14  күн ...  кетти.  Депутаттар  муну туура  түшүнүшсүн.  Менин дарыларымды алып
кетпеңиз. Бул мас болуунун башка жолу эмес. Бул дары менин өмүрүмдү сактап калат ». Герш

«Макул  ...  мен  патология  боюнча  отчет  алдым.  Табарсыгымдагы  шишикти  алар  чыгарардан  мурун
кичирейип  кеткен  болчу.  Дарыгер  акыркы жолу  көргөндө  болжол  менен  2,5  см  болгон.  Аны алып
салганда, ал 0,5 смге чейин кичирейип кеткен. Бул врач бул жөнүндө эмне дейт деп ойлоп жатам ».
Герш

"Урматтуу  Рик,  Кудай  сени  колдосун!  Мен  көп  жылдар  бою  апамдан,  чоң  энемден,  сүйүктүү
жеңелеримден, таякелеримден жана досторумдан рактан айрылдым. Бирок мага эң катуу тийген - менин
татынакай, акылдуу, сонун эжем Ким. Ал өпкөнүн рак оорусунун 4 -стадиясына 2010 -жылдын июль
айында,  42  жашында  диагноз  коюлуп,  2011  -жылдын февраль  айында  каза  болгон.  Мен ал  кандай
дарылоо ыкмаларын колдонгонун билбейм, анткени ал үй-бүлөсүндө эч кимге өлүп калганын айткан
эмес,  ал  эми  мурунку  күйөөсү  анын  камкордугуна  кирип,  үй-бүлөнү  кулпулап  салган.  Мен  мунай
жөнүндө акыркы айга чейин билген эмесмин, ошондон бери тыкыр изилдеп жүрөм. Башында мен муну
башка  нерселер  сыяктуу  эле  жыландын  майы  деп  ойлочумун,  бирок  ушул  убакка  чейин  мен  рак
оорусунан айыктым же олуттуу кыскардым деген 27 кишини тизмектедим. 27 адам !!! Бул жөн гана
YouTube жана онлайн блогдорунда! Мен муну 1997-жылы, апама диагноз коюлганда, же 2000-жылы
чоң энем ремиссиядан чыккандан кийин, же 2010-жылы эжем үйгө баргыла деп айтышканда, же былтыр
иним болгондо билгим келет. -авлга ооз жана тамак рагы диагнозу коюлуп, бетинин жарымын алып,
кайра калыбына келтирүүгө туура келген. Бирок азыр мен сага ыраазычылык билдирем. Кудай сизге
жана сиз сүйгөндөрдүн баарына ырайым кылсын жана бул сонун дарыны баарына жеткиликтүү кылуу
үчүн көп аракет  кылганыңыз үчүн рахмат  ».  Дениз  жана  бул укмуш дарыны баарына  жеткиликтүү
кылуу  үчүн  ушунчалык  көп  иштегениңиз  үчүн  рахмат  ».  Дениз  жана  бул  укмуш  дарыны  баарына
жеткиликтүү кылуу үчүн ушунчалык көп иштегениңиз үчүн рахмат ». Дениз

-  Урматтуу Денис,  мен эмне деп айтайын?  Алар кичинекей  клеткалуу  өпкөнүн рак оорусунан улам
апамды химия менен өлтүрүшкөн, ошондуктан мен сенин кандай сезип жатканыңды билем. Жагымдуу
эч  нерсе  жок.  Дайыма  дары  жеткиликтүү  болушу  керек  эле  жана  кимдир  бирөө  акча  тапкысы
келгендиктен эмес. Эң сонун, бирок баары эле аны мен сыяктуу тынч жутуп алышпайт. Сиз мунайдын
баарын айыктырып же башкара ала турган жана анын ордуна эмне колдонулганын билсеңиз, бул абдан
травматикалык окуя.
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Сураныч, мага ошол онлайн күбөлүктөрдүн тизмесин жөнөтүңүз,  мен Рик менен жолугуп, "кадимки
медицина"  тармагындагы иштин чыныгы абалын билгенге  чейин,  мен сыяктуу эле  мээси чайкалган
башкалар үчүн кызыктуу жана пайдалуу болушу мүмкүн.

Бул дары жөнүндө кабарды таратууга жардам бергениңиз үчүн рахмат. Рик менен иштеген эки жарым
жылдан  кийин,  мен  айта  алам,  туура  өндүрүлгөн  жана  колдонулган  мунай  анын  айткандарын  так
аткарат. JB

"Салам Корри! Дагы бир жолу таң калыштуу кабар. Менин досум ***** ***** сен Лос -Анжелестеги
*** менен сүйлөшүп, жөнөткөнсүң, ал каннабистин майы менен 2 айга жакын убакыттан бери иштеп
жатат жана ал бүгүн медициналык текшерүүдөн өтүү үчүн барды. денесинде РАК оорусу жок !!!!!!!
БААРЫ ТУЗ !!!!!!! Ал мага сиз жөнүндө айтып бергениңиз үчүн жана сизге **** жөнүндө айтканыңыз
үчүн чексиз ыраазымын !!!

СИЗГЕ дагы түбөлүк рахмат.  Сиз билбеген  бардык адамдарга  жардам берүү жана дүйнө жүзүндөгү
адамдардын өмүрүн сактап  калуу ушунчалык жакшы!  Мен **** менен  иштөө  үчүн Лос-Анжелеске
түшүп  баратам  жана  ичимди  токтотуп,  ажатканадан  бир  күндө  60-80  жолу  барбайм.  Дагы  бир
укмуштуудай отчет үчүн бул жөнүндө эмне айтууга болот? Биз муну абдан жакшы көрөбүз !! "

"Мен бүгүн докторумдун комментарийи менен бөлүшкүм келет. Мен табарсык инфекциясы менен көп
убакыттан бери ооруп келем жана доктор инфекцияны дарылап жатат. Бүгүн ал камера менен биринчи
карады (анча деле  кызыктуу  эмес)  ЖАНА менде табарсыктын (шишиктин)  калдыктары бар окшойт
(анын сөзү меники эмес) жана инфекциянын созулуп кетишине себеп болуп жатат.

КАЙТА! Анын сөздөрү меники эмес; Доктор айтты: "Мен 40 жылдан ашуун медицина менен алектенип
келем жана шишик эч кандай сырттан кийлигишүүсүз өлүп калганын көргөн эмесмин". Мен мунайды
март айынан тартып алып келе жатам, бирок түшүмүм киргенден бери, мен 6 жумага жакын мунайды
эки жолу дозалап жатам. 8 -октябрда бир аз тазалоо операциясына барып, массасы кеткенине ынануу
үчүн (эгер мен ага чейин тапшырбасам). Мен мунайдан күмөн санагам, бирок ЭЛДЕРДЕН КӨБҮРӨӨК
БИЛБЕЙМ.

Менде 5 же 6 унция майын жасоого жетиштүү бүчүр материал бар. Колдонулган материал - Sativa Blend
Ананас Куш,  25% THC. Азырынча жыйынтыктарга  канчалык бактылуу экенимди айта  албайм.  Мен
азырынча докторума эч нерсе деп айта элекмин, анткени FLAда кээ бир докторлор сизди дарылоодон
баш тартышат. Андыктан азырынча ал эч нерсе билбейт ». Джон

-  Бирок  сен  көптү  билесиң,  Жон.  Куттуктайм.  Мен  май  алууну  улантмакмын  жана  хирургияны
кийинчерээк  таштап  кетмекмин.  Мүмкүн  болсо,  мындан  ары  сканерлебеңиз.  Мен  мунайды
суппозиторий  түрүндө  да  алмакмын,  сен  дайыма  мунайды  ооруган  жерге  мүмкүн  болушунча
жакындаткың келет. Ошондой эле, эгер мүмкүн болсо, эң жакшы натыйжаларга жетүү үчүн бир нече
штаммдан май жасоого аракет кылыңыз. Сизге жакшы каалоолор, JB

"Толук макулдашуу бар JB. Жана хирургиянын кечиктирилгенин баса белгиле. Ар кандай инвазивдүү
дене  жумуштары  сиздин  системаңызга  инфекция  киргизет.  Адаттагы  адаттар  жана  өздөрүнүн  таң
калыштуу дары -дармектерин сыйлабастыктан улам бизде азыр көпчүлүк ооруканаларда антибиотикке
туруктуу эт жеген бактериялар бар. RSO муну оңдойт, бирок хирургиялык "ботч-жумуш" жөнүндө эмне
айтууга болот? Дарылоодон чуркагыла баарын айтат ». Tielman

«3 күн мурун биз досубуздун базалдык клеткалуу карциномасын RSO менен дарыладык.  Биз  бүгүн
текшердик, ал дээрлик жок болуп кетти. Биз RSOду кайра тапшырдык жана бинт менен жаап койдук.
Биз дагы 3 күндүн ичинде текшеребиз  жана мурунку 3 күндүн жыйынтыгы боюнча жок болот деп
күтөбүз.  Бул  анын  оң  колунда.  Биз  айыктырган  мурунку  онкологиялык  оорулар  анын сол  колунда
болгон. Ураа, ал иштейт ». Марк

- Ооба, ошондой. Эгерде биз андай кылбасак, биз аны жасамак эмеспиз. JB
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«Менин атым Жорж, мен сизге күбөлүгүмдү бергим келет. 82 жашымда, 22 -декабрь, 2010 -жылы, мен
кызыл өңгөчтүн рак оорусуна чалдыктым. Мага 6 айдан 2 жылга чейин жашашым керектигин айтышты
жана балким,  жутууга жардам берүү үчүн радиациялык дарылоодон кийин тамагыма бир аз убакыт
талап кылынышы мүмкүн.

Диагноз  коюла  электе,  мен  тамакты  жутуп,  дем  ала  албай  кыйналдым,  эки  бутум  шишип,  жеңил
кыймылдан чарчадым. Мен 2011 -жылдын башында радиациялык дарылоодон өткөн болчумун. 2011 -
жылдын сентябрына  чейин катуу  тамакты жутуп,  чайноодо кыйналдым.  Мен тумчугуп бараткандай
болдум. Менин тамагымды майда бөлүктөргө бөлүү керек болчу. Мен былжырлуу тамактарды жегенди
жакшы көрчүмүн, анын ордуна Boost чайкоочулар. Мен да ашказанымда катуу газды сезип жаттым. Газ
ашказанымды күн күркүрөгөндөй жана чагылган сыяктуу үзүп кетти. Менде баш айлануу эпизоддору,
дем алуу, дем алуу жана тердөө сыяктуу кыйынчылыктар пайда боло баштады. Менин балансым начар
болчу, анча жакшы айлана албадым. Азык -түлүктү дем алуусуз жана тердебестен сюитиме алып баруу
кыйын болду.

Кийинчерээк башымдын оор эпизоду мени ооруканага  жиберди,  врач мени экинчи кан басымы бар
таблеткага салды. Ооруканага жатканымдан көп өтпөй мага бейтааныш адам келип, мага ракты дарылоо
үчүн  кара  куурай  майын  сунуштады  жана  көбүрөөк  маалымат  алуу  үчүн  мени  Феникс  Жаштары
вебсайтына  жиберди.  Башында  мен  тынчсызданып,  кара  куурай  майын ичүүдөн  коркчумун,  мен  ар
дайым кара куурай дарбазага көз карандылыкты пайда кылып, мени башка катуу дарыларга алып барат
деп ойлочумун. Рик Симпсондун кара куурай майын изилдеп чыккандан кийин мен дарылоону чечтим.
Кара куурай/кара куурай майы ден соолуктун "дарбазасы" экенин дарылоо учурунда жана андан кийин
түшүндүм.

Кара  куурай  майынын  биринчи  дозасы  -1/2  күрүч  данынан  кийин,  мен  аны  дароо  денемде  иштеп
жатканын байкадым.
 Мен анын денемден манжаларымдан манжаларыма чейин агып жатканын сездим. 
 Мен эс алуу, бакыт жана юморумдун жакшырышын сездим. 
 Менин буттарым резина сыяктуу сезилди, ал 6 сааттан кийин өчүп калды. 
 Дем алуу уктап жатканда да, тынчыраак да
 Күн/жумадан кийин:
 Менин үйүлгөн/геморройум жок болуп кетти.
 Ийиндин оорушу басаңдады
 Дем алуу кыскарды. 
 Экинчи  күндөн  баштап  газдын  жана  ашказандын  ыңгайсыздыгы  басаңдап,  кадимкидей  болуп,

дарылоону улантты. 
 Мен кан басымымды төмөндөтүп, кан басымымды төмөндөтүп, дарыларды ичүүнү токтоттум. Кан

басымын басуучу таблеткаларды алгандан кийин, менин басымым нормалдашты
 Эки буттун жана томуктун шишиги кыйла азайган. 
 Менин  аппетитимди  ооздуктап,  салмагымды жөнгө  салды -  ушул  убакка  чейин  26  килограммга

арыктадым. 
 Теринин түсү жакшырды
 Баш айлануу жоголду
 Жүрөгүмдүн согушу кадимкидей көрүнөт жана анча деле түйшүктүү эмес, анткени мен төрөлгөндөн

бери жүрөгүмдүн бир калыпта эмес согушу бар деп эсептейм 
 Ичегилердин кыймылы кадимкидей болуп калды
 Жакшыраак эс алуу, дагы эс алуу. 
 Баланс жана Координация жакшырды
 Дем жетпей жакшыраак айлана алат. 
 Сүйлөшүүлөрдө ачык айтылып калды
 Бир нерсеге болгон көз карашымды өзгөртүп, маанайым көтөрүлдү
 Марихуанага болгон көз карашымды өзгөрттүм
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Жалпысынан алганда, мен кара куурай майын дарылоодон мурун баштан өткөргөн бардык симптомдор
жоголду.

Дарылоону аягына чыгаруу үчүн мага 3 1/2 ай кетти. Бул тажрыйба анча жагымсыз болгон жок. Бул
дозаны көбөйткөнүмдө, бирок бир -эки күндөн кийин баары жөнгө салынган. Мен аздыр -көптүр Рик
Симпсон сунуштаган дозаны көбөйтөм.

2  ай  дарылангандан  кийин  онкологго  барганым  таң  калтырды.  Ал  менин  теримдин  түсү  жакшы
көрүнгөнүн, кан басымы жана жүрөктүн согушу нормалдуу экенин, жутуу көйгөйүм болбогондуктан,
стиндин кереги жок экенин айтты. Ошондой эле, ал алдын ала дайындалган рентген жакшы көрүнгөнүн
жана мен жок дегенде 6 айга кайра келбешим керектигин айтты. Адатта, мен онкологго 3 айда бир жолу
көрүнүп турчумун ...

Мен  кара  куурай  майы  Ракты  өлтүрдү  деп  ишенем.  Кара  куурай  майынан  баштан  өткөргөн  ден
соолугумдун бардык жакшыртуулары мени жаңы адамдай сезет. Мен кара куурай майынын кереметине
абдан таң калдым. Мен кара куурайдын майын алууну чечкениме абдан ыраазымын.

Зайтун майы ден соолугумду жаңыртып, өмүрүмдү узартты. Мен сага ыраазымын Рик Симпсон, Кудай
сени колдосун! Жакшы иштерин уланта бергиле! Мен кара куурайдын адам өмүрүн сактап кала аларына
толук ишенем. Рахмат." George

"Жорж үчүн мини-жаңыртуу ... Бүгүнкү күнгө чейин ал +31 килограммга арыктады, азыр, бир аз убакыт
мурун, ал арыктап кеткендиктен, тиш доктуруна кайрылууга аргасыз болгон (ал мурда 280 фунт болчу).
Ал азыр кааласа, салмагын оңой эле артка кайтара аларын билди, бирок азыраак салмакты жана жашоо
образын тандап жатат), тиш протезин кайра отургузуп/тууралаш керек болчу. Анын тиш доктуру анын
сырткы келбети жана түсү жакшы болгонун айтты.

Айта кетчү нерсе, Джордждун дем алуусу жакшы экенин жана ушул күнгө чейин муунтууда эч кандай
көйгөй жок экенин,  ушул жуманын башында кечки  тамакка  стейк,  картошка жана жашылчалар бар
экенин жана анын тамагы мурдагыдан алда канча жеңил болуп калганын айтты. анын "дарылануусуна"
чейин колдонулат. Ал бизге ушул аптанын башында өзүнүн врачына (кадимки доктурга) барганын айтат
... Анын дарыгери: "ВОУ! Сен мурун мен көргөн Джордж экениңе ишенесиңби?" Анын доктуру анын
түсү  жакшырганын  айтты.  Джордж  мага  кийинчерээк  эки  бутунан  канчалык  суюктук  жоголгонун
көрсөтүп бергенин айтат ... Анан дарыгер: "Джордж, сенде шишик жок", - деди.

Ал кээ  бир  эски медициналык маалымат кагаздарын  сатып алган  жана  ага  дагы  (азыр)  кийинки  эс
алуусунда  (июнь)  онкологдон  эски  рентгенди  жана  КТ  сканеринин  сүрөтүн  (дискте)  алууга  аракет
кылышы керектиги айтылган. Ал азыр онкологдун кабыл алуусуна кирүүгө аракет кылып жатат ... азыр
врачтын жардамы менен. Ошол сапарында ал MRI сурап калат. Ал азыр узак жолдорду басып өттү ...
бирок  азыркы  учурда  анын  бирден  бир  чыныгы  көйгөйү  (антпесе  ал  сонун  болмок  дейт  !!)  ал
төрөлгөндөн бери жүрөгүнүн бир калыпта эмес согушу болгон жана акыркы убакта ал адаттагыдан бир
аз  көбүрөөк  секирип  баратат.  Мен  билбейм,  анын  салмак  жоготуусу  жүрөктүн  кагышын  же  бул
жашоону өзгөрткөн окуяны козгойбу же муну так аткарып жатабы, билбейм, мен муну ал үчүн оңдолду.
Ал азыр кардиологго  кайрылып,  жүрөгүнүн согушу ж.  Ошондой эле  жакында анын түсү  ого  бетер
жакшырды,  анын  бети  кызыл/кызгылт  түстө,  анын  жүгүртүүсү  дагы  жакшы  көрүнөт.  Ооба,  мен
азырынча ала турган нерсем ушул ... Тынчтык 1 ”Эркиндик

"Ооба, Рик менен Жиндрих, менин талыкпаган эмгегим жана RSOго болгон берилгендигим акыры өзүн
актады.  Мен  2004  -жылдан  бери  Рик  менен  Феникстин  көз  жашын  ээрчип  келем  жана  мунайдын
дарылык  касиетине  дароо  ишенчүмүн.  Мен  элдер  күлүшүп,  мени  жинди  дешкенде  да  мен  сөздү
жайылтып,  анын  артында  100%  турдум.  Мен  азыр  терминалдык  рак  менен  ооруган  3  адамды
айыктырдым жана менин эң акыркы пациентим,  чындыгында,  медициналык системадан  өтүп,  ошол
жерде  дарылоодон  баш  тартып,  анын  рак  оорусун  айыктыруу  үчүн  RSO  колдонуп  жүргөндүгүн
тастыктадым.  анын  өпкөсүнүн  экөө  тең  ракка  толуп,  ага  3  ай  жашашына  биринчи  жолу  диагноз
коюлганда ... 5 ай мурун беришкен. Бүгүн ал расмий түрдө раксыз жана ал чындыгында 27 килограммга
арыктады.  Рак  дарыгерлери  анын  кереметтүү  түрдө  5  айдын  ичинде  айыгып  кетишинен  эч  кандай
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жардам алышкан жок жана чындыгында анын азыркыдан дени сак экенин айтышууда. Лол ал майды
оорукананын  дарыгерлеринин  алдында  жеп,  Weed  World  журналында  Феникстин  көз  жашы  бар
макаланы алып жүргөн, башка бардык пациенттерге көрсөткөн жана RSO жөнүндө кабар тараткан. Мен
жакында  оорукананын  бардык  документтеринин  көчүрмөлөрүнө  ээ  болом,  РСО  анын  рак  оорусун
айыктырат ... анын дарылануу үчүн кара куурай майын колдонгону анын документтеринде жазылган.
Мен мүмкүн болушунча  сөздү жайылтууга  жардам берүү  үчүн  ага  бир  окуяны чогултам,  мен RSO
кереметтерин ар кандай оорулар үчүн көргөн 25 адамды билем жана алар азыр өзүлөрүн айыктыруунун
үстүндө  иштеп  жатышат.  ..  сөз  жок  !!!!  :  )  Айыгып  кеткендердин  жана  жакында  менин  чөйрөмдө
болгондордун  атынан  мен  силерге  ырахмат  айткым  келет,  жигердүү  эмгегиңер  жана  панацеяны
кайрадан  табууга  берилгендигиңер  үчүн  ...  Силер  жигиттер  куткаруучуларсыңар  ...  Сөзмө  -сөз  !!
Тынчтык жана сүйүү PAдан ”Стив

«Саламатсызбы, мен сизге кечээ болгон бир керемет жөнүндө бир окуяны айтып беришим керек. Менин
досум бар жана анын аты Шеннон О'Брайен. Ал 17 жашында мээ рагынан жабыркаган. Ал бир жылга
жакын убакыттан  бери иштебей  турган  шишик менен ооруйт.  Бул анын мээсинин дээрлик баардык
чоңдугуна жеткен. Мен аны менен RSO менен бөлүштүм, кечээ анын MRI жыйынтыктары шишиктин
дээрлик  эки  эсе  кыскарганын  көрсөттү.  Ал  14  -февралдан  бери  алып  жатат.  Сиз  бул  Хейл  Мэри
болгонун түшүнүшүңүз  керек.  Мен сиздин рухуңуз сиздин окуяңызды тапканына  абдан ыраазымын
жана аны башкаларга жеткире алдым ». Nadine

"Менин досум кара куурай майын ичкенден кийин 4 жуманын ичинде ичеги рагынан толугу менен
айыгып  кетти.  Дарыгерлер  баштарын  тырмап  жатышат,  алар  түшүнө  алышпайт.  Бул  кишиге  12  -
октябрда радикалдуу операция жасалышы керек болчу, анын операциядан чыгуу мүмкүнчүлүгү 10%
болгон.  1  -ноябрда анын дарыгерлери ден  соолугу үчүн  таза  документ  беришкен.  Бул Рождествону
көрүү үчүн тирүү болбой турганын айткан дарыгерлер. Hallelujah. Теңирди мактагыла, бул өтө шыпаа
берүүчү өсүмдүктү бул жерге койгону үчүн, аны колдонууга ишеними барлардын бардыгын айыктыруу
үчүн. АЛ ИШТЕЙТ." Шерри

"Ооба, мен өзүмдү жакшы сезип жатам. Мээ шишиги жана кант диабети үчүн 30 күндөй RSOдо болгон.
Менин кан шекерим түшүп жатат. Мен инсулинди 2 күн мурун токтоттум, анткени кандагы кант өтө
төмөн түшүп кеткен ». Jeff

"Бул дагы бир досунун эмчек рагынын 1 -стадиясын тазалады. Эки жуманын ичинде гольф топунун
көлөмүндөгү шишиктен буурчактан кичине болуп чыкты. 0,4 г күнүнө эки жолу, чийки май. Дагы бир
тери рагы менен ооруган досу аны түздөн -түз териге сүртүлгөн актуалдуу эритме менен алып салды.

Мен өзүмдүн тишимдеги инфекциядан жана шишиктен арылдым, астма менен кармашкандан кийин
өпкөмдү  тазаладым жана  теримден рак  оорусуна чалдыккан  же болбогон  эки  күлкүлүү такты алып
салдым ... эч качан текшерилген эмес жана кетти ... ой. Химия жок, радиация жок, терс таасирлери жок,
проблема жок ». Брюс

"Мен муну Риктин видео көрсөтмөлөрүн колдонуу менен жасадым жана 4 -стадиядагы" В "клеткалык
лимфомадан, 58 айдын ичинде" айыкпас "фолликулярдык рагынан айыктым !! Ошондон бери мен өзүмө
жана башкаларга  мунай жасоону уланттым жана өпкө,  эмчек,  простата,  мээ,  жоон ичеги,  лейкемия,
панкреатиттин  10дон  ашык  тастыкталган  учурларын  көрдүм,  бейтаптар  кочкул  жашыл  майларды
колдонуп  айыгышат  !!  Мен  жашыл  жалбырактардын  арасынан  табылган  атайын  сезгенүүгө  каршы
кошулмаларынан улам жалбырактарды жана гүлдөрдү колдонуп май жасайм! Мен 1992 -жылы жоон
ичегимди жоготтум. Менде 7 жыл мурун курттап кетиши керек болгон 20 жыл бою кадимки сантехника
сыяктуу  иштеген  ичегимден  жасалган  "баштык"  бар  болчу!  PAMFтеги  гастроэнтерологумдун
айтымында;  ал  оор  каннабиноидди  дени  сак  "баштыкка"  "20  жыл  мурунку  абалына  караганда
жакшыраак  абалда  деп  эсептейт.  "Ал  каннабиноиддерди  колдонгон  көптөгөн  башка  пациенттерден
ушундай эле жыйынтыктарды уккан жана азыр аны пациенттерине сунуштайт!" Крейг

"Whoot Whoot,  Рик Симпсон Ойлору укмуш !! Бул сонун дартты кантип жасоо керек экенин дүйнө
менен бөлүшкөнүңүз үчүн рахмат. Мен досум Карменге Ходжкин лимфома рагы диагнозун койгондо
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майды алдырдым. Ал бир жылдан бери РАК ООРУСУЗ !!! Менин Аддисон оорум эч кандай изи жок
КЕТТИ жана врачтар кантип жана эмне үчүн бул эч качан болгонун түшүндүрө алышпайт. БИРОК мен
жасай алам жана жасайм !!! Кара куурай айыгат !!! " Эми

"Саламатсызбы, мен сиз менен жакшы жаңылык менен бөлүшөм деп ойлогом. Мен сизге мурда айткан
рак  оорулуусу  жакында  CAT  сканеринен  өткөн.  Эч  кандай  шишиктер  жок  !!!  Анын  көкүрөгүндө
бейсболдун өлчөмүндөй шишик бар болчу. Ал жана башка шишиктер толугу менен жок болуп кетти!
Калган нерсе - кээ бир тырык ткандары. Ал экөөбүз тең ушул сонун дары үчүн Кудайды даңктайбыз.
Кара  куурай,  укмуштуудай  өсүмдүк,  баарыбызга  Кудайдан  берилген  белек.  Биз  баарыбыз  Рик
Симпсонго  жана  анын  Кудайдын  өсүмдүгү  эмне  кыла  аларын  элге  билдирүү  үчүн  кылган
курмандыктарына ыраазычылык билдиришибиз керек. Оорулуу жоготкон 40 килограммды кайра артка
кайтарган. Ал дени сак жана мен көргөндөн да жакшы көрүнөт. Мен 100% ишенем жана Рик Симпсон
Ойлору туура жасалганда жана ракты айыктырарына ишенем. Эми бул оору менен 12 жыл күрөшкөндөн
кийин, бул пациент раксыз. Биз бул үчүн Кудайга даңкты гана бере алабыз.

Дагы бир жолу рахмат, Рик, эл үчүн абдан чоң курмандыктарды берген ступпу жигит үчүн. Мен бир
жылдан бери RSOнун колунан эмне келет деген маалыматты жайылтып келе жатам. Эми мен сиздин
видеолоруңузда айтылгандардын баары чыныгы көк экенине 100% ишенем. Мен дагы 4 -стадиядагы рак
оорулуусун кабыл алып жатам жана ал бир жылдан аз убакыттын ичинде раксыз болуп калат деп абдан
ишенем.  Мен  сөздү  колумдан  келишинче  жайылтам.  Мен  дагы  колдон  келишинче  жардам  берем.
Чындык жеңет. Баарыныздарга рахмат жана кылганыңыздар үчүн дагы. Терен урматтоо менен, кудай
өстү ”

"Бул дарылануу азыр чындык. Алар апама өткөн декабрда өпкөнүн 4 -стадиясында экенин айтышкан. 14
айдан кийин ал жылдагыдан жакшыраак көрүнөт жана сезет! Сиздин ишенимиңизди карманып турган
топторуңузга рахмат. ” CK

“Dr. Рондо мага Xmas майрамынын алдында менин аркамдагы бул кара так меланома экенин айтты. Кан
агып баштагандан кийин мен ага бардым. Мен үйгө келип, далыма бүчүр майын куя баштадым, мен
дагы майды туруктуу жей баштадым. Бул 2 жумага жетпеген убакытта менин аркамдагы тактар тазарып,
мен 2 унция майын жей бердим. Эптеп эле белимде белги калып, өзүмдү фантастикалык сезип жатам.

Филип дагы бир жылдык текшерүүдөн өткөн жана ал бир жылдан бери рактан арылган. Ошентип, алар
ракты бекер деп аташат. Ал жок дегенде 3 жыл доктурга көрүнүүнүн кажети жок. Ал эч кандай химия
же радиация алган жок, ал 4 унция каннабистин майын тартты жана ал дагы деле күн сайын кичине
жейт. ЭЧКЕКЧИЛЕР ИЧЕК РАКЫН САБАГАН ЭМЕС. РИК - БИЗДИН БААТЫР ». Флейта жыгач

«Жигитим экөөбүз жакында эле сиздин майыңызды жасап,  бутуна жаман көрүнгөн меланома менен
ооруган жакшы досуна сунуштадык. Биз сиздин майыңызды кантип колдонуу керектигин түшүндүрдүк,
ал кечээ эле чалды, ал толугу менен КЕТТИ деп таң калганын айтты! Төмөндө жаңы жаңы тери өсүшү
менен. " Гвендолин

"Кара куурайдын майынын дарылык күчү жөнүндө билим алууга мүмкүнчүлүгү болбогон адамдарга
ишенүү кыйын ... Мен Рик Симпсон жашаган аймакта жашайм жана биз дарылык күчүн 10 жыл бою
көрдүк.  Бул ракты,  кант диабетин,  булчуң ооруларын, тиш ооруларын, айрыкча күйүктөн кереметти
айыктырат (ишениш үчүн аны көрүү керек).

Азырынча биз туура жана үзгүлтүксүз кабыл алынса, иштебей турган эч нерсе жок. Өзгөчө тери рагына,
жүрөк  айланууга,  ашказандагы  карышууга  жана  кимге  керек  болсо  ошого  жакшы.  Жакшы  уйку.
Каннабис  майын стресстен  арылта  турган  эч нерсе  жок,  жана  биздин  ички  көйгөйлөрүбүздүн  көбү
стресстен келип чыгат.  Ошентип,  сен бар.  Баарына ийгилик.  Бул чынында эле иштейт,  ага ишениш
керек. Кудайга жана Рик Симпсонго таянгыла ». Терри

"Менин билгеним, мен барууга даярмын, мындан ары чыдай албайм, окуямды бул жерге койгула, менин
периштем күчөп, мени RSO майына илип койду. Мен тамактанууну токтотуп койгом, бир аз күрүчтүн
майы  менен  ичимдеги  өзгөрүүнү  сездим.  Ага  чейин  менин  жашоом  диванга  жылыткыч  менен,
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суусундуктарды таштап койгон.  Бирок экинчи күнү мен турдум,  муз кутусунда,  тамак издеп,  душка
түштүм. Кээ бирөөлөр үчүн бул анча деле маанилүү эмес, убактысы келгенде душка батпай турууга
болот.  Мен  ошол  бойдон  калдым,  салмак  коштум,  кайра  жашай  баштадым,  чындыгында  менин
жашоомду кайра кайтарып алдым. Мен операция болгонго чейин бул тууралуу билбегениме өкүнөм. 56,
ак аял эмчек рагынын курмандыгы Кэтлин "

«Менин досумдун апасы эмчек рагына 3 жолу кабылган. Ал марихуананы дайыма колдонгон, бирок
дарыгери ага химиотерапиядан өтүп жатканда колдонбоңуз деп айткан.  Ал дарыгеринин сөзүн угуп,
марихуананы колдонууну токтотту, бирок ал эч качан жакшырган жок. Үчүнчү жолу кайтып келгенде,
ал дарыгерге көңүл бурбай, дарылоо учурунда марихуананы колдонгон жана аны Рик Симпсон майы
жана  жегичтер  аркылуу  колдонууну  улантууда.  Ал  5  жылдан  бери  раксыз  ооруп  келет  жана  анын
кайтып келүү белгилери жок! ” Duane

"Мен  бул  сонун  жаңылыкты  сиз  жана  сиздин  ээрчигендер  менен  бөлүшүшүм  керек  ...  Аялымдын
жумуштагы досу ага бир нече ай мурун күйөөсүнүн уйку безинин рагы экинчи ирет кайтып келгенин
айткан, аялым экөөбүз сиздин RSOңузду мурунтан эле билчүбүз. Бул тууралуу көбүрөөк билүү үчүн
аларды сайтыңызга койгула, ж.б.у.с. дароо эле баштады жана кечээ акыркы тесттеринин жыйынтыктары
үчүн  кайра  ооруканага  кайрылды,  оорукана  ага  дагы  химия  керек  экенин  айтып  жатты,  бирок
натыйжаларга  карап  чынында  эмне  болгон,  рак,  албетте,  алар  кайра  кайтып  келгенин  байкап,
чындыгында жок болуп кеткенден алда канча кичине болуп калган. Алар кантип кичирейип кетиши
мүмкүн  экенине  таң  калышты  (алар  уулуу  дарыларды  эле  эмес,  медицинанын  бардык  түрлөрүн
үйрөнүшү керек). Алар калганын алып салгысы келгенин айтышты бирок мен ага мурунку дозалары
менен жүрүүнү сунуштадым, анткени бул оң таасирин тийгизди жана жанагы касапчыларды жанына
жолотпогула. Мен бул кабарды укканда абдан кубандым жана сизге кабар берүүнү чыдамсыздык менен
күтүп жаттым. :) ”Марк

- Молодец, Марк, пациенттин кандай сезимде экенин карачы, көпчүлүк учурда сканерлөөнүн кереги
жок. Ал алты айдын ичинде 120-180г жесе, анча деле тынчсызданбайт окшойт. JB

"Миңдеген доктурлар менен эч кандай байланышы жок башкаларды ракты айыктырганына миңдеген
далилдүү далилдер бар. Мен рактын 4 -стадиясында болчумун. Менин болгону 3 ай жашашым керек
болчу, ал 14 ай мурун болгон ». Том

"Сизге билдирүү үчүн, бул жерде менин байкем Том жөнүндө жаңылык бар. Анын жаңы PSA деңгээли
0.1 жана туруктуу. Анын өмүрүн сактап калуу үчүн бизге билим бергениңиз үчүн рахмат. Ал простата
безинин 4 -стадиясында болчу. Биз күбөлүк берүү үчүн издеп жатабыз. Кудай колдосун." Sherri

"Мен  Ulcerative  Colitis  жана  Рактан  айыккандан  бери,  менин  гастроэнтерологумдун  баардык
пациенттери  каннабис  продуктуларына  ээ,  анткени  алар  ал  сезгенүүгө  каршы  эң  күчтүү  сезгенүүгө
каршы препараттар ... жана алар алдын ала айта турган дарыларга караганда жакшыраак иштешет !!!"
Крейг

"Мен ракты айыктырарын билем ... Мен апамды 3 жолу айыктырдым, ал азыр раксыз." Mc Jay

"Урматтуу Лара, мен жөн гана сизге чын жүрөктөн билдирүү жөнөткүм келди, эмне кылганыңыз үчүн
рахмат. Мен сиздин баракчаңызды азыр 6 айга жакын байкап жүрөм. (Кечиресиз, бул биз биринчи жолу
сүйлөдү. Мен анча чоң эмесмин деп ойлойм.) Мен сиздин баракчаңызда сейрек эч нерсе айтпасам да,
сиз жасаган изилдөөңүздү абдан бааладым, анткени ал мага алып келди. өзүмдүн изилдөөмдү жүргүзүп
жатам.  Мен сиздин постторуңузду  биринчи жолу ээрчип баштаганда  үйрөнгөн  нерселеримдин бири
каннабистин ракты кантип айыктыра алары болду. Бул мен үчүн үйгө тийди, анткени апам бир жылдан
бери уйку безинин рагы менен катуу ооруп жатат. Ал бир аз убакытка чындап эле жаман болчу жана биз
аны алдырбай койбойт деп чындап коркчубуз. Бир күнү кара куурай майы тууралуу постуңузду окуп,
апамдан сурап көрүүнү чечтим. Ал буга чейин эч кандай кара куурай жеген эмес, бирок бул учурда ал
бардык нерсени сынап көрүүгө даяр болчу. Биз Калифорниянын түштүгүндө жашагандыктан, мен ага
жергиликтүү  дистрибьютордон  3  айга  кара  куурай  майын берүүнү тапшырдым.  Биз  кара  куурай өз
алдынча  иштейби  же  жокпу  билиш  үчүн  химияны  бир  нече  айга  кесип  салабыз  деп  ойлодук.  Таң
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калыштуусу,  анын дароо эле жакшы болуп баратканын көрө аласың.  Ал өзүн жакшыраак  сезди,  ал
жакшыраак тамактанды, энергиясы көбүрөөк болду, бирок тынымсыз ойгонбой жакшы уктай алды .. Ал
тургай, биринчи жолу жөө басуучунун жардамысыз бөлмөнү аралай басып өттү. айлар. Бир нече күн
мурун биз аны адиске алып барып, рак канчалык азайганын көрдүк. Ал бул майды бүгүнкү күнгө карата
2 ай жана 2 жума ичип жатат, жана мен кубанычтуу түрдө билдирем, анын рагы дээрлик толугу менен
жок  болду.  Дарыгер  анын  бир  гана  өлчөмү  5  ПРЕЦЕНТ  деди.  Мен  ага  кантип  мындай  болгонун
айтканымда,  дарыгер ишене  алган  жок.  Мен апамдын өмүрүн сактап  калууга  жардам бердиңиз  деп
ойлойм. Күрөш али бүтө элек, бирок дээрлик бүтүп калды жана ал азыр толугу менен жеңүүчү. Бул
билдирүү менден жана менин бүт үй -бүлөмдөн… Лара эмне кылганың үчүн рахмат. жан-дилибиз менен
рахмат. ♥ ”Дин

"Урматтуу CureYourOwnCancer.com, бир аз убакыт мурун мен Рик Симпсон Ойлу жөнүндө окуп, бир аз
жасап  көрүүнү  чечтим.  Мен  көптөн  бери  марихуана  өстүрүп  келем.  Мен  эң  жакшы  бүчүрүмдү
колдонуп,  премиум  кара  куурай  майын  түздүм.  Мен  сынап  көрдүм  жана  ишене  албай  койдум.  Ал
ушунчалык күчтүү болгондуктан, мен эч качан болгон эмесмин.

Аны сынап көргөндөн кийин, мен ошол учурда болжол менен 11 жыл бою рак (Ходжкин лимфомасы)
менен күрөшүп жүргөн бейтапты билчүмүн. Мен анын медициналык марихуанага кам көрүүчү болууну
сунуштадым  жана  ал  сунушталган  майын  ала  турган  болсо,  ага  эч  кандай  акысыз  май  берүүнү
сунуштадым. Ал кезде ал мага чоочун адам болчу. Мен аны болжол менен бир жыл мурун боорукерлик
клубунун жолугушуусунда жолуктургам жана ошондо анын рак оорусуна чалдыкканын билдим. Мен
чынында эле май Рик Симпсондун "Дарылоодон кач" аттуу ракты айыктыра аларын көргүм келди.

Ошентип,  бул  пациент  менен  байланышып,  ага  сунушун  бергенден  кийин,  биз  мамлекетибизге
тиешелүү  документтерди  тапшырып,  дарыланууну  баштадык.  Биз  аны  өсүмдүктөрдүн  карамагында
турган жерге койдук,  ошондуктан акыры ал мунайды өзүнө бере алат.  Бул келишимдин бир бөлүгү
болгон,  ал  өзүнө  жардам берүүнү  үйрөнгөн.  Биз  дарылоону баштадык.  Башында  бул кыйын болчу,
анткени мунай абдан күчтүү болчу жана аны күнүнө үч жолу ичүү абдан кыйын болушу мүмкүн.

Үч айдан  кийин  анын көкүрөгүнүн  үстүндөгү  шишик кичирейе  баштады.  Беш айдан  кийин  шишик
толугу менен жок болуп кеткен.  Андан кийин ал CAT сканерлөөгө кирди.  Жыйынтыктар ал раксыз
экени кайтып келди! Дарыгерлер кеминде 11 жылдан бери анын рак оорусун айыктырууга аракет кылып
келишет. Химио, жилик чучугун трансплантациялоо ж.б. Болгону, кара куурай майына айландырылган
премиум бүчүрдүн бир фунту эле. Анын дискте CAT сканерлөөнүн жыйынтыктары мурун жана кийин
бар  (жакында  бизге  берилет).  Ал  эл  алдына  чыгып,  эл  алдында  сүйлөдү.  Чынында,  ал  азыр башка
бейтаптарга айыктыруучу кара куурай майы менен жардам берүүчү камкорчу!

Бул окуя чыныгы келишим, BS жок, менде эки видео бар (экөө тең оңдо), алар жергиликтүү кара куурай
лагеринде тартылган.  Бир видео менин гана пациентим.  Башка видео менин пациентим жана башка
пациенттин көрсөтмөлөрү. Сабырым экөөбүз бул керемет үчүн Кудайды даңктайбыз. Урматтоо менен,
GrowGoddess "

"Бир  жыл  мурун  менин  онкологум  жакында  хосписке  кайрылууну  айтты,  жоон  ичеги  рагы  кайра
өпкөмдө жана жоон ичегимде, 09 -жылы жоон ичегиден, 11 -жылы боорумдан чыгарылганын айтты.
Жолдошум дагы бир жолу химия ичүүнү талап кылды. Каннабис майын тапкандан кийин, мен муну
химия менен бир күндө иче баштадым. Менин шишик маркер 17.6 болчу. БИР дарылоодон кийин (жана
2 жума май) менин шишик маркерим 10.6 болду. Өткөн жума күнү 2 дарылоодон жана 5 жума майдан
кийин, менин шишик маркерим 4.8. Медайым мага эмне кылып жатканымды билбей турганын айтты,
бирок бул химия бул жыйынтыктарды бербеши керек болчу. Мен өзүмдү көптөн бери жакшы сезем ».
Diane

"Мен сынап көрдүм, мен жоон ичеги рагына чалдыктым, рак жок болду !!!" Жан

«Урматтуу Рик, мен сени жеке тааныбасам да, сен менин үй -бүлөмдүн мүчөсү болгондой сезилесиң,
анткени сенин ролуң менин жашоомдо жана менин үй -бүлөмдө канчалык маанилүү болгон!
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Бүтүндөй  адамзатты  таптакыр  жан  аябастык  максатта  колдоого  алган  милдеттенмеңиз  үчүн  сизге
ыраазычылык билдирүүгө сөзүм эч качан жетпейт. Мен Словенияда жашайм жана айдын аягында бул
жерде  болоруңду  уктум  жана  каарманымдын колун  кысуу  үчүн  жеке  рахмат  айтуу  мүмкүнчүлүгүн
колдон чыгарбайм!

Менин сүйлөшкөн кызымдын апасына 3 ай мурун диагноз коюлган 4 стадиядагы кичинекей клеткалуу
өпкө рагы (оң өпкөсүндө теннис тобундай чоң шишик, боорунда жана лимфа түйүндөрүндө 2 метастаз
бар).  Мен  чоң  ийгиликке  жетерден  бир  нече  ай  мурун  сиздин  "Дарылоодон  качуу"  деген  видеону
көрүүгө  жетиштим  жана  медициналык  марихуананын  көптөгөн  пайдаларын  билсем  дагы,  сиздин
тасмадагы ачылышка таң калдым жана "эгер Мен рак менен ооруп калсам, мунай үчүн сөзсүз барам ».
Анан бул  менин башыман өткөн  жок,  бирок  менин сүйлөшкөн  кызымдын апасы,  чындыгында  мен
сүйгөн өзгөчө адам, ал менин сүйлөшкөн апам!

Ошентип, биз дароо чара көрүүнү чечтик жана мага дары даярдоо үчүн бардык чийки заттарды табуу
бактысы тийди! Ал май ичүү идеясына ачык болгонуна карабай, химиотерапияны да баштаган, анткени
ал ошол кезде бул коркунучтуу оорудан арылуу үчүн баарын кылам деп корккон.

Ошентип, адегенде ал химия менен баштады, ал эми эртеси май менен баштады. Ал мунайдын биринчи
дозасын ичкенден 1 сааттан кийин эле химияга каршы эффектти көрө алган. Бул укмуштуудай болду,
биз мунайдын иштээрин билгенибиз менен, биз мынчалык тез жакшырууну күткөн эмеспиз! 24 сааттык
тынымсыз  кусуудан  жана  өзүн  өтүп  бараткандай  сезүүдөн  кийин,  ал  кандайдыр  бир  көз  караштан
жакшыра баштады (жүрөк айлануу жок, оозунда жаман даам жок, чоң аппетит, уктап жаткан ж.б.) жана
ал жакшыра берди жана кийинки химияга чейин жакшыраак.

3 жолу химиядан жана 35 мл майдан кийин, ал биринчи жолу томографиядан өттү жана натыйжалары
чынында эле кубандырды, өпкөсүндөгү чоң шишик азыр мурунку КТнын жарымынын жарымы, ал эми
2 метастаз болгон. бирөө калды, ал кичине эле!

Бул  мезгилде  мен  дагы  эндоканнабиноиддик  система  жана  каннабиноиддердин  касиеттери  боюнча
көптөгөн  изилдөөлөрдү  жасай  баштадым.  Бул  темада  канча  изилдөөлөр,  изилдөөлөр  жана
эксперименттер  бар  экенин  көрүү  таң  калыштуу  жана  чындыгында  бардык  илим  кокустан
тапканыңызды  колдоп  жаткандай  көрүнөт.  Жакында  Улуттук  Рак  Институту  (Американын)  веб  -
сайтында "кара куурай жана каннабиноиддер" деп аталган бөлүмдү ачты жана бир ай мурун THC жана
рак боюнча көптөгөн документтер менен толукталды.

Эми мен  сиз  менен  жеке  жолугууну  каалаганымдын себеби  (мен  сизге  татыктуу  болгондой рахмат
айткым келет), анткени менин дос кызымдын апасын бул химиядан баш тартууга көндүрүү үчүн жардам
керек, анткени ал айыгып жаткан болсо да рак, ага абдан зыян келтирет!

Мен ушул айдын 15инде 60мл дарылоону бүтүрөрүн эсептеп чыккам, бирок 27де химиянын 5 -раундуна
барууга туура келет (бул 6дан кийин да болот!).

Түшүнүп  турганыңыздай,  мен  анын рактан  айыгып кетиши мүмкүн болгондо,  химикатка  барбашын
каалайм!  Көйгөй  -  кичинекей  клеткалуу  өпкө  рагы  химиянын  башталышында  жакшы  жооп  берери
белгилүү (же жок дегенде врачтар ушундай дешет),  андыктан анын акыркы КТ сканерлөөдөн алган
жакшы натыйжалары таң калыштуу эмес экенин айтышты ...

Мен ага сунуштаган нерсе, ал таза денеге химия жасабашына ынануу үчүн 5 -химияга барардан мурун
дагы  бир  томографияны  жасоо.  Ал  макул  болду,  бирок  мен  дагы  деле  билем,  ал  дарыгерлердин
айткандарына каршы чыгуудан коркуп жатат ...

Балким, конгресстин алдында жана анын химиялык 5 -туруна чейин сиз менен жеке жолугушуу болушу
мүмкүнбү деп ойлоп жаткам.  Мен ишенем,  ал сиз менен жолугушууга шыктанат,  балким сиз  туура
аргументти таап, ага химияны таштоого туура стимул бере аласыз!

Мен сизди ар кандай жардам сурамдары менен ашыкча жүктөп жатканыңызды элестете алам, эгерде
сиздин  убактыңыз  жана  күчүңүз  жок  болсо  же  сиз  жолуктурган  ар  бир  жеке  кайгылуу  окуяга
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катышкыңыз келсе, мен толугу менен түшүнөм ... жеке жолугушуу үчүн, мен үчүн жана бүт дүйнө үчүн
кылганыңа чексиз ыраазымын!

Сизге чын жүрөктөн рахмат. Жашооңуздагы баардык жакшылыктарды каалайм жана бир күнү сиз дагы
кадимки дүйнөдө кадимки жашоого кайтып келесиз деп ишенем! Урмат, ххх

PS Эгерде сиз бул күбөлүктү жарыялоону кааласаңыз, анда муну эркин сезиңиз, бирок менин атымды
белгилебеңиз же колдонбоңуз, анткени биз дагы эле мунайды колдонобуз жана дагы эле тыюу салынган
өлкөдө жашап жатабыз, ошондуктан мен кармалып калуу коркунучун көтөрө албайм. Мен баары бир
сизди дарылоонун өнүгүшү жөнүндө кабардар кылып турам жана сизге толук аяктаган окуяны берүүгө
кубанычта болом.

"Ххх, ал мүмкүн болсо, алты айдын ичинде 120-180г жогорку сорттогу майды тезирээк жеши керек.
Мындан ары химия жок, мүмкүн болсо томография жок - экөө тең канцерогендик жана ракты андан ары
жайылтат.  0,2-3г  майы  бар  суппозиторийлерди  жасаңыз  (какао  майын  эриңиз,  май  кошуңуз,
аралаштырыңыз,  калыптарга  куюңуз,  бөлмө  температурасында  муздатыңыз)  жана  аны  жей  турган
майдан тышкары күнүнө эки же үч жолу колдонгула ( эгерде ал кабыл алса, анда оозеки дозаны бир аз
азайтуу).  Ал  ошондой  эле  майды  күнүнө  бир  нече  жолу  буулантып  турушу  керек  -  жөтөл  өпкөнү
тазалоого жардам берет, кийинчерээк ал шишиктерди да жөтөлөт.

Сиз менен жеке жолугушууга келсек, биз кубанычта болобуз, бирок, адатта, химия алгысы келгендер
менен өтө кыска процесс жасайбыз, аларды ишендирүү үчүн убактыбызды текке кетирбейбиз,  чечим
алардын колунда. Биздин көз карашыбыз боюнча, аларга керектүү бардык маалымат биздин сайтта жана
Риктин китептеринде.  Эгер кимдир бирөө келип,  мунайды химия менен алгысы келгенин айтса,  биз
аларга  май  бербейбиз,  башка  кимдир  бирөө  өлүмгө  алып келүүчү  химикатсыз  аны жесе,  бактылуу
болот. Ар бир акыл -эстүү адам уулануунун жакшы эмес экенин билиши керек. Мунай химиясыз бир
топ жакшы иштейт.

Анан, кантсе да, ал канчалык көп химия алса, ошончолук майын жеп, зыянды жоюу керек болот - эгерде
ал химиядан аман калса, албетте, сиз эч качан алдын ала билбейсиз жана ар бир укол акыркы болушу
мүмкүн. Кечирим сурайм, бирок так ошондой.

Ошентип, менин көз карашымча, ал майды майлап, мүмкүн болушунча дарыгерлерден жана алардын
дарылоосунан оолак болушу керек. Ал денесинин рНсын жогорулатып, күн сайын эки алмадан уруктар
жеп,  анан  майды  жеп,  суппозиторийлерге  алып,  майды  буулантып,  балким  аны  көкүрөгүнө  спирт
тундурмасында же кара куурай үрөнү менен аралаштырып колдонушу керек. май же ушуга окшош. Жөн
гана  эң  жакшы  натыйжага  жетүү  үчүн  биздин  сайттагы  жана  Риктин  китебиндеги  көрсөтмөлөрдү
аткарыңыз.  Риктин  Youtube  видеолорун  да  текшериңиз  -  сиз  андан  же  бизден  уккан  сүйлөмдөрдү
угасыз,  билдирүү ошол бойдон калат -  жана мүмкүн болушунча "химиядан жана радиациядан  алыс
болуңуз". Жакшы тилектер, Jindrich Bayer ”

«Өспүрүм кезимде химиядан өткөн адам катары, мен айта алам, бул сейил бакта сейилдөө эмес !!! Муну
сезип,  мен  сизге  даба  табууга  аракет  кылып жатканыбызды  айта  алабыз  жана  эмне  үчүн  аны анча
оорутпаган жолдор менен табуу үчүн колубуздан келгендин баарын кылбайбыз. Ууну өлтүрүү үчүн уу
берүү дайыма эле табигый дарыланууга жана эмне болорун көрүүгө жооп бербейт ». Констанция

"Биз  реалдуу  өзгөрүүлөрдү  көрүшүбүз  керек  ...  жана  ата  -энелер  баласына  ууландырууга  мажбур
болбошу  керек  (химия)!  Эгерде  адамдар  химия  деген  эмне  экенин  билишсе,  анда  экинчиден  аны
денесине  куюп  салышмак.  Эгерде  сиз  бактысыз  болсоңуз  жана  ракты  химия  үчүн  терс  таасирин
жеңгениңизди айтпаңыз! Бул жийиркеничтүү! Америка менен дүйнөнү ойготууга убакыт келди! " 46/7
Дарылоо үчүн күрөшүү

"Салам  Жиндрих,  кечээ  мен  Риктин  китебин  окуп  бүттүм.  Мыкты  нерселер!  Чынын  айтсам,  мага
майдын чыныгы сыйкырдуу күчү жөнүндө эч кандай далилдин кереги жок!

Мен дагы кээ бир эксперименттерди жасадым жана күн сайын мен бул дары кыла ала турган жаңы
нерсени ачам! Укмуш! Тилекке каршы, мен ишенем жана менин сүйлөшкөн кызым дагы деле ишенсе
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дагы, апасы кандайдыр бир жол менен толугу менен "кое албайт" ... жана дагы эле ал химикатты таштап
кетээрин билбейт ...

Мен  дайыма  жакшы  аргументтерди  чыгарууга  аракет  кылып  жатам,  бирок  ал  үчүн  чечим  чыгара
албайм! Ал рак менен ооруган жана ал жашоосу менен эмне кылууну жалгыз өзү чече алат.

Мен билем, ал баары бир акыры айыгат, анткени биз анын ичине май куюп алабыз, ошондуктан анын
өлүмү  мүмкүн  эмес.  Бирок  дагы  эле  бул  химикаттар  менен  ойноо  ушунчалык  акылсыз  жана
коркунучтуу экенин сезем, айрыкча ракты айыктырары далилденген табигый дарыларга ээ болгондо!

Мен  сиздин  рак  жана  медициналык  тутум  менен  болгон  тажрыйбаңызды  окудум  ...  Сиздин
жоготкондугуңуз  үчүн  чындап  өкүнөм ...  эми сиздин  салттуу  "медицина"  деп  аталган  мамилеңизди
жакшыраак түшүндүм! " Luigi

- Салам Луиджи, китеп жөнүндө жакшы сөздөрүңүз үчүн рахмат жана сиз баштан кечиришиңиз керек.
Бул анын тандоосу, ал кандай дарыланууну тандайт, бирок мен химияга жакын бармак эмесмин - апам
үчүн анын жомогун окуңуз, балким, ал уулануу эч качан жакшы идея эмес экенин түшүнөт, айрыкча ал
далилденбеген же керек эмес. Анын химиядан аман калуу мүмкүнчүлүгү, эгерде ал майды алса, бир топ
жакшырат,  бирок  дагы  эмне  үчүн  анын  оорулуу  денесине  көбүрөөк  зыян  келтирет?  Бул  эч  кандай
мааниге ээ эмес. Жакшы тилектер, Jindrich

"Бир досум мени псориазга жардам берет деп ойлоп, болжол менен эки жарым жыл мурун Run From the
Cure көрүүгө отургузду. Биз майды бирге жасадык- экөөбүз үчүн биринчи жолу- үч жуманын ичинде
менин тактай псориазым жок болуп кетти. Мен ошондон бери май жасап, жутуп келе жатам. Эгерде мен
күн сайын жутуп, жана мунайды кокусунан түшүүчү жеке жерлерге түнкүсүн сүйкөсөм, псориаз абдан
көзөмөлдөнөт жана дээрлик көрүнбөйт. Бул тажрыйбадан улам, мен эки бутум менен секирдим жана
азыр  Колорадо  штатында  лицензияланган  биринчи  медициналык  марихуана  бизнесине  ээ  болдум.
Менин бизнесиме бир жыл болгондо, атама меланоманын IV стадиясы диагнозу коюлган- ал өпкөсүнө
жана  бооруна  жайылган.  Анын онкологу  ага  3  айдан  12  айга  чейин  убакыт  берди жана  хоспистик
жардамга даяр болууну айтты. Мен аны дароо RSO режимине киргиздим жана беш айдан кийин анын
рагы жок болду. Кетти. Дүйнөдөгү эң оңой нерсе! Рахмат Рик, бул укмуштуу дарыны кайра дүйнөгө
таанытканыңыз үчүн! :-) ”Эрика

«Кара куурай майы ракты айыктырат. Мен көкүрөк рагынын 3 -стадиясындагы бейтапмын жана майды
өзүмдү айыктыруу үчүн колдонуп жатам ». Adele

"Кемо жок, радиация жок ... RSO жана диетаны өзгөртүү ... RSO менин ичегимдин рагын айыктырды ..."
Дейл

"Жасалды, 18 жаштагы уулума бердим ... Азыр эч кандай рактын белгиси жок. Мен сизге чоң рахмат
Рик Симпсон. Менин уулума биопсиядан мурун шишикти алып салгандан кийин синовиальный саркома
деген диагноз коюлган ... Рак дагы эле ошол жерде болот жана рактын агрессивдүү түрүнөн өпкөсүнө
жайылышы  мүмкүн  деп  айтышкан  ...  Эң  акыркы  тесттин  жыйынтыгы  боюнча,  алар  анын  баш
аламандыктан эч кандай изин таба алышпайт ...  Каннабис майы мен диагноздорду койгондон кийин
дароо эле баштаган нерселердин бири болчу. Аманда

«Менин жакын досума мурда мээнин шишигине морфин берилчү. Морфиндин өзү көз карандылыкты,
алып салууну жараткан жана аны колдонуу учурунда абалды начарлаткан. Каннабистин өзү оорунун
симптомдорун, депрессияны, ооруну жана рактын өзүн басаңдатуучу дары болгон. Сиздин билдирүүңүз
менин досумду сактап калды ». Jasper

"Мен мунайга абдан толкунданып жатам. Бул өткөн айда мен бул тууралуу биринчи жолу окудум же
уккам.  Мен суктандым ...  Мистер Симпсон,  көпчүлүгүбүз бүткүл адамзат үчүн кылган риясыз жана
мээримдүү ишиңиз үчүн рахмат. Сиз менин гуманитардык аныктамамсыз !!! Мен 1998 -жылдан бери
Хосписке  ыктыярчы  болуп  иштедим,  көптөрдүн  азап  чегип  жатканын,  менин  колумда  деле  өтүп
кеткенин  көрдүм.  Бул  азаптын  көбүн  жеңилдетүүгө  болот  деп  ойлоо,  чынында,  акылга  сыйбайт  ...
”Синди
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- Бул, албетте, өзгөчө Рик Симпсон мунайынын "керемет дарылоочу күчү" жөнүндө бардык маалымат
чындык деп эсептелгенде. Туура өндүрүлгөн жана колдонулган май чындыгында ракты, кант диабетин
жана башка миңдеген шарттарды айыктырат.  Бул чындап эле морфин тийбей турган ооруга жардам
берет. Бул чындыгында денени жашартат жана булчуңдарды калыбына келтирет. Акыл токтоо сөзү аны
толук сүрөттөп бербейт, менимче. JB

"OMG.  Мен  жаңы  эле  Феникске  ыйлап  жаткан  бирөөдөн  кабар  алдым,  бөйрөк  рагына  чалдыктым.
Майды 90 күн ичкенден кийин, эң жаңы ПЭТ сканери шишиктердин жок болуп кеткенин көрсөтөт. Бул
укмуштуудай. Мен Phoenix Tears менен иштегенден бери көптөрдү айыктырганын көрдүм. Башкаларга
жардам берүү үчүн рахмат ".

-  Куттуктайм  жана  башкаларга  жардам  бергениң  үчүн  рахмат,  Грегг.  Мындан  ары  сканерленбейт,
болгону май. Сканерлөө канцерогендик, бул рактын кайтып келишине себеп болушу мүмкүн жана муну
ким каалайт? JB

"Саламатсызбы урматтуу таттуу Рик Симпсон жана Джиндрих Байер, мен сизди жакшы жана бактылуу
деп үмүттөнөм. Электрондук почтанын көлөмүн эске алуу менен сиз бир нече ай мурун мени эсиңизде
жок экениңизге ишенем, андыктан мен мурунку кат алышууларды коштум.

Апам тирүү жана дени сак! Биз абдан ыраазы экенибизди айтуу - бул өтө эле төмөн баа.

2012 -жылдын февралында диагноз коюлганда (стадия 4 панкреатиттин аденокарциномасы боорго жана
өпкөгө метастаз менен),  анын болжолу 3 айдан 6 айга чейин болгон, ошол мезгилде ден соолугунун
кескин төмөндөшү күтүлгөн. Анын ордуна ал тирүү, бактылуу жана 10 айдан кийин жакшы.

Мен билем, экөөңөр химияга каршы турасыңар, биз да ... Бирок алар 3 ай дегенде биз ага бардыгын
таштадык, анын ичинде химия менен бирге RSOну дароо баштадык. Бизге эч ким Gemzar химиясында
апасы сыяктуу дени сак бойдон калбайт деп айтышкан. RSO ошол убакыттын ичинде анын ден соолугун
сакташы керек болчу.

Химия 6 жума мурун токтогон, ал химиялык зыяндын башталышын сезе аларын чечкенде. Ал азыр 6
жумадан бери химиядан баш тартты жана өзүн абдан жакшы сезип жатат.

2012 -жылдын февраль айындагы диагнозунан баштап, алгачкы жыйноодон кийин, ал күнүнө бир грамм
RSO (азырынча болжол менен 300 грамм) кабыл алды.

Дүйшөмбү  күнү  12-17-12де  жүргүзүлгөн  акыркы  сканер  шишиктин  кичирейишин  көрсөттү,  анын
ичинде кээ бир шишиктер өтө кичине экенин КТ аркылуу элестетүү мүмкүн эмес. Бул укмуштуудай
кабар  болду!  Анан шейшемби күнү анын лабораториялык иштеринин жыйынтыгын алдык.  Мындай
жакшы сканерлөө кабарын алгандан кийин,  биз анын шишик маркеринин тестинин (CA19-9) 285тен
2100гө чейин жогорулаганын угуп таң калдык. Сиз буга чейин мындайды көргөн белеңиз? Маркерлер
эмне үчүн же кантип көбөйгөнү боюнча түшүндүрмөлөрүңүз барбы? Вообще идеялар барбы? Сунуштар
барбы? Бул суроо бир нече RSO жаратуучуларына кайрылган, бирок азырынча так жооп жок.

Бул жерде анын CA19-9 жыйынтыгы ушул күнгө чейин. Кадимки деңгээл 37ДЕН КЕМ. Февраль айында
алгачкы диагноздо шишикти аныктоочу эмес тест болгон. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ...
4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Акыркы химия 10-29-12 болгон); 12-17-12 ... 2,100. Сиздин ар кандай
салымыңыз менин үй -бүлөм тарабынан бааланат! Көп сүйүү, Б ”

- Урматтуу В, КТ сканерлери радиациянын чоң дозасын берет жана ага себеп болушу мүмкүн, плюс
химия такыр керексиз болгон. Мен ага мүмкүн болушунча тезирээк эң жакшы сапаттагы майды 180г
жегим келет. Мындан ары КТ же башка канцерогендүү болбогон нерселер, мунай жана ал ала турган
өлчөмдө. Алгач химия жана радиациянын зыянын жок кылышыңыз керек жана бул бир аз убакытты
талап кылат, бул май үчүн ишти оорлотту. Анын тамырына уу куюп жатканда антидот берүү сыяктуу,
мага эч кандай мааниси жок. Жакшы тилектер, Jindrich Bayer

«Мага болжол менен 4 жума мурун эмчек рагы менен ооруган бир аял кайрылып, аны туура багытка
бурууга  жетишкен.  Анын  абдан  маанилүү  шишиги  бар  (менимче,  ал  бир  эмес,  бир  нече  болушу
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мүмкүн.) Жана аны сезе алат. Ал мунайды иштете баштагандан бери болгону 3 жума өттү жана шишик
сөзсүз жумшарып баратат. 3 жума жаман эмес! Мен ага абдан дем бердим жана бул айымдын дагы бир
ийгиликтүү окуя болорун билем. Бир СҮЙҮҮ." Corrie

«Атам 89 жашта, бетинде тери рагы бар. Үч жолу мен аны ооруканага алып баргам, бул аны карылар
үйүнөн алып кетүүнү айтпаганда да, жугуштуу ооруларга жол ачат.  Мен бир нече жума мурун кара
куурай  майынан  баштадым.  Булардын  кээ  бирлери  менин  бармагымдын  ымыркайына  чейин.  Мен
дарылаган 11 болчу, азыр 4 бар, бирөө бармактын чоңдугуна барабар. Алар жөн эле өлүп, тери айыгып
түшөт. Бардык медайымдар менен дарыгерлерге таң калам ». Steve

«Мен кайын атамдын рагына сканерлөөсү өпкөсүндө тактарды көрсөткөндөн кийин экинчи жолу толугу
менен таза болуп чыкканын жарыялоого абдан кубанычтамын деп айткым келет. Биз аны биринчи жолу
тактарды көрсөткөндөн кийин майга кириштире баштадык. Кара куурай анын өпкөсүн алып, тазалады!
Ага химия керектигин айтышкан. Биз буга каршы болуп, анын ордуна майга куйдук. Кара куурай ракты
айыктырат !!! Мен кичинекей помераниямды майга баштадым, анткени анын трахеясы кулап, тубаса
жүрөк кемтиги бар. Ал жайдан бери кадимки дары -дармектерин иче элек жана жайдан бери биринчи
жолу жөтөлө элек (ал дайыма жөтөлүп, врач берген фармацевтикалык препараттарды ичкенде да). Ал
энергияга көбүрөөк ээ жана дарыларды ичкенге караганда жакшыраак иштеп жатат ». Карен

"Бул жатын моюнчасынын рагын да айыктырат! Мен дарыланууга мүмкүнчүлүгүм жок болчу (ал тургай
БИР эмес ...) жана эч кандай дарылык жардамсыз бир жыл жүрдүм ... бирок мен дээрлик күн сайын
тамеки  чекчүмүн  ...  анан  бир  жылдан  кийин  жылдык  экзаменимде  врач  менен  медайымдар  учуп
кетишти ... алар рак болгон жерде кичинекей тырыктан башка эч нерсе таба алышпады ... Мен азыр
100% рактан  арылдым ...  марихуананын аркасы менен  ...  дарыгерлердин эмес ...  "дары "...  дарылоо
эмес ... бирок таза, чөптүү, табигый өсүмдүктүн айынан ... Мен тирүү далилмин ...

Дарыгерлер мен эч кандай дарылоосуз баруудан 5 -деңгээлдеги рак оорусунда болушум керектигин
айтышты ... бирок ал КЕТТИ ... алардан эч кандай жардам жок ... алар ушунчалык учуп кеткендиктен
мени МАМЛЕКЕТТИК Ооруканага жөнөтүштү LITTLE ROCK (UAMS) дагы тестирлөө үчүн ... жана
UAMS  да  кичинекей  тыртыктан  башка  эч  нерсе  тапкан  жок  ...  алар  бул  керемет  деп  айтышты  ...
Менимче, бул жөн эле марихуана болчу ... Аны мыйзамдаштырып койгула. .. адамдарга жардам берүү ...
бул адамзат үчүн колдонулган нерсе эмеспи? » Monica

"Мен Дэвид Триплеттке видеосун ошол жерге койгонум үчүн абдан ыраазымын ...  бул видео жакты
жана бул менин маңдайымдагы базалдык клеткалык карцинома терисинин рагына кара куурай майын
колдонууга түрткү берген окуялардын бири болду ... азыр жок! ... Чындыкты жайылтууну токтотпоңуз!
” Ди

"Мен башымдын мойнунда жана бетимде базалдык клеткалык карциноманы дарылоо үчүн кара куурай
майын колдондум. ИЙГИЛИКТҮҮ. Бул изилдөө үчүн идеалдуу рак. Бул ачык көзгө ачык көрүнүп турат
жана болгон бардык өзгөрүүлөр оңой эле байкалат. Мен бул жерде АКШда кызыгуу жаратууга аракет
кылдым,  бирок  федерацияларда  эч  ким  жок,  жана  баарына  тийүү  өлгөнгө  чейин  корккон  окшойт.
Эмнени кыла аларыңды көр ».  Жозеф Силер (Каннабистин рак оорусун айыктырган биринчи посту!
Facebook Groupтун администратору Кейн Слейтер, 7 -январь, 2010 -жыл)

"Менин санымда шишик бар, мурун 2 смдей эле оор болчу, азыр анын өлчөмү жарымынан аз жана
жумшак болуп баратат (4 жума)." Katri

"Мен 5 ай бою май үстүндө болгондон кийин раксыз экенимди билдим !!" Mimi

Q. JB, сизде "гемангиобластома" деп аталган кээ бир шишик түрлөрүн айыктыруу боюнча бир нерсе
барбы? Мен сиздин билдирүүлөрүңүздү, ошондой эле башкаларды ээрчип жүрөм. Мен шишиктин бул
түрүн кесүүдөн башка эч качан көргөн эмесмин. Менде алардын бир тобу бар. Graeme

Жекече эмес,  бизде,  албетте,  адамга белгилүү болгон бардык диагноздорду дарылоого мүмкүнчүлүк
болгон жок, бирок мен азыр бул жөнүндө окугандарыма караганда, мунайдын жардам бербеши үчүн эч
кандай себеп көрбөйм. Менин билишимче,  алар аны томография аркылуу гана диагноз кое алышат,
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менин көз карашым боюнча,  томография алгандардын баары кийин 60г майын жеши керек.  Эгерде
операциядан  мурун  ошол  60  граммды  жесеңиз,  көпчүлүк  учурда  операциянын  кереги  жок  экенине
ишенем, анткени шишиктер жок болот. Ошондуктан мен сөзсүз түрдө мунайды өзүм сынап көрмөкмүн.
Бардык жакшы каалоолор, JB

"Плацебо  кээ  бир  адамдарды  айыктырат,  медицинаны  биротоло  таштап,  плацебо  чеберчилигин
изилдөөгө  себеп  болот.  Эффективдүү  дарылоо  болгондо,  сиз  эч  качан  плацебо  изилдөөлөрүн
жүргүзбөйсүз  деп  айтканыңызда,  сиз  туура  айтасыз,  бул  бейтаптардын  жарымын,  оорулуу  жана
ырайымсыз өлтүрөт ». Christopher

-  Бул  чынында  эле  оорулуу  жана  катаал  болмок,  ошондуктан  мен  жеке  андай  кылбайм.  Башкалар
кааласа  алат,  бирок мен каалабайм.  Мен медициналык системанын майды плацебо катары колдонуп
башташын каалайм - эгер алар колдонгусу келгени майга караганда коопсуз жана эффективдүү экенин
далилдешсе (жана пациент үчүн кызыктуу жана жагымдуу), анда алар алдыга чыгып, аны сата алышат. .
Эгерде жок болсо, анда жок. Бул абдан жөнөкөй жана абдан рационалдуу, менимче. Келечекте баары
ушундай болот, андыктан эмне үчүн күтөбүз? JB

«Кара куурай жөн эле дары экенин кабыл алуу эч качан кеч эмес. Ошол эле учурда, сиздин абалыңыз
кандай же канчалык оор болбосун, майды дары катары колдонууга эч качан кеч эмес. Майды колдонуу
менен, адатта, пациент үчүн мүмкүнчүлүк бар же муну аягына чейин жашоонун максималдуу сапаты
менен камсыз кылат. Бул дагы абдан көп. ”JB

«Химиялык дарыларды колдонгон бейтаптар майды колдоно баштаганда, мунайдын эң биринчи иши -
денени детоксикациялоо. Ошентип, кээде рактын өзүнө кол салуудан мурун 120-150г май керектелет.
Химия  алуу  чындыгында  жакшы  эмес,  айрыкча,  бул  медициналык  системанын  каннабис  жөнүндө
ондогон жылдар бою рак оорусуна каршы дары катары билгенин эске албаганда, өтө керек эмес. "JB

Q. "Терминал" Рак оорулуулары: Агрессивдүү түрдө аларды күнүнө 1 граммдан баштайсызбы же бир
жумага чейин иштетесизби? Тажрыйбадан кеңеш?

Жок, биз ар дайым кичинекей дозалардан баштайбыз жана көрсөтмөлөрдү аткарабыз. Албетте, эгерде
алар  кара  куурай  менен  мурунку  тажрыйбасы  бар  болсо  жана  эч  нерседен  коркпой  тургандыгын
билишсе, кээде жогорку дозадан баштасаңыз болот. Бирок сиз бейтаптын майга кандай жооп берерин эч
качан билбейсиз,  адатта алар ар кандай дары -дармектердин аралашмасында,  андыктан этият болуп,
пациенттин  кан  басымын ж.б.  карап  көрүүнү  каалашыңыз  мүмкүн.  Жалпы  сунуш -  көрсөтмөлөрдү
аткаруу, азыраак формалдуу - инстинктке жана өкүмгө баш ийиңиз жана пациенттин "жогото турган эч
нерсеси жок" болгондо,

Мен аларга керек болгондо жогорку дозаны берүүдөн тартынбайм (курч белдин оорушу ж. Б.).  Бир
грамм чындап эле жогорку сорттогу май тажрыйбасыз колдонуучуну өтө жогору ала алат. Кээде бул
кара куурайдан жасалган үтүр пайдалуу болмок, жана мен ишенем, ал эртеби-кечпи операция алдында
анестезия  үчүн  колдонулат,  бирок  азыр  биз  пациенттердин  мүмкүн  болушунча  жайлуу  зонасында
болушун каалайбыз. Мен муну жакшы түшүндүрдүм деп үмүттөнөм. Жакшы тилектер, JB ”

"Корри, досум, сен мага *** жардам бердиң. Мен ага нейроэндокриндик шишиктери үчүн дары берип
келем.  Ал  медикаментте  1  ай  болгон,  ал  кичирейе  баштады.  Ал  ушунчалык  чоң  болгондуктан,
ашказанга  түртүп  жиберди,  бирок  азыр  ал  кайра  жей  турган  деңгээлге  жетти  жана  анын дарыгери
мындай  шишикти  эч  качан  көрбөгөнүн  айтты.  Бул  анын  үрөйүн  учурду  жана  бардык  кан  иштери
кадимкидей кайтып келди, дагы бири айыгуу жолунда жана бул КЕРЕМЕТ. А сен КЕРЕМЕТСИЗ жана
Аллах улуу ».

"Менин мээ рагы менен ооруган досум бар жана менде Cml бар. Май экөөбүз үчүн тең иштейт !!! Менин
досум бул майдын керемет экенин биринчи көзүм менен далилдеп турат ... Менде буга чейин күмөн
санагам, бирок азыр эмес! Майды алыңыз, ИШТЕЙТ! » Тайлер

«Мен өткөн жылы апамдын досунан апама эң жогорку сорттогу кара куурайдан 6 айлык кара куурай
майын даярдап берейинби деп сурашкан. Анын моюнунун рагы болгон. Мен муну Youtube кеңешине
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ылайык жасап, андан кийин аны Россияга жарыяладым. Ал укмуштай жыйынтыктар менен биринчи 6
айлык курсту колдонду жана дагы 6 айлык дозаны сурады, мен ага дагы бир жүктү жөнөттүм, эми 14
айдан кийин анын ден соолугу жакшы. Сиз укмуштуудай иштерди жасап жатасыз, Рик. Рахмат." Гарет

«Саламатсызбы,  менин  атым  Алиса  Эрвин,  мен  16  жаштамын.  2011  -жылы  мага  3  -стадиядагы
анапластикалык  астроцитома  диагнозу  коюлган.  Биз  (менин  үй  -бүлөм  жана  мен)  кара  куурай
концентратын колдонуу чечимин кабыл алдык.  Мичиган  университети  мага бир нече жылдан ашык
жашай албашымды жана рактын өзү иштебей турганын айтты, анткени ал жөргөмүштүн формасында
болчу. Өткөн жылдын январь айында мен Мичиган университетинде кезектеги MRIге бардым. Бардык
шишиктер жоголду ».

«Мага дагы рак илдети диагнозу коюлду. Үчүнчү жолу. 4 -стадия сөөк жана боор метс, эмчек рагынан.
Менин рак окуям дээрлик 7 жыл мурун башталган, мен радиацияны айтпаганда да, денемди химиялык
химиядан аман алып калган бактылуу адамдардын биримин. Бул үчүнчү диагноз мен үчүн жасалганына
ынандырды; Айтайын дегеним, ким мындай диагноздон аман калат?

Ошентип, мен кереметтерди издеп, Рик Симпсонду таптым. Мен бул жигиттин чындыкты айтууга эч
кандай  мүмкүнчүлүгү  жок экенине  ишенип,  тереңирээк карадым.  Мен Мичигандагы адамдар менен
байланыша  баштадым  жана  Рик  Симпсон  Ойлу  же  кара  куурай  майы  жана  мен  сыяктуу  адамдар
башынан өткөргөн натыйжасы жөнүндө көбүрөөк билдим, бул аман калуу, ремиссия, дарылоо !!

Бул учурда жогото турган эч нерсем жок, ошондуктан колумду сунуп, жардам сурадым. Мен дарынын
бир  күнүнө  бир  грамм  иче  баштадым,  ошол  дозага  чейин  жай  иштей  баштадым.  Эс  алуу  менин
күнүмдүн чоң бөлүгүнө айланды, бул менин күрөшүүчү денеме керек болгон нерсе. Мен көргөн бир
гана терс таасир - бул уктап жаткан уйкунун саны жана сонун сапаты. Бул менин кан басымымды жөнгө
салып, ооруум азыр көзөмөлдө.

Бир  жылга  жетпей  мага  сөөк  жана  боордун  4  -стадиясында  сансыз  шишиктер  диагнозу  коюлду
(ушунчалык көп, алар саноону ташташты), мага буюмдарымды иретке келтирүүмдү айтышты. (Бул дагы
эле менин демимди алып кетет.) Бүгүнкү күнгө чейин тезирээк мен ремиссиядан бир нече сантиметр
алысмын.  Менин ПЕТ сканерлөө  өткөн  аптада  терс  болду ...  Терс!  Мен буга  чейин алардын бирин
көргөн эмесмин. Бул рак жок дегенди билдирет. Менин толук ремиссияда эместигимдин бирден -бир
себеби, мышыктарды текшерүүдө сөөктөрүмдө бир нече көлөкө бар, бирок мен дарылануумду улантып
жатам жана алар да жакында жок болуп кетет. Бул кереметтен башка эч нерсе эмес, PET сканеринде
көрүнбөгөн бир нече көлөкөлөрдүн шишиктери.

Адамдар дарылануу сөзүнө этият болуңуз деши мүмкүн ... Бирок мен айтайын дегеним, бул эмне. Мен
бул жердемин жана мен күн сайын ден соолугумду чыңдап жатам жана Жон мага жетүүгө жардам
берди.  Мен  ага  чалып  жардам  сураганымда  мени  кабыл  алды.  Ал  жана  анын  тобу  бул  дарынын
олуттуулугу  жана  бул  мүмкүнчүлүктү  түзүү  үчүн  биздин  бардык  бөлүктөрүбүздүн  милдеттенмеси
жөнүндө билимдүү экенимди текшерүү үчүн мени менен бирге отурууга убакыт бөлүштү. Мен үчүн да,
сизге да бул - өмүр менен өлүмдүн маселеси. Мен баары муну олуттуу кабыл алат деп ишенем! Биз бул
дарыга өмүр бою көз каранды болобуз.

Мичиган каннабис клубу менин муктаждыктарыма дары -дармек жана билим берүү муктаждыктарым
үчүн кам көрдү. Бул олуттуу топ жана алар олуттуу колдоого муктаж, сага батасын бер Джон Робертс,
сенин курмандыктарың мени тирүү калтырды.  Сураныч,  азыр аларга  жардам бериңиз,  ошондо  алар
көптөгөн адамдарга жардам берүүнү уланта алышат. Рахмат!!"

- Бул жаңыртуу бир нече ай мурун жарыяланган жана ал азыр толук ремиссияда. Мичиган рак долбоору

"Мен 68 жаштагы эркекмин, мен эч кандай көйгөйсүз кадимки дени сак жашоодо жашап, жыл сайын
сасык тумоого каршы текшерүүдөн өтүп турчумун. Менин денемдин функциялары жакшы болчу жана
бир күнү эртең менен ашказаным катуу ооруп ойгонгонго чейин баары жакшы көрүндү.

Бул аппендикс же грыжа деп ойлоп, аялым мени тез жардамга шашты. Болжол менен 2 сааттан кийин,
2012 -жылдын 15 -августунда,  шашылыш операция жасалдым жана менин жоон ичимде чоң шишик
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пайда болду, ал 14 лимфа түйүнү менен кошо алынып салынды. Бир жумадан кийин ичим ачылып, мени
ууландырып, экинчи операцияга алып келди.

4  күндөн  кийин  өзүмдү  жакшы  сезе  баштадым,  мен  бутума  турдум  жана  акырындык  менен
мобилдүүлүктү калыбына келтире баштадым жана кан чыгып баштадым. №3 операцияга кайтып келип,
бир күндөн кийин жеңил инфаркт болгон.

Көп өтпөй -33 күн ICU- Мен бошотулду жана OSTOMY BAG сумкасына. Сумка 8 ай жанымда болчу
жана артка операция эч кандай кыйынчылыксыз жасалды. Хирургдун айтымында, рак түйүндөрдөн ары
жайылган эмес.

Ага  карабастан,  алар  мени  онкологиялык  клиникага  алып  барышты  жана  химия  жана  радиацияны
"кийинки көрүнүш" катары талкуулай башташты. Стандарттык протокол деп айтышты. BULLSHIT мен
дедим! Менин денемди нурлантуу же химия же нурлануу менен уулантуу болбойт. Рак клиникасынын
онкологу талашып-тартышкан жок жана бир жылда 3 айда бир жолу байкоо жүргүзүүнү белгиледи, бул
компьютердик томография жана кан ишин талап кылды.

Мен материалды Рик Симпсон айткандай алып, RSO чыгардым. Экстракция процесси боюнча бардык
көрсөтмөлөрдү аткарып,  Наптаны ээритүүчү катары колдонгондон кийин,  мен даяр шприцтерге  май
куюп, күнүнө эки жолу жутуп баштадым.

Мен  онкологиялык  клиникада  4-көзөмөлүмдү  аяктадым  жана  алар  КТ  рак  оорусунун  бар  экенин
көрсөтө турган эч нерсе көрсөтпөй турганын айтышты. Кан тапшыруу CEA деңгээлин 1.4 деңгээлинде
көрсөттү,  бирок  эмне,  ар  бир  адамдын ичинде  бир  же  эки  рак  клеткасы  бар.  Алар  5+  нерселерин
тынчсызданууну жаратат деп эсептешет. Мен азыр дагы бир партия даярдап жатам жана алдын алуу
чарасы катары күн сайын жутам.

Рак оорусуна чалдыккандардын баарына мен да ушундай кылууну сунуштайм. Бизде жогото турган эч
нерсе жок жана баардык нерсени алуу керек ». Джерри

"4 -стадиясы бар, териси жана сөөктөрү бар, күчүн жоготуп араң баскан адамды куткаруу кеч болуп
калдыбы?" Tumble

"Эч качан  кеч  эмес.  Бул майды колдонуу менен көптөгөн  кереметтер  көрүлгөн.  Эгерде  бул аларды
куткара  албаса,  анда  эң  азы  фармацевтикалык  каражаттардын  катаал  терс  таасирлери  жок  алардын
азабын  жеңилдетет.  Көңүл  бургула,  эгер  алар  жогорку  дозада  баштаса,  анда  сабырдуулук  пайда
болгонго чейин көп уктап калышат. Бул абдан күчтүү ». Ник

"Мен эмчек рагынын эки жолку согушчусумун. Сиздин мунайыңыз адамдардын өмүрүн сактап калууга
жардам берерин тастыктаган далил болгум келет ». Michelle

"Мен да, калкан безинин рагы жок !!" Michelle

«Таң  Шоола:  Мен  жөнүндө  эмнени  кааласаң  ошону  айт,  мени  жек  көр,  мага  баа  бер  ...  Сенин
аргументиң жараксыз! Бул апа ала турган акыркы сканер !!! КАНАБА РАКТЫ ӨЛТҮРӨТ!

Стейси: Апаңыз кайсы этапта болгон? Билем, сиз муну мурун бир жолу жазгансыз, бирок унутам. Бул 
дароо эле укмуштуудай отчет !!
Dawn: Стейси, бул өпкөнүн 3 -стадиясындагы кичинекей клеткалуу карцинома болчу. Жогорку лимфа 
системасына кичинекей метс менен 5 шишик.
Дебби: Бул укмуштуудай! Кичинекей клетканы айыктырган адамды эч качан уккан эмесмин, ал тургай 
бардык протоколдор менен. Бул укмуштуудай! Сиз апаңыздын өмүрүн гана сактап калбаңыз, бирок бул 
башка адамдардын өмүрүн сактап калат, анткени бул кара куурай иштээринин далили. Муну 
бөлүшкөнүңүз үчүн чоң рахмат!
Таң Шоола: Дебби, ал баарын жасады, кара куурай майы - химия - радиация БИРОК анын химиялык 
жана радиациялык процедуралары жасала электе айыгып кетти, андыктан ал калган дарылоодон баш 
тартып, майга жабышып калды ... Аны ал дагы деле күн сайын талап кылат. анын калган өмүрү!
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Стив: "бул радиациядан кийинки өзгөрүүлөргө эң ылайыктуу" дейт. Ал нур терапиясы бар беле?
Таң Шоола: Стив, ооба, бирок ал аягына чыгарган жок ... Доктор полго түштү! ”

"Пациент: Линда В., Кызмат Дата: 11/16/2013, Процедура: КАРАЖАТТУУ КТ ЧЕСТИ

Көкүрөктүн  томографиясы  аткарылды  ...  7/8/13тен  мурунку  көкүрөк  томографиясына  салыштыруу
жүргүзүлөт

КӨРСӨТҮМҮ: Бул өпкө рагына чалдыккан 64 жаштагы аял ...

ТАБЫЛГАНДАР: мурунку экзаменге салыштырмалуу жакшыртылган интерстициалдык өзгөрүү жана
интерлобулярдык  септалдын  калыңдашы  бар  ...  Эч  кандай  анык  медиастиналдык  жумшак  ткандын
түйүндөрү  же  медиастиналдык  аденопатия  көрсөтүлбөйт.  Аксилардык  лимфаденопатиянын  же
гилардык лимфаденопатиянын так далили жок. Оң жактагы жогорку лобдун медиальдык жагындагы
радиациядан кийинки өзгөрүүлөрдөн башка кошумча паренхималык өпкө тунуктугу же шектүү өпкө
түйүндөрү көрсөтүлбөйт. Трахея жана негизги бронхтор патенттүү. Плевралык эффузия жок. Жүрөктүн
көлөмү  нормалдуу.  Перикарддын  эффузиясы  жок.  Ичтин  жогорку  бөлүгүнүн  визуалдаштырылган
бөлүктөрү өзгөчө эмес.  Эч кандай фокалдык агрессивдүү люценттүү же склеротикалык оссе жарасы
жок.

ТААСИРИ:  Оң  дөңсөөнүн  радиациядан  кийинки  өзгөрүүлөрүн  жана  оң  лобдун  медиалдык  жагын
жакшыртуу. Кайталануучу же калдык оорунун так далилдери жок. "

"Мунай  бардык  радиациялык  зыянды  жокко  чыгарды  жана  ишенүүдөн  тышкары  айыктырды  ...
Медициналык марихуана мени КУТКАРДЫ жана мени 5 дарыканадан алыстатты. Мен оң бөйрөгүмдү
химиядан  жоготтум,  ал  менин  теримди  ооруткан  жерге  чейин  түшө  баштайт  ...  жана  майды  бир
тундурмада ичкенден бир нече мүнөттүн ичинде мен талманы токтотуп, бир нече айга чейин алыстап
кетем ... Укмуш жана бул майлар, глаукома диагнозу коюлган жерге чейин химиялык заттардан улам
көзүмдүн нерв жабыркоосун калыбына келтирди, жана менин акыркы жолу 6 ай мурунку сапарымда
глаукоманын эч кандай белгиси жок жана мен дарыларды көргөндө менин көз карашым жакшырат ...
"Тереза

«Эжем, глиобластоманын 4 -стадиясы менен, майыптар арабасынан үч басуудан кийин басууга өттү!
Анын сол жагы бир айдан ашык шал болуп калган. Бирок азыр толугу менен иштейт !! Ушунчалык
толкундандым! ” Nicolette

«Мен  коллективде  иштедим  жана  көп  жылдар  бою  машинаны  айдап  баратып  терезеге  илинип
калгандыктан сол колумда тери рагы болгон. Эми мага эч ким ишенбеши керек экенин билем, бирок
мен күн сайын ага RSO майын куюп баштадым жана ант бердим. Бул бир нече айга созулду, бирок ал
чындыгында көп жылдар бою кайда болсо, ошол бойдон жок болуп кетти ». Рэнди

"Бул дээрлик бир жыл мурун CML (өнөкөт миелогендүү лейкемия) диагнозу коюлгандан кийин менин
жашоомду  өзгөрттү  жана  мен  кара  куурайдын  майы  терминалдык  рак  оорулууларын  кантип
айыктырганы тууралуу Run From the Cure видеосун көрдүм. Ооба, мен иштеп жаткан далилдермин. Бул
менин рак деңгээлимди өзгөрттү. Азырынча айыккан жокмун, бирок үмүт кылам, жакында мен аман
калдым деп айта  алам,  андыктан,  эгер сиз рак оорулуунун бут кийимин кийип бир чакырым басып
өтпөсөңүз, сиз эч нерсе билбеген нерсени ура баштабаңыз. Дениз

"Мен ишенем. Менин досума рактын 3 түрү диагнозу коюлган. Ага жашоого 3 жума убакыт берилди.
Эми 2 жылдан кийин, ал 1 түргө түшүп, жакшылык кылып жатат ». Сандра

«Инимде лимфома, ашказан,  омурткасына метастаз коюлган. Алар берген дары -дармектер аны түнү
бою күнү -түнү уктатып турчу жана бир нече жума бою уктап же тамак ичкен эмес. Бир грамм таблетка
май жана ал 18 саат уктап, тойгончо тамактанат. Бир жумадан кийин ал 78% раксыз. Дарыгер таң калды.
Биз  ага  айткан  жокпуз,  анткени ал  медициналык  эмес  абалда  болчу,  бирок  кара  куурай  анын жана
биздин өмүрүбүздү сактап калды. Эми бир жылдан кийин МЕНИН БИР ТУУГАНЫМ ЛИМФОМДУ
САБАП КЕТТИ! Эч ким муну жасабайт ... кара куурайсыз ”. Errl
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«Учурда  менде  рактын 4  -стадиясы бар.  Мен боордун абляциясын жана резекциясын,  ошондой эле
фолфокс химиясын алдым. Мен мунай жана шишик маркерлерин 1200дөн 3кө чейин колдондум. Бардык
мед командасы NSD деп айтышты. Оорунун белгилери жок ». Джим

"Мен кара куурай майын колдонуу менен 5 шишигимден арылдым ... оригиналдуу шишиктердин 5ин
таба албагандан кийин дарыгерлердин жүзүн көрүү кызык болду ... алар кайда барышты? Бул маанилүү?
Рахмат куурай майы ». Келли

«Менде чоң флакон бар болчу, бир аз мурун. Мен бир күндө бир тамчы алмакмын. Мага берген адам
кайтарып берүүнү суранды. Ал аны рактан алыстап бара жаткан аялга берип бүттү. Ал жей да, иче да
албайт, жашай да албайт. Анын салмагы 70 фунтка жетпеген. Менин досум ага май берди ... voila! Ал
жеп,  иче  баштады  жана  күрөшүн  ийгиликтүү  улантты  ...  ийгиликтүү.  Кара  куурайдын  дарылык
касиетине бекем ишенген ”. Тара

"Бүгүн мен көп кишиге кайрымдуулук кылган кишиге кабар алдым. Анын тамагында рак шишиги бар
болчу.  Толугу  менен  2013  -жылдын  апрель  айынын  башынан  бери  түтүк  менен  азыктандырылган.
Оорулуу кишинин аялы ыйлаган бойдон чалат.  Күнүнө 2 жолу май ичкен 4 жумадан кийин ал жок
болот. Толугу менен кетти ... Ал катуу тамак жеген ... Жаңы дарылоо же жаңы дарылар жок, жөн гана
RSO. Билимиңиз менен бөлүшүңүз, өмүрдү сактап калыңыз ». Жаред

«Дин: Таежем химиотерапия колдонгон. Ошол эле жыйынтыктар. DEAD.

Стивен:  жоготууңуз  үчүн  кечирим  сурайм.  Мен  кара  куурайдын  майын  апамдын  терисинин  рагын
тартып алганын көрдүм. Менимче, дагы эле эрте кармаш керек. Кара куурай жардам берди деп ишенем
».

"Мен  жаңы  эле  Ходжкинс  эмес  лимфомага  чалдыккан  16  жаштагы  пациентимдин  АЧЫК  экенин
билдим! Шишиктер кеткен, лабораториялар кадимкидей. " Жанет

«Айыкпас оорулуудан телефон чалды. Ал азыр бир нече ай RSO менен дарыланып жатат. Ичеги рагы.
Доктор Тед ага жашоого бир нече ай калды. Жиндич Байер, мен акыркы доктор Апптта ага эң сонун
Рождество белегин бергенин билдирүүгө кубанычтамын. Ал ага айтты, мен эч кандай рак таба албайм,
сен  жашашың  мүмкүн  !!!!  Бул  жаңы  жылдык  белек.  Исага  рахмат  !!!!  Эч  качан  эч  качан  дебе  ...
”Раймонд

«Менде  атактуу  Simpsons  Oil  жасап  рактан  аман  калган  эки  досум  бар  болчу!  Бири  өпкө  рагына
чалдыккан  жана  ага  6  ай  жашашкан,  ал  7  жылдан  бери  тирүү,  экинчиси  эки  жолу  рактан  өткөн,
акыркысы энелик бездин рагы болгон жана мен 2 жума мурун айткым келет, мындан ары рак жок! Ал
эки жолу тең кара куурай майын колдонгон !! " Вики-Джейн

«Мен апама кичинекей клеткалуу өпкө рагы диагнозун койгондон бери, бир жылдай убакыттан бери
Риктин  баракчасын ээрчип жүрөм.  Ага  өткөн  жылдын мартында диагноз  коюлуп,  көп  өтпөй химия
менен алектене баштаган. Ал жай бою химия жана көкүрөк нуруна чыдап, радиум тамагын күйгүзүп
алгандыктан  катуу  ооруп калган,  анткени  ал  жутуп/жей  албай,  ж.б.у.с.  эки  айга  жакын  ооруканада
жаткан.  Андан  кийин  ал  мээнин нурлануусуна  (профилактикалык,  bleh:/)  ээ  болгон,  бул убакыттын
ичинде биз чоң убакытты изилдеп келгенбиз жана нөлдөн баштап өзүбүздүн майыбызды өндүрүү үчүн
баарын чогултуу саякатын баштаганбыз. Кайсы нерсеге жетиштик -ооба!

Ошентип, мээнин нурлануусунун алгачкы эки күнүнөн кийин ал абдан катуу ооруп калды, ошондуктан
биз мунайды иштетүүнү чечтик (октябрь). Биринчи дозадан баштап, ал эч качан артына караган эмес !!!!
Ал мээнин калган радиолорун сүзүп өтүп, дарыгерлерди мигрен же катуу кусуу, эс тутумун жоготуу
ж.б.у.с. Ал учуп бараткан!

Ошентип, октябрда анын текшерүүсүнөн кийин өпкөнүн шишигинин чоң азайганын көрсөттү, бирок ал
дагы эле бар болчу. Алар кийинки кадамдарды чечүү үчүн аны январь айында дагы көргүсү келген.
Ошентип,  биз  ноябрь жана декабрь  айларына чейин айдап,  анын майын гана иштеттик  жана башка
дарылоо жок. Ал Рождестводо кичине артка чөгүп,  эки жума бою депрессияга түшүп,  кусуп калды,
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бирок биз аны кайра чийки вегетариан сортторуна жана буудай чөпүнө койдук, ал чындап эле ойгонуп,
жаркырап көрүнөт. Акыркы текшерүүдөн кийин анын чоң текшерүүсү кечээ эмне болгонун билди ...
Менин апам РАК ООРУСУЗ !!!! Ал жок болуп кетти !!!! Бул кандай гана укмуш !!!! ” Жанет аркылуу

"Болжол менен 6 ай мурун апама эки өпкөсүндө 6 шишик бар метастаздык меланома терминалдык
диагнозу коюлган. Дарыгерлер бизге химия жана нурлануунун эч нерсе кылбай турганын айтышып,
шишиктин өсүшүн токтотуп, балким анын жашоосун дагы эки жылга кеңейткен ийгиликтүү дарылоо
ыкмалары бар экенин айтышты.  Биз жаңы дарылоону баштадык жана терс  таасирлери  коркунучтуу
болгондуктан токтоттук. Болжол менен бир жумадан кийин менин бир досум Youtube'дагы Run of the
Cure аттуу даректүү тасмаңызды айтты.

Муну көргөндөн кийин, мен аракет кылуунун кандай зыяны бар экенин чечтим? Эй, ал иштебесе, баары
бир өлөт. Узун окуяны кыскартуу үчүн апам 3 айга жакын майды жутуп келе жатат жана ал 2 күн мурун
сканерлөөдөн өткөн жана 6 шишиктин 5и ТОЛУК жок болуп, акыркысы анын көлөмүнүн жарымына
барабар.

Мен маалымат үчүн жана апамдын өмүрүн сактап калуу үчүн ыраазычылыгымды сөз менен жеткире
албайм. Жөнөкөй өсүмдүк мунун баарын оңдой алса, дүйнөдө азап чегип, өлүп жаткан адамдарды жана
балдарды ойлоо коркунучтуу. Мен азыр сөздү жайылтууга чечкиндүүмүн, балким, өзүмдүкүн өстүрүп,
жардамга муктаж болгон адамдар үчүн май чыгарам. Дагы бир жолу рахмат жана келечекте баарына
ийгилик. ” Жанет аркылуу

"Энелик бездин рагы, 5,5" шишиги, 90 күн жашашат, ашказанга жайылат ... 38 күндө 90 грамм жутулат.
Эми  рак  жок.  Ишениш  керек  болгон  бардык  документтер  бар,  бирок  адамдар  ишенбейт!  Кудайым
колдосун, Сент -Симпсон, апабызды сактоого жардам бергениңиз үчүн !!! " Ларри

"Менде абдан  сонун жаңылыктар бар.  Чыгыштагы Peeps менин бирөө берди,  санап  кой ...  Каротид
артериясынын айланасында чоң шишик бар досуна БИР түтүк май. Ал жөн гана аны этибарга алган жок,
чачы  чоңойгон  сайын  жашыруу  үчүн  узун  өстүрдү.  Анын  бир  тууганы,  дарыгер,  пациент
химия/нурдануудан баш тарткандыктан эмне кыларын билбей калды. Мындан ары аны этибарга албай,
2 күн мурун аны массалык операция болуу үчүн операция бөлмөсүнө алып киришти. Бир нече адистер/
хирургдар  катышты,  анткени  бул  өтө  коркунучтуу,  узак  жана  татаал  операция  болмокчу.  Мүмкүн
болушунча  шишикти  алып  салууга  аракет  кылышмак  жана  бутунан  венаны  алып,  мойнуна
трансплантация кылышмак. Алар мойнун ачышты, жана VOILA шишиги толугу менен капсулаланган
жана Каротидден ажыратылган. Алар түзмө -түз кирип, аны сууруп алышты! Дарыгерлер таң калыштуу
жана анын бардык кылган иштери жөнүндө толук маалымат берүүнү каалашат.  Элдин тизмеси узун
болбойт. Болгону шире жана БИР түтүк май ». Corrie

"Мунай укмуш !! Менин бир досумдун жумуртка безиндеги кистасы бар болчу ... операция жасаткан,
бир айдан кийин ал дагы бар экенин билүү үчүн кайра кирген! Бир ай өттү жана анын өлчөмү эки эсе
көбөйдү, эгер ага бир нерсе кайтып келсе, алар шашылыш операция жасашаарын айтышты! Жигити ага
бир аз май жасап берди ... ал 3 жума ичти ... кийинки УЗИге барганда таң калды, ал дээрлик жок болуп
калды !!! ” Джоли

"1 жыл мурун бүгүн  мага  жакын адамым мага  анын рак оорусу  менен  ооруганын айтты.  Ага  8  ай
жашашы  керектиги  айтылды.  5  күндүн  ичинде  мен  ага  кара  куурай  майын  бир  аз  күрүч  данынын
жарымын жеп, жутуу үчүн бердим. 6 жуманын ичинде анын шишигинин өлчөмү кыскарды жана алар
айткандай жайылып кеткенинин белгиси болгон жок.

Мен шишик  чоң  грейпфруттун  өлчөмүндө  болгонун айтууга  кубанычтамын жана бүгүнкү  күндө  ал
карагайдын өлчөмүндөй. Кара куурай майы анын өмүрүн сактап калды. Ал май кеткенче жей берет. Бул
анын рак оорусун айыктырып гана тим болбостон, ден соолугуна да укмуштуудай таасирин тийгизди.
Ал диабетке  чейин  жана  семирип кеткен  болчу,  ал  азыр  эң  сонун  салмакка  түшүп,  мурдагыдан да
бактылуу!
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Мен  бардыгын  кара  куурай  майы  терапиясына  кайрылууга  үндөйм.  Сураныч,  көрүңүз  ->  РИКК
СИМПСОН "Дарылоодон кач" видеосун Youtube ... Бул жөн эле сиздин өмүрүңүздү же кимдир бирөөнү
сактап калышы мүмкүн. Аларга өмүр белегин бер! ” Хосе

Далил

"Рик Симпсон Ойл, эгер илимий адабияттарды окуп убара болсоңуз, толук илимий ишенимге ээ" Роберт
Меламеде, ака доктор Боб

"Клетканын жашоо жолунун ингибирлениши Badдин фосфорлануусуна жана бул Bcl-2 протеининин
митохондрияга  транслокациясына  жана  кийин  апоптозго  алып келет."  Уммм,  Лэймандын шарттары
сураныч ??? " Шанс

- Бул "кара куурай рак клеткаларын өлтүрөт" деп которулат, Шанс. JB

Q. Эмне үчүн мен дарыгерлер кара куурай ракты айыктырат деген ырастоону колдойт деп күтүшүм
керек? 

A. Ооба, анткени ал ракты айыктырат жана мунун баары бар. THC апоптозду пайда кылат, ошондуктан
таң калыштуусу, ал бардык рактарда апоптозду пайда кылат. Неге? Ооба, анткени декарбоксилденген
май  дененин  бардык  клеткаларына  кандайдыр  бир  жол  менен  туура  өлчөмдө  киргенде  кирет.
Эндоканнабиноид  системасы  иммундук  системаны  жөнгө  салат,  андыктан  иммундук  система  туура
иштесе,  ал  рак  менен  да  күрөшө  алат.  Мунун  анча  деле  кереги  жок,  чынында,  бул  чындыгында
таарынчаак жөнөкөй.

Туура  өндүрүлгөн  жогорку  сорттогу  май-бул  пациентке  эң  жакшы  мүмкүнчүлүк  (балким,  өмүргө
коркунуч  туудурган  бир  нече  учурларда  хирургия  талап  кылынат).  Эгерде  сиз  пациентке  майга
караганда  коопсуз,  эффективдүү  жана  кызыктуу  болгон  дарылоо  вариантын  билсеңиз,  бизге  айтып
бериңиз. Эч ким жок

Мечоулам  менен  Пачердин  айткандарын  караңыз:  "Сезгенүү/ткандардын  жаракаты  жергиликтүү
эндоканнабиноиддердин деңгээлинин тез жогорулашына алып келет, бул өз кезегинде иммундук жана
башка клеткалардын сигналдык жоопторун жөнгө салат. Жүрөк -кан тамыр, ичеги -карын, боор, бөйрөк,
нейродегенердик,  психиатриялык,  сөөк,  тери,  аутоиммундук,  өпкө  ооруларынан  ооруга  жана  ракка
чейин жана CB2ди модулдаштыруудан тартып, эндоканнабиноиддердин жана/же CB2 рецепторлорунун
өзгөрүүлөрү адамдарга таасир эткен дээрлик бардык ооруларда кабарланган. рецептордук активдүүлүк
бул  патологияларда  эбегейсиз  терапиялык  потенциалга  ээ.  http:  //www.ncbi.nlm.nih.
gov/pubmed/21295074

Анан мунун баарын кантип жасайсыз? Мейли, май менен. Сиз деңгээлдерди тең салмактайсыз же керек
болсо ашыкча кыймылга саласыз. Сиз майды жеп, сүйкөп, буулантып, суппозиторийлерге алып кете
аласыз жана бул төрт ыкманын ортосунда бул планетанын ар бир бейтапына жардам берүүнүн жолун
таба аласыз. Кийинчерээк, дарыгерлер шишиктерге май куюп, рекорддук убакытта кыскартышат (үйдө
сунушталбайт).

Анан эмне үчүн мен тери рагын сунуштадым (же диабетикалык жаралар же күйүктөр)? Ооба, анткени
сиз ал жерде эмне болуп жатканын көрө аласыз жана мунай менен дарылоо үчүн көп убакыт талап
кылынбайт, көпчүлүк учурда бир нече жума максимум. Андан кийин, муну териңизге актуалдуу түрдө
колдонулгандан кийин, денеңиздин ичинде майды ичкениңизде да ушундай болот. Дагы, таарынычтуу
жөнөкөй, бирок бул аягында абдан так түшүндүрмө. Андан кийин Мечоулам жазган нерсеге кайталы:
"Жүрөк  -кан  тамыр,  ичеги  -карын,  боор,  бөйрөк,  нейродегенердик,  психиатриялык,  сөөк,  тери,
аутоиммундук, адамга таасир эткен дээрлик бардык ооруларда эндоканнабиноиддердин жана/же CB2
рецепторлорунун өзгөрүүлөрү катталган. оору жана рак өпкө оорулары, жана CB2 рецептордук ишин
модуляциялоо бул патологияларда эбегейсиз терапиялык потенциалга ээ.
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- Мунун баарын билип туруп, мен дароо CB2 рецепторлорумдун ишин модуляциялоого бара жатам. JB

"Бул мени рактан айыктырды ... 4 -стадия мээси ... Ооба." Кристалл

"Ракты  айыктырам  деп  айтуу,  башка  изилдөөлөргө  татыктуу  болгон,  башкача  айтканда  жарактуу
чекитти  өтө коркунучтуу  жана иллюзивдүү түрдө баалоо.  Бирок жок,  жок,  жок.  Кара куурай ракты
айыктырбайт.  Учурда  рак  оорусуна  каршы  эч  кандай  так  жана  реалдуу  даба  жок,  жана  бир  топ
ойлонулган медициналык, тамак -аш жана психологиялык аракеттер рактын өлүм коркунучун азайтууга
жардам берет. Кара куурай ракты айыктырбайт жана пациенттер муну билиши керек ». Davide

"RSO ракты өлтүрөт, жолдошум ... Тамеки чегүү, жок, бирок RSO ооба." Kevin

"Бул жерде мага жардам берүүнү суранам, жолдошум ...?" Jeff

"Биринчиден,"  рак  "  -  бул  кистадан  нейробластомага  чейинки  нерсе,  андыктан"  ракты  айыктыруу
"жалпы, иллюзиялык, спецификалык эмес. Андан кийин, кара куурай клеткалардын көбөйүшүнө абдан
жакшы таасир этет, бул сөзсүз түрдө жардам берет, бирок шишиктерди системалуу түрдө айыктырбайт.
Дагы, рактын ар бир түрү ар башка жана кара куурай кадимки медицина тарабынан кеңири жана абдан
эффективдүү дарылалган эмчек рагына кандайдыр бир деңгээлде оң жооп берди. Айтор, мен толугу
менен  кара  куурайды мыйзамдаштырганым үчүн,  бирок  мен  альтернативдүү  дарылоого  абдан  ачык
экениме карабай, бул укмуштуудай дооматка макул эмесмин. Davide

"Джиндрих Байер, жардам бериңизчи !!!" Kevin

"Кара куурай шишиктердин кээ бир түрлөрүнө каршы оң жооп берет деп айтуу мен кабыл ала турган
доомат". Davide

- Дэвиде, каалаганыңды кабыл ал, мага баары жакшы. Ооба, Рик Симпсон мунайына байланыштуу өтө
аз маалымат бар, бирок бул медициналык системанын жана алардын акча чеберлеринин коррупциясына
байланыштуу.  Бул  Колорадо  жана  Вашингтон  маалыматтарын  бере  баштаганда  жакында  өзгөрөт.
Мындан  тышкары,  Израиль  менен  Нидерландия  азыр  мунайды  сынай  башташты,  балким  Чехия
жакында кошулат.

Биз  билгенден  жана  миңдеген  пациенттер  менен  болгон  практикалык  тажрыйбабыздан  улам,  май
рактын  бардык түрлөрүндө  азыркы учурда  медициналык  тутум менен  камсыз  кылынган  нерселерге
караганда жакшыраак иштейт окшойт. Эгер далил керек болсо, бир аз май жасаңыз жана тери рагына
чалдыккан адамды табыңыз жана ага май сүйкөгөндө эмне болорун көрүңүз. Жакшы тилектер, JB

"Муну өзүңүз  жасаңыз,  биз  Рикти  кайдан  алсак  болот деп сурап  жатканбыз  жана  бир  аздан  кийин
түшүндүк,  анткени  биз  Америкадан  алысыраак  жерде  жашайбыз  жана  каржылык
мүмкүнчүлүктөрүбүзгө байланыштуу бир жакка бара албайбыз, биз видеону 100 жолу көрдүк. , аны иш
жүзүндө жаттады, жергиликтүү провайдерден кара куурай таап, күрүч бышыргычты, спиртти, ал тургай
термометрди сатып алды. Биз ойлогондон да оңой болду, БИЗ ӨЗҮБҮЗДҮ ЖАРАТТЫК, жигитим 4
күндөн бери алып жатат ...  Күтөбүз,  көрөбүз.  Биз медициналык журналдарды окудук жана көптөгөн
даректүү тасмаларды көрдүк, алардын бардык жыйынтыктары бирдей (UCLA, Гарвардда клиникалык
сыноолор ...) - май рак клеткаларын өлтүрөт! Ошентип, биз муну жасоону чечтик, анткени сиз аракет
кылмайынча эч качан кыла албайсыз! ” Иоанна

"Плацебо  кээ  бир  адамдарды  айыктырат,  медицинаны  биротоло  таштап,  плацебо  чеберчилигин
изилдөөгө  себеп  болот.  Эффективдүү  дарылоо  болгондо,  сиз  эч  качан  плацебо  изилдөөлөрүн
жүргүзбөйсүз  деп  айтканыңызда,  сиз  туура  айтасыз,  бул  бейтаптардын  жарымын,  оорулуу  жана
ырайымсыз өлтүрөт ». Christopher

- Чынында, оорулуу жана катаал болмок, Кристофер, ошондуктан мен жеке андай кылбайм. Башкалар
кааласа  алат,  бирок мен каалабайм.  Мен медициналык системанын майды плацебо катары колдонуп
башташын каалайм - эгер алар колдонгусу келгени майга караганда коопсуз жана эффективдүү экенин
далилдешсе (жана пациент үчүн кызыктуу жана жагымдуу), анда алар алдыга чыгып, аны сата алышат. .
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Эгерде жок болсо, анда жок. Бул абдан жөнөкөй жана абдан рационалдуу, менимче. Келечекте баары
ушундай болот, андыктан эмне үчүн күтөбүз? JB

"Эй Ким, мен сени каннабистин уулуу эмес өмүрдү сактап калуучу дары катары" риторика "экенин
далилдөөгө  чакырам.  Муну  менен  ийгилик.  Мен  сиздей  үн  үчүн  КОЛДОНДУМ.  Анан  мен  бул
"риторика" аркылуу тешиктерди жардырууну чечтим, анткени бул БУЛШИТ болушу керек ... бала мен
жаңылып калдым. МЕН ӨЛГӨН ДЕГЕНДИ айткым келет. Сиз илимий 100% IRON CLAD FACTSти
четке кага албайсыз. Мен муну кыла албадым, сен да кылбайсың. ФАКТЫЛАР - бул ФАКТТАР жана
бул ФАКТ, Ким. AMA & Big Pharma - Кылмышкерлер. Алар билип туруп, Кудайдан келген бул сонун
белекти жин -перилерге  жана Таза  ПАЙДА үчүн калп айтууга  жол беришкен! Алар сенин үй -бүлө
мүчөлөрүңө азап чегүүгө жана өлүмгө жол беришкен, Ким. Эгерде сиз бул Петро Химикалдарды алар
дары деп ойлосоңуз,  анда кайра ойлонуп көрүңүз.  Сиз кандайдыр бир "риториканы" ачкыңыз келет,
докторуңуз  менен  сүйлөшүңүз,  Американын  Рак  Коому  менен  сүйлөшүңүз,  барып,  уулуу
таблеткаңыздын өндүрүүчүлөрү менен сүйлөшүңүз. Көңүл буруңуз, Ким, "КООПСУЗ" деп эсептеген ар
бир  таблетка  ЭМЕС!  Мага  TOXIC  эмес,  бирөө  табылсын!  Бирок  бул  жерде  бизде  ООРУЛАРДЫ
айыктыруу үчүн далилденген жер бетиндеги ЭҢ күчтүү дары -дармектерди чыгаруучу токсикалык эмес
жашылчалар  бар  жана  биздин  "саламаттыкты  сактоо  адистерибиз"  жана  Өкмөт  бизге  бул  жашоону
сактап калуучу жашылчадан баш тартууну туура көрдү, бизге азап чегип, өлүүгө жана койууга түрмөдө,
коомдогу нерселерди дагы коопсуз кылуу үчүн ... Сиз "РЕТОРИКА" жөнүндө айткыңыз келет ??? Бул
пост  ЧЫНДЫККА көзүңүздү  ачат  деп  ишенем.  Болбосо,  RIP Ким,  сизге  жана сиздин түрүңүзгө  эч
кандай үмүт жок, сизде "Клиникалык эндоканнабиноид кемчиликтери" бар. Жакшылап караңыз,  бул
чындык ». Дэн Бирок бул жерде бизде ООРУЛАРДЫ айыктыруу үчүн далилденген жер бетиндеги ЭҢ
күчтүү дары -дармектерди чыгаруучу токсикалык эмес жашылчалар бар жана биздин "саламаттыкты
сактоо адистерибиз" жана Өкмөт бизге бул жашоону сактап калуучу жашылчадан баш тартууну туура
көрдү, бизге азап чегип, өлүүгө жана койууга түрмөдө, коомдогу нерселерди дагы коопсуз кылуу үчүн ...
Сиз "РЕТОРИКА" жөнүндө айткыңыз келет ??? Бул пост ЧЫНДЫККА көзүңүздү ачат деп ишенем.
Болбосо,  RIP  Ким,  сизге  жана  сиздин  түрүңүзгө  эч  кандай  үмүт  жок,  сизде  "Клиникалык
эндоканнабиноид кемчиликтери" бар. Жакшылап караңыз, бул чындык ». Дэн Бирок бул жерде бизде
ООРУЛАРДЫ айыктыруу үчүн далилденген жер бетиндеги ЭҢ күчтүү дары -дармектерди чыгаруучу
токсикалык эмес жашылчалар бар жана биздин "саламаттыкты сактоо адистерибиз" жана Өкмөт бизге
бул жашоону сактап калуучу жашылчадан баш тартууну туура көрдү, бизге азап чегип, өлүүгө жана
койууга  түрмөдө,  коомдогу  нерселерди  дагы  коопсуз  кылуу  үчүн  ...  Сиз  "РЕТОРИКА"  жөнүндө
айткыңыз келет ??? Бул пост ЧЫНДЫККА көзүңүздү ачат деп ишенем. Болбосо, RIP Ким, сизге жана
сиздин  түрүңүзгө  эч  кандай  үмүт  жок,  сизде  "Клиникалык  эндоканнабиноид  кемчиликтери"  бар.
Жакшылап  караңыз,  бул  чындык  ».  Дэн  "РЕТОРИКА"  жөнүндө  айткыңыз  келеби  ???  Бул  пост
ЧЫНДЫККА көзүңүздү ачат деп ишенем. Болбосо, RIP Ким, сизге жана сиздин түрүңүзгө эч кандай
үмүт жок, сизде "Клиникалык эндоканнабиноид кемчиликтери" бар. Жакшылап караңыз, бул чындык ».
Дэн "РЕТОРИКА" жөнүндө айткыңыз келеби ??? Бул пост ЧЫНДЫККА көзүңүздү ачат деп ишенем.
Болбосо,  RIP  Ким,  сизге  жана  сиздин  түрүңүзгө  эч  кандай  үмүт  жок,  сизде  "Клиникалык
эндоканнабиноид кемчиликтери" бар. Жакшылап караңыз, бул чындык ». Дэн

"Жолдошум  туура  айтат.  Менде  муну  тастыктаган  4  ПЭТ  сканери  бар.  Мен  майга  оор  болгондо
шишиктерим  жинди  болуп  кетет.  Мен  дозамды  азайтышым  керек  болгондо,  алар  кичирейгенге
караганда туруктуу. Менде буюмдар иштеп жатканына далилдер бар. " Maria

"Акча табуу үчүн алдамчылык сыяктуу угулат.  Сиз чындап эле мыйзам мага кара куурай өстүрүүгө
уруксат  берет  деп  ойлойсузбу?  Чыныгы жигитти  ал.  Мен  лейкемия  менен  ооруп  калдым жана  сиз
айткан бир сөзгө да ишенбейм. Оорулууларга дуба кылып жаткан шумдук аферистти камаш керек. Эгер
бул иштээрине ишенсеңиз, анда чыныгы клиникалык сыноолорду жасаңыз. Көптөгөн өлкөлөр аларды
аткарууга уруксат беришет, LDA Ass FDAнын шылтоосун колдонбоңуз! ”Стивен

-  Стивен,  майга  эртерээк  кирсең,  өзүңө  жакшы  болот.  Чынында  эле,  мунай  жөнүндө  илимий
изилдөөлөрдүн жоктугу үчүн мени күнөөлөбөңүз. Эгерде медициналык тутум чынында эле эмне кылса,
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ошону  кылса,  бул  сексен  күбөлүк  гана  жүргүзүлүшү  керек  болгон  ондогон  же  жүз  миңдеген
изилдөөлөрдү жүргүзүү үчүн гана болмок.

Рик экөөбүз бул изилдөөлөрдүн бардыгын жүргүзө албайбыз, бул биздин бюджетибизден ашып түшөт,
биз аларды мыйзамдуу түрдө жана каалагандай өткөрө албайбыз, андыктан башкалардын өз жумушун
азыр аткаруусу.  Менин билишимче,  медициналык  марихуанага  уруксат  берилген  штаттар  бар,  эмне
үчүн алар азырынча изилдөө жүргүзүшкөн жок, билбейм.  Мисалы, тери рагы боюнча,  бул бир нече
айдын ичинде жасалат, мунайды жергиликтүү колдонуу менен. Бирок андай болбойт окшойт, же мен
андай изилдөөлөр тууралуу билбейм.

Бирок  биз  айтып  жаткан  нерселердин  бардыгын  тастыктоочу  илимий  далилдер  бар,  жөн  гана
изилдөөңүздү жүргүзүңүз, PubMedди текшериңиз жана чекиттерди өзүңүзгө туташтырыңыз.

Мен бул сиздин илимий муктаждыктарыңызды канааттандырат деп үмүттөнөм жана эгер сиз туура жана
этикалык  медициналык  изилдөөдө  текшерилгенде  эч  качан  жол  берилмек  эмес,  дарыгерлериңизди
химиялык уу менен өлтүрүүгө мүмкүнчүлүк ала электе, сиз мунайга ээ болосуз деп үмүттөнөм. JB

"Изилдөөчүлөр  тыянак  чыгарышты:"  Бул  жерде  айтылган  маалыматтар,  бизде  адамдардагы  ПТСА
этиологиясындагы CB1 (каннабиноид) рецепторлорунун жана эндоканнабиноиддердин ролун көрсөтүү
үчүн  белгилүү  болгон  биринчи  маалымат.  Ошентип,  алар  PTSD  алсыздыгынын  маалыматтык
биомаркерлерин  иштеп  чыгууга  жана  тастыктоого,  ошондой  эле  PTSD  үчүн  далилдүү  дарылоонун
кийинки муунун рационалдуу өнүктүрүүгө багыт берүү үчүн негиз түзөт ».

Бирок  федералдык чиновниктер  бул процессти  алга  жылдырууга  жардам берет  деп күтпөңүз.  2011-
жылы федералдык администраторлор Феникс шаарындагы Аризона университетинин тергөөчүлөрүнө
PTSD менен ооруган 50 пациентте кара куурайды колдонууну баалоо үчүн FDA тарабынан бекитилген,
плацебо  көзөмөлдөгөн  клиникалык  сыноону  өткөрүүгө  тыюу  салышкан.  Илимдин  бүтүндүгү?
Марихуана жөнүндө сөз болгондо эмес. Узак эмес. "

- Кара куурай майы тууралуу медициналык изилдөөлөрдүн жоктугуна бизди күнөөлөбөңүз. Ооба, бул
дүйнөнү чындап көзөмөлдөгөн адамдардын тобу бар экенин жана алар жөн гана кара куурайдын кайтып
келүүсүн  кечиктирүү  үчүн  бардык  нерсени  жасаарын  сиз  үчүн  жакшыраак  түшүнөсүз.  Бул  кара
куурайга  каршы  дары  -дармектерди  өткөрбөйбүз  дегенди  билдирбейт,  бул  анын  керектүү  же
күтүлгөндөн көп убакытты талап кыларын билдирет. JB

«Мен мунайга бекем ишенем. Жолдошумдун баласы лейкоз оорусу менен ооруган, дарыгерлер ага 4 ай
беришкен. Ал алманын ичине кирген майдын айынан 2,5 жыл жашады. Рахмат Рик Симпсонго !!! Кудай
колдосун." Terri

«Жаңы жумушка кирүү үчүн 4 күн калды. Эч кандай терс таасирлери, алуу жана элдин башын чукубоо!
Сенин изилдөөң бар, lol. Сөздү жайылтыңыз! Бизге бул керек. Биз адамзатка Дүйнөнү жакшыртканга
милдеттүүбүз. Бул башталыш :) ”Кристина

«Өткөн  жылдын  апрель  айында,  эмчек  рагынан  5  жыл  таза  болгондон  кийин,  мага  дагы  диагноз
коюшту. Бул жолу 4 -этап, омуртка, кабырга, лимфа түйүндөрү, төш сөөгү жана эмчек үчүн метс менен
терминал  болгон.  Мага  негизинен  паллиативдик  жардам  көрсөтүлдү  жана  алар  мени  үйгө  барып,
иштеримди чечүүгө ... ашыкча оорутпоого аракет кылышарын айтышты. Мен аябай кыйналып жүрдүм,
алар  абдан  жагымсыз  терс  таасирлери  бар  уулуу  ооруну  басаңдатуучу  дары  -дармектерди  жазып
беришти (Перкоцет, гидроморфон жана дексиметазон). Мен булардын үстүндө иштей албадым.

Менин күйөөм бул нерселерди интернеттен окуй баштады, мен, жок дегенде, ишенбедим, бирок мен
аны сынап көрүү менен жогото турган эч нерсем жок экенин түшүндүм. Ак жесирди күнүнө 3 эсе аз
өлчөмдө чайноо.  Өткөн жумада сөөктөрүм толугу менен жок болуп кеткени тууралуу кабар алдым.
Бүгүн  мага  МРТда  жумшак  ткандардын  шишиктеринин  МААНИЛҮҮ  кыскарышы  көрсөтүлдү  деп
айтышты. Азыр анча ишене бербейм жана өзүн жакшы сезем, эч кандай оору жок ». Юлия
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"Бул ракты айыктырат, мен тирүү далилмин. 4 -стадия сөөк менен боордун сансыз шишиктери менен,
майды колдонгон жана азыр раксызмын ». Лаура

"Салам  Жиндрих,  кечээ  мен  Риктин  китебин  окуп  бүттүм.  Мыкты  нерселер!  Чынын  айтсам,  мага
майдын  чыныгы  сыйкырдуу  күчү  жөнүндө  эч  кандай  далилдин  кереги  жок!  Мен  дагы  кээ  бир
эксперименттерди жасадым жана күн сайын мен бул дары кыла ала турган жаңы нерсени ачам! Укмуш!

Тилекке каршы, мен ишенем жана менин сүйлөшкөн кызым дагы деле ишенсе дагы, апасы кандайдыр
бир жол менен толугу менен "кое албайт" ... жана дагы эле ал химикатты таштап кетээрин билбейт ...

Мен  дайыма  жакшы  аргументтерди  чыгарууга  аракет  кылып  жатам,  бирок  ал  үчүн  чечим  чыгара
албайм! Ал рак менен ооруган жана ал жашоосу менен эмне кылууну жалгыз өзү чече алат.

Мен билем, ал баары бир акыры айыгат, анткени биз анын ичине май куюп алабыз, ошондуктан анын
өлүмү  мүмкүн  эмес.  Бирок  дагы  эле  бул  химикаттар  менен  ойноо  ушунчалык  акылсыз  жана
коркунучтуу экенин сезем, айрыкча ракты айыктырары далилденген табигый дарыларга ээ болгондо!

Мен  сиздин  рак  жана  медициналык  тутум  менен  болгон  тажрыйбаңызды  окудум  ...  Сиздин
жоготкондугуңуз  үчүн  чындап  өкүнөм ...  эми сиздин  салттуу  "медицина"  деп  аталган  мамилеңизди
жакшыраак түшүндүм! " Luigi

- Салам Луиджи, китеп жөнүндө жакшы сөздөрүңүз үчүн рахмат жана сиз баштан кечиришиңиз керек.
Бул анын тандоосу, ал кандай дарыланууну тандайт, бирок мен химияга жакын бармак эмесмин - апам
үчүн анын жомогун окуңуз, балким, ал уулануу эч качан жакшы идея эмес экенин түшүнөт, айрыкча ал
далилденбеген же керек эмес. Анын химиядан аман калуу мүмкүнчүлүгү, эгерде ал майды алса, бир топ
жакшырат,  бирок  дагы  эмне  үчүн  анын  оорулуу  денесине  көбүрөөк  зыян  келтирет?  Бул  эч  кандай
мааниге ээ эмес. Жакшы тилектер, Jindrich

"Бул  көптөгөн  жакшы  адамдар  менен  күрөшүү  керек  болгон  караңгы  дарыгер,  каннабис,  анын
каннабиноиддери жана пациентке зыян келтирбестен ракты өлтүрүү жөндөмү жөнүндө эч качан алдыга
жылбай  туруп,  көбүрөөк  билем  деп  ойлойт.  Биздин  көз  карашыбызча,  алар  ушунчалык  коопсуз
нерсенин  үстүнөн  ууланууну  талап  кылышат,  эмне  үчүн?  Бул  сабатсыздыкпы  же  коркуп  чуркап
жатышабы?

Мен IBS үчүн бул майды үйрөнгөндөн бери 5 жылда бир жолу доктурга көргөм жана бул мен өзүм кыла
албаган  нерсе  үчүн болгон.  Дислокацияланган пинки менен мен мунайды эч качан  жуктурбоо үчүн
колдонгон  жокмун,  тигилген  жерлерди  кыйналбастан  алып  салдым  жана  аны  колдонгон  сайын,
сезгенүүнү алып салгандан кийин оору ошол замат жок болуп кетет. Ал физикалык терапиянын ордуна
2 1/2 3 айдын ичинде жана айыгуу үчүн болжол менен 9 айдан бир жылга чейин айыгып кеткен. Мен
кайра -кайра өз көзүм менен көрдүм жана муну менден эч ким тартып ала албайт ». Covey

"Дарыгерлер  окумуштуу  эмес  жана  илим  менен  алектенишпейт.  Эгер  алар  андай  кылышса,  алар
өкмөттөн  марихуанага  кирүүгө  уруксат  берүүнү  талап  кылышмак.  Мунун  себеби  дененин  азыр
далилденген  бөлүгү,  эндоканнабиноид  системасы,  америкалык медициналык коом тарабынан толугу
менен четке кагылган. Башка өлкөлөр марихуана жана өзгөчө ракты дарылоо боюнча көбүрөөк изилдөө
жүргүзүп жатышса, америкалык медициналык мекеме Big Pharma, чоң камсыздандыруу жана чоң акча
тарабынан  башкарылат.  Дарыгерлер  дарыгерлерге  жана  коркууга  негизделген  саясатчыларга  өз
өнөрлөрүн  көзөмөлдөөнү  тапшырышкан.  Алар  потенциалдуу  айыктырууну  коркутуп,  патенттик
адвокаттардын көзөмөлүндө альтернативаларды табууга көп жылдар сарпташат.

Эгерде марихуана кандайдыр бир сабатсыз тайпа көзөмөлдөгөн кандайдыр бир терең токойдо катылган
болсо, анда Big Pharma биринчи болуп анын өндүрүшүн көзөмөлдөп, анын 64 түрдүү каннабиноиддик
кошулмаларын патенттеп, анан дарыгерлерге кайрылып, "рецепт жазып" бермек. Бирок АКШдагы эң
чоң уруу чындыкты айта баштайт. Big Pharma үчүн абдан жаман, бул уруу сатылбайт ». Брайан

«Бул далилдер бизде. А биз аны менен бөлүшүп жатабыз. Медициналык топ [мындан ары урматтоого
болбойт],  стимул  үчүн  иштеген  баңги  заттарын  түрткөндөр  ачыкка  чыгууда.  Капчыгында  чуркап
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жүрүшөт. Алар эмне болуп жатканын билишет жана алардын оюнчусу FDA алар менен бирге түшүп
жатат.  Бул жолу кабыл алардан  мурун биз  тапкан  тираниянын  эч кандай  айырмасы жок.  Биз  муну
өзүбүзгө өзүбүз жасап жатабыз. Рак оорусуна даба бар, биз чөнтөгүбүз жана бюллетенибиз менен добуш
бербесек, азыркы учурда МЕДИЦИНАны мажбурлап жатканына шыпаа жок! ” Тилман

«Мен  туугандарымдын,  досторумдун,  дарылануу  Жер  Энеден  өсүп  чыккандан  кийин,  он  миңдеген
долларларды акырындык менен өлтүрүүгө мажбур болгондон кийин, тез эле өлүшүн көрдүм. Келиңиз,
ойгонуп,  буктун жытын сезиңиз.  Стереотиптерге секирбеңиз жана ЧЫНЫГЫ изилдөө жүргүзүңүз ».
Эми Джейн

"Мен химио/раддан көрө RSOго ээ болгум келерин билем ... Кээ бирөөлөр RSOго кантип чала алышат,
калган нерсенин терс таасирлери жашоонун сапатын өтө эле төмөндөтө алат." Керри

"Бул оңой жеткиликтүү  болушу керек.  Бул жеткиликтүү  болушу керек  "Мен канчалык көп  окусам,
ошончолук мени кызыктырат." Шелли

«Рактын баары жөнгө салынбаган клеткалар.  Клетка жөн гана жөнгө салынышы керек. Эгерде анын
денеси  рак  клеткаларын  жөндөй  албаса,  анда  рак  клеткалары  CB  рецепторлорун  сындырган/бузган
болушу мүмкүн. Фито-каннабиноиддер (фито = өсүмдүк негизделген) жөнгө салынбаган клетка менен
байланышка келгенде, CB 1/2 рецепторлоруна караганда рак клеткасына көбүрөөк шлюз аркылуу сигнал
бере алат. Эндогендик каннабиноид жок болгон жерде фито-каннабиноид кантип ийгиликке жетет.

Бул  жерде  каннабиноиддердин  рак  клеткаларын  кантип  жөнгө  салуу  процесси  боюнча  кээ  бир
эскертүүлөр бар: Рак

1) Рак - жөнгө салынбаган клетка. 
2) Апоптозду индукциялоо рак клеткасын жөнгө салат. 
3) Каннабиноиддер клеткаларда апоптозду пайда кылат. 

Рак  "ар  кандай  оорулардын  кеңири  тобу,  БАРДЫГЫ  жөнгө  салынбаган  клеткалардын  өсүшүн
камтыган" катары аныкталат. https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

С:  Кантип  клеткаларды  жөнгө  салабыз?  Ж:  Апоптоз  аркылуу.  Апоптоз:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptosis#Process  “Апоптоз  (ат  .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/дагы  ат  .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  -  программаланган
клетка  өлүмү  процесси  (PCD)  Бул  көп  клеткалуу  организмдерде  пайда  болушу  мүмкүн.  [4]
Биохимиялык окуялар клеткалардын мүнөздүү өзгөрүшүнө (морфологиясына) жана өлүмгө алып келет
».

"Апоптоз процесси клеткадан тышкаркы (сырткы индукторлор) же клетка ичинде (ички индукторлор)
келип  чыгышы  мүмкүн  болгон  ар  кандай  клетка  сигналдарынын  көзөмөлүндө.  Клетка  сыртындагы
сигналдарга токсиндер, [13] гормондор, өсүү факторлору, азот кычкылы [14] же цитокиндер кириши
мүмкүн, алар плазмалык мембрана аркылуу өтүшү же жооп берүү үчүн транскрипцияланышы керек.
Бул сигналдар апоптозго оң (б.а. триггер) же терс (б.

Кантип рак клеткасын апоптоз аркылуу өткөрөбүз?

Бизге  каннабиноиддер/эндоканнабиноиддер  керек  Каннабиноиддик  рецепторлорго  (CB1R,  CB2R)
апоптозду козгоо үчүн (көптөн бери 2ден ашык рецептор бар деп шектелген):

CBR деген эмне? (Каннабиноиддик рецептор):

"Каннабиноиддик рецепторлор лиганддардын үч негизги тобу, эндоканнабиноиддер (сүт эмүүчүлөрдүн
денеси тарабынан өндүрүлгөн), өсүмдүк каннабиноиддери (каннабис өсүмдүгү тарабынан өндүрүлгөн
THC  сыяктуу)  жана  синтетикалык  каннабиноиддер  (мисалы  HU-210)  тарабынан  активдештирилет.
Эндоканнабиноиддердин  жана  өсүмдүктөрдүн  каннабиноиддеринин  баары  липофилдик,  башкача
айтканда, майда ээрүүчү кошулмалар ». http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Каннабиноиддер CBRге апоптозду козгоо үчүн сигнал бере алабы?
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"Бул  оору  моделдериндеги  изилдөөлөр  жана  көптөгөн  in  vitro  эксперименттер  каннабиноиддердин
иммуносупрессивдүү  касиеттерин  төрт  негизги  жолдо  көрсөтүшөрүн  көрсөтүүдө:  (1)  апоптоздун
индукциясы", http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Автофагия - Эгерде мен туура эмес айтсам, мени оңдоңуз, бирок мен түшүнгөн нерселерден:

Аутофагия -  бул клетканы оңдоп же кайра иштетүүгө боло турган процесс.  Адатта,  рак клеткалары
менен алар жөн эле өлүш үчүн программаланышат, бирок аутофагия дагы бул процессте роль ойной
алат.

Сизде кайра иштетүүчү контейнер жана таштанды контейнери бар жана сиз ар кандай таштандыларды
чогултуп, аны 2 контейнерге уюштуруп жаткандайсыз. Кээде кайра иштетүү керек, кээде жөн эле бир
нерсени жок кылуу керек ». Скотт

"Жаңы изилдөөдө, Чен жана анын командасы Δ9-THC менен дарылоо мээнин үйрөнүү жана эс тутумуна
катышуучу  чычкан  гиппокампасында  циклооксигеназа-2  (COX-2)  ферментинин  деңгээлинин
жогорулашына  алып  келгенин  аныкташты.  Чычкандардагы  COX-2  деңгээлин  төмөндөткөн  дары-
дармектер  же  генетикалык  ыкмалар  problems9-THC  кайталануусунан  улам  келип  чыккан  эс
көйгөйлөрүн жана нейрондордун аномалияларын алдын алган.  COX-2 ибупрофен сыяктуу биржадан
ооруну  басаңдатуучу  препараттар  менен  ингибирленгендиктен,  ачылыштар  марихуананын  терс
таасирлерин алдын алуу үчүн жеңил стратегияны сунуштайт.

Изилдөөчүлөр  ошондой  эле  Δ9-THC  дарылоо  Альцгеймер  оорусунун  чычкан  моделиндеги
нейрондордун бузулушун азайтканын аныкташкан жана бул пайдалуу эффект жаныбарлар бир убакта
COX-2 ингибитору менен дарыланышканда  сакталып калган.  "Учурда Альцгеймер оорусунун алдын
алуу жана дарылоо же оорунун өрчүшүн токтотуу үчүн эч кандай эффективдүү дары -дармектер жок"
дейт  Чен.  "Биздин  жыйынтыктар  кара  куурайдын  керексиз  терс  таасирлерин  Альцгеймер  оорусу
сыяктуу оор шарттарды дарылоо үчүн X9-THC менен бирге COX-2 ингибиторун колдонуу менен, анын
эффективдүү  таасирин  сактап  калуу  менен  же  азайтууга  болорун  көрсөтөт."  http:  //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Жаңы өкмөт тарабынан каржыланган кара куурай/рак илими SHOCKS илимий коомчулугу ...

Каннабистин негизги психоактивдүү ингредиенти болгон THC рак жана сезгенүү ооруларынын алдын
алуу үчүн адамдын генетикалык кодун өзгөртө алат. Эмне?!!!! Эмне эмне!!!????

Рик  Симпсон  жана  анын  башкы  эльфи,  чех  активисти  Жиндич  Байер  муну  көп  айлар  бою  айтып
келишет, мен сылык, бирок тымызын шылдыңдадым, анткени ал мага бир топ фокус сыяктуу угулду
(жана башка майда техникалык алардын көз карашы менен болгон пикир келишпестиктер). . . Дарылар
ДНКны өзгөртө албайт, туурабы? КАТА, сыягы! КУТТУК [УКТА!] » Алан Гордон

"Негизги  маалымат:  Каннабиноиддер  күчтүү  миелоидден  келип  чыккан  супрессордук  клеткаларды
(MDSC)  in  vivo  туудурат.  Жыйынтыктар:  THC  тарабынан  индукцияланган  функционалдык  MDSC
айырмаланган  миРНКнын  үлгүсүн  көрсөтөт.  Жыйынтык:  Өзгөчө  miRNA  миелоиддик  клеткалардын
дифференциациясына  катышкан максаттуу гендерди жөнгө салуу менен MDSCти өнүктүрүүдө жана
иштөөдө маанилүү роль ойной алат. Мааниси: Тандоо miRNA рак жана сезгенүү ооруларында MDSC
ишмердүүлүгүн  башкаруу  үчүн  маанилүү  молекулярдык  максат  болушу  мүмкүн.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-  Макул,  бул  эмнени  билдирет,  бул  менин  тажрыйбамдын чегинен  тышкары.  Балким,  каннабиноид
сыяктуу бир нерсе ракты айыктыра алат деп айтышат жана алар муну кандайдыр бир жол менен гендин
модификациясы аркылуу жасашат. Жана дагы ар дайымкыдай изилдөө керек.

Мен бир гана нерсени ойлоп жатам, бул заттын эң кичинекей бөлүгү жана мунай да ойлорду оңдой алат.
Гендер  дагы  эле  өтө  чоң.  Изилдөө  каннабиноиддердин  денебиздеги  эң  кичинекей  бөлүкчөлөрү,
атомдору, кварктары, кылдары ж.б.у.с.проблемалар ошол жерден башталат, эң кичинекей бөлүкчөлөрдө,
сиз көйгөйлөрдү чындап оңдоону кааласаңыз, ошону оңдошуңуз керек. JB
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Башка ооруларды айыктыруу жөнүндө маалымат Теринин 
абалы

"Менин тыюу салынган кара куурай косметикам менен болгон тажрыйбамдан улам, биз 
өндүргөн кара куурайдын бүчүрлөрүнөн алынган майды колдондук, ал сиз жасаган майга 
салыштырмалуу алда канча начар, биз кара куурайды негизинен айыктыруучу дары деп таптык,
анткени аны дээрлик бардык жерде колдонсо болот шарт. Муну ырастай аласызбы?

Тарыхта кара куурай панацея деп аталат, бул айыктыруучу каражатты билдирет жана мурда ал көптөгөн
медициналык көйгөйлөрдү дарылоодо колдонулган.  Ар кандай медициналык шарттарда колдонулган
кара куурай майын көргөнүмдөгү тажрыйбамдан улам, мен да кара куурайды айыктыруучу дары деп
атайм.  Кара куурай дээрлик бардык ооруларды же шарттарды дарылоодо пайдалуу;  эч кандай  зыян
келтирбестен,  бүт денени айыктырууга өбөлгө түзөт.  Ошентип,  мага жана башкаларга  бул эң сонун
дары болуп калды жана мен мындан артык эч нерсе жок экенине бекем ишенем.

Биз  жашап жаткан  дүйнөдө,  көбү күнгө  чыгуудан  коркушат,  бирок  бул дары тери креми жана  күн
лосьону сыяктуу нерселер менен жакшы аралашат, андыктан эмне үчүн караңгыда жашыныш керек?
Кайра күнгө чыгып, тери рагы сыяктуу нерселерди ойлобой жашоодон ырахат алуу жакшы эмеспи? Сиз
буга ишенесиз, эми бул кереметтүү зат мунун баарын мүмкүн кылат. " Рик Симпсон, Кара куурай: Эң
дарылык өсүмдүк

Бернс

«Мен өзүмдүн жеке тажрыйбамдан билем, катуу күйгөндө кара куурай майынан жакшыраак дарылоо
жок. Эгерде күйүккө май сүйкөсө, анда ал ооруну бир нече мүнөттө кетирет жана айыгуу процессин
абдан  тездетет.  Эгерде  ооруканалар  кара  куурай  майын  күйүк  бөлүмдөрүндө  колдонушса,  анда
адамдардын азап чегүүсү бир топ азаймак.

Мен  мунайды  биринчи  жолу  өндүрө  баштаганда,  мен  врачтар  жазып  берген  көптөгөн  зыяндуу
дарыларды жутуп жаттым, бул менин ой жүгүртүү жөндөмүмө таасирин тийгизди, андыктан менин ой
жүгүртүүм  так  эмес  болчу.  Бул  өзгөрүлгөн  абал  мени  бир  аз  этиятсыздыкка  алып келди  жана  бул
жарылуу менен отко алып келди, ал менин оң колумду үчүнчү даражадагы күйүк менен калтырды.

Мен катуу десем,  оор деп жатам,  оң колумдун төрттөн үчү түзмө -түз  эрип,  азыр гобдорго илинип
калган. Менин сүйлөшкөн кызым Лия түшүп, күйүктү карагандан кийин, кайчыны алып, өлгөн эттин
баарын  кесип  салды.  Мен  билем,  бул  коркунучтуу  угулат,  бирок  ал  алып  салгандары  өлүк  болчу,
ошондуктан чындыгында мен эч нерсени сезген жокмун.

Он бир күндүн ичинде менин колум такыр айыгып, эч кандай тырык калтырган жок. Менин жаракат
алганымды  айтуунун  бирден  -бир  жолу  -  бул  жаңы  кызгылт  теринин  көрүнүшү,  ал  тургай  чачтын
фолликулдары кайра өсүшү.

Эми биздин медициналык тутум камсыз кылган күйүк бөлүмдөрүндө эмне болуп жатканын караңыз.
Катуу күйүккө кабылган балдар жана чоң кишилер күйүк бөлүмдөрү азап -кайгыга чекит койбогондой
көрүнгөн  кыйноо  бөлмөлөрүнөн  бир  аз  көбүрөөк  экенин  көрүшөт.  Бул  пациенттер  инфекцияларга
дуушар болушат,  тери кыйыштыруу менен байланышкан көптөгөн  оор операциялар жана акырында
алар дагы деле начар тырыкташат.

Кара  куурай  өсүмдүгүнүн  эфир  майы-табигый  анестезия  жана  табигый  антибиотик.  Кара  куурай
өсүмдүгүнүн майын күйүккө койсоңуз, 5 мүнөттүн ичинде оору жоголуп, айыгуу башталат. Мен көргөн
нерсеге  караганда,  мен  колдонгон  күйүктү  айыктыруу  үчүн  эмне  кылганымды  жана  ушул  сыяктуу
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жаракат алган башкаларды карасам, мен бул укмуштуудай дары катуу жабыркагандар үчүн жүзүн же
дененин башка бөлүктөрүн кайра өстүрөт деп ишенем. күйүк

Эгерде май менин колумду кайра өстүрүп, эч кандай тырык калтырбаса, анда эмне үчүн бут эмес, ал
тургай  бет  да?  Ошентип,  эгер  күйүк  бөлүмдөрүн  иштеткендер  чындап  эле  бейтаптарына  жардам
берүүнү жана алардын азабын жеңилдетүүнү каалашса,  балким,  алар иштей турган нерсени колдоно
башташты ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Мен  жекшемби  күнү  эртең  менен  манжаларымдын  3  -даражадагы  кайнак  майын  күйгүздүм.  Чоң
ыйлакчалар жана абдан оорутат. Мен RSOнун окуганы күйүктү айыктыруу үчүн укмуш экенин эстедим,
ошон үчүн аракет кылдым. ОМГ Элдери, күйүк толугу менен 40 саатта жок болот. Мунун эч кандай
белгиси жок. Мен ыйлаакчаларга, жаңы Алоэ Верадан жасалган филе менен бинтке көбүрөөк жакшы
РСО сүйкөдүм. 12 сааттан кийин кайталанат. Үчүнчү колдонмонун кереги жок. " Bobbi

"Менин келиним чочконун этин кууруп, негизинен манжаларын кайнаган ысык майга биринчи муунга
чейин малып, алар бышкан тооктой аппак болуп калышты. Биз аларга RSO койдук жана оору болжол
менен бир мүнөттө жоголду,  ал аларды RSO менен күнүнө 2 жолу каптады. Алар бир нече күндүн
ичинде  тез  эле  айыгып  кетишти  жана  теринин  түшүүсү  же  тырыктануу  такыр  болгон  жок.  Таң
калыштуусу,  биз азыр ашкананын муздаткычында бир аз кармап турабыз,  эгер кимдир бирөө күйүп
кетсе (өзгөчө балдар), биз дароо RSO колдонобуз, бизде кам көрө турган табигый өсүмдүк болгондо,
мындай ооруну сезүүнүн кажети жок. . " Debra

«Аны күн катуу күйгөндө колдонгон. Абдан жакшы иштеди, мен бычактын жарасын бир жумага жетпей
айыктырганын көрдүм. Ал ошондой эле галитозду айыктырат. Мен аны алты айдан бери колдонуп келе
жатам жана талмага каршы дарыларды таптакыр алып салдым. Мен чуркап чыкканымда кичине талма
болгон. Мен ушундай дарыны ала алганыма бактылуумун, мен нерв оорусуна сунуштайм. " Джек

«Мен отун мешин колдоном, ошондуктан билегимдин күйүктөрү мени суук айларда көп коштоп жүрдү.
Өткөн күздө терең күйгүздүбү, азырынча ойгоно элекмин. Мага RSO майы берилди, ушунчалык дабып,
күйүктү жаап, эки күндүн ичинде бул жер кызгылт, таза так болду, эч кандай ыйлаак же күйүк көрүнгөн
жок! Мен 100%сатылдым! " Жанин

Тырыктар

«Мен күйүүчү майдын жардамы менен айыгып кеткенин көрдүм, анын артында коркунучтуу тырыктар
калды. Бирок кийинчерээк дени сак кызгылт тери калды жана медициналык системага ылайык мындай
нерселер болбошу керек.  Тарых бою, кара куурай ар  дайым жарааттарды айыктыруу жөндөмүнө ээ
болгон жана кийин тырык калтырган же такыр калтырган эмес.

Мен  бул  майды  өңү  начар  жана  бетинде  тыртыктары  бар  көптөгөн  адамдарга  бергем.  Май  менен
дарылангандан  кийин,  өңдөрүнүн жакшырышы таң калтырды.  Жада калса,  көп жылдар  бою калган
тырыктар  толугу  менен  же  көбүнчө  жабыр  тарткан  аймакты  май  менен  дарылоо  аркылуу  жок
кылынышы мүмкүн.

Муну  тери  рагына  окшоп  жасаса  болот:  майды тыртыкка  сүйкөп,  бинт  менен  жаап  коюңуз.  Муну
тырыгы  өчкөнгө  чейин  кайталап  туруңуз  жана  убакыттын  өтүшү  менен,  дарыланган  аймак  курчап
турган ткань менен аралашып кетет.

Мен Чехияда бир киши менен байланыштым, анын жүзүндө кылычтан улам пайда болгон коркунучтуу
тырыгы бар. Ал аймакты май менен дарылагандан кийин, тырыктын кайда экенин айтуу мага абдан
кыйын болду. Менин көз карашымда, коркуу сезиминен жабыркагандарга жардам берилиши мүмкүн
жана  дарылоо  оорутпагандыктан,  эгерде  сизде  жагымсыз  тырык  болсо,  эми  аны  менен  кантип
күрөшүүнү билесиз ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк
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Жаралар, сөөл, мең

«Организмдеги жараларды майды жутуп айыктырса болот. Денедеги зыяндуу жараларды, сөөлдү жана
меңди жөн эле май сүйкөп,  таңып коюу менен кетирсе  болот. Мунай дени сак эмес же мутациялуу
клеткалардын артынан түшөт жана аларды көпчүлүк учурда оорутпастан жок кылат. Көбүнчө сөөл жана
меңдер ден соолукка зыян келтириши мүмкүн, ошол учурда алар адатта түсү карарып, өсө баштайт.
Эгерде сизде ушундай нерсе болсо, анда врачтар көп учурда көйгөйдү чече алышат, бирок көп учурда ал
кайра кайтып келет. Мындай нерселерди денеден акылдуу түрдө тазалоо үчүн, бул дарыны колдонуп
көрүңүз.

Мурун мен буттарындагы таман сөөлү менен ооруган адамдарды дарылап көрчүмүн жана сөөлдүн бул
түрү тамырын өрчүтөт, аны көбүнчө кеңири операция менен жок кылууга болот. Медициналык система
бутуңузду  лентага  кесип  салбастан,  сөөлдүн башына  бир  тамчы май  сүйкөп,  бинт  менен  жабыңыз.
Бандажды үч күнгө жакын кармаганга аракет кылыңыз, андан кийин майды жана башка бинтти кайра
колдонуңуз. Адатта муну үч -төрт жолу жасагандан кийин, сөөлдүн тамыры талкаланып, сөөлдүн башы
эле түшүп калат. Майды бул ооруну дарылоо үчүн колдонгондо, мунун баары оорутпастан ишке ашат,
андыктан  эгер  сиз  сепкилдин  сөөлү  менен  жабыркап  жатсаңыз,  анда  эмне  үчүн  медициналык
системанын сиз үчүн ойлогон кыйноолорунан өтүңүз,  өзүңүздү акылдуу түрдө айыктырыңыз ».  Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Менин муундарым манжаларым менен войланы жакшы чагылдырат, бир аз май сүйкөп, оору басылды.
Өткөн жумада өзүмдү күйүк челегине күйгүздүм, билегимдин ички жагында 3 дюйм кара, көбүктөнгөн
тери. Аз өлчөмдөгү май, бинт, эки күндөн кийин укмуштуудай кызгылт тери. Кайра колдонулат, эки
күндөн кийин, ал айыгып кетти ... Mi UP. ~ Рахмат !!!!! " Жанин

«Мен бетимдеги сыйкырчыга RSO стилиндеги май колдондум. 2 колдонмо топтун жардамчысы менен
жабылган жана ал дээрлик жок болуп кетти! ” Leslie

«Мен кара куурайды зайтун майы менен күйгүзгөн жана жараланган жерлерге колдондум, алар бир нече
күндүн ичинде айыгат. Эч качан мындай нерсени көргөн эмесмин. Мен билем, RSO андан да жакшы
болмок. Кара куурай биздин өкмөт ач көз болгонго чейин бардыгын дарылоо үчүн колдонулган ». David

"Мен өзүмдү газ түтүгүнө өрттөп жибердим жана жүзүм данынын экстракты куюлган кара куурайдын
майын койдум, ал бир жумага жетпей айыгып кетти, эч кандай оору, кыжырдануу жана тырык жок!"
Daniel

"Мен тери оорусунан коркуп жатам, мага 6 айга жакын дарыларды беришкен. Ой сюрприз! Дарылоодон
бир нече жума өткөндөн кийин терим кайрадан начарлап кетет. Бул билүү үчүн жакшы. Мен алардын
дарыларынан коркчумун, маанайы чөгүп, кургак тери, тердөө, кудайым коркунучтуу болчу. Документти
кайра көрбөйм ». Nikki

«Урматтуу мырза, мен 60-жылдардагы эски хиппимин жана Калифорния штатында жашайм, 8-9 жылдан
бери поезддин талкаланышынын жана Ак жесирдин ар кандай түрлөрүн гибридизациялап келе жатам.
Мен Риктин Ак Жесирди да колдонгонун көрдүм.

Мен  азыр  Хоспис  пациентине  айыгуу  учурунда  жардам  берем,  ким  болгон/болгон?  Менин  эски
дарыгерим доктор Рональд Сандун көрсөтмөсү боюнча MRSAнын акыркы стадияларында өлүү ... Мен
аны төрт айдан бери суунун эки бөлүгүнөн бүчүр казып алууга жана жөн эле май экстракциясына жасап
берген тундурмалар менен баштадым.

Биримдик чиркөөсүнө баруучу дагы бир досум, мени менен үч жума мурун веб -сайтыңызга бурду.
Джейсонду "JOY GREASE" менен баштадыңыз, ал биринчи трубасынан өтүп, эми экинчи трубасында.
Бир айдан бир аз мурун анын топтору софтболдон чоңураак коондун чоңдугуна окшош болчу ... Менин
бышырылган азыктарымды жеп, азыр "Сыйкырдуу майды" жегенден бери, ал күн сайын жакшырып
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баратат  жана  анын жыныстык бездери  дээрлик  жок  болуп кетет  кайра  нормалдуу  өлчөмгө  ...  Алар
MRSAга даба жок дешет ???

Джейсон  анын  капталында  же  ашказанында  жата  албаганы  үчүн  чалкасынан  абдан  чоң  төшөктүн
жарасы болгон. Ал азыр мага алардын басылып жаткандыгын айтып жатат жана биздин дарыгер башка
команда менен келгенде, алар эмне үчүн өлбөй калганын же эмне үчүн жакшырып баратканын түшүнө
алышкан жок. Мен азырынча врачка менин кара куурай майын дарылоо жөнүндө айта элекмин, бирок
жакын арада кандайдыр бир күнү ... Мен чындыгында анын жараларын азыр мунай менен дарылоо үчүн
врачтан  уруксат  сурайм,  сиз  макулсузбу  ???  Эгерде  биз  MRSAны  бир  нече  ай  жашаган  пациентте
токтото  алсак,  анда  бул эмнени айтышы мүмкүн экенин же медициналык коомчулукка  айтышыбыз
керек деп ойлон. Тынчтык жана урматтоо, Крейг "

"Менин күйөөмдө 30 жылдык күйүк жарасы бар болчу, бул тери кыйыштырууну талап кылды ... Мен
ойлодумбу, аха, бул укмуштуу продукт менен тажрыйба жүргүзүү үчүн башка жер. Ооба, ал эч нерсе
кыла албайт деген ишеними аз болчу ... Бир нече колдонмодон кийин ал морфингге айланып баратат,
азыр ал эч жерде жок болгон пигменти бар. Чачтын өсүшү 30 жылдын ичинде эч ким өспөй калды. "
Rebecca

«Мен  үйдөгү  өрттөн  жүзүмдүн  жана  колумдун  экинчи  даражадагы  күйүк  алдым.  Мен  какао  майы
аралаштырылган RSOну бир ай бою коюп койдум жана сиз менин күйүп кеткенимди эптеп айта аласыз.
Анын канчалык тез иштээри таң калыштуу жана бул мендеги ооруну басаңдатуучу эң жакшы дарт ".
Amerikanisch

«Менин башымда мең бар болчу, ал жакында кычышып баштады. Мен бир нече күн бою дабды күнүнө
бир жолу сүйкөп жүрдүм жана мең чындыгында кичирейе баштады!  Укмуштуу жөнүндө сүйлөш ».
Аманда

"Мен ишенчээкмин ... подаграны оңдойт ... ал йин менен янгды тең салмактуулукка келтириши керек,
анткени мен мурда бактылуумун деп ойлогом, бирок акыркы убакта мен бакыт сезимин ичимден сезип
жатам ... Рахмат Рик Симпсон." Irving

"11 жашымдан бери (азыр 30га жакындап калдым) теримде,  көбүнчө моюнумдун көкүрөгүндө жана
аркамда грибоктун бир түрүн иштеп келе жатам. Бул кызыл тегерек тактар жыл сайын теримде пайда
болот жана мен теримдин абалын дарылоо үчүн бардыгын алдым. Дерматологдор жазып берген дары-
дармектер бул тактарды кетирүү үчүн 5-6 күн, ал эми такыр жок кылуу үчүн дагы 5 күн талап кылынат.

Башка күнү мен бул тактар  дагы бир жолу көрсөтүлө баштаганын байкадым, бирок бул жолу мен ага
кара  куурай  майын  коюуну  чечтим  ...  жана  бул  чынында  сыйкырдуу  !!!  Мен  муну  2  эле  жолу
колдондум, тактар БААРЫ жок болуп кетти. Мен көзүмө ишенбей турдум! Мен үчүн таблеткалар жана
кремдер жана атайын шампундар жок! Эми мен кара куурай майы куюлган кокос майын жасадым жана
тактар  кайра пайда болбошу үчүн дагы бир жума бою колдоно берем. Бардык жардам жана маалымат
үчүн RS & JBге чоң рахмат, мен түбөлүк ыраазы болом ». Иоанна

«2002 -жылы мен коркунучтуу кырсыкка кабылдым. Мен бүт жеримди жарып, колумдагы сөөктүн бир
бөлүгүн жоготтум. Тери менен сөөк кыйыштыргандан кийин дээрлик айыгып, колума инфекция түшүп
калды. Сөөк инфекциясы болуп чыкты жана баарын башынан баштоо керек болчу. Ушундан улам, мен
кесилгенде/күйгөндө (мен ширетүүчү болом) алар дайыма жугуп калышат. Өткөн жылы мен ичимдеги
жумуштагы буу линиясынан коркунучтуу күйүк алдым. Тазалыкты сактоо жана майды колдонуу менен
ал бир жуманын ичинде эле айыгып кетти! Менин кичинекей ширетүүм 4-6 жумага созулушу мүмкүн.
Эми майым менен эмес. Винт Неоспорин, мен мунайды колдоном! " Крис

"Колумдагы уулуу  чырмоок  ...  Раштар  жана  күйүктөр  5  мүнөттүн  ичинде  жок  болду  ...  Эч  кандай
шишик, эч кандай бөртмө, эч кандай оору жок ... Мен бир аз кокос майы менен RSOнун бир данын
колдондум ... Беш мүнөттө КЕТТИ !!!" Estelle

"Мен бетиме уу эмен түшүрдүм, экинчи күндөн кийин ал чекемден моюнума чейин, чоң кычыштырган
тактар, чийки жана чийүүдөн бир аз кан кетти. Таралышын жеңилдетүү үчүн бир аз майды кокос майы
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менен  аралаштырдым.  Мен  аны  кийгизип,  кычышуудан  жана  оорудан  бир  заматта  арылдым,  бир
сааттын ичинде чийки жана сезгенүү жоголду, эртеси эртең менен сиз чындап карасаңыз көрүнгөн жок.
Бул, албетте, бир нече кашты көтөрүп, акыры кээ бир скептиктер мен эмне жөнүндө айтып жатканымды
түшүнүштү. Кара куурайдын дарылык күчү! » Синди-Ли

"Артриттик псориаз бир айга жетпей… J" Джуллиана

"Псориазым майды жей баштагандан кийин жоголуп кетти ... Майды жөн эле колдонуу мен үчүн анча
деле  жардам  бербеди.  Азырынча  кайтып  келе  элек.  Мен  азыр  тейлөө  дозасындамын,  андыктан
псориазды алыс кармоо үчүн жетиштүү деп үмүттөнөм. Менде дээрлик 4 айдан бери анын белгилери
жок. Дарыгерлер мага бул эч качан толугу менен жок болуп кетпесин айтышты жана менин чындап
ооруп  жүргөнүмдө  жана  иммундук  системамда  күрөшө  турган  башка  нерселер  болгондо  гана
"тазаланат" деп айтышты. Мейли ... Мен ооруп жаткандай сезилбейм, жана шылдың КЕТТИ! » Линдси

«Ошондой эле бир нече күндүн ичинде тендинитти айыктырды. Жада калса 7 айлык жаракат. Күнүнө
бир жолу ооруган жерге бир аз казан майын же RSO сүртүңүз.  Укмуш бок.  Мен өткөн жекшемби-
шейшемби күнү 3-даражадагы күйүккө RSO колдондум,  40 сааттык дарылоодон кийин күйүктүн  эч
кандай белгиси жок. Албетте, мен аны экинчи жолу колдонгум келет. Бул мени бир нече саат бою катуу
оорудан куткарып, үстүнө муз кармап калмак ». Bobbi

«Эмне жардам бере албайт? Менин окуум аркылуу мүмкүнчүлүктөр чексиз. Менин бетимде жаагымдын
оң жагында киста  бар.  Майды алгандан кийин беш күн (сиңирүү) киста  тез кичирейди.  Май аяздуу
жалбырактардан жана тунук чыланган кичинекей бүчүрдөн жасалган.  Бул аралашма 2 жума отурду.
Майдын биринчи түнүндө менин кистам кычышуу сезимине ээ болду. Беш күндөн кийин кетти. Май
иштейт.  Бул  жерде  өтө  көп  далилдер  бар  жана  мунун  артында  турган  илим  таң  калыштуу.  Нерв
системасындагы рецепторлорубуздун баарына жооп берген химиялык кошулмалар табияттын эмгеги.
Таң  калыштуусу,  баары  бир  өсүмдүктө  болот.  КАНАБА.  Адамдар  канчалык  алыска  бара  алаарын
көрүүгө убакыт келди. Өнүгүүгө убакыт келди. Доктор Данк ”Жереми

«Биринчи жолу майды (кокос майына куюлган) улгайган кошунамдын далысын дарылоо үчүн жасадым.
Анын  баары  катуу  кычыштырган  жаралар  болгон.  Төшөктөгү  мүчүлүштүктөр  жокко  чыгарылган,
ошондой эле котурлар, качып кетүүлөр, скелеттер жана башка нерселер, анткени ал башка эч жерде
жабыркаган эмес, анткени анын төшөгүндө жырткычтын активдүүлүгүнүн белгилери жок. Анын баласы
эмне кылганын билесинби ???  Ал жок болгон мүчүлүштүктөрдөн арылуу үчүн матрасты химиялык
заттар  менен  катуу  чачты.  Мен  ага  чачыратууга  болбойт  деген  ачык  көрсөтмөсү  бар  жаңы матрас
бердим.  Ал  жара  кан  кеткенден  кийин  ооруканага  жатууга  аргасыз  болгон  жана  ал  ошол  жерде
жүргөндө белинин маселесин айткан жана дарыгерлер ага эмне дешкенин билесизби ??? Чачын жана
денесин битке жуугула, анын биттери жок. Анда мен ага жардам берүү үчүн кимди угам деп ойлойсуң?
Доктурлар?  ЖОК.  Мен  май  жасадым,  аны  кайра  дарылап,  жакшыруу  жана  айыгуу  жүрүп жатат  ».
Michele

"Таңкы Шотландия, кечээ кечинде эжем менен сүйлөштү, ал айыгып кеткенин айтты !!!!! Дары анын
шишиктерин айыктырды :)  Ал өзүн  сонун сезип  жатканын айтат.  Мен сизге  жазардан  мурун 100%
ишенгим келди. Жардамыңыз үчүн чоң рахмат. ”

«Чакырык менен ооруган кыздын башынан башка нерсе өткөн жана ал үй -бүлөсүнө эмне болгонун
айткан эмес. Мына, ал мага жөн эле жөнөттү:

"Дагы салам, менин эжемдин калкан безинде бир жыл мурун өсүш болгонун кечээ эле билдим, бирок
биздин үй -бүлөгө айткан  эмес.  Кыязы,  дарыгер ага  көз  салып турууну,  эгерде  ал  өсүп кетсе,  анда
операция жасашарын айткан. Анын биопсиясын алуу үчүн чоң эмес болчу. Эмнеси болсо да, ал өткөн
жумада  дарыгердин  кабыл  алуусунда  болгон  жана  шишиктин  өсүүсү  токтогонун  билген.  Ал  дары
өсүүнү токтотту деп эсептейт. Бул укмуш жаңылык эмеспи? Ал муну шишикти жок кылаарын кийинки
жолугушуусу далилдейт деген үмүттө улантууда.  Бул болгондо сизге  көбүрөөк маалымат беребиз ".
Шотланд
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«Кечээ мен бир аялды дарыны иче баштадым. Бул анын биринчи күндөн берки отчету. Жөн эле укмуш!
Бул жерде менин бир күндүк отчетум:

Кечээ эртең менен эриниме экзема менен ойгонуп, ага май куйдум. Чакыруу 10 мүнөттө токтоду. Оору
30 мүнөттө жок болду. Бир нече сааттын ичинде шишик басаңдады. Менин эринимдеги ыйлаакчалар
бүгүн жарымына жакындап калды - алардын айыгышы үчүн адатта 2 жума убакыт кетет. Оозумдагы
майдан  бууланып  жаткан  демдер.  Бир  нече  жумадан  бери  менин  оң  синусумда  болгон  оорунун
токтогонун,  мурдумдун  иштебей  калганын  байкадым.  Кечээтен  бери  бир  эле  жолу  чүчкүрдүм
Чарчаганым адаттагыдай терең эмес экенин байкадым. Мен өзүмдү эркин сезип, тынчсызданып жаткан
чегимдин жок болуп кеткенин байкадым. Кечинде дене оору азайганын байкадым - Адатта кечке чейин
ушунчалык  денем  ооруп  жатат,  мен  дагы  отура  албайм  (тамандын  нервинин  жана  булчуңдарынын
оорушу, тизе/ийин/чыканак/билектери/бармактын оорушу бир кыйла азайган).

Ошондой эле, мен ар бир доза менен абдан жеңил жаркырап аласыз. Мен иштөөдө же көңүл топтоодо эч
кандай  кыйынчылыкка  туш  болгон  жокмун  жана  айдагандан  тартынбайм.  Мен  эртең  менен
Цитиколинди ичүүнү унутуп калсам да, башым так. Мен Крейзенге жарым данага жакын эквивалент
май куюп жатам ».

Q. Салам JB! Мен сизден бир нерсе сурайын дедим эле, мен ойлодум, РСО апамдын радиациядан күйүп
кетишине  жардам  береби?  Ал  "кадимки"  дарылоону  улантууну  чечти,  эми анын  көкүрөгү  башкача
айтканда, бүктөлдү. Аны карап туруп эле жүрөгүм ооруйт. Эсимде, же сиз,  же Рик бир жолу күйүп
калдыңыз,  менимче,  RSO  даярдап  жатканда  жана  мунай  күйгөндө  кандай  иштээрин  сүрөттөрүн
көрсөткөн. Демек, бул анын пайдасына болмок беле?

A. Салам Энрике, албетте, майды же кара куурайды көкүрөгүнө жана далысына сүртүңүз. Албетте, ал
майды жеп, врачтардан жана башка керексиз зыяндан алыс болушу керек. JB

"Менин апам (72) 2 жылдан бери манжаларынын учунда тери жарылып кеткен ... абдан оор. Дарыгер:
"Ооба,  жаш  өткөн  сайын  келет"  дейт.  Dufuss  !!!  Биз  майдын  өтө  аз  өлчөмүн  аквафор  менен
аралаштырдык ... бир дарылоо, бир түндө ... кетти! Анын оор жаракалары айыгып, бир жумадан бери
жакшы бойдон калууда! Укмуш! " Dolly

«Мен майды жаңы ачылган хирургиялык жарага колдондум. 2012 -жылдын сентябрь айында бетимден 2
базалдык клеткалык карцинома шишигин алып салдым. Бири чоң болчу жана аны жайылтуучу фидер
шишиги. Ошондой эле, менин жаагымдагы ички шишикти биопсия үчүн кырып салышкан. Үйгө келип
жарамды ачканымда бетимде кратер бар болчу.

Алгачкы 4 күндө Ши майы менен майын аралаштырып сүйкөдүм. Мен кийин түз майга өтүп, токтогон
жокмун. Мен кызматтан кетүү үчүн барганымда, пластикалык операция жасатам деп ойлогон доктор
менин айыгып кетишиме таң калды. Мен ага рецептти колдонбогондугумду, аны каннабис майы менен
айыктыргандыгымды айтууну чечтим. Ал Рик Симпсон жана Феникс Көз жашы жөнүндө уккан, ал мени
соттогон эмес жана мындан ары да иштей бер деди.

Бир  айдын  ичинде  мен  экинчи  операцияга  барам,  бул  жараны  айыктыруу  үчүн  иш  -аракеттердин
планы ...

Каннабис майы. Бул хирургга айтып берейинби? Менин Post op жолугушуумда! Сүйүүдө жана жарыкта.
" Патти-Джо

- Патти, эгер мунай менен иштей берсең эч кандай операция талап кылынбайт. Же керек болсо дагы 60
гр кийинкиге калтырыңыз, бирок мүмкүн болсо хирургиядан жана дарыгерлерден алыс болуңуз. Бул
көп учурларда дарылоонун ийгилигинин кайгылуу шарты. JB

«RSO менин псориазымды дээрлик жок кылды. Мен үч жылдан бери тейлөө дозасын ичип келе жатам,
терим тунук, акылым тунук жана мен эч качан ден соолукта болгон эмесмин ». Эрика
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"Мен  жакын  адамымдын  Риктин  майын  жаман  күйүккө  колдонгонун  көрдүм,  ал  жагымсыз  тырык
калтырат жана майды колдонгондон кийин бир жуманын ичинде жок болуп калат жана тырыктын же
күйгөндүн изи жок." Дженис

«Бизде азыр кызым май үстүндө. Анын эки чыканагы, билеги жана бир тизесинде псориаз бар. Башында
сүрөттөрдү тартып алган. Азырынча кургак чырактуу жерлер жок. Териси кызарган, бирок көтөрүлгөн
жана сезгенгендин ордуна жылмакай. Сырттагы кичи жерлер толугу менен тазаланды. Биз бул иштей
турганына  ишенебиз.  Биз  күн  сайын  же  байкалаарлык  жакшыруу  болгондо  сүрөт  тартып  жатабыз.
Мунун баары бир аптадан аз убакыттын ичинде мунайды жергиликтүү колдонууда. Акыры элдерди Рик
менен ЖБны айыктыра турган бул дарыны түшүндүрүү үчүн чоң рахмат. Мен күн сайын постторду
бөлүшөм жана ким укса, ошону айтам. Чөгүп баратат ». Рон

Q. Бул аралашмалар безеткиге каршы иштейби? 

А.Женнифер,  май "ар кандай тери ооруларында" иштейт.  Бул безеткини камтыйт дегенди билдирет.
Жакшы тилектер, JB

"(Мен  мунай  жөнүндө  таптым)  3  ай  мурун  интернеттен  безеткиге  жана  розага  каршы  дары  издеп
көрдүм.  Муну ошол замат тазалады!  Күнүнө бир жолу бетиме жана моюнума колдонуу үчүн кокос
майына изо майын кошом. Жолдошум 15 жашка жаш көрүнөм дейт! Бул маалыматты бөлүшкөнүңүз
үчүн чоң рахмат. Баарыңарды Кудай колдосун. Ишти улантыңыз ». Toni

"Бул  беттеги  чачтарга  да  жардам  берет.  Мен  муну  23  жаштагы  уулума  2  колдонууда  ийгиликтүү
колдоном. БИР СҮЙҮҮ." Патти-Джо

"Чарли басып баратат. Ооруну басуучу дары жок. Ал бийик турат. Анын кадамдары түз жана кенен. Ал
секирип чуркап  ойной алат.  Анын моюнунун дээрлик 90 пайызы айыгып кеткен.  Эки жылдан бери
мындай көрүнгөн жок. Ал кечээ банан, пицца, жарым сэндвич, куурулган күрүч, йогурт ж.б.  Ал ЭЧ
КАЧАН мынчалык жеген эмес. (…)

Чарлинин оң тизеси эң начар болду. Бул болжол менен 50 пайызга жакшы. Сол жагы дээрлик толугу
менен айыгып кетти, башка түнү аны кычыштырып, кайра шишип кеткенин эске албаганда. Бирок чоң
эч нерсе жок ... Эң чоң өзгөрүү - мойнунда жана колтуктун астындагы жара. Мойну колтуктары сыяктуу
эле толугу менен айыгат.

Мен ваннадан мурун анын г-түтүгүндөгү майдын кичинекей тамчысын колдоном. Ошондой эле тизе
оорусуна  жардам  берди.  Эгерде  тизелери  ооруса,  ал  тамчыга  түшөт.  Мен  эч  кандай  тиленол  же
ибупрофен  кошпойм.  Бул  фокусту  кылат.  Мен  дагы  өзүмдүн  майымды  жасайм.  Менде  сууну
чыпкалоочу жана щелочтуу сууну кислотадан бөлүүчү суу машинасы бар. Кислоталуу кычкылтек суусу
териге ушунчалык жакшы болгондуктан жана антибактериалдуу болгондуктан, кислоталуу сууну алып,
аны метоцеллюлоза менен аралаштырып, май чыгарам.

Мен вазелиндин консистенциясына окшош тузду жасоо үчүн концентратты кошом. Мен анын таңганын
майлайм жана жарааттарына колдоном. БУЛ жалгыз оору, кычышуу жана айыгуу менен укмуштуудай
айырманы жаратууда. Мен жакында сүрөттөрдү жөнөтөм. Мен аларды ар бир өзгөртүүнү кабыл алдым.
Мен мунай дагы бир айга жетет деп ойлойм, бирок мен муну биринчи жолу жасап жаткандыктан, так
айта албайм. Мен толкунданып жатам. Анын табити эч качан мынчалык жакшы болгон эмес. Ал кечээ
жыл бою жегенге караганда көбүрөөк тамактанды ». Trisha

"Эй Рик жана достор, менин бир досум бар, анын ийни бычакта 4 жылдан бери ооруп жүрөт (диаметри 2
дюймдан 4 дюймга жакын),  жугуштуу инфекция,  сайттын ичинде  котур жок,  таза  чийки ачылышы,
жердин астында сиз тийүүгө сезгич катуу бейсбол өлчөмүн сезе аласыз.

Ал мунайды 7 айдын ичинде 8 жолу жергиликтүү колдонууга 2 дем алыш күндөрү колдонгон.

Кычышуу жана тырыктын шишиги жоголду, ачык жарааты тыртык болуп калды жана досум майды
колдонуу мүмкүнчүлүгүнө ээ болгонуна кубанат ». Rebecca
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«Кечээ жумушта блендерден манжамды кесип алдым. Түнкү саат 3тө мен сөөмөйүм менен ойгонуп, муз,
пероксид, неоспоринди сынап көрдүм. Эч нерсе иштеген жок. Дагы эле дирилдеп жатты. Анан май угуу
клеткалык  регенерацияга  жардам  берерин  эстедим  жана  ооруну  токтотуп,  тырыктарды  жана  тери
көйгөйлөрүн айыктырдым, андыктан эмне үчүн аны сынап көрүүгө болбойт. Ошентип, мен бир тамчы
алып, бармагымдын учуна тегерете чачтым. 1 мүнөттүн ичинде оору 80% кетти. 30 мүнөттүн ичинде.
Мен сөөмөйүмдү кичине гана оорута алдым, бирок эч кандай ооруу жок. Мен сатылдым. 12 сааттан
кийин мен кайра тапшырдым, ошондон бери оорубайм ». Rebecca

"Эй Рик, эгерде сен муну жаза турган болсоң, менин атымды жашыруун калтыргым келет (мага каршы
эмес). Менин сүйлөшкөн кызым чындап эле орой тарбия алган жана депрессияга түшкөндө билектерин
кесүүгө  кайрылган,  бул  көйгөй  бизде  жылдар  жана  жылдар  артта  калды,  бирок  анын  билегиндеги
жагымсыз тырыктар дагы эле кала берүүдө. Бул жерде абдан көрүнүп турат жана бир аз көбүк пайда
болот, бул биринчи кезекте көп адамдар байкайт, ал алардан кутулууну гана каалайт.

Демек менин суроом мунай тырыктан арылууга жардам береби? Же жок дегенде аларды көрүнбөгөнгө
жардам бергиле?  Мен сиздин кылып жатканыңызды жакшы көрөм жана  чоң атам рак менен  ооруп
калганда мунай жөнүндө билгим келет, сиз өмүрүңүздү сактап калууга жардам берген баатырсыз! ”

-  Урматтуу  ХХХ,  майды  жергиликтүү  тырыктарга  сүйкөп  баштаңыз,  алар  жума  же  айдын  ичинде
жоголуп кетиши мүмкүн. Мен аны мунайга алмакмын, бул анын PTSD оорусуна байланыштуу бардык
эскерүүлөрдөн  жардам  берет,  ошондой  эле  анын  уйкусунун  сапатын  жакшыртат.  Эгерде  каршы
болбосоңуз,  фото жана  видео тартыңыз,  тырык чын эле  кетет  -  же  толугу  менен,  же  алар  дээрлик
көрүнбөйт. Жакшы тилектер, Jindrich Bayer

"Эй Рэнд, менде бутумдун жарасы менен ушундай көйгөй бар. Биринчиден, мен кант диабети менен
ооруганым үчүн. Бирок мен каталарга жана чиркейлердин чагуусуна өтө сезимтал экенимди билдим.
Мен аларга майды сүйкөп, бир түнгө бинт койгом, тиштери айыгат ». Michelle

- Чиркей же кене чакканда май эмне кыла алат, укмуш. Колдонуп көрүңүз, эмне үчүн бизде май жок
болсо эч ким үйүнөн чыкпашы керек деп айтканыбызды көрөсүз. Майдын көптөгөн колдонулушу бар,
ансыз жашоого аракет кылуу жоопкерчиликсиз. JB

"Майды жегиле ... Мен эки айдан бери май ичип жүрөм, менин псориазым дээрлик 80% тазаланган жана
мага  эч  кандай  дары  колдонуунун  кажети  жок  ...  Жана  менин  артритимди  да  алып  салышты  ..."
Джулиана

«Мен кара  куурайдын зайтун  майы аралашмасын колдондум жана бир жуманын ичинде  псориазым
тазала баштады. Тилекке каршы, менде бир аз гана нерсе бар болчу, мен аны ички жана тышкы жактан
көбүрөөк алууга жетишпей калдым. Байкагыла, менде чыныгы RSO жок болчу, бирок зайтун майынан
жасалган кара куурай майы ». Teemu

- Жакында дагы май аласыз деп үмүт кылалы, Теему. Муну симптомдорду көзөмөлдөө үчүн, ошондой
эле майды жеш үчүн колдонуу эң жакшы, сиз дагы көйгөйдүн негизги себебин жок кылгыңыз келет.
Жакшы тилектер, JB

"Бул чиркей чакканда жана тиш оорусунда жакшы иштейт. Менин кызымды 15 мүнөттө өчүрүү менен
жок дегенде 50 жолу чиркей чагып алды, тамашалаган жок! Deep Woods мүчүлүштүктөрүн чачуу. Мен
банандын кабыгын, дезодорантты, алоэни, дермапластты жана гидрокортизонду сынап көрдүм. Эч бири
шишикти түшүргөн эмес (ал чиркейлердин чакканына аллергиясы бар, алар катуу шишип кетет)  же
анын жардамын көрсөткөн. Айласы кеткенде мен чайырды бууландыргычтан сыйрып алдым, аны бир аз
кокос майы менен аралаштырдым,  андыктан ал жайыраак жайылып, буттары менен "майлап"  калат.
Болжол менен жарым сааттын ичинде бардык шишиктер басаңдады жана ал дагы эле кызыл чекиттерге
ээ болгон кезде, алар тиштеп алышкан жок, мен ага Бенедрил берүүдөн качтым.

Менин оозумда ириң пайда болду жана мен чайырды жабыркаган тиштин айланасына таңып койдум
жана дагы жарым сааттын ичинде шишик түшүп, мен аны айыктыра алдым, ошондон бери эч кандай
көйгөй  жок.  Ишениш үчүн,  мен  аны эки күн  жыйнадым.  Азыр мен  чайырды таңгак  деп айта  алам
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(эгерде  сизде  конус  ичинде  Vapir  No2  бар  болсо,  анда  экранда  дээрлик  таза  таштанды  топтолот.)
Тишимдин  айланасында  мен  укмуштуудай  бийик  болуп  калдым,  балким  мен  өмүрүмдө  болуп
көрбөгөндөй жогору. .

Жадагалса күйөөмдөн уктоочу бөлмөгө жардам сурап SMS жаздым. Sub-lingual дары-дармектер жакшы
иштейт, ошондуктан, эгерде алар инфарктан шектенсе, ERде тилиңиздин астына нитро чачышат. Азыр
баары жакшы, мен ашыкча дозадан өлгөн жокмун, эң сонун ойгонуп кетпедим жана эң жакшысы ... Мен
көп өлчөмдө Тиленол же Адвил алып, өзүмө дагы зыян келтирген жокмун ашказан жана боор.

Мен чайыр эң эффективдүү ыкма эмес экенин билем жана анын иштээрине такыр ишенбедим, бирок
мен мыйзамсыз мамлекетте жашагандан бери иштешим керек болчу. Мен оорутпайм деп ойлодум. Мен
эң  жогорку  сапаттагы  өз  органикалык  баштапкы  материалымды  эркин  өстүрүп,  өзүмдүн  майымды
жасап, өзүмдү жана бүт үй -бүлөмдү айыктыра турган мамлекетте жашоону күтө албайм ... анын ичинде
менин 2 жаштагы кызым өткөн жылы тозокту баштан кечирди, анткени анын эмне болгонун эч ким
түшүнө албайт.

Алар азыр анын протеин оорусу бар деп ойлошот, бирок бул башка нерсе,  анткени алар туура эмес
экенин билишпейт. Аны майга майлап коюу анын өмүрүн сактап калышы мүмкүн.

Мен так диагноз койгум келет, бирок мен эмнени дарылап жатканымды билем, бирок эң негизгиси мен
баламдын жакшы болушун каалайм, эгер бул кадимки коомду бузууну билдирсе, анда мен эмне кылам
». Сара

"Рахмат, кылган ишиң үчүн жетишсиз. Мен бул жерде уулуу эмениме май куюп отурам. Мен сенсиз эч
качан аракет кылмак эмесмин. Бул 2 айдан ашык убакытка созулду, анткени өткөн жылы кимдир бирөө
от жагууну баштаганы үчүн денемдин дээрлик 100% тийди, ошондуктан мен аны бардык жерден алам
жана андан да жаманы, анткени биз буга иммунитет курбайбыз дешет.

Бир күн мурун пайда болду. Ошентип, мунай өткөн түнү кычышууну такыр токтоткон жок. Бирок мен
күн сайын анын тырыктарды айыктырып жатканын көрүп турам,  ошондуктан  ишенем.  Бүгүн эртең
менен, 1 -колдонмодон 24 саат өткөндөн кийин, мен анын иштеп калганын жана жара болгон теримди
чийүүдөн  айыктырып  жатканын  көрүп  турам.  Ошентип,  майымдын үстүнө  цинк  кычкылы  пастасы
менен, мен эменге каршы 1# жардамды таптым окшойт.

Мен чындыгында мунайды өмүр бою бул маселени чечүү үчүн айыктырабы же жокпу билиш үчүн
кийинки сезонго чейин күтө албайм. Мен сага кабарлап коёюн. Бул сонун болмок эмес беле? Дагы бир
жолу бардык кылган иштериңиз үчүн рахмат. ” Rebecca

- Май муну да оңдой алат. Бул бардык медициналык көйгөйлөргө даба же көзөмөл. Ал канчалык эрте
колдонулса, ошончолук оңдоло турган нерсени оңдойт, мунун баары бар. JB

"Мен адамдар RSO менин күйөөм төшөктө жатып, согончогуна тийген чоң ыйлаакчаны тазалаганын
билгим келет.  Мен майды коюп,  бир  жуманын ичинде  ал  жок  болуп кетти.  Мен андан  алда  канча
олуттуу нерсеге айланып кетет деп коркчумун. Бул анын тамандын баарын каптады. Рик Симпсонго
бардык кылган иштериң үчүн рахмат ». Сюзан

"Механик болгондуктан, мен майды кээ бир кесилген жерлерге колдондум жана 100% туура айтасың ...
Бул терини баарынан тезирээк айыктырат." Кори

"Менин HPV вирусумду эки жуманын ичинде үч гана актуалдуу колдонмо менен айыктырдым." Майлз

«Мен азыр кара болуп калган жагымсыз меңди дарылоо процессиндемин. Мен күн сайын эртең менен
чоң сумманы мольге сүйкөп,  андан соң бинт менен жабам.  3 жуманын ичинде  мен көздүн чоңдугу
кичирейип  баратканын  көрө  алам.  Ал  иштейт.  Мен  да  күн  сайын  бир  аз  жейм  ...  энергетикалык
деңгээлде кандай айырма бар. МЕДИЦИНАЛЫК КАННАБИЗДЕН БЛИС !!!!!!! " Beau
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«Мен муну моюнга алам ... Мен эпсизмин ... Чайырдын тиштерин бутума сайып салчу жаман адатым
бар. RSO түздөн -түз жеринде, оркестр менен жабыңыз, оору бир нече секундда жок болуп, 3 күндүн
ичинде айыгат. Хизер

«Мен мунайдын анча күчтүү эмес бальзам версиясын бир нече күндүн ичинде псориазды жок кылаарын,
20  мүнөттүн  ичинде  энелик  бездин  шишигин  азайтат  жана  кичинекей  күйүккө  дароо  колдонгондо
тырыктын жана оорунун алдын алат.  Чынында эле мунай эмне кыла алат деп мени таң калтырат ...
”Берес

«Мен 10 жашымда спортчунун бутунун эң жаман ооруларынын бири менен ооругам, мунай болсо экен.
Бирок менде азыр бар. 47 жылдан кийин баары жакшы. Баарынан айыгат ». Donald

«Менин келиним чочконун этин кууруп, негизинен манжаларын кайнаган ысык майга малып, биринчи
бышканча тооктой аппак болуп калды.

Биз аларга RSO койдук жана оору болжол менен бир мүнөттө жок болуп кетти, ал аларды RSO менен
күнүнө 2 жолу каптады. Алар бир нече күндүн ичинде тез эле айыгып кетишти жана теринин түшүүсү
же тырыктануу такыр болгон жок.

Таң калыштуусу, биз азыр ашкананын муздаткычында бир аз кармап турабыз, эгер кимдир бирөө күйүп
кетсе (өзгөчө балдар), биз дароо RSO колдонобуз, бизде кам көрө турган табигый өсүмдүк болгондо,
мындай ооруну сезүүнүн кажети жок. . " Debra

"Менин чыканагымда кичинекей шишиктер бар болчу, аларды май менен дарыладым ... Бир жумадан
кийин чыканагым жылмакай жана эч кандай бүдүрлөр жок ... Менин оюмча, алар сөөл болчу, бирок мен
дарыгерлерге ишенбейм" так айтпайм " Карла

- Сиздин териңизде кандай гана көйгөй болбосун, жөн эле майды сүйкөп, таңуучу жабуу менен жаап,
майды күн сайын же эки жолу же таңгак түшүп калганда кайра сүйкөп коюңуз. Күйүк, сөөл, экзема,
псориаз - мунайдын эмне экендигине маани бербейт жана аны оңдойт, болгону ага убакыт жана май
бериңиз. JB

«Менин досумдун бетинде ыйлаак бар болчу жана майды бир нече күн ичкенден кийин ал жок болуп
кеткен. Жана ал аны колдонбостон жутуп жаткан ". Jonathan

"Рак оорулуу эмес, бирок менин таманымда дарыланууга жооп бербеген инфекция болгон. Менде ал
тургай жарааттарды кароо боюнча технологиялык жумуш бар болчу ... ал инфекциянын жайылышын
токтотту, бирок ал дагы деле айыкпайт. Майды майладым жана БИР күндүн ичинде кызаруусу азыраак
болду. Экинчи күн жана кызаруу жоголду. Үчүнчү күн жана инфекция кайрадан териге окшош! Керемет
дарылык май! ” Tammie

«Мен бассейнде жана курорттук компанияда иштечүмүн ...  Мен күн бою сыртта,  ачык түстө болом.
Менин  жүзүмдө,  башымда  жана  колумда  ар  дайым айдоочунун  терезесинде  турган  кээ  бир  жинди
тактар пайда болгон. Мунай бул тактарды бир нече жуманын ичинде тазалады! Мен азыр ар бир оору
менен күрөшүүгө жана иммундук системамды бекем кармоо үчүн күн сайын 5 грамм таза THC ичип
жатам. BTW эч качан сасык тумоого каршы эмес! Кичине кезимден бери сасык тумоо болгон эмес ".
Джей

"Мен  билем,  бул  жердеги  балдар  дайыма  таза  RSOну  колдонушат  деп  айтышат  жана  мен  бул
нерселердин чындыгында чоң күйөрманымын. Бирок, мен жөн эле адамдарга кант жалбырактарынан
жасалган  кокос  майы  инфузиясы  неоспоринди  толугу  менен  алмаштырганын  билгим  келет,  мен  2
жылдан бери ал нерселерди сатып алган жокмун. Бул жакшыраак жана ылдамыраак иштейт, мен аны
адамдардын  колу  менен  бетине  тегиздей  алам,  эгер  кокусунан  жесе,  алар  ооруп  калат  деп
тынчсызданбайм ». Тина

-  Тина,  эч  нерсе  таза  RSOдон  жакшыраак  жана  тезирээк  иштебейт,  бирок  мен  эмнени  айткыңыз
келгенин билем. Албетте, кара куурайдын азыраак күчтүү формалары кереметтерди жасай алат. Көйгөй,
ийгилик эң күчтүү RSO сыяктуу ишенимдүү эмес.

105



РАК ООРУСУНУН ДАБАСЫ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛУ

Каннабис  косметикасы  жакында  колдо  бар  көпчүлүк  косметикалардын  ордун  алмаштырат,  тактап
айтканда, аялдар мунай сулуулугу үчүн эмне кыла аларын билишкенден кийин. Кара куурайдын майы,
кокос  майы жана ши майы менин сүйүктүү ташуучуларым,  бирок алар жашаган  жерде популярдуу
болгон нерсени колдонуп, ага май кошсо болот. Кремдеги 20-30% RSO кереметтерди жаратат, бирок
0,01-1% анча олуттуу эмес шарттарда жана күнүмдүк тейлөөдө чоң пайда алып келиши мүмкүн. JB

"Менин  сүйлөшкөн  кызым  чиркейлердин  чагуусуна  өтө  аллергиясы  бар  жана  кечээ  кечинде  анын
ийбадатканасында бирөө бар болчу ... бул абдан чоң, бирок мен каннабистин жалбырактарынан жасаган
RSOну  тиштеп  алууну  сунуштадым.  Бүгүн  эртең  менен  биз  ойгонгондо  шишик  таптакыр  жоголуп
кеткен болчу. "

- Рахмат, Джимми. Мен ишенем, бул маалымат көп адамдарга жардам берет. Чиркейлер мезгили келди.
Ал эми май репеллент катары иштейт, аны сынап көрүңүз. Көйгөйлөрдү май менен оңдоо оңой болгону
менен,  анын  алдын  алуу  дайыма  жакшы.  Майды  кычыштырып,  күйгүзүп  же  ооруткан  нерселерге
колдонсо болот. Майды канчалык эрте колдонсоңуз, көйгөйлөр ошончолук эрте кетет. Эсиңизде болсун.
JB

Q.  мунай  канча  убакытка  созулушу  мүмкүн?  Түбөлүккө?  Эң  жакшы  сактоочу  жай,  муздаткыч,
тоңдургуч, кампа деген эмне? Рахмат.

A. Шприцте жана караңгы муздак жерде сакталса, май көп жылдар бою сакталат, өзгөчө, эгер сиз майды
зыяратчылардан  жана үй -бүлөдөн,  тактап айтканда  аялдардан коргой алсаңыз,  анткени алар майды
эркектерге караганда көбүрөөк жутууну жакшы көрүшөт. 

Сиздин үй -бүлөңүздөгү аялдар майдын жашартуучу таасири жана бырыштар менен эмне кылаарын
билгенде, майдын канча убакытка чейин сакталаарын ойлобой эле койсоңуз болот, ал дайыма жеп кетет
же колдонулууда. Эгерде сиз майыңыздын көлөмүн сактап калгыңыз келсе, аялдарга 20-30% майы бар
косметикалык каражаттар өңү үчүн керемет  жасаарын жана аларды мүмкүн болушунча жаш кылып
көрсөтөрүн айтпаңыз,  антпесе алар сизден эч нерсе алышпайт.  эмнени айткыңыз келсе же кылсаңыз
жана мунай канча убакытка чейин чыдайт деп тынчсызданбай эле койсоңуз болот.

Бул сексисттик комментарий эмес, мен көргөн нерселерим жөнүндө көп жолу айтып жатам, бул жөн
гана байкоо жана муну жынысыңызга карабай сиздин өңүңүз үчүн эмне кыла алаарына көңүл буруу
аракети. JB

«Эгерде аялдар карып калган терини кайтарып, бузулган терини калыбына келтирерин билишсе (бул
кишинин мисалында),  кара куурайды мыйзамдаштыруу колдоосу чатырдан өтмөк! Бул укмуштуудай
табигый дары басылгандыктан, бүтүндөй экономика гүлдөп кетти жана биз баарыбыз анын кыйрашын
көрөбүз, анткени барган сайын адамдар маалыматка ээ болуп, өздөрүн дарылай башташат ». Гил

Q. Сиз бетиңизге бырыш дарылоо үчүн сүйкөйсүзбү же оозеки же экөөнө тең кабыл аласызбы? " Toni

A. Эң жакшы натыйжа үчүн, бирок актуалдуу колдонуу гана көп нерсени кыла алат. JB

«Мен бырыштарды окудум беле? Бул WRINKLESке жардам береби? : 0 ”Марги

Өнөкөт оору

"Эгерде сизде май даярдоонун ылайыктуу сорттору болсо, өнөкөт ооруну басаңдатуу үчүн кара куурай
майынан артык эч нерсе жок. Кара куурайдын көптөгөн түрлөрүнөн алынган майлар табигый ооруну
басаңдатуучу  жана  зыяндуу  эмес.  Медициналык  система  өнөкөт  оору  менен  жабыркагандарга
коркунучтуу,  көз  карандылыкты  жана  зыяндуу  дары  -дармектерди  берет.  Мен  мындай  дары  -
дармектердин бир аз эффективдүү экенин моюнга алам, бирок, негизинен, алар айыктыруучу эффект
бербестен, ооруну маска кылуу. Сиз өнөкөт оору үчүн кара куурай майын ичип жатсаңыз, ал ооруну
гана азайтпастан,  иш жүзүндө азапыңыздын себебин айыктырууга аракет кылат.  Өнөкөт оору менен
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жабыркагандар үчүн кара куурай майы эң жакшы дарылоо болуп саналат, анткени ал көз каранды эмес
жана денеңиздин калган бөлүгүнө зыян келтирбейт.

Мен сөөк рагы менен ооруган адамдарды азап  чегип жүргөндө көрдүм,  морфин жана медициналык
системанын колдонгон бардык башка дарылары алардын оорусун өлтүрө албайт.  Бирок кара куурай
майы аны бир нече сааттын ичинде көзөмөлгө алды жана алар бул зыяндуу заттардан бир аз эле чыгып
кетүү симптомдору менен тез эле чыгып кетишти. Мен дагы бул дарыны өнөкөт оорусу бар көптөгөн
пациенттерге бергем жана кээ бир жыйынтыктар чындап эле укмуш болгон. Эртеси күнү элдерден азап
чегип жатышканын айтып, отчетторду алуу мен үчүн адаттан тыш болгон жок.

Мен айткандай, кара куурай майы ооруну жок кылуу жөндөмүнө ээ, бирок анын себебин айыктыруу
үчүн  да  иштейт.  Дагы,  бул  коркунучтуу  көз  карандылыкты  камтыган  фармацевтикалык  дарыларды
мүмкүн болушунча тезирээк кетирүү жана бул майды колдонуу менен  алмаштыруу.  Чынында,  кара
куурай  майы  менен  фармацевтикалык  каражаттарды  салыштырууга  болбойт.  Кара  куурай  майы
пациентке эч кандай көз карандылыкты же коркунучту көрсөтпөйт, бирок биздин медициналык тутум
тарабынан берилген көпчүлүк дарылар коркунучтуу, көз каранды жана өлүмгө алып келет.

Эгерде оорулуу ооруну басаңдатуу үчүн морфин же башка апийим ичип жаткан болсо, анда мен аларга
кыска  таруу  кургак  күрүчтүн  өлчөмүндөй  дозадан  баштоону  сунуштайм.  Андан  кийин,  мүмкүн
болушунча  тезирээк жутуп жаткан  суммаңызды көбөйтүңүз,  ошол эле  учурда  дары -дармектерге  эч
кандай  муктаждыгыңыз жок болгонго чейин бул заттарды колдонууну азайтыңыз.  Дарыгерлери көп
жылдар бою жазып берген дарыларды ичкен жана жардам берүү үчүн аз же эч нерсе кылбаган көптөгөн
адамдар  бар.  Эгерде  сиз  дагы  өзүңүздү  жакшы  сезүү  кандай  экенин  билгиңиз  келсе,  майды  сынап
көрүңүз жана медициналык системанын акылсыздыгын артта калтырыңыз ». Рик Симпсон, Кара куурай:
Эң дарылык өсүмдүк

Арка оорусу, сколиоз

Сизде белдин оорушунан же сколиоздон арылган бейтаптар бар беле?

"Дарылоодон кач" аттуу даректүү тасмабыздын продюсери Кристиан Лоретт көп жылдар бою сколиоз
менен  жабыркап  келген.  Болжол менен  он үч жыл мурун,  медициналык система  операция  жасоону
сунуштаган,  бирок  алар  Кристианга  кайра  басып  кетүүгө  50/50  мүмкүнчүлүк  беришмек.  Ушундай
карама  -каршылыктар  менен  ал  өзүнүн  жалгыз  альтернативасы  оору  менен  жашоо  экенин  сезди.
Дээрлик күн сайын ал сколиоздон кыйналып кыйналат жана өзүнө эч нерсе жардам бере албасына аздыр
-көптүр ишенет. Мен ага кара куурай майын бердим жана бир нече сааттын ичинде ал бели оорубаганын
билдирди.

Мен  ага  анын  жашоосун  кадимки  адамга  окшоп  жасоого  мүмкүндүк  бербеген  шартта  өткөргөнүн
түшүндүрдүм,  ошондуктан анын булчуңдары абдан алсыз болчу.  Күтүлгөндөй,  майын көрсөтмөсүнө
ылайык алгандан кийин, Кристиан азыр кадимкидей эч кандай оорусу жок иштейт, бели булчуңдары
бекемделип, эми майсыз узак убакыт бою жүрө алат. Кристиан - бул ыңгайсыздыкты басаңдатуу үчүн
бул  дарыны  колдонуу  менен  эффективдүү  шыпаа  же  көзөмөлдү  тапкан  бел  оорусу  бар  көптөгөн
адамдардын бири. Менин оюмча, эч кимдин дайыма азаптуу абалда жашоосунун кереги жок. Эгерде
сизде  кандайдыр  бир  мүнөздөгү  көйгөйлөр  бар  болсо,  бул  дарыларды  колдонуу  бул  шарттарга  ээ
болгондордун көбү үчүн чоң пайда алып келет деп ишенем ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык
өсүмдүк

Диабет
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"Диабетиктерге  жаңы диагноз  коюлган,  адатта  айыктыруу  оңой жана  эч  убакта  оорудан  кутулбайт.
Бирок узак убакыттан бери бул ооруга чалдыккан жана оорунун кесепеттерин көп жылдар бою жапа
чеккен бейтаптарда көп учурда узакка созулат. Катуу жабыркаган бейтаптарда да, эгерде сапаттуу май
туура кабыл алынса, көбүнчө алты жуманын ичинде инсулинге муктаждык болбойт. Тилекке каршы,
бул  оорунун  денебизде  келтирген  зыянын  айыктырууга  бир  топ  убакыт  кетиши  мүмкүн,  бирок
убакыттын өтүшү менен мунун көбүн оңдоого болот.

Май көбүнчө уйку безин абдан тез жашартуу жөндөмүнө ээ окшойт, андыктан ал кайрадан туура иштей
алат. Биз муну биринчи жолу рак оорусунан дарылаган диабет боюнча далилдей алдык. Ракты дарылоо
аяктагандан кийин,  ал он күн бою майдан толугу менен чыгып кеткен.  Мени таң калтырганы, анын
канындагы канттын деңгээли нормалдуу бойдон калып, кант диабети менен оорубашы керек болгон көп
нерселерди  жеп  жаткан.  Бул  киши  отуз  жылдан  ашуун  убакыттан  бери  кант  диабети  менен  ооруп
жүргөн жана күнүнө эки жолу инсулин сайып жүргөн. Ошентип, ал он күн бою май ичпей, кандагы
канттын деңгээли нормалдуу бойдон калгандан кийин, уйку бези кайрадан жакшы иштеши керек экени
белгилүү болду.

Мен  бейтаптарга  ар  дайым дарыгер  эмес  экенимди  айтам,  бирок  алар  башка  шарттарда  колдонгон
химиялык  дарыларынан  баш  тартышса,  бул  алардын  кызыкчылыгы  үчүн  болмок  деп  ойлойм.  Көп
учурда, кээ бир дары -дармектер мунай дарылоонун натыйжалуулугуна тоскоол болушу мүмкүн жана
мунайдын колдонулушу, адатта, бул дарыларды алмаштырат.

Мен  мунай  аларды  ийгиликтүү  дарылаганын  айткан  1  жана  2  типтеги  диабет  менен  ооруган
бейтаптардан кабар алдым. Мисалы, мен отуз жылдан бери инсулин сайып келе жаткан бейтаптарга
жолуктум, жана майды иштеткенден кийин, алты жуманын ичинде бул инъекцияларды алуунун кажети
жок  болуп  калды.  Ошол  эле  учурда,  кээ  бирлерден  алган  башка  отчетторумда,  алар  инсулинди
азайтууда  гана  ийгиликтүү  болушкан.  Бирок  алар  мунайды  колдонуу  менен  алардын  ден  соолугун
чыңдаган башка сонун иштерди жасаганын да айтышкан.

Менин  көз  карашым,  инсулинди  алуу  жана  уйку  бези  кандагы  канттын  деңгээлин  дагы  бир  жолу
көзөмөлдөө - бул максат. Ошентсе да, бул толугу менен ишке ашпаса дагы, майдын таасири оорулуунун
денесине  абдан  пайдалуу  болот.  Бул  оору  жүгүртүү  көйгөйлөрүн  жана  башка  кыйынчылыктарды
жараткандыктан,  көбүнчө жаракаттан улам келип чыккан инфекцияны кадимки ыкмалар деп аталган
медициналык тутумдарды колдонуу менен айыктыруу мүмкүн эмес. Мисалы, эгерде кант диабети менен
ооруган  адам  бутуна  инфекция  жуктуруп  алса  жана  ал  жакшы  айыгуудан  баш  тартса,  акыры
медициналык системанын жообу - бул бутун же жок дегенде жуккан бөлүгүн алып салуу.

Мен кант диабети менен ооруган кишилерди жеке билчүмүн, алар муну жасашкан жана эч качан аларды
жок кылыш керек,  анткени  инфекция  уланууда.  Кант  диабети  менен  ооруган  адамдын коркунучтуу
перспективасы жана андан да жаманы, бул операциялар таптакыр керексиз.

Ошол кезде мен кара куурай өсүмдүгүнүн дарылык касиети жөнүндө эч нерсе билчү эмесмин жана бул
оорулуулардын башынан өткөргөн азап -тозокторун карап туруу гана мүмкүн болчу; бирок ошондон
бери акыры чындыкты билдим. Эгерде май сырттан колдонулса,  анда диабетикалык жараларды өтө
кыска убакыттын ичинде айыктырат, андыктан кант диабети менен ооруган адамга бул зат киргенде
кандай пайда алып келерин элестете аласыз. Мен бул маалыматты көп жылдардан бери жеткиликтүү
кылып  келе  жатам,  бирок  дагы  эле  дарыгерлер  бул  дарынын  колдонулушун  этибарга  албай,
пациенттерин кесүүнү улантышат. Бул менин медициналык системага эч кандай пайдасы жоктугумдун
себептеринин бири жана биздин азап-тозокторубузду азыктандыруучу дарыгерлер деп аталат.

Май  дарылоодон  өткөндөн  кийин,  көп  жылдар  бою  диета  кармаган  көптөгөн  диабетиктер  өздөрүн
момпосуй сатуучу дүкөндөгү баладай алып жүрүшөт. Күтүлбөгөн жерден, алар кайра эле кант диабети
менен жебеши мүмкүн болгон тамактарды жей алышат жана кээ бир бейтаптар өздөрүн ашыкча сезип
калышат. Убакыттын өтүшү менен, май кант диабети менен жабыркагандардын денесине келтирилген
зыянды, мисалы, кан айланууну начарлатат.  Мунай ошондой эле кант диабети менен ооругандардын
акылга сыярлык түрдө күрөшүүсү керек болгон ооруларды айыктырат. күбө болгон, жогорку сорттогу
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кара куурай майы диабеттин бардык түрлөрүн дарылоодо эффективдүү ». Рик Симпсон, Кара куурай:
Эң дарылык өсүмдүк

"Май уйку безин жашартат жана ишенбейсизби, көп жылдар бою аракетсиздиктен кийин да инсулинди
өндүрө баштайт. Көптөгөн бейтаптар майга бир нече жумадан кийин инсулин атууну токтото алышат.
Май  ошондой  эле  денедеги  кант  диабети  менен  байланышкан  башка  көйгөйлөрдү  айыктырууга  же
көзөмөлдөөгө жардам берет.

Мен майды жеп же/же аны суппозиторийде колдонмокмун. Тамеки чегүү же буулануу кандагы канттын
деңгээлин төмөндөтүүгө жардам берет, бирок майды ичкенге салыштырмалуу таасири өтө чектелген.
Мен мунайды кант  диабетинин  жарасы үчүн колдоном,  жөн гана  майды сүйкөп,  бинт  менен  жаап,
жараны айыкканга чейин үч күндө бир кайталап турам. Мен кара куурайдын майын экстракты менен
аралаштырып,  кан  айланууну  жакшыртып,  шишикти  жана  башка  ыңгайсыздыктарды  болтурбоого
жардам бере турган массаж үчүн колдоном. Мен ошондой эле диетага кара куурайдын уругун жана кара
куурайдын майын кошмокмун ». JB

Жүрөк, кан басымы

Кара куурай майы жана жүрөктүн абалы жөнүндө пайдалуу кабарыңыз бар беле?

«Жүрөк оорулары барлар үчүн, май менен дарылоону баштагандар, муну көбүнчө бейтаптын жүрөгүнүн
кагышын,  аны  колдонуу  ыңгайлуу  болгонго  чейин,  жогорулатышы  мүмкүн  экенин  билиши  керек.
Жүрөктүн кагышынын жогорулашы, адатта, анча чоң эмес, бирок мен оорулуу мындай болушу мүмкүн
экенин билиши керек деп ойлойм.

Бул дары холестериндин деңгээлин төмөндөтүү жана кан айланууну жакшыртуу үчүн эффективдүү,
андыктан өзү пациенттин жүрөгүнө чоң пайда алып келет. Албетте, жүрөк маанилүү орган жана биздин
тажрыйбабыз боюнча,  кара куурай майы маанилүү органдарды жашартат.  Мен эч качан элге жүрөк
дарыларын колдонууну токтот деп айтпаганым менен,  көбү эч кандай зыяны жок. Мен кара куурай
майынын жүрөк шарттарына тийгизген таасири көбүрөөк изилдөөнү талап кыларын сезем, бирок биз
көргөндөн бул дары жүрөк үчүн абдан пайдалуу окшойт.

Май кан басымын жөнгө сала алабы?

Кара куурай майы кан басымын жөнгө салат. Мен муну өзүмдүн уктатуума жана кан басымымды жөнгө
салуу үчүн колдоном. Кара куурай майы менен дарылоону баштаганда, мен буга чейин эле бул ооруга
каршы  дары  ичип  жаткан  бейтаптарга  кан  басымын  жакшылап  көзөмөлдөп  турууну  айтам.  Кан
басымын көзөмөлдөө үчүн фармацевтикалык каражаттарды колдонгондордун көбү кара куурай майы
менен дарылоону баштагандан кийин аларды талап кылбайт.

Кара  куурай  майы  кан  басымын  төмөндөткөндүктөн,  кан  басымын  дарылай  турган  дарыларды
колдонууну улантууга аракет кылгандардын баары экөөнүн айкалышы кан басымын өтө төмөн түшүрөт
деп  ойлошу  мүмкүн.  Бул  абалдан  алыс  болуу  жакшы  идея  жана  бүгүнкү  күндө  колдо  болгон  кан
басымын текшерүүчүлөрдү колдонуу менен, муну оңой эле ишке ашырса болот.

Башка ички органдардын ооруларына жардам бере алабы?

Мен кара куурай майын колдонуу менен көргөндөрүмдөн, көптөгөн ички органдардын шарттарын жана
аны менен байланышкан көйгөйлөрдү башкарууга же айыктырууга болот. Качан ички орган жашарып,
айыгып кетсе,  дагы бир  жолу денебиздеги  милдеттерин  кайра  улантат.  Жеке  менимче,  бул майдын
жардамы менен өзүбүздүн маанилүү органдарды жашартуу, анын бардык коркунучтары бар органдарды
трансплантациялоо аркылуу өтүп, андан кийин өмүр бою дары -дармектерди ичүү менен өткөрбөстөн,
бул органга тийбейт. четке кагуу Кээ бир учурларда, органдарды трансплантациялоо бирден -бир жооп
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болушу  мүмкүн,  бирок  эгерде  бул  дары  маанилүү  органдарды  жашартуу  үчүн  туура  колдонулса,
трансплантацияга муктаждык азыраак болмок деп ойлойм ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык
өсүмдүк

«Жүрөк  -  бул  ички  орган  жана  май  маанилүү  органдарды  жашартат.  Бейтаптар  майды  колдоно
баштаганда,  адатта,  жүрөк  дарыларынын  дозасын  жарымына  чейин  кыскартышат,  жана  көпчүлүгү
дарыны колдонууну токтото алаарын сезгенде дарыларды колдонууну токтотушат. Май жүрөккө абдан
пайдалуу.

Май  кан  басымын  жана  аритмияны  оңой  жөндөй  алат.  Ал,  адатта,  кан  басымын  төмөндөтөт,
ошондуктан кан басымын төмөндөтүүчү дарыларды колдонгондор муну көнүп калганга чейин этият
болушу керек. Кан басымынын дарыларынын жана майдын айкалышы басымды өтө эле төмөн түшүрөт,
андыктан кан басымын текшерүүчү аппаратты колдонуу менен кан басымын көзөмөлдөө жакшы. Көп
учурларда, май жүрөктүн кагышын бир аз жогорулатат.

Бул аймак дагы көп изилдөөлөрдү талап кылат, андыктан бейтаптар мунай менен баштаганда акыл -
эстүүлүгүн карманышы керек, бирок алар жүрөгү экенине ынануу үчүн дарыгери менен байланышта
болушу керек.

Жүрөк оорулуулары үйүндөгү же жумушундагы электр зымдарын текшериши керек.

Жүрөк электромагниттик импульстарда иштейт, ошондуктан алар мүмкүн болушунча электромагниттик
талаада калуудан качышы керек.

Мен майды жейт элем жана аны суппозиторийлерде да колдонмокмун. Актуалдуу колдонууга келсек, ал
эч качан оорубайт, бирок учурда анын канчалык пайдалуу экенин айта албайм. Адаттагыдай эле, мен
кара куурайды колдон келишинче колдонмокмун.  Мен ошондой эле диетага кара куурайдын уругун
жана кара  куурайдын майын кошмокмун,  уруктар  да,  майлар  да  көптөгөн  жүрөк ооруларына абдан
пайдалуу таасирин тийгизери белгилүү.

Эгерде  мен  дарыгер  болсом  жана  жүрөккө  байланыштуу  операция  же  трансплантация  ж.б
операцияларды  жасай  турган  болсом,  жок  дегенде  60г  май  менен  органды  жашартууга  аракет
кылмакмын.  Эгерде  60г  оорулууну  ден  соолугунун абалына  алып келбесе,  мен  аларга  май  берүүнү
уланта бермекмин ». JB

Астма

«Атүгүл тамеки чегүү астма менен жабыркагандар үчүн пайдалуу, бирок майды ичүү же буулантуу бул
абалды дарылоонун бир топ эффективдүү жана дарылык жолу. Суппозиторий түрүндө майды колдонуу
дем алуусу начар  адамдар  үчүн  да  абдан  эффективдүү,  ошондуктан  бул ыкма да  пайдалуу  болушу
мүмкүн. Биз астма менен ооруган көптөгөн адамдарды билебиз, бул дарыны колдонууга жардам бердим
жана мен чынчылыраак айта алам, мен бул абал үчүн эч кандай натыйжалуу дарылоо жөнүндө билбейм.
COPD сыяктуу нерселерден жапа чеккендер да бул дарыны колдонуу менен туура дем алуу жөндөмүнүн
укмуштуудай жакшырышына күбө болушкан. Эгерде сизде кандайдыр бир дем алуу көйгөйлөрү болсо,
майды колдонуп көрүңүз, эч өкүнбөйсүз деп ишенем. Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Майды буулантуу астма же дем алуу көйгөйлөрүн дарылоонун эң жакшы жолу деп күтсөк болот. Таң
калыштуусу, биз кара куурай майы суппозиторийлери аба жолдорун ачууда абдан эффективдүү экенин
аныктадык.  Адатта,  пациент  суппозиторийди  алгандан  кийин  30  мүнөттүн  ичинде  алар  өпкөлөрү
ачылгандай сезилип, дем алууну жеңилдетет деп билдиришет. Албетте, башка оорулар сыяктуу эле, мен
үч ай бою стандарттык 60г дозасын жутуп,  анан өзүмдү толугу менен ден -соолугумду чыңдаганга
чейин  күнүнө  бир  грамм  калмакмын.  Анан,  албетте,  мен  өмүр  бою  техникалык  тейлөө  дозасында
калмакмын.  Мен  майды  оозеки  түрдө,  тамагыма  жана  көкүрөгүмө  жана  суппозиторий  түрүндө
колдонмокмун. JB
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Балдар жана мунай

Өзгөчө энелер тынчсызданат, эгерде балдарга май берүү коопсуз болсо. Анда коопсузбу?

«Мен  кара  куурай  майын  рак  жана  башка  оорулардан  жапа  чеккен  бардык  курактагы  балдарды
дарылоодо  эң  коопсуз  деп  эсептейм.  Мен онкология  бөлүмдөрүндө  кичинекей  балдарды дарылаган
дарыгерлер өзүлөрү менен кантип жашай аларын билбейм. Алар радиация, химия жана башка зыяндуу,
уулуу химиялык заттар менен бул кичинекейлерге кандай зыян келтирип жатышканын билишпейби?

Медицинаны изилдеген ар бир адам мындай дарылоонун эффекттерин билет жана алар айыктыруунун
ордуна, бул дарылоонун жардамы менен өлүмгө алып келиши мүмкүн экенин билет. Эгерде ата -энелер
медициналык системанын балдарына эмне кылууну каалаганын толук түшүнүүгө убакыт бөлүшсө, мен
ишенем, көбү аларды кара куурай майы менен дарылашат, анткени бул табигый зат, ал коопсуз жана эч
кандай зыян келтирбейт. балага зыян.

Медициналык  система  жөнүндө  эмне  кыларымды  билип  туруп,  эч  качан  менин  баламдын  колуна
түшүшүнө жол бербейм. Эгерде кимдир бирөө мени башка нерсеге мажбурлоого аракет кылса,  анда
абал чынында абдан начар болуп кетет.

Менимче, ар бир ата -эне балдарын коргоону жана аларды жамандыктан сактоону каалайт. Эгерде мен
медициналык  системага  баланын  ата  -энеси  коркунуч  туудурат  деп  ойлосом,  мен  башка  дарылоо
ыкмаларын тандоого укугум болушу керек деп ойлойт элем. Жакында АКШда жана Канадада бийлик
балдарды  алып,  баланын  каалоосуна  каршы  да,  ата  -энелердин  да  химиятерапиясына  мажбурлаган
учурлар болду. Чоң кишилер катары биз алардын акылсыз дарылоосунан баш тартууга укугубуз бар
окшойт,  бирок биздин  балдар жок.  Химиотерапия  жөн эле  уулуу болгондуктан,  эгер  кимдир  бирөө
менин каалоомо каршы чыгып, менин балама мындай нерсени берсе, анда алардын жаркын келечеги
болбойт деп айтууга болот.

Менин  оюмча,  ким  ата  -энесинин  макулдугусуз  мындай  кылса,  адам  өлтүрүүгө  аракет  кылган  деп
күнөөлүү, эгерде бала өлүп калса, анда алардын өлүмү үчүн алар жооптуу болмок. Мага кантип кароону
тандаганыңыз мага кызык эмес, уу - бул уулуу зат, эгерде дарыгер бул заттарды берсе, мен да ошондой
кылсам, алар күнөөлүү. Дарыгерлердин ак халат кийиши алардын бейтаптарга зыян келтирүүгө укугу
бар дегенди билдирбейт; Чынында, бул алардын өздөрүнүн Гиппократ Антына каршы келет. Эгер мен
алардын ордунда болсом, алар жабыр тарткан бейтаптар менен байланышкан бирөө аларга каршы өч
алууну чечкенге чейин, мен медицинаны туура колдоно баштамакмын.

Кара куурай майын оорулардын алдын алууда кантип колдонсо болот? Дагы бир жолу, мунайды 
балдарга берүү коопсузбу?

Мен ооруларды алдын алуу үчүн  кара  куурай  майынан башка  эч нерсе  билбейм жана  бул  дарыны
балдарды дарылоодо эң коопсуз деп эсептейм.  Мен балдарга кендир майынын кичинекей дозаларын
берсек, кант диабети, MS, рак жана башка көптөгөн оорулардын көпчүлүк учурларда пайда болушуна
жол бербөө мүмкүн экенин айткам.

Эгерде балдарга кичинекей май дозалары берилсе, THC жана аны менен байланышкан каннабиноиддер
системаларында топтолуп, оорунун алдын алат. Мен балдарды бийик көтөрүү жөнүндө айткан жокмун;
Бул келечекте медициналык көйгөйлөрдү алдын алуу үчүн балдарга же ар кандай курактагы адамдарга
зыяндуу, көз каранды эмес дары менен камсыз кылуу жөнүндө.

Биз  өзүбүз  жакшы  көргөндөрдү  дарылоо  үчүн  өзүбүздүн  дары  -дармектерибизди  өстүрүүгө  жана
өндүрүүгө тоскоол болушубуз керек деген логикалык себеп жок. Дары -дармек компаниялары көбүрөөк
акча табууну каалап жаткандыктан, балдарыбыз, атүгүл өзүбүз кыйналып өлүшүбүз керекпи? Биздин
медициналык  көйгөйлөрдү  жеңилдетүү  үчүн  табигый  дары  -дармектер  бар  болгондо,  көпчүлүк
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адамдардын өндүрүшүндө анча деле кыйынчылык жок? Дары -дармек компаниялары менен коштошуп,
өзүбүздүн жана балдарыбыздын ден соолугун сактоо үчүн Жаратылыш Эне эмне бере аларын билүүгө
убакыт келди.

Балдар үчүн кара куурай майын кантип берүү керек?

Дозаларга келсек, балдар чоңдордон айырмаланбайт жана бул дарынын ар кандай толеранттуулугу бар.
Балдардагы оорулардын алдын алуу үчүн, күнүнө бир жолу уктаар алдында болжол менен кичинекей
дозалар талап кылынат, андыктан баланын бийик болуу мүмкүнчүлүгү өтө алыс болмок. Дагы, кара
куурайдын майы эч кандай зыяны жок, ошондуктан кимдир бирөө аны балдарына берүүдөн тартынып
турганын  билбейм.  Мындан  тышкары,  күнүмдүк  жаракаттарды  элестетип  көрүңүз,  эгерде  май  бар
болсо,  анда  биз  өзүбүздү  дарылай  алабыз.  Күйүк,  жара,  чийик,  жаралар,  инфекциялар,  курт  -
кумурскалардын чагуусу сыяктуу нерселерди бул майдын актуалдуу колдонулушу менен оңой жана
эффективдүү дарыласа болот.

Бул дарыны башыман өткөргөндөн кийин,  балама ички  жана тышкы шарттар  үчүн берген биринчи
нерсе  болмок.  Ошентсе  да,  мен,  албетте,  тартынып,  аларга  химиялык  дарыларды  жутууга  уруксат
берерден  мурун  эки  жолу  ойлонуп  көрмөкмүн.  Чынында,  медициналык  индустрия  жөнүндө  эмне
кыларымды билип туруп, мен андай нерсени ойлобойт элем.

Мындай ой жүгүртүүгө жетүү үчүн кара куурайдын дарылык таасири менен тажрыйба талап кылынат,
бирок анын эмне кыла алаарын көргөндөн кийин, сиз дагы динге өтөсүз. Мен эгер балдар жана бардык
курактагы адамдар бул майдын аз өлчөмүн үзгүлтүксүз  иче турган болсо,  анда алардын баары узак
жашашат  жана  ден  соолугу  чың  болушат  деп  ишенем  ».  Рик  Симпсон,  Кара  куурай:  Эң  дарылык
өсүмдүк

Q. Алар муну баштай турган жашы барбы? Менин уулум 3 жашта, экземасы начар жана жылдын суук
мезгили ушул жерде. " Roxanne

А. Роксанна, майды балдарга, ал тургай жаңы төрөлгөн балдарга берүү, өзгөчө, кара куурай майы же ши
майы  менен  аралаштырылганда  колдонууга  коопсуз.  Кара  куурай  данынын  майын  май  менен
аралаштыруу жакшы стратегия (мунайдын 1% ы болот, бирок 20-30% ы идеалдуу болмок) жана андан
кийин күн сайын ваннага бир нече тамчы кошуп туруу керек. Бул бүт денеге жука пленка калтырат жана
бул  адатта  керектүү  нерсенин  баары  (же  жок  дегенде  тейлөө  үчүн).  Сүрөттөрдү  жана  видеолорду
алыңыз, жакшыртуу абдан тез болот.  Кычышуу жана кыжырдануу секунданын же мүнөттүн ичинде
кетет жана экзема бир жуманын ичинде же андан көп убакыт ичинде жоголушу керек. Жакшы тилектер,
JB

"Бул түтүн балдарга же апаларга пайдалуу эмес ... келесоо апалар жана силер балдарыңарга эмне деп
жатасыңар? Май же нада! Өзгөчө балдарга! " Naia

- Мен ушунчалык радикалдуу болмок эмесмин, тамеки чегүү же буулануу пайдалуу таасирге ээ, мисалы,
кош бойлуу аялдардын жүрөк айлануусуна каршы. Бул балага зыян эмес. JB

"Түтүн  анча  деле  чоң  эмес  ...  айрыкча  аллергияга  жакын  болсоңуз  ...  Мен  түтүнгө  туруштук  бере
албайм! Ошондой эле, балдар качан токтотууну билишпейт ... кант болобу, кофеин, тамак -ашпы, ж.б ..
Сиз аларга жол көрсөтүүчү болушуңуз керек. Мен кара куурайдын тамеки чегүүсүн жактоо өспүрүмдөр
үчүн сонун идея деп ойлобойм. Жөн эле айтып жатат. Мен көргөн нерселерден бир гана менин оюм.
Ошондой эле мектептеги иштерден жана маанилүү маселелерден алагды кылышы мүмкүн ». Naia

- Мен мурун мектептеги иштерден жана маанилүү маселелерден алаксып кетчүмүн, бизде кара куурай
таптакыр жок болчу. Мага бир нерсенин тегерегиндеги жакшы көрүнгөн кызды көрүү керек болчу, бул
мектептеги жумуштар жана башкалар үчүн маанилүү болгон, бирок мен үчүн эмес.

112



РАК ООРУСУНУН ДАБАСЫ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛУ

Эгерде сиз балдарыңыздын канча чай ичээрин көзөмөлдөсөңүз, албетте, каннабисти канчалык ичип же
жей  турганын  көзөмөлдөңүз.  Муну  менен  ийгилик.  Бул  бекер  аракет,  бирок  мен  ишенем,  бул
каннабистин канчалык коопсуз экенин жана аны ашыкча өлчөмдө колдонуу чындыгында мүмкүн эмес
экенин түшүнмөйүнчө, көптөгөн адамдарды кийинки бир нече жыл бою алек кылат.

Демек, ким аны канча жейт, ким кызыкдар? Мен эмес. Мага элдер күнүнө канча чыны чай же кофе
ичкени кызыктырбайт, муну элестетип көрүңүз. Эмнеге мен? Бул менин ишим эмес. Жана бул өмүрдү
сактап калуучу жана алдын алуучу дары -дармектерди кимдир бирөө жутканы эч кимдин иши эмес.

Ичиңизде  канчалык  көп  май  болсо,  ошончолук  ден  соолугуңузга  жакшы  болот.  Бул  чынында
колдонулуучу жалгыз эреже.  Бардык курактагы адамдарга,  анын ичинде  балдарга  жана кош бойлуу
энелерге. Эгер сизге бул идея жакпаса, аны жеңип, аны менен жашоону үйрөнүңүз, бул сиз кыла турган
эң жакшы нерсе.  Каннабисти  жөнгө салуунун эч кандай  жолу иштебейт,  аны жөн эле  жөнгө салуу
мүмкүн эмес. Мындан тышкары, аны жөнгө салууга эч кандай негиз жок. JB

"Мен  акыры  менин  таттуу  балам  кара  куурайды  химия  жана  радиациянын  терс  таасирлери  менен
күрөшүү үчүн жана анын жаңы шишиктерди өстүрбөшү үчүн колдонуп жатканын жарыялай алганыма
кубанычтамын! Бул дары ага чоң жардам берди. Бул дарыны алардан мурун, ал дайыма кусуп жатты, ал
эч нерсе жебейт, ал абдан летаргиялык жана жинди болчу ... азыр ал жеп жатат,  ал тамагын кармап
жатат, ал салмак кошуп жатат & жанында болгондордун канчалык так билишет ал бактылуу ».

- Ооба, денесинде уулуу зат болбосо, бала алда канча жакшы болмок. Мунай менен бирге химия жана
радиацияны  колдонуунун  эч  кандай  мааниси  жок,  бул  пациентке  тамырына  уу  чыгарганда  антидот
берүү  сыяктуу.  Жакшы  натыйжаларга  гана  май.  Дарыгерлер  муну  билиши  керек,  балдарга
ууландыруунун зарылдыгы жок кезде жакшы идея эмес экенин түшүнүү анчалык деле кыйын эмес. JB

С .: «Мен 29 жаштамын, жалгыз бой энемин. Уулум азыр 8 жашта, орточо аутизм менен жашайт. Мен
кичинекей  адамымды  бул  дүйнөдө  эч  нерсеге  алмаштырмак  эмесмин,  анын  жашоосун  бир  аз
жеңилдеткенден башка. Мен ойлонуп калдым, сизден башка ата -энеңиз келип, май жөнүндө сурады
беле? Же аутизм/Аспергердин ийгилиги тууралуу кандайдыр бир окуялар барбы? Эгер мен бул жолго
барууну чечсем, кандай дозаны карап көрмөкмүн? Мен бардык маалыматты баалайм! Рахмат. Көңүлү
калган апамдан жана кичинекей баладан ”.

A. "Мунай иштей турган жалгыз нерсе жөнүндө",  -  деди Рик мен аны муну окуп жатканда.  Майды
кантип өндүрүү жана  колдонуу  боюнча  доза  боюнча  көрсөтмөлөр жана  башка  маалыматтар  биздин
сайтта жана Риктин электрондук китебинде. Мен буга чейин бир топ аутист балдарга жардам бергем
жана бул дары алар үчүн кереметтерди жаратат.

Балдар бул дарыны ичкенди жакшы көрүшөт, аларга эч кандай көз карашы жок, алар "туура эмес иш
кылып жатышканын" билишпейт, ал эми ата -энелер өздөрү үчүн бир аз убакыт болгондо абдан ырахат
алышат. Эң жакшы натыйжаларга жетүү үчүн, мен ар дайым болгондой, 60г стандарттык дарылануудан
баштайм, таблеткасыз, анан баланы узак жана бейпил өмүрүнүн аягына чейин анын тандоосу боюнча
кармап туруучу дозада кармайт элем. Жана видеодогу бала так ошондой кылышы керек, эгер мүмкүн
болсо. Жакшы тилектер, JB

Q. Менин аялым 7 айлык кош бойлуу болгондон кийин бели катуу ооруйт, аны өтө ооруткан нервдик
чымыркануу катары сүрөттөйт. Мен сиздин сайтыңызды жана бул жакты карап көрдүм. RSO кескин
түрдө ооруга жардам береби? Бул темада мурунку темага шилтемеңиз барбы? Мен аны кодеин кийип
алсам балага зыян келтирет деп кооптонуп жатам

A. Мен майдын кичинекей дозаларын жутуп, майды топуракка сүйкөп коймокмун. Ага май менен кара
куурайдын майы аралашмасы менен массаж бериңиз. Ооба, кодеин балага зыян келтириши ыктымал.
Май балага эч кандай зыян келтире албайт жана зыян келтирбейт. JB

"RSO менен дарыланып жатканыңызды билген эң жаш адам ким? Балдарды дарылоо протоколу барбы?
Биз чоң эненин пикирин буруп,  чоң атамды айыктыра алган жокпуз.  Менде 2 жашар,  ашказанында
белгисиз  көйгөйлөр  бар  (ооба,  ал  бир  жылдан  ашык  "медициналык"  дарыланууда  жана  бардык

113



РАК ООРУСУНУН ДАБАСЫ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛУ

таблеткалар,  кремдер,  лосьондор  жана  Big  Pharma  дарысы  ийгиликсиз  болгон.  Алар  азыр  белок
синдромуна  ыктап  жатышат.  Албетте  25  фунт  бала  175  фунт  адамдай  эле  дозаны  көтөрө  албайт,
андыктан аны педиатриялык колдонмолорго сунуштайсызбы? ”Сара

- Кош бойлуу энелер майды колдонуп, анан төрөгөндө дозасын көбөйтүшү керек. Төрөлгөндөн кийин,
энелер баланын оптималдуу өнүгүшүнө ынануу үчүн майдын кичине дозаларын жеши керек.

Ошентип, эгер сиз менден сурасаңыз, менин эң жаш пациентим минус сегиз айлык болчу жана дагы эле
мыкты иштеп жатат, ал бала бакчасындагы эң жакшы өнүккөн бала жана башкаларга караганда тезирээк
сүйлөй баштады. Апасы аны төрө электе эле колдонгон, балага да гексавакцин менен эмдөөдөн кийин
балага коркунучтуу химикаттардын денесинен мүмкүн болушунча тезирээк чыгарылып кетиши үчүн
май берилген.

Кара  куурай  майы  бардык  курактагы  адамдар  үчүн  коопсуз  дары.  Эгер  сизде  муну  түшүнүүдө
кыйынчылыктар болсо, экзема же жалаяктын бүдүрү үчүн майдын эмне кыларын карап көрүңүз, анан
кайра келип, балаңызга эч качан кара куурай бербеңиз деп айт.  Менден уккан нерсеңиз,  каннабисти
баласына  дары  катары  бербеген  ата  -энеге  туура  эмес  маалымат  берилет,  же  алар  психопатиялык
садисттер болуп, башкалардын азап чегип жатканын көрүшөт.

Майдын  тиш  ооруларына  канчалык  эффективдүү  экенин  билесизби?  Балага  тишти  өстүрүү  менен
байланышкан оору менен күрөшүү үчүн май бересизби? Мен. Эч кандай тартынбастан.

Балдар үчүн доза негизинен чоң кишилердикиндей, эгер сиз олуттуу нерсени дарылап жатсаңыз. Күнүнө
үч жолу кичинекей дозадан баштаңыз, пациентти көндүрүңүз, дозаны ар бир төрт күндө же ыңгайлуу
кылып көбөйтүңүз  жана ар дайым пациентке мүмкүн болушунча тезирээк дарыларды алууга аракет
кылыңыз. алардын жайлуу зонасында. JB

"Медайымдын досу муну 3 -этапта жалаяк бөртмөсүндө колдонгон, бир түндө!" Алиса

- Балдар кара куурайды колдонбошу керек деп ойлогондор үчүн. Миңдеген жылдар бою колдонулган эң
байыркы, эң коопсуз табигый дары болбосо, аларга дагы кандай дары бергиңиз келет? Же сиз эч кандай
себепсиз  эле  экземалар  менен  бүдүрлөрдүн  азабын  тарткан  балдарыңызды  көрүп  жатасызбы?  Бул
жакшы нерсе  эмес,  мен айтаар  элем.  Айрыкча,  бул тери көйгөйлөрүнүн баарына ушундай  жөнөкөй
чечим болгондо.

Балдарыңыздын  бир  тамчы  май  берип  койсоңуз,  алар  кыйналып  кыйкырып  жатканын  карап  туруу
туурабы? Hm? JB

"Нейрохирург Спенсердин акыркы МРТсын карап, мындай деди:" Эпифиздеги чоң шишик жана анын
чоң ТУМАР экенине эч кандай шек жок, КЕТТИ !!!! " Андан кийин ал мындай деди: «Мээнин шишиги
толугу  менен  кальцийленген  !!  Эч  качан  өспөйт!  ”  Андан  кийин  ал:  "Мен  анын  омурткасында
кандайдыр бир шишиктер бар экенине ишенбейм, бул кичинекей жарыктар мага шишикке окшош эмес"
деди.

Мен  Спенсердин  психикалык  абалынын  кескин  жакшырганынын  себебин,  эпифиздин  шишиги
КЕТТИ !!! Нейро бул химия деп айтууга аракет кылды, бирок мен бул шишик дагы деле өзгөрүүсүз
экенин, биз химияны токтоткондон 30 күн өткөндөн кийин баса белгиледим !! Анын жообу? "Менин
оюмча, ал бактылуу бала, анын шишиги МАГИАЛДУУ жоголгон !!!"

Magic? Жок, химио? ЖОК, жана биз муну далилдей алабыз. Мен кара куурайдын майын айткан жокмун.
Ал өзүнүн пикирин ырастоо үчүн дароо башка MRI жасашыбызды талап кылды. Ал MRIге дайындоону
экинчи жолу офисине чакырууну айтты.  Демек,  ал жерде сизде  адамдар бар!  Невролог тастыктады,
КАННАБИС РАК ООРУСУН ПИПСТЕН аман -эсен өлтүрөт! ” Corrie

"Админ, 8 жашар үйгө өлүү үчүн жөнөтүлгөн доза кандай болушу керектигин айтып бере аласызбы?"
Рикардо
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- Кичине дозадан баштаңыз, бала кандай жооп берерин караңыз, андан кийин бала дозаны тез кабыл
алат. Бир күндө үч жолу. Адатта, алар үйгө өлүмгө жөнөтүлгөндө таблеткага толушат, андыктан алгач
детоксикация кылгыңыз келет, анткени сиз өз ара аракеттенүү эмне кылаарын билбейсиз, адатта, бул
коркунучтуу химикаттар менен болгон өз ара аракеттешүү кандай жагымдуу эмес.  Бирок муну стол
тазалоого аракет кылып жаткандыктан, ал иштей баштайт.

Же жогото турган эч нерсеңиз жок болсо, анда сиз муну көп өлчөмдө баштап, пациентти башкарылган
комага  түшүрө аласыз.  Балким,  мен муну кылмакмын,  бирок кайсы багытта  дарылоону ата  -энелер
чечет.

Менин билишимче, агрессивдүү ооруларды агрессивдүү түрдө дарылоо керек. Ошондой эле, мен билем,
жалпысынан алганда, сиз пациентке канчалык көп май кирсеңиз жана аны ошончолук тез жасасаңыз,
ийгиликке жана аман калуу мүмкүнчүлүгү ошончолук жакшы болот. Бирок мен ошондой эле дозанын
көрсөтмөлөрү бир себептен улам айтылганын билем.

Эгерде менин балам болгондо, мен аны майга толтурмакмын, муну так билем. Бала анда сүзүп жүрмөк,
мен ага эч кандай дарыгерди жолотпойт элем. Бирок бул менмин жана мен эмне кылышымды билем.
Жакшы тилектер, JB

Шамдар

Рик  Симпсон  майы  бар  суппозиторийлер  (RSO)  PMS  менен  байланышкан  көйгөйлөрү  бар  бардык
аялдар үчүн, ошондой эле геморрой, Крон, ичеги жана ичеги оорулары менен ооруган адамдар үчүн
бата. Алар дем алуу жана өпкө шарттары үчүн да жакшы сасык тумоого каршы күрөшүү. Алар денеде
абдан жагымдуу узакка созулган сезимди пайда кылышат. Алгачкы тартынчаактыкты жеңгенден кийин,
аларды алып кетүүнү жактырбаган эч кимди көрө элекмин ». JB

КОЛДОНМОЛОРДУ КАНТИП КЫЛУУ КЕРЕК?

Какао майын эриңиз,  май кошуңуз, баштоо үчүн 100 г эриген какао майына болжол менен 1-2г май
кошуңуз. Андан кийин пациент ар бир суппозиторийде болжол менен 0,33 г май колдонмойунча, дозаны
төрт күндө бир көбөйтүп туруңуз.

Балдар  үчүн  1г  (жалпы  салмак)  суппозиторийлер,  чоңдор  үчүн  2г,  вагиналдык  маселелер  үчүн  3г
(шарлар).

Жаңы суппозиторийлерге 0.01-0.02г май жакшы баштайт. Эгер кимдир бирөөнү суппозиторийде 0,05 г
менен  баштасаңыз,  анда  аны  деле  сезишпейт,  бирок  кичине  дозадан  баштоо  жакшы  (мурун  кара
куурайды  колдонуп  көрбөгөндөр  үчүн  ж.  Б.).  THC  0.005г  чейин  дозалары,  адатта,  эч  кандай
симптомдорго жол берилбейт.

Чыныгы RSO абдан күчтүү жана сиз пациенттин кандай жооп берерин эч качан билбейсиз (кан басымы
ж.б.), бирок суппозиторийлер адамдарды мунайга көндүрүүнүн жакшы жолу болмок.

Суппозиторийлердин  кызыктуу  жери  -  бул  20  мүнөт  ичинде  өпкөсүн  ачып,  дем  алууну  бир  топ
жеңилдеткени - COPD же астма менен ооругандардын көбүнүн кыялы ишке ашты. PMS карышуу ж.

Ошондой эле  суппозиторийлерге  башка  табигый майларды кошсоңуз  болот,  бул сиз  эмнени каалап
жатканыңызга жана эмне максатта экенине жараша болот. Жөн гана кээ бир табигый дары сайттарына
жана ар  кандай  эфир майларынын эмне кылаарын окуп чыгыңыз жана керектүү  деп ойлогонуңузча
эксперимент жасай аласыз.

Ошондой эле, суппозиторийлер - майды жей албаган же кандайдыр бир себептерден улам ашказанында
сактай албаган бейтаптарды дарылоонун эң сонун жолу.
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Менин оюмча, эффектилерине караганда, майды суппозиторийлерге алуу - кара куурайды колдонуунун
эң жакшы жана жагымдуу жолу. Башында күлкүлүү угулат жана көрүнөт, мен мойнума алам, бирок
аракет кылгандар макул. Балким, бул чакраларды астынан өйдө карай ачат, ким билет, бирок, албетте,
өзүн сонун сезет.

Аялдар суппозиторийлерди алууну жакшы көрүшөт - алар ошондой эле ар кандай бактериялык жана
вирустук  инфекцияларга,  "өнөктөштөрдүн  микробиологиялык  маалымат  алмашуусуна",
презервативдерге  жана  аларда  колдонулган  майлоочу  майларга  аллергияга  жардам  беришет  жана
башкалар. гормоналдык дисбаланс) Жакшы тилектер, Jindrich Bayer

"RSO менен суппозиторийлер вагиналдык инфекциянын бардык түрлөрү үчүн колдонулушу мүмкүн,
анын ичинде ачыткы инфекциялары, HPV, кондиломаталар, герпес жана башка көптөгөн оорулар же
инфекциялар менен эле чектелбейт. Айрыкча, майды колдонуу менен аларга оңой кам көрүүгө болот ».
JB

"Мага кара куурай майын кош бойлуу кезде колдонууга коопсузбу же жокпу, кеңеш бере аласызбы?
Мен таба ала турган көп маалымат жок. Менин досума анын киндиги бар экенин айтышты, ал баланын
өлүмүнө алып келүүчү тромбдорго алып келиши мүмкүн. Мен кара куурай майынын эффекттерин жана
анын жакшы жактарын көрдүм, кош бойлуу кезде коопсузбу же жокпу билбейм ». Кристин

-  Урматтуу  Кристин,  албетте,  аны  колдонуу  коопсуз,  кара  куурай  кош  бойлуу  кезде  жана  толгоо
учурунда да кылымдар бою колдонулган. Мен анын ар биринде 0,01-0,06г майы бар суппозиторийлерди
жасоону  сунуштайм  (100г  какао  майына  1-2г  майдан  баштаңыз).  Киста  бир  нече  жуманын  ичинде
жоголот,  же көбүнчө жок болот.  Күнүнө үч жолу, жана эч кандай кабатыр болбоңуз,  май балага эч
кандай зыян келтирбейт. Жакшы тилектер, JB

"JB,  мен  суппозиторий  менен  макулмун,  бирок  сиз  кандай  какао  майын  колдонуп  жатасыз?  Мен
тазаланбаган таза агартылбаган какао майын алышым керекпи? Ошондой эле кокос майы суппозиторий
катары иштейби? " Сара

- Ооба, какао майынын кайсы маркасына же түрүнө баруу сизге байланыштуу. Кокос майы өтө агып
кетиши мүмкүн. Какао майы суппозиторий катары жакшы иштейт. JB

«Кимдир бирөө кара куурайдын майын тамак берүүчү түтүк аркылуу кимдир бирөөгө кантип берүүнү
ойлонот беле? Мен аны зайтун майы менен аралаштырып койгом, бирок ал түтүктү бүтөп калабы деп
дагы эле корком. Идеялар барбы? " Steven Havre

- Стивен, суюлтулбаган майды башкаруунун жолун табуу эң жакшы, бул эң жакшы жол. Эгер жол таба
албасаңыз, анда аны оорулуунун тамагы менен аралаштырып, ошол жол менен жей аласыз. Ооба, бул
түтүктү тосуп калышы мүмкүн, тактап айтканда, май коюу консистенцияда. Кээ бир майлар калың, кээ
бирлери көбүрөөк агып кетет. Бирок сиз аларды дене температурасына чейин жылытканыңызда, алар
түтүктү жабышпай тургандай деңгээлде агып турушу керек.

Дагы  бир  жолу  -  пациенттерге  какао  майы  бар  суппозиторийлерде  берүү.  Ошентсе  да,  мүмкүн
болушунча, бул дарыны ичүүнүн эң жакшы жолу май жөө. Майды башкаруунун көптөгөн жолдору бар
жана ал көбүнчө жекече, ошондуктан пациентке эң ылайыктуу жолду табууга аракет кылыңыз. Жакшы
тилектер, JB

"Так! Мен апамды дарылап жатам, анын тамагы рак оорусуна чалдыкты жана аны тамак берүүчү түтүк
аркылуу  ырааттуу  түрдө  киргиздим,  бир  аз  жылыткыла,  мен  аны  кокос  майы  менен  аралаштырып
жатам! Түтүктү эч качан бүтүргөн эмесмин! ” Steve

"Мен аны уулума тамак берүү түтүгү аркылуу берем, ал аны жутпайт - мен чөйчөккө майга өтө ысык
суу куям, андан кийин тарайт, андан кийин муздак суу кошом (өтө көп эмес), ошондуктан суу өтө ысык
эмес, анан түтүккө куюңуз. Бул абдан жакшы иштеди, бирок кээде мунай түтүктү бир аз каптайт, бирок
эч качан тосулган эмес. Аны жылуу бойдон төгүүнүн сыры ”. Angela
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"Мен  билем,  бул  коркунучтуу  угулат,  бирок  түтүктөн  бир  аз  кока  -кола  жабышкак  нерселерди
колдонгондон кийин аны жууп салуу же бүтүндүктү тазалоо жакшы иштейт. Эски RN күтүү режими. "
Эллен

Хирургия же май?

"Мен эч качан менин көкүрөгүмдү албайт элеңиз, качан мен RSOду жутам !!" Хлоя

"Эмчек  рагынын" пайыздык коркунуч  "деген  ою толугу менен  калп.  Чындыгында,  ар  бир адамдын
денесинде рак микро-шишиктери бар, анын ичинде мен дагы. Рак - бул жөн эле "алган" оору эмес, туш
келди  чагылган  тийгендей.  Бул  витамин  D  кошулмасын,  тамактанууну,  суперфудду,  жашылчанын
ширесин  жана  ракты  пайда  кылуучу  химиялык  заттардан  жана  радиациядан  сактанууну  камтыган
жашоо  образын  тандоо  аркылуу  күн  сайын  "тамактануу"  же  "алдын  алуу"  керек.  Врач  сизде  рак
оорусуна "шанс" бар десе, ал сиз ракты көзөмөлдөй албаганыңызды билдирет жана бул ачык эле калп.
Башкача айтканда, рак оорусу. "

- Рак оорусуна "шанс" болгондо, жөн эле майга кириңиз. Бул абдан дени сак жана коопсуз вариант ». JB

«Ракты же башка олуттуу ооруну от болгондой караңыз. Өрт канчалык чоң болсо, аны өчүрүү үчүн
ошончолук күч керек.

Демек,  жеке  үйүңүз  күйүп жатса,  жүз  чака  суу  (RSO)  же  бир  стакан  суу  (майдын  башка  түрлөрү)
колдонгуңуз келеби? Же кесипкөй өрт өчүрүүчүлөр келип, сизге жардам беришин каалайсызбы? Мен
муну каалайт элем, бирок азыркы өрт өчүрүүчүлөргө, башкача айтканда, врачтарга ал өрттү өчүрүү үчүн
сууну  колдонууга  да  уруксат  жок  жана  алар  ондогон  жылдар  бою  инкретирлөө,  мээ  жууп,  кара
куурайды колдонбогондон кийин аны кантип колдонууну билишпейт. дары.

Кимдир бирөө шаардагы чоң өрткө эксперттерди жөнөтүп, аларга сууну, башкача айтканда, отко каршы
күрөшүүнүн эң негизги жана салттуу түрүн колдонууга уруксат бербегени сиз үчүн мааниге ээби? Мага
эмес. Бирок, ошентсе да, бийликтегилер биздеги медициналык системаны так ошондой кылышты.

Өрт көп, суу жок, башкача айтканда, жумушун эң жакшы аткара албаган өрт өчүрүүчүлөр/дарыгерлер
үчүн кошумча жумуш. Менимче, андай болбошу керек. Алардын жумушуна эң жакшы жабдуулар жана
эң  мыкты  шаймандар  болушу  керек,  туурабы?  Мен  алардын  менеджери/өкмөтү  болгондо  эмне
кылмакмын. Мындай кароонун туура эмес жери барбы? Мен андай деп ойлобойм », - деди. JB

117



РАК ООРУСУНУН ДАБАСЫ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛУ

PMS, менопауза

"Бул, өзгөчө, кара куурай жана кара куурай майы эң жакшы нерсе, эч кимге тыюу салынбайт. Сиз жөн
гана  кара  куурайдан  жакшыраак  жардам бере  турган  нерсени  таба  албайсыз.  Бул  гормоналдык тең
салмактуулукту калыбына келтирүүгө жана агрессияны, маанайдын өзгөрүшүн ж.

Эгерде мен бир аялдын денесиндеги PMSке байланыштуу гормоналдык дисбаланстын айынан кызыктай
мамиле  кыла  баштаганын  көрсөм,  мен  ага  кара  куурайды  дароо  бардык  жолдор  же  формалар  же
формалар  менен  бермекмин.  Мен  эч  кимдин  керексиз  азап  чегүүсүнүн  себебин  көргөн  жокмун.
Башкасын  айтпаганда  да,  кимдир  бирөө  кыйналып  жатса,  айланадагылардын  баары  ушинтип  азап
тартышат,  муну этек кирине чейин аял менен мамиле түзүүгө туура келгендер ырасташат.  Мен аны
майды  жеп,  суппозиторийде  колдонмокмун  жана  анын  курсагындагы  жана  аркасындагы  актуалдуу
колдонууну  көз  жаздымда  калтырбайт  элем.  Ал  жактырат,  анткени  бул  ооруну  кетирет  жана  ошол
жерлердин терисин жакшыртат. Мен аны менен бир аз май түтөтмөк болчумун, ал "жалгыз эмес" экенин
жана кимдир бирөөнүн кам көрөрүн билиши үчүн.

Кара  куурай  менен,  этек  кир  бардык  катышуучулар  үчүн  капалантуучу  жана  жагымсыз  тажрыйба
болбошу керек. ”JB

Q. Каргыш тийсин, JB ... ал эстрогенге каршы ок атканга чейин, эң сонун кылыптыр. Алар аны өлүмгө
дуушар кылышат.

A.  Сюрприз,  сюрприз,  Валери.  "Дарыгерлерден  алыс  болуңуз"  -  учурда  оюндун эрежеси.  Биз  муну
ырахаттануу  үчүн  айтпайбыз,  бул  чындык.  Бейтаптар,  адатта,  медициналык  эксперттер
кийлигишмейинче жана муну кээ бир керексиз өтө альтернативдүү жана эксперименталдык химиялык
дары -дармектер менен майып кылышат. Врачтар бул дарыны туура колдонууну үйрөнмөйүнчө, алардан
алыс болуу  эң  коопсуз  (эгер  шарттар,  албетте).  Ага  ок  атуунун  кереги  жок,  мурунку  медициналык
дарылоолордун зыянын жоюу жана анын абалын көзөмөлгө алуу үчүн мүмкүн болушунча тезирээк май
ичиши керек. Эгерде мунай жардам бербесе, анда башка нерсе жардам берери күмөн. JB

Дене салмагын жөнгө салуу

«Кара  куурай  майы  -  детоксикациялоочу  эң  сонун  каражат  жана  ашыкча  салмагы  бар  адамдар
дарылануу учурунда арыктап кетиши адаттан тыш эмес. Бул май эмнени таразалаш керектигин билет
окшойт жана убакыттын өтүшү менен денеңизди ошол деңгээлге жеткирет. Менин жеке ишимде, май
менден болжол менен 30 фунт алды, бирок мен көп адамдардын көп жоготконун көрдүм.

Кара  куурай  майын  жутуп  жатканыңызда,  бул  диетага  отуруу  сыяктуу  эмес.  Сиз  каалаганча  жана
каалаган нерсеңизди жей аласыз. Май табигый түрдө ашыкча салмактагы адамдын табитин ооздуктайт
окшойт, мен арыктоонун жакшыраак же коопсуз жолун билбейм. Мындан тышкары, ал ашыкча салмак
кошууга муктаж адамдын табитин көтөрө алат.

Мен айткандай  эле,  май  сиздин салмагыңыздын жетишсиздигине  же ашыкча  салмагыңызга  карабай
денеңизди дени сак салмакка кайтаргысы келет.  Эгерде сиз кандайдыр бир диетага отургуңуз келсе,
анда бул сиздин тандооңуз, бирок мен коёндун тамагын дайыма жебөөнү туура көрөм.

Мындан тышкары,  менин жашымда ар кандай  көнүгүүлөрдү жасоодон эч кандай  кубаныч таппайм,
андыктан эгерде арыктагым келсе, бул башка вариант болмок эмес. Эгерде мен бир нече килограммга
арыктагым келсе,  мен  муну  диетасыз  же көнүгүүсүз  эле  билем,  эми сиз  муну  өзүңүз  кантип  ишке
ашырса болорун да билесиз. Бул сонун май көбүрөөк жеткиликтүү болгондон кийин, кыска убакыттын
ичинде, азыр ашыкча же ашыкча салмакта болгондор көпкө чейин калбайт. Ашыкча салмак эрте өлүмгө
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алып келиши мүмкүн, андыктан эгер сиз бир нече килограмм ашыкча көтөрүп жүрсөңүз, эми сиз көйгөй
менен кантип күрөшүүнү билесиз.

Бул олуттуу машыгуусуз эле ашыкча салмактан арыла алат деп жатасызбы?

Ооба, кара куурай майы көнүгүүсүз эле салмактан арыла алат жана мен тирүү далилмин. Эгерде мен
көйнөгүмдү  чечип  койсом,  мен абдан  жакшы иштеген  адамга  окшошмун жана  менин денем  менин
боюма ылайыктуу адамга туура келет.

Жаш кезимде  мен  көп  сууда  сүзчүмүн,  бирок  азыр  көтөрүп  жүргөн  ашыкча  салмактан  арылгандан
кийин кайра ашказан булчуңдарын көрө аласыз. Менде сүйүү туткалары да жок, жөн гана эки тараптын
булчуңдары жана мен эч кандай көнүгүүлөрдү жасабайм. Эгерде сиз да ушундай тажрыйбаны баштан
кечиргиңиз келсе,  менден үлгү алууңуз керек жана жакында сиздин денеңиз кандай болсо, ошондой
көрүнө баштайт ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Уулум Кронс үчүн Симпсон майын колдонот,  бирок угуп жатам, бул арыктоого жардам берет деп.
Андай болсо кантип? " Krystal

-  Ооба,  майды  жесе  болот,  эгер  сиз  ашыкча  салмактан  арылсаңыз  жана  ашыкча  салмак  кошсоңуз.
Эмнеге экенин сурабаңыз, бул кантип мүмкүн экенин сурабаңыз,  мен жоопту билбейм. Бул жөн эле
болот. Мен майдан 50 килограммга арыктадым жана ишенем, мен Рикти жокко чыгаруу үчүн болгон
күчүмдү жумшадым. Бирок мен майнап чыгара албай калдым. Бул кызык жана ишенүү кыйын болгонун
моюнга алам. Бирок мен бир тамчы терсиз жана машыгуусуз эле арыктап кеткениме каршы эмесмин.
Чынында, бул абдан жагымдуу болду жана мен мунайды колдонуунун бирден -бир көрүнүктүү терс
таасири катары келген жакшы уйкуга каршы болгон жокмун. JB

Тынчсыздануу, Паранойя

"Менин оюмча, эгерде бул дарыны колдонуу менен тынчсыздануу жана паранойяны азайтууга болот,
эгер  система  аны  колдонгону  үчүн  адамдарды  камакка  алууну  токтотсо.  Май  менен  дарылоону
баштаганда, мен бейтаптарга айтам: "Эгерде мунай сизди уйкусуратып жатса, аны менен күрөшпөңүз".

Кээ бирөөлөр бул дарынын эс алдыруучу таасирин жеңүүгө аракет кылып жатканда тынчсызданышы
мүмкүн, качан алар чындап эс алышы керек жана бул эффекттер менен күрөшпөйт. Кара куурайдын
көптөгөн  сорттору  тынчсызданууну  пайда  кылуу мүмкүнчүлүгүнө  ээ,  бирок  кээ  бир штаммдар  бар.
Эгерде  бейтаптар  мындай  учурларда  колдонууга  аракет  кылып жаткан  майы  менен  өзүн  ыңгайсыз
сезишсе, мен аларга дарыны азыраак көйгөйлөрдү жаратуучу штаммдан жасоону кеңеш берем.

Эгерде бул дарыны колдонуу мыйзамдуу гана болгон болсо, анда аны колдонуу менен байланышкан
тынчсыздануунун көбүн кетирерине ишенем.  Ошондой эле кээ  бир штаммдар башкаларга  караганда
көбүрөөк  тынчсызданууну  жаратышы  мүмкүн,  андыктан  сизде  ушундай  сезимдер  пайда  болсо,
штаммдарды  алмаштыруу  көйгөйдү  чечиши  мүмкүн.  Көптөгөн  адамдар  кара  шоколад  жана  кайен
калемпири  сыяктуу  заттарды  тынчсызданууну  басаңдатууга  жана  жүрөктүн  кагышын  басаңдатууга
жардам берүүдө абдан натыйжалуу деп табышат. Бул дарыны колдонуу менен эстен чыгарбоо керек
болгон эң маанилүү нерсе - бул жер жүзүндөгү эң коопсуз дары экенин эстен чыгарбоо.

Бул затты колдонуу эч кандай зыян келтирбейт жана эгерде пациент тынчсызданууну баштан кечирсе,
анда  бул  оорулуулардын  өзүлөрү  тарабынан  пайда  болот,  анткени  алар  эч  себепсиз  иштешет.  Же
көбүнчө пациент керексиз түрдө ичкенге аракет кылган фармацевтикалык препараттар тынчсыздануу
белгилерин  бере  турган  көйгөйдү  жаратышы  мүмкүн.  Бирок  бул  көпчүлүк  учурда  бул  зыяндуу
химиялык дарыларды алуу менен оңолот. Мындан тышкары, биздин денебиз цитиколин деп аталган
табигый зат бар, ал тынчсызданууну дарылоодо эффективдүү болушу керек. Мага цитиколин 70 өлкөдө
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бар  экенин  айтышты,  андыктан  интернетке  кирсеңиз,  керектүү  нерсеңизди  табууда  бир  аз
кыйынчылыктар болушу керек.

Кара куурай майынын эффекттерине көнүү үчүн бир аз убакыт талап кылынат жана жаңы баштагандар
кандайдыр  бир  тынчсызданууну  сезиши  мүмкүн.  Бирок  кыска  убакыттын  ичинде  көпчүлүгү  аны
колдонууга  ыңгайлуу  болуп  калат  жана  тынчсыздануу  жөн  эле  жоголот.  Чындыгында,  бейтаптар
мунайдын  эффекттерине  көнүп  калышканда,  көбүнчө  анын  башында  ушунчалык  катуу  коркутканы
жөнүндө күлүшөт.

Мен дары -дармектерди өндүрүү үчүн сатива штаммын колдонууга аракет кылган бейтаптар менен тез -
тез байланышып турам жана көбүнчө күчтүү сативанын таасири тынчсызданууну жаратышы мүмкүн.
Мен  мындай  штаммдарды  колдонбоо  керектигин  көп  жолу  айткам,  бирок  алар  өтө  энергиялуу
болгондуктан дагы деле ушундай болуп жатат.

Сиз оорулуунун энергияга ээ болушун каалабайсыз, ага уктап жатканда эс алууга жана айыгууга жардам
берүү  үчүн  күчтүү  седативдүү  индикаторлорду  колдонуу  керек.  Мен  адамдардын  убактысын  жана
акчасын туура эмес штаммдардан мунай өндүрүүгө аракет кылып жатканын көргөндү жаман көрөм,
бирок биздин көрсөтмөлөрүбүз аткарылбаса ушундай болот. Бир аз аракет кылуу менен, биз эч кандай
тынчсызданууну пайда кылбай турган жакшы дарылык сортторду өнүктүрө алабыз деп ишенем. Бирок
биз талап кылынган жөнөкөй изилдөөлөрдү жүргүзүү эркиндигине ээ болмоюнча, бул туура жол менен
ишке ашпайт ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Депрессия

«Мен  депрессияны  дарылоодо  эффективдүү  сатива  менен  индика  штаммдарын  таптым.  Бирок,  мен
сатива штаммдарын энергия берүүчү таасиринен улам адамдарды дарылоо үчүн сейрек колдоном. Мага
кайрылгандардын көбү катуу ооруга чалдыккан жана мен алардын айыгуу процессинде энергия алышын
каалабайм.

Мен уйку менен эс алууну жакшы индикатор майы көпчүлүк медициналык шарттар үчүн эң пайдалуу
деп эсептейм. Жакшы индика сортунан алынган май депрессияны дарылоодо абдан эффективдүү жана
көп  учурда  бул  көйгөйдү  өтө  кыска  мөөнөттө  жок  кыла  алат.  Мага  келгендердин  көбү  башка
шарттардан  улам  депрессияга  кабылган.  Шарт  айыкканда  же  көзөмөлгө  алынганда,  алар  башынан
өткөргөн депрессиялык абал жөн эле жоголот ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Көп склероз (MS)

Көп склерозду айыктыруу боюнча сиздин тажрыйбаңыз кандай? Көптөр кара куурай жардам 
берерин билишет, бирок аны кантип колдонууну билишпейт.

"Жакында биз MS менен жабыркаган бир айымдан бир жыл мурун анын абалы үчүн эки унция жогорку
сорттогу  кара  куурай  майын  жегени  тууралуу  кабар  алдык.  Майды  дарылоонун  таасири  абдан
ийгиликтүү  болду  жана  ал  өткөн  жылы  эч  кандай  май  жебесе  дагы,  ден  соолугу  жакшы.  Менин
тажрыйбам боюнча, склероз көп учурда айыгат,  бирок бул абал менен көп жылдар бою жабыркаган
адамдар үчүн, оорунун келтирген зыянын жоюу үчүн убакыт керек. Көптөгөн MS оорулуулары кара
куурайды  жеңилдетүү  үчүн  чегишет,  бирок  кара  куурайды  мындай  жол  менен  колдонуу  аларды
айыктырбайт жана оору уланат.

МСти дарылоонун бирден -бир жолу жана бул оору менен эффективдүү байланышкан зыян мунайды
айыккандан же көзөмөлгө алганга чейин үзгүлтүксүз ичүү. Эгерде сизде MS бар болсо, анда өзүңүзгө
жакшылык  кылыңыз  жана  бул  дарыны  колдонуп  көрүңүз.  Жашоо  азаптан  эмес,  жашоодон  турушу

120



РАК ООРУСУНУН ДАБАСЫ: РИК СИМПСОН ПРОТОКОЛУ

керек,  андыктан  эмне  үчүн  пациент  бул  абалды  эффективдүү  дарыласа  болот,  алардын  жашоосун
бузууга жол бериши керек? Мен бул оору менен ооруган бейтаптарды билем, алар мындан ары туура
баса алышпайт, бирок бир нече жума өткөндөн кийин, алар кайра кадимкидей баса алышат. MS - бул
дарыгерлердин айыктырууга мүмкүн болбогон көптөгөн шарттарынын бири, анын ордуна алар бизге
симптомдорду гана башкара аларын айтышат, ал эми оору өзү дагы эле жабыркап жатат. Эгерде сиз
врачыңыздын туура  эмес экенин далилдегиңиз  келсе,  майды колдонуп көрүңүз  жана өзгөртүү  үчүн
жашоону  баштаңыз,  качан  Ак халат  кийген  жигиттин  бардык жооптору  дайыма эле  боло  бербесин
түшүнөсүз деп ишенем ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Көз карандылыктар

"Мен  жакында  эле  айыккыс  ооруга  чалдыккан  морфинге  көз  каранды  онкологиялык  оорулуунун"
СҮЙҮК ТҮРКИЯ "морфининин өчүп калганын байкадым. Морфинден бир жолу ал ачка калды; ичи
катып калган жок; абдан тынч уктады жана анын оорусу жакшыраак башкарылды.

Ал дагы бир жолу шайкеш болуп калат. AMAZING. Эгерде мен бул 180 градустун өзүмдү өзгөрткөнүн
көрбөсөм, эч качан ишенбейт элем. Мен мурда эч качан марихуана колдогон эмесмин, бирок бул жеке
байкоо мени ишенүүчү кылып койду ». Дженис

"Мен байкаган бир нерсе, мен 3 айдан бери RSO алып жатам, ал менин ичкиликке болгон кумарымдан
дээрлик  арылды.  Мурда  күн  сайын  кечинде  же  2ден  иччүмүн,  бирок  азыр  мен  сейрек  ичкиликти
каалайм жана ичкенде анча ичпейм, шымым дагы бошоп калганын байкадым. Мен 10 кг арыктадым.
Мен азыраак кыла турган нерсе - спирт ичимдиктерин ичүү.

Мен дагы эле ошол эле тамакты жеп жатам жана дагы эле аралаш жаңгактарды, печеньелерди ж.б.у.с.
түндө менде мунхи бар, мен мунайга караганда көбүрөөк жешим мүмкүн. Ооба, мунай ачка калтырат.

Ошентип,  же  спирттин  жоктугу  же  май  3  айдын  ичинде  10  фунт  жоготууга  себеп  болду.  Мен
чындыгында ашыкча салмакта эмесмин, 5 '10 ”жана болжол менен 198lbs. Мен жаш кезимде, мен ар
дайым  186lbs  жана  туура  болчу.  Эми  мен  акыркы  жолу  текшерген  187  фунтка  түштүм.  Кандай
болбосун, май же алкоголдун жоктугу мени арыктатты. Жөн гана кубанычтуу терс таасир ». Скотт

«Апиаттар мени ич катууга, жүрөк айланууга мажбурлайт, натыйжалуу жеңилдетүү үчүн туура дозаны
алуу кыйын. Алар мени "возвышка" кылышат, унаа айдап бара берүүнү кооптуу кылышат. Марихуана
эмес. Жетиштүү айтылды. " Фред

"15  жылдык апийимге  көз  карандылык  май  менен  айыктырылган.  Эгерде  Рик  болбогондо  мен  аны
сынап  көрмөк  эмесмин.  Ошентип,  мен  ага  чындап  өмүрүм  үчүн  карызмын  деп  айтышым  керек,
ошондуктан мен азыр анын эң чоң колдоочуларынын биримин. Мен дайыма тамеки чекчүмүн, бирок
бул таблеткаларды ичүүдөн алган оорума жардам берген эмес. Мен көп жолу өлгүм келди, анткени мен
өзүмдүн жашоомду башкарбай калдым. Мен RSOнун айынан айта алам. Мен морфин, окси, перк, вик же
субоксинде ЭМЕСМИН ... бул мени баарын жок кылды !!!!! Жана мен 40 жаштамын, кайра өзүмдү 20
сезем. Менин артритим, мен ар күнү эртең менен сездим, эми ЖОК. Мен мунайды 10 жолу ичип алып,
жашоом  кайра  башталды.  Ыраазычылыгымды билдирүүгө  сөз  жок.  Эгерде  сиз  таблеткаларды  ичип
жатсаңыз,  анда  бир жума уктабасаңыз,  түнкүсүн  майыңызды алуудан  баштасаңыз,  мен ошол жолго
бармакмын. Суроолор болсо, мага жазыңыз. " Rebecca

"Кара куурай мени 158 жыл мурун 30 жылдан ашык көз карандылыктан кийин Бензодон бошотту, мен
ансыз деле өлүп калмакмын ..." Фил

"Мен ооруну басаңдатуучу дарыларды ичпейм жана азыр иштей алам - көп адамдар жаратылыштын
күчүнө ишенсе кана!" Sue
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Уйку, уйкусуздук

«Уйкусуздукка келсек, жакшы индика штаммынан өндүрүлгөн майдан артык эч нерсе жок, ал адамга
уйку берет. Менин башымдын жаракат алуусунун кесепеттери мени башымдын ичинде жинди болуп
калган  бир камертка  деп айтууга  болот.  Бул бийик  үндөн уктай албай калдым, калганын ала  албай
калдым. Медициналык система мага бул абал үчүн ар кандай дарыларды берди, бирок эч нерсе иштеген
жок. Көбүнчө мен бул дарыларды колдонгондон кийин коркунучтуу терс таасирлерге дуушар болчумун.

Мен кара куурай чегүү мага медициналык система берген таблеткалардын баарынан көбүрөөк эс алууга
мүмкүнчүлүк бергенин көрдүм. Анан кара куурай майын иче баштаганымда, мен ого бетер жеңилдей
түштүм жана сегизден он эки саатка чейин үзгүлтүксүз уктоо мен үчүн адаттан тыш болгон жок.

Май ичкенге чейин бир нече жылдар бою, мен уктап калганга караганда, чарчап туруп, түнкүсүн абдан
аз  эс  алчумун.  Анан  күтүлбөгөн  жерден  май  ичкенден  кийин  эртең  менен  ойгоно  баштадым  жана
жакшы сергип калдым.

Көпчүлүгүбүз  улгайган  сайын,  биз  уктай  албайбыз  жана  бул биздин  жалпы ден  соолугубузга  жана
жыргалчылыгыбызга  өтө терс  таасирин тийгизиши мүмкүн.  Дарыгерлер сизге  уктатуучу  дарыларды
бере алышат, бирок эгер сиз алардын эмнеден жасалганын чындап билсеңиз, анда сиз аларды денеңизде
каалаарыңыздан күмөн санайм.

Жакшы уйку - бул жөн эле жагымдуу нерсе эмес,  эгер сиз активдүү жана дени сак бойдон калууну
кааласаңыз жана денеңизге керектүү эс алуу үчүн кара куурай майынан артык эч нерсе жок болсо. " Рик
Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Аарин: Мен бир кесимди өтө чоң жеп алдым деп ойлойм ... бирок бул жаман эмес! Балким, жөн эле
уктай турган убак.

- Уйку кандай болду, Аарин? JB

Аарин:  Керемет!  Мен дагы эле эс алып жатам! Мен бул депрессияга  жана тынчсызданууга  жардам
берип жатканын байкап жатам. Май мени күлдүрөт, lol.

Менде дагы бир бейтап бар болчу, мен мунайды кантип жасоону көрсөтчүмүн, ал да тынчсызданат. Ал
да күлүп жатты. Бул сонун болгон.

Мен акыркы 2 күндө күнүнө 4 жолу күрүч өлчөмүндө жеп жатам, жана мен дарыны азыраак жутууга
туура келди, жана аз ооруп жатам ».

-  Оор ооруну дарылоо ушундай болушу керек,  туурабы? Оорулуу уктап жатат,  сергип ойгонот,  өзү
жөнүндө жана бардык кырдаалдын акылсыздыгы жөнүндө көп күлөт,  стрессти,  тынчсызданууну  же
химиялык дары -дармектердин терс таасирин башынан өткөрбөйт. JB

"Мен  кара  куурай  майын  бир  нече  шартта  ичип  жатам  жана  эч  качан  ушунчалык  жакшы  уктаган
эмесмин жана өзүмдү ушунчалык жакшы сезген эмесмин ...  Рик Симпсонго жана JBге бул өсүмдүк
элестете турган нерселердин бардыгын жасаганы үчүн рахмат! Жөн гана адамдар кылгыла жана өзүңөр
көргүлө !! Бул чыныгы ыймандуу болуунун жалгыз жолу, мага ишениңиз !! ” Вал

- Рахмат, Вал. Туура, эч нерсе мунай кыла ала турган жеке тажрыйбага жетпейт. Сиз бир жолу аракет
кылсаңыз, мисалы, күйүк же чиркей чакканда, кычышуу жана оору секунданын ичинде кетет, ар ким
сизге эмнени каалап жатканын айта алат жана сиз каалаганыңызды айта аларын билесиз,  бирок май
дагы эле болот мыкты дары бар. Жана бир нерсе болуп кетсе, үйдө бир чака болгуңуз келет.

Биз айткан бир сөзгө ишенүүнүн кажети жок, жөн эле майды жасаңыз, күйүк, тери рагы, диабетикалык
жарасы бар бирөөнү табыңыз, анан аны колдонуңуз жана эмне болуп жатканын байкаңыз. Андан кийин,
майды ичкенде денеңиздин ичинде да ушундай нерсе болорун унутпаңыз жана бул жөнүндө билишиңиз
керек болгон нерсе. JB
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"Кээ  бир  адамдар  жөн  эле  сабатсыз  жана  коркушат  ...  Рик  Симпсондун  айынан  мен  өзүм  ооруну
басаңдатуучу дары -дармектерди бир топ түшүрө алдым, демек, мен OxyContin'дин 60мг 3 эртең менен
жана 3 жатар алдында алып жаткам. 8 жылдан ашык ... Сорулду!

Эми мунайды баштагандан бери мен эртең менен 1 жана түнкү 1ди гана алам! Жок дегенде керемет
жөнүндө сүйлөш, мен аны ушинтип көрөм! Дарыгерлер мага эч качан түшө албайм же токтото албайм
деп айтышты. Бала, "Рик Симпсон" кылды, мен дарыгерлеримдин туура эмес экенин далилдедим.

Мен муну кылып жатам жана ошол каргыш уулоочу таблеткаларды ичкениме караганда өзүмдү жакшы
сезип жатам! Мен OxyContinдин ушунчалык көп дозасында болгонума карабай,  мен дагы эле ооруп
жаттым, күнү -түнү уктабай, тамак ичпей ...

Бүгүн мен кыйналбайм, кадимкидей уктап, көбүрөөк тамактанам! Мен бул таблеткадан чыгууга болгон
аракетимди токтотпойм, мен бир ай бою майда болгондо таптакыр жок болом деп үмүттөнөм! Мага
ийгилик каала! "Нэнси

Менде  чындыгында  шизофрения  бар  жана  тынчсыздануу  жана  уйкусуздук  сыяктуу  менин  абалыма
байланыштуу терс таасирлер үчүн медициналык кара куурайды колдоном. Дары иштейт, мен тез -тез
дарылай баштагандан бери уктай албай калдым, буга чейин уктай алган жокмун.

Менин көптөгөн симптомдорум уктай албай калганда пайда болот. Мен эч качан кара куурай учурунда
үндөрдү башыман өткөргөн эмесмин, бул мени алардан коргой турганын сезем ... "Хосе

-  Мен макулмун,  Хосе,  уйкунун бузулушу көптөгөн  психикалык оорулардын себеби  болуп саналат.
Логикалык  жактан  алганда,  адам жетиштүү  уктабай  калганда,  адам майды жегенден  кийин  он  саат
сергитүүчү уйкудан кийин өзүн жакшы сезбейт. JB

«Канчалык тынчтандыруучу дары болсо, ошончолук жакшы. Мен аны уктаар алдында түндө колдоном
жана ал иштейт.  Мен азыр 8 саат уктап жатам. Эс алуу мен үчүн эң сонун болду. 80% жана андан
жогору күчкө көнүү үчүн бир аз убакыт кетет, бирок ал жакка жетесиз. Көрсөтүлгөндөй 0.01 мл менен
баштаңыз жана ошол жерден иштеңиз. Мен баштоо үчүн 0.025 аракет кылдым ... кийинки жолу мен 0.01
мл гана алдым. 0.025 мл диванга мени 10 саатка койду. Этият болуңуз, бирок алууну унутпаңыз. Мен
айткандай, түнкү убакыт мен үчүн ылайыктуу убакыт. Күндүз иштей алат, түнкүсүн эс алат ”. Джон

"Мен  майымды күйөөмө  берип  жатам  (Джейсон),  ал  анча  деле  көп  алынбайт  жана  бул  аны абдан
чарчатат. Ал күндүн көпчүлүк бөлүгүн уктайт. Мен аны бир -эки күнгө алып салайын деп жатам, ал
кандай өзгөрүүлөрдү жасайт ... ошондо ага 1/2 дандын күрүчүнүн кичине бөлүгүн берем (жок дегенде
биз окуган нерсе) Биз аны тез эле уруп салдык ". Джейсон

-  Джейсон,  уйкучу  сезим  жакшы  жана  сен  пациенттин  мүмкүн  болушунча  укташын  каалайсың.
Седативдүү  эффект  бир  нече  жумадан  кийин  эскирет,  бирок,  тескерисинче,  жагымсыз  нерсе  эмес.
Жакшы тилектер, JB

С: Ак халатчандарга эки жума жашаарын жана алар үчүн андан башка эч нерсе кыла албастыгын айткан
кишиге бүгүн бир нерсе жасоо. Жакында баарына жакшы кабар келет деп үмүттөнөм. Ошондой эле аны
тамекини  таштоого  жана  диетасын  өзгөртүүгө  жана  иммундук  системага  каршы  күрөшүү
мүмкүнчүлүгүн берүү үчүн аракет кылып жатат.  Билимиңиз жана бизге чыныгы дарыны бергениңиз
үчүн Рик менен ЖБга рахмат.

Ж: Дэйв, тамеки тартсын, ал майды жесе айырмасы жок. Ошондой эле, ал көп уктайт, андыктан тамеки
чегет.

Азыр диетаны өзгөртүүгө келсек, ал муну акылга сыярлык түрдө өзгөртүшү керек, бирок кескин түрдө
эмес, өзү каалагандай жесин. Сөзсүз түрдө колбаса эмес, бирок акылга сыярлык нерсе, денесинин рН
жогорулатыңыз, ага күн сайын эки алмадан уруктар жегиле. Эң негизгиси - мүмкүн болушунча тезирээк
ага  май  алуу.  Дагы  эле  мүмкүнчүлүк  бар.  Майды  жеп,  суппозиторийлерди  буулантып,  эң  жакшы
натыйжага жетүү үчүн актуалдуу колдонуңуз. Ал жетише албаса дагы, ал өмүрүнүн аягына чейин эң
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жогорку сапатта жашайт жана бул өтө маанилүү. Мен ишенем, бул эки жумадан ашык болот, бирок
көрөбүз. Дарыгерлер мунай ойногондо, алардын божомолдору менен дайыма эле туура эмес. Жакшы
тилектер, JB

«Мен абдан тынч уктайм жана адаттагыдан көбүрөөк. Мен тургандан кийин өзүмдү абдан чындап эле эс
алып жаткандай сезем, тамеки чеккендей эмес ". Терри

"Мен жакшы уктайм жана түш көрөм, бирок чыркырап ойгоном. Бир нече саат талап кылынат, андан
кийин ал узак убакытка созулат. Мен аны ар түнү колдоном. Бул менин артрит оорумду кетирип, уктап
кетет ». Кэтрин

«Менде рак жана уйку апноэ бар. Мен укмуш уктап гана тим болбостон, ысык жаркыроодон ойгонбойм.
Бул бата ». Stephanie

"Бул бактылуу өлгөндөй сезилет!" Мал

"Ансыз менин акылым Нью -Йорктогу тыгынга окшош. Муну менен -  бул аны Zen Garden абалына
жеңилдетет, ошол эле учурда кадимки деңгээлде иштеп жатат. " Андрис

"Мен 20 жылдан бери уйкунун бузулуусунан жабыркап келем, RSO майы мага биринчи жолу уктоого
жардам берди жана ойгонуп кеткенде ооруп калдым! Ыя! ” Бонни

"Менде грыжа диск бар, ал менин сийдик нервимди басат,  катуу ооруп, белимден сол бутума чейин
манжаларыма чейин атат. Мен төшөктөн туруп, басуу үчүн ар бир төрт саат сайын 3 ибупрофен ичип
жаттым.  Мен майды оорудан  жана  сезгенүүдөн  дээрлик  эки  жума  мурун иче  баштадым.  Мага  эми
ибупрофен талап кылынбайт, мен мурдагыдан да жакшы уктайм, менин кесиптештерим менин жакшы
маанайым жана жалпы бактым тууралуу комментарий беришкен. МЕН ЖАКШЫ СЕЗИП!" Jennifer

Менин  14  жаштагы  Питке  4  жума  бою  рак  оорусуна  каршы  май  берип  жатам.  Ал  кээде  бир  аз
"чыйрыгып" калат  жана мен ага ашыкча  берсем мас болот,  бирок түйшүгү басылганда ал  күчүктөй
уктайт.

Ал  ветеринардык  дарыларды  ичүүдөн  баш тартты,  анын  ордуна  биз  май  алдык.  Дагы эле  алгачкы
күндөр, бирок мен анын прогрессин жазып жатам. Ал майга көнүп, кайра аппетит пайда болушу үчүн
бир жумадай убакыт өттү. Мен кызганам, анткени биз бул этапта анын сүйүүсүнө май гана бере алабыз,
баарынын сонун окуялары! ”

"Менде  социалдык  фобия  (социалдык  тынчсыздануунун  бузулушу  деп  аталат),  депрессия  жана
уйкусуздук бар. Майды эч качан алган эмесмин, анткени мен аны бул жерден таба албайм, өзүм иштете
да албайм ... бирок мен он чакты тамеки чектим, биринчи жолу кийин, мен азыр мен чарчаган сайын
уктайм,  менде  "депрессиясыз  ай"  болгон,  эч  качан  өзүмдү  ушунчалык  бактылуу  сезген  эмесмин
(депрессия  жок)  жана  ал  тургай,  эң  күчтүү  дары-дармектерди  ичкенде  (мени  башка  ден  соолук
көйгөйлөрүнө алып келет) ) бул үчүн менин социалдык тынчсыздануум да (фобия) бир топ төмөндөдү
жана мага "бийик" болуунун кажети жок болчу, эгер мен 1 же 2 күн мурун тамеки чеккен болсом, башка
адамдар  менен  сүйлөшүүгө  туура  келет.  ,  коомдук  жайда  болуңуз  (бул  баш аламандыктын  мүмкүн
эместигин), ЭМИ ЭМНЕ КЫЛАМ ДЕДИМ, "өзүн кадимки адам" катары кайра тирүү сездим, эч кандай
дары  андай  кылган  жок.  Көйгөй,  мыйзамдарга,  чөптүн  артыкчылыгына,  социалдык  алдын  ала
түшүнүккө жана өсүмдүк жөнүндө сабатсыздыкка байланыштуу,  мен аны мындан ары тамеки тарта
албайм, "бийиктикке" чыккым келбейт, жөн гана ошол жашоону чектөөчү маселелерсиз кайра жашагым
келет,  анонимдүү Мен сыяктуу кандайдыр бир фобия жана башка оорулар менен жашаган адамдар,
менимче, мунай чечүүчү жол болушу мүмкүн. " Пабло

"Сиз  Рикке  же  ЖБга  суроо  берсеңиз  болот,  биз  20-30%  сативадан  турган  продукцияны  колдонуу
тынчсыздануу менен байланышкан көйгөйлөрдүн эң мыкты айкалыштарынын бири экенин аныктадык."
Brewster

- Биз так ушул себептерден улам 20%THC же андан жогору индика басымдуу сатива кресттери менен
иштөөнү  жакшы  көрөбүз.  Эң  жакшы  майлардын  таасири  өтө  күчтүү  жана  седативдүү,  бирок
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эйфориялык жана андан да жакшы афродизиак. Бейтапка мындай эффекти бар дары берсеңиз, алар аны
ичүүдөн  ырахат  алаарына  толук  ишенсеңиз  болот.  Ким  каалабайт?  Сиз  жакшы  уктайсыз,  жакшы
ойгоносуз, эйфория менен бирөөнү бактылуу кылууну каалайсыз. Муну ким каалабайт? JB

"Мен RSO жөнүндө  күн  сайын  билүүнү  жана  анын  адамдарга/  жаныбарларга  кылган  жакшылыгын
баалайм. Эгерде бул май алар айткандай кылса, аны эң бийик тоонун үнүнөн угуу керек - тынчтаныш
керек. Менде жеке тажрыйба болгон эмес, бирок, албетте, мен же мага кам көргөн адам бизге керек деп
тапса болмок.

Бул аралыкта мүмкүн болушунча көп билдирүүлөрдү окудум. Мен дагы бир билдирүүнү окуй элекмин:
"Рахмат Рик Симпсон - Мени таш бараңга алды, сонун болду, досум".

-  Колдооңуз  үчүн  рахмат,  Дебби Нолан,  мен  так  ушул  нерсени  билдире  турган  пост  жазаарыңызга
ишенем. Туура RSO дозасын жегенде денедеги сезимди "абдан сонун" деп айтууга болот. Же өтө сонун.
Же,  балким,  укмуш сонун.  Бул эң жагымдуу сезимдердин бири,  ал  табигый,  тынчтандыруучу  жана
тынчтандыруучу.

Биз  айткандай,  эң  жакшы  майлар  ичкенде  абдан  тынчтандыруучу,  бирок  эйфориялык  эффектке  ээ.
Ошентип, сиз жакшы уктап, анан жаш баладай күлүп ойгоносуз. Жана жакшы уктап, күлүп ойгонсоңуз,
жакшы  уктай  албай,  күлгөнчө  ойгонбой  калганыңызга  караганда,  өзүңүздү  жакшы  сезип,  эс  алып
калууңуз  ыктымал.  Жана  өзүңүздү  жакшы  сезип,  эс  алганда,  дене  логикалык  жактан  айыгып,
жакшыраак иштейт. Эч кандай ракета илими, ар дайым кара куурай дарысы сыяктуу. JB

«Эндоканнабиноиддик  система  ар  кандай  биологиялык  процесстерге  (мисалы,  аппетит  жана  уйку)
таасир этсе да, эксперттер анын жалпы функциясы гомеостазды жөнгө салуу деп эсептешет.

Гомеостаз  бардык  жандыктардын  биологиясынын  негизги  элементи  болуп  саналат  жана  эң  жакшы
жашоо үчүн зарыл болгон туруктуу ички шарттарды сактоо жөндөмү катары сүрөттөлөт. Оору - бул
гомеостазга  жетпей  калуунун  кээ  бир  аспектилеринин  натыйжасы,  эндоканнабиноиддик  системаны
медициналык колдонмолор үчүн уникалдуу бутага айландырат.

-Башкача айтканда, баары тең салмактуулукта. Жаңы эч нерсе жок. JB

Глаукома, Көздүн көрүүсүн калыбына келтирүү

"Глаукома жана анын эффектилерин көпчүлүк учурларда оңой эле көзөмөлгө алууга болот, анткени кара
куурайдын көптөгөн сорттору көздүн басымын кескин төмөндөтүүдө эффективдүү. Кара куурай майын
колдонгон  глаукома  менен  ооруган  адамдын  көрүү  жөндөмүнүн  жакшырганын  көрүү  сейрек  эмес.
Көптөгөн  оорулууларга  көз  айнектерин  алмаштырууга  туура  келет,  анткени  алардын  эски  рецепт
линзалары азыр өтө күчтүү.

Кандай дегенде, 1800 -жылдардан бери эффективдүү экени белгилүү болгонуна карабай, көз дарыгерлери
кара куурай жөнүндө сөз кылышпайт деп ойлойсузбу?
Дагы, туура штаммдардан жасалган кара куурай майы глаукома үчүн абдан эффективдүү дарылоо болуп
саналат жана мен окулярдык басымды төмөндөтүү үчүн жакшыраак же коопсуз эч нерсе билбейм. Кара
куурайдын  окулярдык  басымга  тийгизген  таасири  өтө  узак  убакыттан  бери  белгилүү,  бирок
медициналык система кара куурайды глаукома үчүн колдонууну талкуулоодон качууга аракет кылат.
Тилекке  каршы,  бүгүнкү күндө көптөгөн  дарыгерлер айыгууга  караганда  акчаны көбүрөөк ойлошот
окшойт.  Мен  кантип  көз  дарыгери  ал  жерде  отуруп,  бейтаптын  акырындык  менен  сокур  болуп
жатканын  көрүп,  бейтапка  кара  куурай  алардын  абалы  үчүн  эмне  кыла  аларын  айтпай  турганын
түшүндүрө  албайм.  Көбүнчө,  акыры,  бейтаптар  көрүүсүн  толугу  менен  жоготушат,  анткени  алар
врачтарынын  кеңештерине  сокурдук  менен  ишенишкен.  Бейтаптын  туура  көрүү  жөндөмдүүлүгүн
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жоготушу көптөгөн көз дарыгерлери үчүн анча деле маанилүү эмес окшойт. Бирок, Менимче, алардын
кылган иштери уят нерсе жана ачкөздүктөн башка эч кандай себепсиз көз карашын тартып алгандарга
абдан боорум ооруйт ». Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

"Мен бир нече түн мурун" кара куурай майынын "партиясын жана сары майдын партиясын жасадым.
Мен  мээ  шишигине  бейтапка  май  берип  жатам,  муну  алардан  мурун  ал  дээрлик  сокур  болчу,  май
алгандан  бир айдан кийин,  анын көрүүсү толугу менен калыбына келип калды.  Сиз майдан бирдей
жыйынтыктарды албайт элеңиз. Сиз майдан дарылык натыйжаларга ээ болосуз, бирок май - бул дары -
дармектердин  бир  топ  концентрацияланган  түрү,  жана  ал  дээрлик  баарына  иштейт,  нерселер
укмуштуудай. "Дион

«Апамдын көрүүсү калыбына келип жатат. Ал мыйзамдуу түрдө сол көзүнөн сокур. Алган жаракаты
аны линзасыз калтырган жана бир нече операциялар глаукомага алып келген. Ал RSOдо бир жарым
жылдан бери турат- аны күн сайын колдонот. Ал көзгө макияж жасатмайынча, көздүн көрүүсү канчалык
артка кеткенин эч качан байкаган эмес. Ал 40 жылдан бери ошол көзү менен сокур болгондуктан, көзүн
жумуп туруп макияж жасоону үйрөткөн. Бул анын жакшы көзүнө колдонуунун бирден -бир жолу болчу,
анын көзүн толугу менен сокур кылып калтыруу. Ооба, акыркы жолу ал жакшы көзүн жумуп жатып,
чындыгында  көрө  баштады  жана  сокур  көзүнөн  фокустай  баштады.  Ал  кээде  гана  макияж  жасайт,
андыктан көзүнүн көрүүсү канча убакыт өткөнүн так билбейт, бирок май үстүндө бир жылдан ашык
жүргөндөн кийин ал сүрөттөрдү, түстөрдү, ал тургай анын жаман көзүнөн кээ бир нерселерди оку! Мен
Lays  Chips  сумкасын көтөрүп  жүрчүмүн,  ал  столдун  ары жагынан  Lays  окуй  алат.  Ал  жаңы линза
болгондо, анын көрүүсү толугу менен калыбына келет деп ойлойт. Жаңы линзаны алуу үчүн аны орган
донорлорунун  тизмесине  киргизүү  керек-  анын  камсыздандыруусу  азырынча  ушуга  окшогон
нерселерди камтыйт деп ишенбейм- Бул май ага керемет берди- бир кезде караңгылык болгон жерде
керемет !  Ошентип,  тамчылардын кереги жок деп айтаар элем- жөн гана туруктуу камсыздоо! Эми,
шыпааңызды отургузуңуз! Ооба, анын глаукоманын эч кандай далили жок! " Линдси Жаңы линзаны
алуу  үчүн  аны  орган  донорлорунун  тизмесине  киргизүү  керек-  анын  камсыздандыруусу  азырынча
ушуга окшогон нерселерди камтыйт деп ишенбейм- Бул май ага керемет берди- бир кезде караңгылык
болгон  жерде  керемет  !  Ошентип,  тамчылардын  кереги  жок  деп  айтаар  элем-  жөн  гана  туруктуу
камсыздоо! Эми, шыпааңызды отургузуңуз! Ооба, анын глаукоманын эч кандай далили жок! " Линдси
Жаңы линзаны алуу үчүн аны орган донорлорунун тизмесине киргизүү керек- анын камсыздандыруусу
азырынча ушуга окшогон нерселерди камтыйт деп ишенбейм- Бул май ага керемет берди- бир кезде
караңгылык болгон жерде керемет !  Ошентип,  тамчылардын кереги жок деп айтаар элем- жөн гана
туруктуу камсыздоо! Эми, шыпааңызды отургузуңуз! Ооба, анын глаукоманын эч кандай далили жок! "
Линдси

Сейрек кездешүүчү же сейрек кездешүүчү оорулар жана илдеттер

Q.  Hello  Rick/JB,  сиз  сейрек  кездешүүчү  Порфирия  оорусу  жөнүндө  уккан  белеңиз?  Эгер  ошондой
болсо, сиз RSO менен эч кимди дарылаган жоксузбу жана натыйжасы кандай болду?

A. Жок, менде жок. Бирок мен бул тууралуу окугандарыма караганда, мунайдын аны айыктырууга же
көзөмөлдөөгө жардам бербешинин себебин көрбөй турам. Бул сөзсүз түрдө бул сейрек кездешүүчү жана
албетте абдан жагымсыз абалдын симптомдору менен жардам берет.

Мен  биздин  сайттагы  протоколго  ылайык  иш  кылмакмын,  майды  жеп,  суппозиторийлерде
колдонмокмун (ошентип ал  канга  туура келет).  Мен мунайды теринин шарттары/көрүнүштөрү  үчүн
тундурмада  же  шилекейде  колдонмокмун  (ал  бардык  кычышууну  жана  башка  ыңгайсыздыктарды
кетирет).

Мен эки же үч айдын ичинде жок дегенде 60г жегим келет, эч кандай химикаттарды колдонбойм, жөн
эле Рик Симпсондун көрсөтмөлөрүн аткармакмын. Эгерде 60г аны айыктырбаса же көзөмөлгө албаса,
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мен дагы 120г жегим келет. Эгерде бул канааттандырарлык жыйынтык бербесе, анда мен мунайымды
майлап баштайм, эгерде мен аны ала турган болсом, күнүнө эки үч грамм же андан да көп, жана мүмкүн
болушунча тезирээк жегим келет.  .  Неге? Анткени, мунай сизге жардам бербегенде, андан башка эч
нерсе таба албашыңыз мүмкүн. Ошондой эле, агрессивдүү ооруларды агрессивдүү түрдө дарылоо керек.
Жакшы тилектер, JB

"Жакшы кабар JB & RICK !!! Мен бүгүн тесттин жыйынтыгы үчүн дарыгерлерге бардым! 22 жыл бою
иштебеген жана дарыланган калкан сымалым азыр активдүү! Мен бир ай бою RSO толук убакыттын
ичинде жутуп келе жатам, мен да тамагыма тундурманы сүртөм, мен RSOду буудайм! Мен ушуга абдан
кубанычтамын!

Ал чындыгында сонун дарыгер, ал жерде болгон жана мени колдоп, жакшы билет, мен чындыгында
RSO  мунайын  колдонуп  жатам!  Ал  дарыгер  болгондуктан,  ал  дагы  эле  менин  калкан  сымалыма
кандайдыр бир  түйүндөрдү  текшерүү  үчүн ультра үн  чыгаргысы келет!  Ультра  үн жөнүндө кандай
ойдосуз?

Мен ар  дайым калган  күндөрүм  үчүн бул  майды сыймыктануу  менен  алып бара  жатам,  бул  туура
сезилет,  бул  бардык  пункт  туура!  Рецепт  боюнча  берилген  дарылар  ЭМЕС!  Менин  дагы  ден
соолугумдун  көптөгөн  көйгөйлөрү  бар,  аларды  мен  ушул  сонун  май  менен  дарылап  жатам!  Мээ
сабагынын 1 -түрүндөгү Чиари Мальформациясы, менде оор карпальдык туннель жана башка көптөгөн
нерселер бар!

Мен 45 жаштамын, азыр мен сезгендей уруп -согуумду сезбейм! Мен айттым беле, мен дагы 7 ай мурун
мээмди  операция  кылгам  жана  операциядан  бери  баңгизат  колдонгон  эмесмин,  анткени  дарылар
боордун  жетишсиздигинен!  Мен  бул  майдын  КУДАЙДАН  экенине  чындыгында  далилмин!  Мунун
баарын биз дары катары ичишибиз керек!

JB жана Рикке чын жүрөгүмдөн кылганыңыз үчүн рахмат! Калкан сымал дарылар жок, YAY !!!!!!!! ”
Margene

- Куттуктайм,  Марген. УЗИге келсек,  менимче, сиз жоопту билесиз.  Канчалык аз сканерлесе,  ошону
гана айта алам.

Мен жеке өзүм 22 жыл бою мага мунай жөнүндө эч кимге айтпай турган эч кимге бармак эмесмин,
бирок эгерде бул адамдар дагы деле айта турган нерселери бар деп ойлосоң, алар менен сүйлөшүүдөн
тартынба. медицина жөнүндө. Бирок мен аларга уруксат берерим ушул, алар сүйлөшкөндөй эле, сизге
зыян  келтире  алышпайт,  алар  сүйлөшкөндөй,  кээ  бир  таблеткаларды  жутуу  үчүн  "муктаждыкка"
айландырылган.

Жакшы  тилектер  жана  22  жыл  бою  сизге  туура  эмес  кеңеш  бергендерден  алыс  болуңуз.  Алардын
"дарылоолорунан" аман калганыңызга бактылуу болуңуз, башкалары анчалык бактылуу болгон эмес. JB

"Кара куурайдын майын кутурманы дарылоодо колдонсо болобу?" Аами

-  Аами,  ооба,  бирок,  балким,  айрыкча  өнүккөн  учурларда,  майдын  өтө  жогорку  дозалары  менен,
бейтапты бир канча убакыт комага түшүрүүнү талап кылат. JB

«Менин камкорчумдун денесинде лупус жана сымаптан уулануу диагнозу коюлган бир пациент бар.
Болжол менен бир жыл өткөндөн кийин,  анын үй майын колдонуу менен сымаптан уулануу толугу
менен  жоголду  жана  Лупус  жакын  арада  жоголду.  Чачтын  фолликулдары  анын  ийгилигинин
жаңыртуулары үчүн денесинде так жана канча уулуу заттар бар экенин так көрүү үчүн ар бир 2 жумада
кабыл алынат. Чындыгында, табигый жол менен айыктырууга боло турган нерсе таң калыштуу. Бул бир
аз кымбат, бирок дагы эле ден соолукта жана өмүргө татыктуу! " Джесси

«Мага баштапкы миелоид фиброзу диагнозу коюлду, дарыларды алдым, бирок жардам берди, бирок
канааттанган жокмун, анткени оору күчөп, аппетит жок, кан саны азайып, көк боордун көлөмү көбөйүп,
уйкусуздук пайда болду. Бул дарыны бир жыл ичкенден кийин жана эч кандай реалдуу фундаменталдуу
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өзгөрүүлөрдү сезбегенден кийин, мен RSOду колдонууну чечтим,  болгону 1 ай мунай менен,  менин
оорум жок, аппетит кайтып келди, кандын саны жогорулап жатат, аскадай уктап жатат ». Aguae

"Мен  муну  медициналык  аномалиямды  дарылоо  үчүн  колдоном  ...  менин  аймагымдагы  бир  нече
ооруканалар мындай болушу мүмкүн эмес дешет ...  бирок RSO укмуштуудай ...  Мен денемдеги VP
шунтун  четке  кагып  жатам,  менде  тутумдаштыргыч  ткандын  оорусу  жана  бир  нече  башка  сейрек
кездешүүчү көйгөйлөр ... 36 мүнөттө 4 мээге операция жасалды жана мен баңгизатты толтуруудан баш
тарттым ...  бир гана  медициналык марихуана,  RSO жана дем алуу ...  Мен өмүрүмдө мынчалык тез
айыккан эмесмин ... лабораторияларым көрсөткөндөй Менин денем ушунчалык кыйналып турат, менин
оорум чындыгында анча деле жаман эмес ... "Кэти

"Төмөндө 1977 -жылы оор жол кырсыгына кабылган мырзадан алынган. Ал бети шал оорусу менен
жабыркаган,  көздөн жаш агызуучу  түтүктөр  иштебейт,  көздүн  майын колдонууга  туура келген,  бир
көзүнүн  көрүүсү  жарым  -жартылай  начарлаган.  Кошумча  ал  башынан  жаракат  алып,  эс  тутумуна,
сүйлөө көйгөйлөрүнө алып келген. Ал таяк менен басып, өткөн жылдардын баарын азап менен өткөрдү.
Бул ал жиберген билдирүүдөн. == "Май мени уюлдук деңгээлде оңдоп жатат. Оң жагымдагы тырыктын
баары жоголду! Азыр оң көзүмдүн кыймылы бар. Жада калса жылмайып алам, азыр менин бетимдеги
паралич кетип жатат. Мунун баары акыркы 6 айдын ичинде болду. Бир жолу шишиктин оорусунан улам
мен  дозамды бир  граммга  чейин  көбөйтүп,  күнүнө  11/2  грамм дозаладым.  Бир  нече  ай  мурун мен
сыналгы көрүп жатып, мурдумдун оң жагын көрүп турганымды түшүндүм. Мен муну 1977 -жылдан
бери биринчи жолу көрдүм. Азыр менде толук кыймыл бар ». Каннабис майы ... Репс үчүн гана эмес. "
Corrie

Жаныбарлар - күбөлүктөр

"Мен итимдин шишигин кулагына RSO менен дарыладым ... Бул ЧОҢ эле, эми ал КЕТТИ !!!!" Андреа

«Менин итимде остерсаркома (сөөк рагы) бар. Мен анын бутун бир жума мурун кесип салгам, ал бир
жумадан  кийин  химия  баштайт.  Анын рагы  менен  көбүнчө  өпкөгө  жайылат,  иттердин  95%  ы  бир
жылдын ичинде өпкө рагынан өлөт. Эгер бул сиздин итиңиз болсо, азыр майды азыр деле баштайсызбы
же  азырынча  химия  жасайсызбы,  же  химиясыз  жана  түз  майбы?  Адамдар  үчүн  күрүч  данынан
баштайсыз,  салмагы 70 кг болгон ит менен, күнүмдүк эки жолу анын үчтөн биринен баштайсызбы?
Муну окуганыңыз үчүн рахмат жана сиздин жоопту чыдамсыздык менен күтүп жатам. " Eda

«Эда, мунай биздин баалуу итибиз Софиди сактап калды. Ал өлүп бара жаткан. Итиңизге тезирээк май
бериңиз ... Химио аны өлтүрөт. Сиз менен тиленүү ... ”Брюстер

«Мен досторумдун ити жөнүндөгү эң сонун жаңылыкты алдым, аны мен бөлүшүүгө туура келди! Бир
нече  ай  мурун,  анын  питбулласы  Максимустун  арткы  буттарынын  биринде  шишик  бар  болчу,  ал
көзөмөлдөн чыгып калган. Ветеринар досума айтты, анын бутун кесүү үчүн 3 гранддан ашык төлөш
керек, болбосо бул жайылып кетет, ал бир жылдын ичинде өлөт. Бул болжол менен 4 ай мурун болгон.
Ал кезде, анын пландаштырылган операциясы тууралуу анын статусун көргөндө, мен ага кат жазып,
ордуна кара куурай майын берүүнү сунуштадым. Ал кесүү сыяктуу кескин жана кайтарылгыс нерсени
жасоодон мурун табигый дарыланууга аракет кылам деп ойлогон. Бактыга жараша (жана Максимус), ал
Калифорнияда  жашагандыктан,  каннабис  картасы  бар  болчу.  Ошентип,  ал  каннабис  диспансерине
барып,  бир нерселерди алды.  Ал ага  буурчактын көлөмүндөй 1 тамчы май берип,  күнүнө эки маал
тамактанган. Ошол замат ал азыраак ооруп жатканын жана өзүн алда канча ыңгайлуу сезгенин айтты.
Анын үстүнө, анын тамактануу адаты кадимки абалына кайтып келди. Бир нече жумадан кийин ал аксап
калбастан  чуркай  алат,  ошондуктан  ал  операциясын  токтотуп,  табигый  дарылануу  менен  тыгылып
калат. Ал бүгүн эле ветеринардык текшерүүдөн үйгө келип, анын шишиги ТОЛУК КЕТТИ. Шишиктин
изи да калган жок. Ветеринар аны кантип айыктырганын айтып бергенде чындап таң калды.

Маалымат:  Бул мен билген каннабис майы менен сакталган  3 -ит.  Мен дагы куткарылган көптөгөн
адамдарды билем. Эгерде сиз дагы деле кара куурай ракты айыктырбайт деп ойлосоңуз, анда сиз буга
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көңүл  бурган  эмессиз.  Мен  көп  жылдардан  бери  чындыкты  билем  жана  кара  куурай  майы  сактай
албаган эч кимди, жаныбарды да, адамды да тапкан жокмун ». Лара

«Кээ бир балдардын лимфома Т-клеткасынын CLCT-1 рагы ӨТКӨН! Биз ветеринарга ар бир үч жумада
CBCs  үчүн  кальцийдин  деңгээлин  өлчөө  үчүн  жана  FNA менен  рактын  т-клеткаларынын  кызыл-ак
канынын  санын  көзөмөлдөө  үчүн  гана  барабыз.  Ага  мындан  ары  белгиленген  дары  -дармектердин
кереги жок, бирок биз аны өмүрүнүн аягына чейин күн сайын рак оорусунан айыктырган Рик Симпсон
майында сактайбыз. Биз ыраазы болгон үй -бүлөбүз ». Кээ бир балага керемет керек

"Укмуш окуя! Мен ден -соолукту чыңдоо үчүн RSO жасайм жана алам, анткени менин үй -бүлөмдө рак
оорусу көп болгон. Мен аны иттериме бере баштадым, анткени экөөндө кичинекей шишиктер бар, ал
эми менин Шетланддагы койчумамда иттин лупусунун бир түрү болгон Discoid Lupus бар. Бул укмуш!
Бир нече жуманын ичинде иттин шишиктеринин бири 70% га кичирейди, лупус менен ооруган башка ит
укмуштуудай иштеп жатат! Анын кызыл, шишиген жана ооруткан мурунку жылдарында биринчи жолу
айыгып жатат! Мен рецепттерди, стероиддерди, диетаны сынап көрдүм жана эч нерсе жардам берген
жок. RSO менин итимдин лупусун айыктырып жатат, мен билем, ал адамдарга да жардам бере алат!
«Эшли

"Менин мышыгыма күнүнө 2-3 жолу өлчөмдүү 1/4 -1/3 дандык күрүч берилип, анын өнөкөт сезгенүү
ЖИти дарылоо жана сүйкүмдүү кылуу үчүн, суюктуктун, антибиотиктердин жана дары -дармектердин
бир нече түрүн алуу мүмкүн болбогондо, аны чийки диетага отургузуп койгула. ал кайталанган эмес.
Албетте, рак оорусунда сиз көбүрөөк дозаны колдонмоксуз. Жалпысынан алганда, мен аларга өтө катуу
таасир бербегендей болгон дозаны табууга аракет кылам - бул аларга эч качан зыян келтирбейт, бирок
ээси уйкусуздукту,  кармай албоону, мүмкүн бир аз мас болгондугун байкайт. Албетте,  рак оорусуна
маани  бербеңиз  -  аларды  мүмкүн  болушунча  тезирээк  жогорку  дозаларга  чейин  акырындык  менен
иштеп чыгыңыз.

Бул "тейлөө" үчүн - мисалы, менин глаукомадан көзүн алып салган (жана КЕРЕМЕТ кылып жаткан)
итимдин башка көзүнүн глаукома оорусуна чалдыгуу коркунучу бар, ошондуктан мен аны күнүнө жок
дегенде эки жолу бир аз май менен дозалап, жакшы зат таптым. дозасы заара ушатууга алып келбейт
ж.б., бирок ал дагы эле майын алып жатат. Мен аны оорудан көздүн карынына чейин көбүрөөк ичирди.
Мен чындап эле май ага кадимки ооруну басаңдатуучу дарыларга караганда көбүрөөк жардам бергендей
сезем - 1 -күнү же 2де 1-2 вет ветеринардык rx'd оору дарысы бар болчу, андан кийин мен операциядан
кийинки күнү ал бир гана РСОго бардым. кайра топ ойногусу келди жана бактылуу кыз болчу. Хлоя
чындыгында манжамдан RSO жалайт - аны жек көргөн мышыгымдан айырмаланып. КҮЛКҮНҮЧТҮҮ
(…)

Мен  RSO  жаныбарлардын  тынчсыздануусун  жаратат  деп  ойлобойм  -  жарык  сезгичтигин  жогорку
дозаларда байкаса болот.

Мен жада калса өзүмдүн паромумда RSO колдондум - ал абдан карып калган жана бир күнү ойгонуп
кеткен, ал күтүлбөгөн жерден абдан алсырап калган, балким инсульт болгон. Мен ага уктап калуу үчүн
күн бою кичинекей РСО бердим - ошол күнү кечинде ал ойгонуп жаткандай сезилди - башын чайкап,
иттерим кара куурай жеп жаткандай кылып, мен аны жөн эле уктап койдум. жок дегенде ал оорубайт же
кыйналбайт - мен ойгончумун деген жарым идея бар болчу - тилекке каршы ал көз жумду, бирок анын
акыркы  күнгө  чейинки  жашоо  сапаты  сонун  болчу,  ошондуктан  RSO  ага  акыркы  күндү  эң  сонун
тартуулады деп ойлойм мүмкүн. Мен анын оорубаганын билем, ал абдан тынч уктады жана мен билем,
бул өтө көп RSO эмес, анткени ал эртең менен жана түштөн кийин дозаланган, андан кийин эч нерсе
болгон эмес жана мен аны кечке чейин текшерип койгом, ал уктап жаткан болчу - ал ойгоно алмак,
бирок жөн эле уктап алгысы келди ».

Уитни  -  Акырына  чейин  жашоонун  эң  жакшы  сапаты,  мунай  тартылганда  да  бул  абдан  маанилүү.
Рахмат, JB

"Кечээ  Хлое,  менин  8  жашар  стерилдүү  ургаачы  Хилер  түлкү  терьеринин  бир  көзүндө  глаукома
диагнозу коюлган. Анын 1 көзүндө басым абдан жогору болчу жана ал биротоло сокур болуп калышы
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мүмкүн. Биз шашылыш түрдө IV суюктуктар жана маннитол менен дарыландык, ал бир нече дары -
дармектерде. Кысым бир аз төмөндөдү, бирок анча деле көп эмес, ал азыр жашоосунун жарым сокуруна
көнүүнү жактырбайт. Мен аны RSO менен дарылагым келет, анткени ал менин бф үчүн укмуштуудай
болду жана мен өзүмдүн оорума чындап ишенем жана мунайга ишенем жана адамдар бул жерде айткан
окуялар  укмуштуудай.  Мен  Хлоиенин  экинчи  көзүндө  глаукома  болуп  калышын  каалабайм  жана
жабыркаган көзүмдөгү нерсени айыктыргым келет.  Мен үй жаныбарларына майдын жардамы менен
жардам  беришкенин  түшүнөм  жана  эгер  Хлоя  көзүнүн  көрүүсүн  калыбына  келтирсе  же  көзүнүн
көрүүсүн калыбына келтирсе,  мен абдан бактылуу болмокмун ...  Ар кандай жардам же кеңеш үчүн
рахмат!

-  Уитни,  жөн  эле  аны  майга  майла.  Кээ  бир  майлар  башкаларга  караганда  глаукома  үчүн  жакшы.
Канчалык  эффективдүү  болоорун  билүүнүн  эң  оңой  жолу  -  эртең  менен  дозаны  кабыл  алуу  жана
көзүңүздү кароо. Эгерде алар таза болсо, башка штаммды же штаммдардын комбинациясын издеңиз,
эгерде  сизде  аларды тазалоо  үчүн  көп  нерселер  бар болсо,  анда  бул,  кыязы,  көздүн  ички  басымын
түшүрүү үчүн жакшы штамм. Жакшы тилектер, JB

"Рахмат JB! Кечээ мен укмуштуудай ийгиликтерге жетишип жатабыз деп ойлодум, көзү тунук (мен
алардан бир күн бою сууруп чыктым) & карек толук ачылган жок жана ал башка көздүн карегине дал
келбесе да, мен бул жарыкка жооп берип жатат деп ойлодум, бирок бүгүн эртең менен баары кайрадан
булуттуу  көрүнөт.  Балким  кечээкидей  жаркыраган  жарыкта  ал  жакшыраак  көрүнөт  ...  Канча  жана
канчалык тез -тез ага дозалап турууну сунуштайсыз? Буга чейин мен өтө кичинекей буурчак өлчөмүн
колдонуп келгем, ал болгону 30 жашта жана бул ага таасир этет окшойт, бул иттер дайыма сабактарды
жана жалбырактарды же чөөлөрдү жегенди жакшы көрүшчү,  түтүндү ж. май менен да, ал ага сабак
жегенге бир аз окшош таасир этет окшойт, бул мени тынчсыздандырбайт, бирок мен анын "иштешин"
билдирет окшойт. Уитни

- Уитни, мен ага күнүнө эки же үч жолу жакшы нерсе менен бермекмин.  Ага канчалык бат кирсең,
ошончолук тезирээк. Ал тургай, ал бир -эки күн уктоого аргасыз болгон, ал кимди кызыктырат. Бир аз
кара куурайдан жасалган кома зыян келтире албайт. JB

"Мага жакшы угулат! Мен муну бүгүн жасайм. Ал кечээ да абдан сулуу болчу. JB мындай тез жооп
бергениңиз үчүн рахмат! ” Уитни

"Менин итим кечээ өсүмдүктүн бир бөлүгүн жеди, анткени ал тооктун тамагынын калдыктарын майга
салып,  бир  топ  жегенден  кийин  ашказанына  жардам  берерин  билчү,  ал  көп  басып,  кийин  өйдө
көтөрүлүп,  анан  жайлуу  эс  алган.  Анын  чөнтөгүндө  эмне  болгонун  божомолдогула  -  казан
жалбырактары. Акылдуу ит. " Donna

"Салам JB, мен аттарыма RSO берем. Чындыгында, мен өткөн жумада менин жегичтерим менен коркуп
кеттим, мен ага ISO майыбыздын 1/3 граммын бердим, ал ушунчалык токтоп калды !! Ал седативдүү
болгон. Ошентип ... ал аттарда иштейт жана эгерде граммдын 1/3 бөлүгү ат үстүндө тынчтандыруучу
болсо, дарылык касиеттерин элестетип көрүңүз. Анын кесепеттерин жоюу үчүн ага 24 сааттай убакыт
кеткен. Мен анын оозеки дозасын тейлөө үчүн болжол менен бир күрүч данына чейин кыскарттым ».
Хизер

"Ойлоп көрүңүз,  бул 70 -жылдары FDA каннабистин  рак  клеткаларын өлтүргөнү  жөнүндө биринчи
жолу кабарлаган ... менин билишимче, мышыгымдын ашказанынын рагы жок болуп калды окшойт, ал
азыр жакшы тамактанып жатат, жаңы мышыктай болуп чуркап жүрөт ..." Тони

"Мен 19 жаштагы мышыгыма декарбоксилденген кара куурайды 2011 -жылдын декабрь айынан бери
берип  келе  жатам.  Ал  абдан  летаргиялык,  ичеги  -карын,  мышыктын  карылыгынын  белгилери  ...
ветеринарияда иштеген таанышым ага 1/4 аспирин берүүнү сунуштады. 4 t metamucil ... муну бир нече
күн кылды, анан кара куурайды сынап көрүүнү чечтим ... Мен анын нымдуу тамагына эки күндө бир аз
сээп турам ... ал дагы деле биз менен !!! " Лори
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"JB, биз ага бир нече партия жасадык, анткени биз аны ар бир 2 айда жаңы партия кылып жасайбыз,
анткени ал күнүнө 1cc алып жатат. Биз 2 башка штаммды колдондук. Учурда ал мышыгымдын рагын
айыктырган партияны колдонуп жатат ”. Чарли

"Мен  сага  ыраазычылык  билдиришим  керек.  Менин  14  жаштагы  сүйүктүү  мышыгыма  1  -июнда
сквамоздук клеткалык карцинома диагнозу коюлган. Мен аны бир жумада RSO менен айыктырдым!
Ветеринар бул керемет экенин айтат. Мен аны 8 -июнда кайра өзүнө алып бардым, ал менден ошол эле
мышыкпы деп сурады, анткени анын оозундагы шишик дээрлик жок болуп кеткен жана ал аны кайра
түшүрүү үчүн кайра келгенимди күткөн. Азыр ал дээрлик толугу менен айыгып кетти. Мен аны абдан
жакшы көрөм жана дарыны кантип АКЫСЫЗ кылып жасоо керектиги менен бөлүшкөнүңүз үчүн рахмат
айтууга туура келди! ”

«Менин мышыгыма өткөн жылдын июнь айында рактын тез өсүүчү, агрессивдүү, дарылабаган, иштебей
турган түрү диагнозу коюлган. Ага 1-3 ай максимум убакыт берилди, менин ветеринарым акырындык
менен "азыр кое бер" деп сунуштады. Мен ыйладым, ойлондум жана анын өлгөнүн көрө албайм деп
чечтим. Мен интернетке кирдим, рак оорусуна каршы көптөгөн дабаалар бар экенин билдим. Ага бир
катар  толуктоолорду  бере  баштады,  ж.б  ..  Ал  жакшы  эле,  бирок  рак  дагы  эле  өсүп,  дем  алуусуна
таасирин тийгизип жатты. Акыры шишик мурундун башка жагына чейин өсө баштады, ал эми декабрда
ылдый карай бара баштады. Мен ойлодум, макул, азыр убакыт келди.

Анан мен каннабисти жана анын ракты кантип өлтүрөрүн ачтым. Узун сөздүн кыскасы, Тед азыр RSOну
декабрь айынан бери алып келе жатат. Ал мышык болгондуктан, туура кичинекей дозаны алуу үчүн
башында бир аз жагдай болгон. Жана адамдан алда канча кичине. Ал абдан жакшы уктап жатат, уктап
жатканда дем алуусу жакшырат, аппетити мурдагыдай болбосо да кайра кайтып келди. Мунун баары
жүрүп жаткан саякат жана анын аягы кандай болорун билбейм.

Бирок, шишик өтө жай болгону менен жалпак болуп жатат окшойт. Менимче, эгерде мындай жаман рак
болбогондо, балким, ал айлар мурун айыгып кетмек. Менин ветеринарым анын абалына абдан кубанды
жана таасирленди. Ошентип, мен аны күн сайын алып жатам жана ошол күндөрдүн көбү жакшы күндөр
болуп көрүнгөнүнө кубанычтамын. Анын максималдуу жарактуулук мөөнөтү өткөн жылдын сентябрь
айында болгон, ошондуктан ал жакшы жүрүүдө. Энн-Мари Лейдл

"Ооба  !!!!  Менде  да  кара  куурайдын  мышыгы  бар.  Жогорку  сорттогу  кара  куурай  майы  мага
ветеринарларга 4800 доллар берүүдөн сактап калды ... Айтайын дегеним ... шишикти алып салуу үчүн
мышыгымдын кулагына операция жаса. Каннабис мышыктары менен каннилерине салам! " LinZy

"RSO-иш заты 40 фунт иттин өмүрүн сактап калды-кошунанын тоңуп калуусунан мас болгон итимди
куткаруу үчүн RSOго окшош этилден алынган май. Ветеринар телефон аркылуу ал аяктаганын, өтө кеч
экенин жана 40 мүнөттүк эвтаниядан аман калбай турганын айтты жана мага аны ыңгайлуу кылууну
сунушташты.

Ишенимдүү  шеригим  оозунан  көбүк  түштү,  тез  -тез  талма  кармайт,  катуу  ысып  кетет,  тамагы
ушунчалык шишип кеткендиктен, ал араң дем алып, эсин жоготуп жатты. - сөзсүз өлөт, суроо жок.

Анын бул дүйнөдөн өтүүсүн жеңилдетүү үчүн, мен 1/2 чай кашык майды кызыттым жана тамагыма
сөөмөйүм менен толтуруп, шишиген тамагынын тешигин түрттүм. Он мүнөттүн ичинде, ал мындан ары
оозун  кычыратпады,  ысыгы сынып,  кадимкидей  дем алып жатты,  баардык талмалар  жана  талмалар
токтоду.

Ал чыдамсыздык менен суу ичти,  андан  кийин 12 саат  уктап,  ойгонгондон бир нече мүнөт ичинде
чуркап  ойноп,  идеалдуу  абалда  ойгонду.  Мен  ветеринарыма  айттым  жана  окуяны  мисал  катары
жарыялоону сурандым, ал каннабис иттер үчүн уулуу экенин айтып, баш тартты! ” Алан

"Биз  муну  талмасы  бар  14  жаштагы  хихуахуабызда  колдонобуз.  Бир  нече  ай  мурун  биз  ал  узакка
созулбайт деп ойлогонбуз, андыктан эмнеге май колдонуп көрбөйм деп ойлодум? Бир күндүн ичинде ал
таптакыр жаңы итке окшоп калды! Ал жакшыраак тамактанып, көңүлү чөгүп, ойноону каалап жатты!
Бул нерсе чынында көп нерсеге жарайт! " Минди
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«Бизге абдан чоң адам тебелеп кеткен күчүк келди. Ал оюнчукчу хихуахуа, анын түбүнүн жарымын
каптаган төрт -төрт дюймдук вельт болгон. Ал чындап эле начарлап, үшүп баштады, ошондуктан мен
көз жашымды сынап көрүп, ага көп зыян келтире албайм деп чечтим.

Мен ага биринчи жолу дозасын бергенде, ал башын араң жылдырды. Мен сизге абдан кубанычтамын,
бир жумада үч жолу көз жашын төгүп, ал бактылуу, дени сак жана йиппи кичинекей башы. Рахмат Рик
жана  JB  бизди  чындыкты ачып  бергени  үчүн.  Аялым экөөбүздүн  көз  жашы  аны сактап  калганына
ишенебиз.

Унутпайлы, мен бир фунтка жетпеген оюнчук хихуахуаны күнүнө 3 жолу RSO граммы менен дозалап
жатканымды унутпайлы. Бул салмагы бир килограммга жетпеген күчүккө күнүнө 3 грамм жана 300
фунттан ашык бала тепкендиктен өлүм алдында. Эгерде кара куурай чындап эле уулуу болсо, каймана
дагы эле биз менен болмок эмес, жаңгак чуркап, отоо чөптөн секирип кетет ».

"13 жаштагы балабызга артындагы буту жана жамбашындагы артритке жардам берүү үчүн бердим ...
сюрприз, бизде жазгы ит эле эмес, 4 күчүк да бар. Эч кандай жол менен ал дагы эле литрге ээ болушу
керек болчу, жана баары дени сак жана мыкты иштеп жатышат! RSOну сүй! " Джули

"Менин итимдин терисинде көйгөй бар болчу (анын жүнүн айрып жиберген кызаруу) жана кайра кулак
инфекциясы. Менде RSO жок болчу, бирок ага досум жасаган тундурманы бердим. Анын жүнү чоңоюп,
кулактын инфекциясы тазаланган.  Эгерде тундурма ушунчалык жакшы иштесе,  мен RSO менен аны
толугу менен айыктыра алам деп ойлоп жатам. Ошентип, мен ооба деп айтаар элем, RSO иттин рак
оорусуна каршы иштейт, адамдарга да. Рикке да, сага да береке, JB. " Bette

-  Рахмат,  Бетте.  Сиздин  оюңуз  логикалык  жана  туура.  Жаныбарлардын  метаболизми  ылдамыраак,
ошондуктан мунай аларды адамдарга караганда алда канча тез айыктырат. Жаныбарларды май менен
айыктыруу ырахат, алар муну жакшы көрүшөт. JB

«Мен аны иттериме колдоном. Бизге караганда бир аз азыраак. Менде 12 жашар бала чуркап кетип,
жамбашын алып салыш керек болчу. Алмаштырылган жок ... өчүрүлдү! 4 апта ичинде ...

Операциядан эч кандай тырык жок, басат, дагы деле аксап турат, бирок жакшы эле айланып кетет, мен
ооруну басаңдатуучу майдын ордуна май колдондум ... Бул абдан жакшы иштеди! (...) Менде 9 жаштагы
Ротти бар, анын жүрөгү курт, коркунучтуу аллергия, энергиясы өтө төмөн жана чачы куйругунан түшөт.
Аны бүгүн баштоо ... Жөн эле 3 шишиги бар 10 жаштагы хихуахуаны куткарып калдым жана бул аны
оңдой турганын билем !!! "Долли Дурбин

"RSO OIL ит печеньеси жана анын бутундагы рак жараларына актуалдуу мазь менен бир долларлык
банкноттун 1/2 өлчөмүндө болгон. Ал ордунан туруп ыйлай баштады, анын титиреши жаман болду.
Мен RSO иштээрин билчүмүн  ...  Эртеси  күнү  ал  ыйлабай,  титиреп  туруп,  бир  нече  күндөн  кийин
кичинекей досу Nugget, келемиш терьери менен короодо чуркап жүрдү. Бул 6 ай мурун болгон. Ал азыр
12 жашта эмес, 6 жаштагы итке окшош. Бул акыркы 2 жылда күбө болгон көптөгөн окуялардын бири.

Менин окуям алда канча узун ... RSO менин өмүрүмдү сактап калды. Мындан ары опиаттар жок. Жана
көп учурда оору аз. Рахмат Рик Симпсон ... Тынчтык болсун! ” Рон Янгблуд

Q. Урматтуу достор, бул сизди жакшы табат деп үмүттөнөбүз. Мен денемдин оң жагында өсүп жаткан
шишиктер үчүн 8 жаштагы, 40 фунт ит RSO берем. Бүгүн анын биринчи дарылоо күнү, ал нокаутка
түшүп, уктап жатат. Мен ага күрүчтүн өлчөмүн бердим. Бул өтө эле көппү? Канча убакытка жана канча
жолу сунуштайт элеңиз

Мен сага  май беремби? Мен өзүм май үстүндөмүн.  Убакыттын өтүшү менен мен "бийикке"  барган
сайын көнүп баратам. Мен эмки айда операция болушум керек жана мен оорума жана айыгуума RSO
колдонууну пландап жатам. Эгерде мен аны иштете алсам, анда мен өмүрүмдүн аягына чейин болом.
Береке ~ Чоң рахмат
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А. Кэтрин, эгер мүмкүн болсо, операцияны кийинкиге калтырмакмын, эгер сиз жесеңиз,  күнүнө бир
граммда 180г май (же андан көп) үч дозада айтыңыз. Итке анын жарымын бериңиз, эгер ал азыр алган
нерселери  сизге  ыңгайлуу  эмес  деп  ойлосоңуз.  Уйку  -  бул  айыгуу  процессинин  бир  бөлүгү,  бул
тынчсыздануунун кереги жок жана бул майдын седативдүү экенин көрсөтүп турат,  бул сиз каалаган
нерсе. Канчалык күчтүү жана седативдүү болсо, ошончолук жакшы. Жакшы тилектер, JB

"Мени сөөктүн  рагы  менен  ооруган  итимдин  жаңыртуусу  менен  жөнөтөм.  1-июнда  жети  ай  болду,
акыркы рентгенде өпкөгө эч кандай таралбайт. Алар бутунун шишигине жакын жерде бүтүн үзүлүштү
табышкан, бул үчүн эмне кылышты билишпейт. Адатта бул иттерде тыныгуу бар, аларды жерге коюш
керек.  Алар  Zometa  деп  аталган  дары  -дармектин  ай  сайынгы  инфузиясы  аны  сактап  турат  деген
тыянакка келишти,  ошондуктан аны сотто улантышат,  ал эми ал Zometaдан ай сайын инфузия алат.
Бирок рак жок жана алар 7 ай мурун болгон шишикти көтөрө алышпайт. Сиз билгим келет деп ойлодум.
Бул агрессивдүү рак адатта диагноз коюлган соң 4-6 айдын ичинде иттин өмүрүн алат. Мына, ал 7 ай,
рак жайылган жок. Бүтүн сынык, бирок эч нерсе болбогондой басуу. " Linda

"9 жумадан кийин итимдин терисиндеги рак толугу менен жоголду !! Жашоо сыноосу үчүн азыр тейлөө
дозасы. Менин оюмча, азыр ал үчүн ыңгайлуу гана эмес, узак өмүр да болот. BLESSINGS RS & JB !!
> ;-) ”Гоблин

«Менин итимдин 3 жума жашашы керек болчу. Массалык клетка шишиктери анын таза кандуу питкол
денесинде ... 3 жумадан кийин шишиктер ISO/RSO боюнча кичирейип баратат. Мен ант берем. Ал өзүн
мас абалында бир нече жолу сийди, бирок мен анын жакшы экенин билчүмүн. Ал дагы эле ушунун
үстүндө. Алар жок болуп кетсе дагы, мен анын медик кылам. Сени сүйөм, JB жана Рик ”. Bocaj

"14 жаштагы Питке 4 жума бою рак оорусуна каршы май берип жатам. Ал кээде бир аз "чыйрыгып"
калат жана мен ага ашыкча берсем мас болуп калат, бирок түйшүгү басылганда ал күчүктөй уктап калат.
Ал  ветеринардык  дарыларды  ичүүдөн  баш тартты,  анын  ордуна  биз  май  алдык.  Дагы эле  алгачкы
күндөр, бирок мен анын прогрессин жазып жатам. Ал майга көнүп, кайра аппетит пайда болушу үчүн
бир жумадай убакыт өттү. Мен кызганам, анткени биз ушул этапта ага май гана бере алабыз. Ар кимдин
сонун окуяларын жакшы көр! " Жанин

"Мен иттин RSO эффекттерин биринчи колунан көрдүм ... Биринчи күндөрү Руби (12 жашар ит) ооруп,
бир аз титиреп жатты, эгер бул темага ишенбөөчү болсоңуз, симптомдор тынчсыздандырат, бирок мен
ишендире алам Сиз 1 ай дарыланып жатасыз, ал эми ит жашоо менен толук секирип жатат, тепкичтерде
секирип, керебетке секирип, отургучтар дайыма энергияга толуп турат.  Мурда көздөр суу болуп, боз
капкагы бар болчу, азыр толугу менен нормалдуу абалга келди. Рубинин бутунун ичи бир топ жыл бою
ошол жерде болгон жана азыр май жегенден кийин ал дээрлик кулап түштү !!!

Рик Симпсон xxxтин жардамы менен бул май куюлуп жатат, ал чынында эле иштейт, эмне үчүн андай
эмес деп эч кандай күбөлүк жок ..? " Бретт

"Бүгүн менин итимди RSO (Rick Simpson Oil) менен дарылоонун 3 -күнү, бул каннабистин концентраты,
көптөгөн ооруларды дарылоодо. Ал 13 жашта жана болжол менен 7 ай мурун, анын өтө чүчкүрүүсүнө,
чоң былжырына жана кээ бир күндөрү алсырап калган нерсеге алып келген. Аны интернеттен карап,
"питомниктин жөтөлү же ит суук" деди, ошондуктан мен бул жерде антибиотиктерди ичип, аны курска
баштадым. Эч кандай жардам берген жок, ошондуктан биз аны ветеринардык дарыгерге алып бардык.

Албетте,  алар  кан,  рентген  жана  былжыр  скринингин  жасоону  каалашты.  Болжол  менен  500
ветеринардык эсептер, мен баш тарттым, ошондуктан биз аны кенен антибиотик менен баштадык, бирок
ал бир айдын ичинде ага тийбей калды. Аны кайра алып, дагы эки күчтүү антибиотикти алып, диний
жактан аларга бир ай барды. Ага да тийген жок!

Ошентип,  ветеринар  фунгицид  дарысын  колдонуп  көрдү  ...  ДАГЫ  ООРУГА  ТИЙИШПЕДИ  !!  13
жаштагы  итке  сарптоого  эмне  негиздүү  экенин  аныктоо  кыйын  ...  Ошентип,  мен  анын  денесин
калыбына келтирүү үчүн болжол менен бир ай мурун бардык дары -дармектерди токтотуп, аны 3 күн
мурун RSO менен баштадык, бардыгы 6 дарылоо жана ал таптакыр жаңы ит!
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Эч  кандай  чүчкүрүк  жок,  жөтөл  жок,  анын  мээси  чайкалган  жана  жалпысынан  алганда  биз
РЕМАРКАЛДУУ жакшырууну көрдүк. Чындап ишенүү мүмкүн эмес. Менин жеке тажрыйбамдан улам,
бул укмуштуудай сюрреалисттик дары экенин тастыктай алам. Чын жүрөктөн рахмат! ” Аман калуу

"Менин итим 13 жаштагы бельгиялык койчу. Бир нече жыл мурун анын капталында кичинекей шишик
пайда болгон. Бул күтүлбөгөн жерден бир нече ай мурун коркунучтуу ылдамдык менен өсө баштады.
Тилекке каршы, ал рак оорусуна чалдыкты ... жана бир эле шишик эмес. Текшерүүдөн кийин ал көп
нерсеге ээ болгон. Анын башка көйгөйлөрү да болгон ... Негизинен артрит жана жамбаш дисфазиясы.
Хирургия вариант болгон эмес, анткени ал наркоздон аман калаары күмөн болчу. Анын кыйналганын
көрүүгө чыдабадым ... ал араң басып, тамактанууну токтотту. Мен ага жардам берүүнүн акыркы аракети
катары кара куурай майын берүүнү чечтим.  Менин өнөктөшүм Пэт  экөөбүз ага кичинекей сумманы
(күрүчтүн өлчөмүндөй) кукиге бердик. Бул ага чындап таасир этти ... ал бутунда туруксуз болуп, бир
нече саат уктады.

Биз кийинки бир нече күндүн ичинде дозасын өзгөртүп, анын табити дароо жакшырганын байкадык. Ал
дагы бир топ оңой кыймылдай баштады жана анын мамилеси алда канча жарык болду. Күндөр өткөн
сайын  анын  дозасын  акырындык  менен  көбөйттүк.  3  жума  болуп  калды,  мен  аны  бир  эле  ит  деп
тааныбайм.  Ал  бактылуу!  Куйругун  булгалап,  ойноок,  тамактанып,  эң  жакшысы  шишиктин  майга
башталганга чейинки өлчөмүнүн жарымы !!!! Мен анын дарылануусун улантам (биз өзүбүздүн мунай
менен камсыз кылуу бактысына ээбиз) жана сизге кабарлап турам. Мен бул шишиктердин таптакыр
жоголушун күтөм !!!!!!!! ” Josie

«Менин кошунам бар, бир айдын ичинде анын итиндеги шишиктерди ага дары берип, ийгиликтүү алып
салды. Улантууну уланта бериңиз жана ооба, кичинекей дозалар, анткени Рик алардын метаболизми
абдан жогору экенин айтты, ошондуктан алар бизден алда канча тез жакшырып кетет ». Covey

"Мен панкреас рагынан инсулинома айыктырдык. Муну караңыз,  сиздин "түктүү үй -бүлөңүз" сизге
керек. Бул жерде Гүл дарылануу учурунда, ал бир аз көзү кыйшайып, тынч уктап калганга даяр ..! "
Hempy

«Ооба, мен мышыгымды июнда айыктырдым, ветеринар аны кой деди. Жөн гана ага май берип, 10
күндүн ичинде өлүмгө алып келүүчү шишик жок болду! Ветеринар бул керемет экенин айтты! ” Чарли

"КУДАЙ JBге жана Рик Симпсонго сизге эң муктаж болгон адамдарга берилгендигиңиз үчүн батасын
берсин. Мен өзүмө муктаж болгондорго жардам берүү үчүн колумдан келишинче жардам берем. Менин
кызым иттин шишигине кооздуктан кичине жасады. Төрт күн колдонгондон кийин ал кулап калгандай
көрүнгөнүн айтты. Мен дагы деле акыркы жыйынтыктарды күтүп жатам. КИМ КИМДИН алдында! »
Грег

Жашоонун сапаты

Кара куурай майы өмүрдүн узактыгын жакшырта алабы?

"Эгерде биз бардыгыбыз кара куурайдын майын үзгүлтүксүз алып турсак, анда биз узак жашаарыбызга
жана  ден  соолугубуз  чың  болоруна  бекем  ишенем.  Узак  өмүр  сүрүү  адамзат  үчүн  абдан  пайдалуу
болмок, анткени бул сонун талантка ээ болгондорго дагы көп нерселерди кылууга мүмкүндүк берет.
Бүгүнкү дүйнөдө көбүнчө адам эмне кылып жаткандыгын жакшы билет жана карьерасын токтоткон
медициналык көйгөйлөргө кабылат.

Баарыбызга  жашоо  деген  жөндөмүбүздү  жана  горизонтторубузду  кеңейтүү  үчүн  бул  тажрыйба
берилген,  ошондуктан  биздин  түрлөрүбүз  жогорку  деңгээлге  жетиши  мүмкүн.  Мындан  тышкары,
денебизди оорулардан сактоо үчүн да, коргоо үчүн да бул сонун өсүмдүк менен камсыздалдык. Адамзат
бул өсүмдүктүн дарылык мүмкүнчүлүгүн мындан ары этибарга албасын түшүнүүм мүмкүн эмес. Кара
куурайдын дарылык касиети жөнүндө чындык бар болгондон кийин,  эгер биз  бул дарыларды дароо
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бекер колдонууну талап кылбасак, өзүбүзгө да, жакындарыбызга да өз милдеттерибизден бир аз өкүнүп
калмакпыз.

Эгерде сиз же бул жердеги башка бирөө, биз жөндөмдүү болгон потенциалга жетүү үчүн мыкты ден
соолукта узак жашоону кааласаңыз, мен эч кимдин өз эркин бизге таңуулоого же аракет кылууга укугу
бар  экенин  кантип  түшүнгөнүн  түшүнбөй  турам.  кимдир  бирөөнү  бул  өсүмдүктү  дарылык  жактан
колдонбоого мажбурлоо. Жашоо жашоо менен байланыштуу болгондуктан, эми сиз бардык керексиз
азаптардан арылуунун жолун таптыңыз, баарыңыздарга узун өмүр жана ден соолук каалайм.

Сиз көп адамдардын сизге: “Бул иштей албайт, эч нерсе жардам бербейт. Дарыгер бул оорудан 
өмүрүмдүн аягына чейин азап чегээримди айтты ... "

Көптөгөн пациенттер мага медициналык шарттар менен кайрылышты, алардын дарыгерлери дарылоодо
ийгиликке  жетише  алышкан  жок  жана  алар  абалынын  үмүтсүз  экенин  сезишти.  Көпчүлүк  учурда,
адамдарда чынында эмне туура эмес экендиги тууралуу диагноз жок, анткени чындыгында дарыгерлер
аларга  жооп бере алышкан жок.  Мен май берген бул пациенттердин көбү кара куурай дарыланууга
аракет кылмайынча алардын шарттарына жардам берерине ишенишкен эмес. Мен бул дарынын алардын
шарттары үчүн кылганына таң калган миңдеген адамдар менен байланышта болдум. Эгерде кара куурай
майы сиздин абалыңызды айыктыра албаса, анда сиз муну эң мыкты контролдоо деп таба аласыз.

Дарыгерлер бизге  көптөгөн  оорулар жана шарттар  айыккыс экенин айткысы келет,  бирок бул дары
дарыгерлердин  пикирине  анча  маани  бербейт  жана  көбүнчө  медициналык  керемет  деп  эсептелген
нерселерди иштейт. Эгерде сизде медициналык көйгөй бар болсо, анда мунайды сынап көрүңүз жана ал
өзүңүз үчүн жасай ала турган кереметтерди көрүүгө жакшы мүмкүнчүлүк бар.

Адамдарды кара куурайга негизделген дары-дармектер менен камсыз кылбоонун мааниси барбы?

Кара  куурайдын  элге  колдонулушуна  тыюу салуу  эч  кандай  мааниге  ээ  эмес  жана  чындыгында  эч
кимдин мындай кылууга акысы жок. Кара куурайдын биринчи кезекте тыюу салынганынын бирден -бир
себеби, бул көптөгөн чоң акча көйгөйлөрүнө чыныгы коркунуч келтиргени менен байланыштуу. Бул
планетада  жашагандар  үчүн  жер бетиндеги  эң дарылык өсүмдүктүн  дарылык колдонулушун чектөө
адамзатка каршы кылмыш катары гана аталышы мүмкүн. Азыркы өкмөттөр дагы деле дары -дармек
компанияларына  ээ  болгон  бай  досторуна  жол  берүүгө  даяр  окшойт,  бирок  акыры  алар  бул  дары
жөнүндө чындыкты кайтара алышпайт.

Кара куурай негизги  медицинага  кайтып келгенде,  ал бекер дары колдонууга  каршы келген бардык
коррупцияны жок кылат. Бул өсүмдүк тез эле эң чоң айыктыруучу өсүмдүк катары таанылып жатат
жана андан өндүрүлгөн дары -дармектер медицинанын жүзүн түбөлүккө өзгөртөт. Жакында коомчулук
биз азыр дары -дармек деп атаган химиялык заттарды жана ууларды четке кагат жана алар бул табигый
затты колдонууну талап кылышат, андыктан алар акыл -эстүү түрдө айыгышат.

Сиздин оюңузча, укук коргоо органдарынын кызматкерлери бул дарыларга эртеби -кечпи өздөрү 
үчүн керек болуп калышы мүмкүн экенин түшүнүшпөйт?

Укук коргоо  органдарындагы көптөгөн  адамдар  кара  куурай  дарысы иштээрин билишет  жана  анын
дарылык колдонулушуна кийлигишүүгө акысы жок экенин баары түшүнүшү керек. Чынында, мен бул
дарыны өзүбүздүн коомго полиция үчүн кызмат кылгандардын көбүнө бердим. RCMP кызматкерлери,
атүгүл, рак оорусунан өлүп жаткан бейтаптарды мага дарылоо үчүн жөнөтүштү, ошондуктан көптөгөн
офицерлер бул табигый зат иштээрин билишет. Полиция оорудан бизден айырмаланбайт, алар да рактан
жана башка оор шарттардан коркушат.

Бирок, полициянын биздин өкмөттүн кара куурайга каршы саясаты аларды жана алардын үй -бүлөлөрүн
өлтүрүп жаткандыгын түшүнүү абдан кыйын болуп жатат окшойт. Милиция кызматкерлеринин көбү
кара  куурай  дарыларын  колдонгондорго  каршы  жүргүзгөн  рейддерине  байланыштуу  өздөрүнүн
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мыйзамсыз иштерин кетирүүгө аракет кылышат, алар жөн эле жумушумду кылып жатам деп. Бирок бул
Гитлердин өлүм лагерлеринде иштегендер колдонгон линия, ал кезде алардын жүрүм -турумун актаган
эмес, азыркы полиция күчтөрүнүн жүрүм -турумун да актабайт.

Полиция  эмне  кылып  жатышканын  ойгонууга  убакыт  келди.  Полиция  кызматкерлери  бул  дарыны
өндүрүү үчүн жер бетиндеги эң дарылык өсүмдүктү өстүрүү коомчулук үчүн туура эмес деп эсептейби?
Же өлүп жаткан жана дарыланууга муктаж болгон жакын адамы болгондо, алар өзүлөрү бул майды
издешпейт беле? Мен алар күтөт деп ойлойм, ошондуктан, балким, полиция чыныгы кылмышкерлерге
мылтыгын карай баштай турган убак.

Кара  куурай  дарыларын  колдонууну  четке  кагуу  -  бул  кылмыш  жана  полиция  кендирди  дарылык
муктаждыктар үчүн колдонууга каршы мыйзамдарды аткарууну токтотушу керек. Кара куурай - бул
табигый  зыянсыз  дарылык  өсүмдүк.  Полиция  же  башка  бирөө  олуттуу  медициналык  көйгөйү  бар
адамды  бул  затты  бекер  колдонууга  уруксат  берүүдөн  ажыратууга  укугу  бар  деп  кантип  ойлошу
мүмкүн? ”Рик Симпсон, Кара куурай: Эң дарылык өсүмдүк

Эмне үчүн RSO деп аталат?

«Рик  муну RSO деп атаган  жок,  башкалары да.  Бул жакшы термин,  анткени ал  адамдарды Риктин
методдору жана материалдары жөнүндө маалыматка жетелейт. Рик өзүнүн методдору менен жасалбаган
мунай деп атаган адамдар жөнүндө тынчсызданат жана Phoenix Tears же RSO баштапкы материалдык
сапаттарын сунуштайт.  Ал пациенттерди дарылоодо өзүнүн чоң тажрыйбасында эмнелер иштегенин
билет  жана  абдан  оорулуу  адамдар  ошол  эле  аталыштагы  "жакшы  болушу  мүмкүн"  эмес,
билгендеринин иштешин каалайт ... "Матай

"Рик жана анын видеосу болбогондо, мен анын рак оорусун айыктырарын билмек эмесмин ... мен 27
жыл бою колдонуучу жана өстүргөн болсом да, анда мындай сапаттар бар экенин билген эмесмин ...
азыр мен Рик Симпсондун жардамы менен. .. жана анын тайманбастыгы жана ачыктыгы болбосо, биз
баарыбыз караңгыда жашамакпыз ... ошол себептен мен RSO мунай үчүн жакшы ат деп ойлойм ... бирок
RSO  RS  көрсөтмөлөрүнө  ылайык  жасалышы  керек  ...  эмес  кээ  бир  жыттар  эмнени  эң  жакшы  деп
ойлойт ... эгер ал бузулбаса - оңдобоңуз. " Питер

"Джек Херер муну Рик Симпсон Ойл же RSO деп атай баштады. Рик муну мындай атагысы келбеди
жана  аны  чындыгында  жакшы  идея  экенине  ишендирүү  үчүн  бир  аз  убакыт  өттү.  Айла  бар,  кара
куурайдын/кара  куурайдын  көптөгөн  майлары  бар  жана  май  же  экстракты  өндүрүүнүн  көптөгөн
жолдору  бар  жана  көптөгөн  пациенттер  майларды  же  сапаты  начар  экстракттарды  сатып  алдап
кетишкен.

RSO белгилүү бир метод менен, белгилүү материалдардан жана белгилүү бир жол менен чыгарылган,
ошондуктан аны эмне деп атоо керек - RSO. RSO BHO эмес (бутан бал майы), RSO декарбоксилденген
жана  абдан  күчтүү  жана  седативдүү.  Мыкты  RSO  95-98% THC,  1-2% CBD  жана  өтө  күчтүү  жана
седативдүү. Башка казып алуунун башка түрлөрү жөн эле декарбоксилденбеген жана ушунчалык күчтүү
май өндүрбөйт жана көп эмгекти талап кылат.  Биз көбүнчө кара куурайдын чоң көлөмүн иштетебиз
жана  Риктин  ыкмасы көп өлчөмдөгү кара  куурайды иштетүү  үчүн абдан  эффективдүү  жана иретке
келтирилген. Сиз дүйнөнүн көпчүлүк бөлүгүндө оңой табылган жабдууларды колдонуп, бир фунт кара
куурайды иштетип, эки саатка жетпеген убакытта мунай өндүрө аласыз. Кеп пациент күтүп калбашы
үчүн дарыны мүмкүн болушунча тезирээк жасоодо. "JB

«Мен анын кандай аталышына маани бербейм !!! Сураныч, аны каалаган нерсеңиз деп атаңыз, бирок
миңдеген  адамдардын  өмүрүн  сактап  калган  жана  бүткүл  өмүрүн  сөздү  таратууга  арнаган  Рикке
окшогон адамды таштандыга ыргытпаңыз. Бул жөн эле туура эмес !! " Donna
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"Мен аны" кара куурай майы "деп атайм, анткени бул сөздүктө, кара куурай үчүн дагы бир сөз. Бул эски
мода термин, бирок туура термин андан кем эмес. Анын эмнени айтып жатканын баарыбыз билебиз ».
Дион

«Сыйкыр  трихоманын  глобулярдуу  башында.  THC  заводдо  башка  эч  жерде  жок.  Өсүмдүк
репродуктивдүү  бөлүктөрүн  коргоо  үчүн  THC  өндүрөт.  Бул  бөлүктөргө  канчалык  жакындасаңыз,
бүчүрлөр ошончолук трихомалар болот. Ошентип, бүчүрдө эң көп дары бар. Бул илим, спекуляция эмес.
Дагы бир жолу рахмат, Рик мага эң жакшы май жасоого шыктандырды. Кереметтүү тунук янтарь майы
». Toni

«Жүгөрү сыяктуу эле? Биз баарыбыз JB менен макул эмеспиз. Арзаныраак жакшы болмок, бирок азыр
келиңиз. " Рик

- Рик, эгерде кара куурай миңдеген гектар аянттарда өстүрүлсө, ага канча төлөгүңүз келет? Килосу 20
доллар? Же азыраакпы?

Сиз чындап эле граммдан көрө тонна кара куурай менен ойлоно башташыңыз керек. Мунайга болгон
суроо -талап ушунчалык чоң болгондуктан, өсүмдүктүн баарын “медициналык күнөсканаларда” өстүрүү
мүмкүн эмес. Эң күчтүү жана седативдүү штаммдарды дүйнө жүзү боюнча миллиондогон гектар жерге
өстүрүү керек болот.

Мисалы, айымдар майдын териге жана бырыштарга  эмне кыла аларын чындап түшүнүшкөндө,  алар
косметикалык  каражаттарынын  баарынан  эң  жакшы  майдын  20-30%  ын  талап  кылышат  жана
күтүлбөгөн жерден миллиондогон тоннага муктаждык пайда болот. бир гана косметика үчүн мыкты
май. Андан кийин ооруканаларга дагы бир нече жүз миллиондогон тонна май кошуңуз.

Бир килограмм май алуу үчүн 5-8 килограмм кургак бүчүр керек. Бир килограмм майдан 5 килограмм
косметикалык  продукция  өндүрүлөт  -  башкача  айтканда  50  г  сальф/крем/лосьон/помада/бет
креми/шампунь  менен  100  банка.  Ал  эми  кара  куурайдын  жүз  кутусу/креми/лосьону/помада/бетке
арналган кремдер/шампундар эч нерсе эмес, муну бир күндө оңой эле берип койсоңуз болот, сиз дайыма
колдоно турган адамды таба аласыз.

Кайра эле, грамм менен эмес, тонна менен ойлонуп баштаңыз. Мен билем, азыркы баалар алда канча
жогору. Мен аларга канааттанбайм жана бир талаадан кургак сырткы бүчүрдүн баасын бир килограммга
10-20 долларга чейин алуу үчүн колумдан келгендин баарын кылам. Анткени бул баа дүйнө жүзүндөгү
миллиондогон  фермерлерди  жумуш  менен  камсыздап,  жакшы  жумушка  ээ  болмок.  Жана  бул
баарыбыздын жашообузда абдан оң өзгөрүүлөрдү алып келет. JB

"Рик  Симпсон  Ойлдун  айланасында  болуп  жаткан  окуялардын  көбүн  жыйынтыктап  берейин.
Көрсөтмөлөр  адамдарга  A,  B,  C  жана  D  деп  айтылат.  Элдер  аларды  окуп,  сурашат  -  эгер  мен  A
кылбасам, B, C жана D дагы эле иштейби? Эгерде мен B кылбасам, анда A, C жана D дагы эле иштейби?
Мен C кылбасам, A, B жана D иштейби? Мен D кылбасам эмне, А, В жана С дагы эле иштейби? Ал эми
мен A, B, C жана D кылсам, башкача айтканда, ал дагы эле чыныгы нерсени чыгарабы?

Жалпы жооп: жок, болбойт. Эгерде сиз RSO өндүрүүнү кааласаңыз, сөздүн көрсөтмөлөрүн аткарыңыз.
Эгерде  сиз  башка  нерсени  өндүргүңүз  келсе,  анда  башка  көрсөтмөлөрдү  аткарыңыз.  Сураныч,  сиз
майдын  башка  түрүн  өндүргөнүңүздө  жана  дарылоо  натыйжасыз  болуп,  бейтаптын  керексиз  өлүмү
менен аяктаганда, бизди жоопкерчиликке тартпаңыз.

Эгер  A,  B,  C  жана  D  кылсаңыз,  мунай  эң  жакшы  иштейт.  Андыктан  көрсөтмөлөр  ошол  жерде.
Антпесеңиз, ал иштебейт же иштебеши мүмкүн. Бул ушунчалык жөнөкөй, туурабы?

Эгер сизге  дары керек болсо,  сиз  жеке эмнени алууну каалайт  элеңиз?  Майды жасаган ким өзүнүн
гипотезасын  же  "ыкмасын"  далилдесе  же  жокко  чыгара  алса,  ушунчалык  жакшы  иштегени
далилдендиби же башка нерсеби? Бул сиздин өмүрүңүзгө коркунуч туудурган нерсе. Андыктан этият
болуңуз, өзүңүз ойлонуз жана сизден мурун ушул жолду басып өткөндөрдөн сабак алыңыз.

Сизге эң жакшы каалоолор. Джиндрих Байер »
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Бул китеп сизге жардам берди деп үмүттөнөбүз. 
Эми башкаларга жардам берүү үчүн бизге кезек 
келди.

Бул  китепти  түзүү  жана  маалымат  менен  бөлүшүү  -  бул  сүйүүнүн
эмгеги. Тилекке каршы, сүйүү эсептерди төлөбөйт.

Биз бул китепти 300+ тилге которуу жана бул темада дагы 10 башка
китеп жазуу үчүн иштеп жатабыз.

Биз  сизге  окшогон  адамдардын  котормосуна,  изилдөөлөрүнө  ж.б.
чыгымдарга жардам берерине ишенебиз.

Сураныч,  азыр  вебсайтка  кайтуу  менен  жардам  бериңиз
http://www.hempcures.work жана  PayPal  аркылуу  ТӨМӨН  баскычын
чыкылдатып,  өзүңүзгө  жана  жакындарыңызга  өзүңүзгө  керектүү
нерселерди тартуулаңыз.

Же  болбосо,  PayPal  аркылуу  кайрымдуулукту  түз  жөнөтө  аласыз
DONATE@HEMPCURES.WORK же  BitCoin  аркылуу  кайрымдуулук  кыла
аласыз: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm
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Биз сиздин колдооңузду баалайбыз жана сизге жана сиздин 
жакындарыңызга дени сак жана бактылуу кара куурай жашоосун 
каалайбыз.
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